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Mamy przyjemność zaprosić Państwa na pierwszą w Głownie debatę wy
borczą kandydatów na stanowisko burmistrza. Debata odbędzie się w naj
bliższą środę, 18 pażdziernika, o godz. 17.00 w Miejskim Domu Kultury. Do 
debaty zaprosiliśmy wszystkich ośmiu kandydatów: Wojciecha Brzeskie
go, Kazimierza Każmierczaka, Jerzego Kucińskiego, Krzysztofa Kujawia
ka, Andrzeja Rucińskiego, Ireneusza Skurzyńskiego, Mirosława Suta oraz 
Andrzeja Woźniaka. Dyskusję poprowadzą dziennikarze „Wieści z Głowna 
i Strykowa". Będziecie Państwo mieli niepowtarzalną okazję wysłuchać tego, 
co na temat problemów nurtujących Głowno i jego mieszkańców, ma do 
powiedzenia każdy z pretendentów oraz zadać im pytania. 
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NAWET OSTATNIA SESJA 
NIE PRZYNIOSU POJEDNANIA 
Atmosfera na ostatniej, XXXVII sesji miejscu, mieszkańcy Głowna zawdzięczają 

rady miejskiej w Głownie, 2 paździer- tylko i wyłącznie procedurom rządzącym 
nika, była tak napięta, że nie jeden raz trzeba przyjmowaniem lub odrzucaniem uchwał, 
było nabierać głębokiego oddechu Jeżeli ktoś a nie wyraźnemu zdecydowaniu samorzą
myślał, że choć na koniec radni okażą sobie dawców. 
wzajemny szacunek i z chłodnym, racjonał- Na ostatniej sesji natomiast nie brakowa
nym podejściem rozważą mitjskie probie- ło wzajemnych oskarżeń, pouczeń, ba ... rzu
my, to grubo się mylił. Być może to ostatnie cano nawet mikrofunem o stół. Opozycja 
spotlcanie p!ZCbiegałoby inaczej, gdyby nie - zarzucała burmistrzowi świadome wprowa
powaga uchwał zostawionych na ostatnią dzanie rady miejskitj w błąd, a mówiąc po 
chwilę. Nie wiedzieć czemu, dopiero na dzie- Unieniu - kłamstwo, domagała się od niego 
więć dni przed końcem kadencji obradowa- sprawozdania za całą kadencję, szczegóło
no nad komunalizacją majątku SP ZOZ wej informacji na temat realizacji tegorocz
inad usz.czegółowieniem regulaminunauczy- nych inwestycji, padło nawet stwierdzenie 
cielskich wynagrodz.eń. Po raz n-ty rozwa- - wstydzę się, że mam burmistrza kłamcę, 
żano sposób zagospodarowania miejskich bez poczucia honoru, ten natomiast wypo
odpadów komunalnych i próbowano roz- minał swoim przeciwnikom bezskutecmy 
waż.ać nową koncepcję zakończenia budo- donos do prokuratury, miał pretensje, że rad
wy SP 2 oraz sprzedaż ciepłowni przy ul. ny, któty jeszcze nie tak dawno mówił, że 
Sikorskiego. Niestety, rozważania te speł- nie będzie kandydował, w rz.eczywistości 
zły na niczym. Nawet imienne głosowanie kandyduje, stwierdził, że niektóre inwesty
nad propozycją pJZeniesienia urzędu miej- cje będą wykonywane o ile starczy pienię
skiego do budynku przy ul. Sikorskiego 3 dzy, a sprawozdania ze swojej działalno
zakończyło siępatem 11: l l przy braku gło- ści nie będzie składał przed radą - ale 
sów wstrzymujących. Tak więc to, że Utząd w gazecie. 
Miejski pozostaje jak na razie na statym (ijs) 

Urząd Mieiski 
nad~I na Mlynarskiei 
Siedziba Uu.ędu Mitjskiego poz.ostaje na· 

ul. Młynarskiej - zadecydował o tym 
wynik głosowania imiennego radnych, któ
re odbyło się na ostatniej sesji, 2 październi
ka Od decyzji na ten temat radni długo się 
wzbraniali. Na przedostatnitj, sierpniowej 
sesji, ten punkt został zdjęty z porządku 
obrad, o to samo radni opozycyjni prosili 
również w ubiegłym tygodniu, ale ostatecz
nie rada zadecydowała, że chce się ostatecz
nie na ten temat wypowiedzieć. Przypo
mnijmy, że uchwała zaproponowana 
przez zarząd zakładała przeniesienie sie
dziby Urzędu Miejskiego do budynku 
przy ul. Sikorskiego 3, gdzie już od jakie
goś czasu funkcjonuje filia powiatowego 

Dyskoteka w MOK 

W
najbliższą sobotę, 14 października 
ogodz.17.00. w Miejskim Ośrodku 
Kultuty w Głownie odbędzie się 

dyskoteka. Poprowadzi ją „etatowy DJ 
MOK" Łukasz Ledzion. Od zachowania 
młodzieży będzie zależ.eć,jak często dyskote
ki będą mogły się odbywać - mówi dyrektor 
MOK Urszula Zawadzka. Dyrektor nie 
ukrywa, że ośrodekjest w stanie organizo
wać dyskoteki nawet dwa razy w miesi~u. 

GABINETY 
LEKARSKIE s.c. 

~ Głowno, Swoboda 17/I 9 
- tel. 042/719-33-19 

SZCZEPIMY 
PRZECIW GRYPIE ~ 

wydziału komunikacji, Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecmej, Srodowiskowy Dom 
Samopomocy oraz Punkt Konsultacyj
no-Doradczy Fundacji Inkubator. Po prze
niesieniu urzędu na Sikorskiego, w wol
nym budynku na Młynarskiej miałyby 
znaleźć swą siedzibę Miejski Ośrodek 
Kultuty oraz Biblioteka Miejska. Zda
niem zarządu za takim rozwiązaniem 
przemawiały przede wszystkim argu
menty finansowe, ale także organizacyj
ne. Ogrzewanie budynku na Hucie Józe
fów, w któtym mieści się MOK i biblio
teka, kosztuje w sezonie 40 tys. zł, a bu
dynku przy Młynarskiej- 15 tys. zł. 

dok na str. 39 

Działka przy Placu 
Wolności sprzedana 

D ziałka przy Placu Wolności 6, należą
ca do tej pory do miasta, została sprze
dana pzywatnemu nabywcy z Łowi

cza. O sprzedaży zadecydował drugi prze
targ, któty odbył się 27 września - w pierw
szym, lipcowym p!ZCtargu nikt nie był za
interesowany tą ofertą Mieszkaniec Łowi
cza kupił działkę za cenę 60,6 tys. zł. (ljs) 

Ruciński 
miastu no ratunek 

W
śród bardzitj otyginalnych nazw ko
mitetów wyborczych, które zgłosi
ły swych kandydatów na następną 

kadencję w Głownie jest komitet ,,Miastu 
na ratunek''. Z jego listy na stanowisko bur
mistrza naszego miasta kandyduje Andu.ej 
Ruciński. O mandaty radnych ubiegać się 
będą natomiast z tej listy pJZedstawiciele 
różnych stowarzyszeń i organizacji społecz
nych działaj~ychna terenie Głowna, pJZede 
wszystkim Ochotniczej Straży Pożarnej 
oraz Polskiego Związku Wędkarskiego. 

Andu.ej Ruciński ma 55 lat Urodził się 
w Chruślinie, ale PJZeZ całe życie związany 
jest z Głownem. Tutaj w 1966 roku ukoń
czył Liceum Ogólnokształcące, a w 1976 
roku - Technikum Samochodowe w Łodzi. 

dok na str. 2 

Mirosław Sut Kaźmierczak 
-kandydat „Samoobrony" też w blokach startowych 

O d dłuższego czasu, obok oficjalnych 
już kandydatów na burmistrza Głow
na, pojawiało się nazwisko Sut,jednak 

sam zainteresowany, lekarz weterynarii Mi
rosław Sutnie potwierdzał chęci objęcia tego 
stanowiska. Dziś już to robi. Jest kandyda
tem ,,Samoobrony", której członkiem jest 
od ośmiu miesięcy. Na wstępie jednak za
pewnia, że nie jest radykałem, nie zamierza 
wyrzucać lub namawiać do wyrzucania ziem
niaków na ulice. ,,samoobrona" przyciągnę
ła go do siebie hasłem lustracji gospodarczej, 
którtj jest zagorzałym zwolennikiem w dzi
sitjszych skorumpowanych czasach. Twier
dzi, że w małych miastach, takich jak Głow
no, polityka nie powinna odgtywać więk
szej roli. 

dok na str. 3 

Albinów 

W
śród ośmiu kandydatów na burmi
stna Głowna malazł się również 
przedstawiciel przedsiębiorców -Ka

zimierz Kaźmierczak. Do wyborów startu
je z listy stwmzonego przez siebie Komite
tu 'Uyborczego Wyborców Kazimierza Kaź
mierczaka O sobie mówi, że jest człowie
kiem otwartym na sprawy innych ludzi, 
a jego główną zasadą działalności społecznej 
jest kompromis, dialog i zamiar współpracy 
z każ,dym, kto tylko wykazuje dobrą wolę 
w podejmowaniu inicjatyw na JZeCZ nasze
go miasta, bez względu na wyznawane po
glądy politycme. 

Kazimierz Kaźmierczak ma 49 lat Po
chodzi z Bydgoszczy, ale od 30 lat mieszka 
w Głownie. 

dok na str. 2 

Świetlica otwarta. z wielkq pompq 
P 6ł roku trwały prace remontowe bu- stało się okazją do zorganizowania pierw- cało siępracować społecznie, aby było gdzie 

dynkuświetlicywiejskiejw Albinowie. szej dużej uroczystości dla wszystkich organizować podobne do tej sobotniej im
W pracach nad poprawieniem wizerunku mieszkańców Albinowa Zaproszeni pJZed- prezy. Jedna z sal tzw. taneczna wykorzy
świetlicy uczestniczyli niemal wszyscy stawiciele Urzędu Gminy oraz przeważają- stana została podczas pierwszej uroczysto
mieszkańcy wsi Przychodzili po pracy, kie- cy liczebnie mieszkańcy wsi usiedli za suto ści zgodnie ze swoim przeznaczeniem. Na 
dy kto mógł. Ztywano podłogi, wymienio- zastawionymi stołami. Nikt z miejscowych parkiecie nie zabrakło przedstawicieli władz 
no okna i drzwi, otynkowano budynek na nie ktył dumy z efektów swojej pracy. Opła- gminy. (eb) 
zewnątrz, położono gładź gipsową we
wnątrz, pomalowano. Na podłodze poło
żono terakotę, w oknach powieszono lśnią
ce bielą firany. Świetlica jest może niedui:a, 
ale przytulna. Kobiety z Koła Gospodyń 
Wiejskich będą miały gdzie organizować 
pogadanki i pokazy żywnościowe. Kierow
nik Ośrodka Upowszechniania Kultuty 
w Bronisławowie będzie mogła także w Al
binowie organizować choćby warsztaty pa
pieroplastyki itp. 

W sobotę, 5 października, świetlica zo
stała uroczyście otwarta. Wstęgę przecinał· 
wójt gminy - Stanisław Tarkowski, prze
wodniczący Rady Gminy - Marek J9źwiak, 
sołtys Albinowa - Danuta Jóźwiak, prezes 
Kółka Rolniczego - Stanisław Dańczak. 
Deszczowe popołudnie zmusiło gości 
i mieszkańców wsi od razu do wejścia do 
odnowionego budynku, z którego dobiegały 
dźwięki Judowtj muzyki. Oprawęmuzycz- Wójt gminy Głowno, Stanisław Tarkowski, przewodniczący Rady Gmi-
ną zapewnił dwuosobowy zespół. Na har- ny, Marek Jóźwiak, sołtys Albinowa, Danuta Jóźwiak oraz prezes Kółka 
moniiprzygzywałCzesławKocęba,nabęb- Rolniczego, Stanisław Dańczak przecięli wstęgę przed budynkiem 
nie - Robert Bednarek.Otwarcie świetlicy świetlicy wiejskiej w Albinowie. · 

BIURO OGŁOSZEŃ I PUNKT PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ DROBNYCH DO „WIEŚCI Z GŁOWNA I STRYKOWA": GŁOWNO, UL. SWOBODA 4. 
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RUCIŃSKI MIASTU NA RATUNEK 
W 1983 roku skończył Zasadniczą 

Szkołę Rolniczą w Bratoszewicach. 
Obecnie jest na dmgiin semestrze zaocz
nej administracji na Wydziale Ekonomii i 
Administracji Wyższej· Szkoły Handlo
wej w Kielcach. W latach 1969 - 1975 
pracował na stanowisku technologa w 
Wojskowych Zakładach Motoryzacyj
nych w Głownie, w latach 1975 - 2000 -
w wydziale komunikacji Urzędu Miej
skiego w Głownie. Od roku 2000 do dziś 
pełni funkcję kierownika oddziału zamiej
scowego powiatowego wydziału komu
nikacji w naszym mieście. W latach 199 J-
1998 prowadził prywatną autoszkołę, 
obecnie właścicielką firmy jest jego żona 
Elżbieta. Przez jakiś czas Andrzej Ruciń
ski prowadził siedmiohektarowe gospo
darstwo rolne położone w gminie Głow
no, nastawione na uprawę czarnej po-

. rzeczki, ale później zrezygnował z upra
wy roli. 

Andrzej Ruciński znany jest również 
j~ko działacz Ochotniczej Straży Pożar
nej. Jej członkiem został w 1976 roku, po 
20 latach rozpoczął aktywną działalność 
we władzach OSP. Obecnie jest człon
kiem zarządu wojewódzkiego związku 
OSP i przewodniczącym wojewódzkiej 
komisji ds. sportu młodzieży, konkursów 
i zawodów. Oprócz tego jest wicepreze
sem zarządu miejsko-gminnego OSP w 
Głownie oraz sekretarzem zarządu po
wiatowego tego związku. W latach 1995-
2000 był prezesem Klubu Sportowego 

OSP „Iskra" Głowno. Ruciński ma rów
nież za sobą doświadczenie w pracy :;a
morządowej. Przez dwa ostatnie lata ka
dencji 1994-1998, w wyniku wyborów 
uzupełniających, pełnił funkcję radnego i 
wiceprzewodniczącego rady. Jest żona
ty, ma dwie dorosłe córki. żona Elżbieta 
jest emerytką i prowadzi prywatną au
toszkołę. Córki Aneta (I. 30) i Edyta (I. 
26) mieszkają poza Głownem. Wspólnie 
z małżonkami prowadzą prywatne fir
my. 

Jak chce ratować miasto? 
Stajemy do lryborów pod hasłem „ Mia

stu na ratunek", bo uważamy, że należy 
uratować to co jeszcze zostało do urato
wania w tym mieście w przemyśle, opiece 
zdrowotnej i innych dziedzinach życia -
mówi Andrzej Ruciński. Dla niego osobi
ście na dzień dzisiejszy najważniejszą 
sprawąjest rozwiązanie problemu zago
spodarowania miejskich śmieci. Jego zda
niem należy bezwarunkowo zamknąć wy
sypisko w Ziewanicach i okresowo wejść 
w porozumienie z firmą, która będzie 
odbierać miejskie śmieci, a w dalszej per
spektywie doprowadzić do budowy 
wysypiska w Piaskach Bankowych i 
wywozu śmieci we własnym zakresie. 
Drażnią go, tak jak większość mieszkań
ców Głowna, zasypane piachem ulice i 
przysłonięte liśćmi chodniki. Chciałby 
zmienić wygląd Placu Wolności, a na pew
no usunąć kamienie spod dębu. Tęskni za 

Przedszkolaki ·W sadzie 

czasami, kiedy istniał etat ogrodnika 
miejskiego. Wierzy, że do ładu i czysto
ści w mieście można bardzo szybko 
powrócić, pod warunkiem, że tylko się 
tego chce. 

Nie ma konkretnego pomysłu na za
gospodarowanie zalewu Mrożyczka, 
ale wierzy, że jeżeli zostanie burmi
strzem, to wypracuje go z powołaną 
przez siebie społeczną radą przedsię

biorców. Ruciński opowiada się za de
finitywnym zakończeniem budowy 
Szkoły Podstawowej nr 2 według pier
wotnego projektu i budową hali spor
towej. Jako osoba od łat związana z gło
wieńskim środowiskiem sportowców 
chce wspierać zarówno tutejszy klub 
piłkarski, jak i wszelkie inicjatywy 
propagujące sport wśród dzieci i mło
dzieży. 

Andrzej Ruciński jako burmistrz chciał
by również zmienić system pracy urzę
du miejskiego. Uważam, że kierownik 
każdego lrydziału urzędu miejskiego od
powiedzialny za przypisane mu dziedziny 
życia gospodarczego musi wiedzieć co się 
dzieje w terenie na jego odcinku pracy. 
Musi przejawiać inicjatywę rozwiązywa
nia różnych problemów oraz pozyskiwać 
środki finansowe. Od lat zepchnięto pra
cowników do rolj twórców stert makula
tury siedzących za biurkiem i nie mają
cych czasu na to, aby doglądać spraw istot
nych dla miasta poza murami urzędu -
twierdzi. (ljs) 

Strażacy zdięli ieden 
z ostatnich kokonów 

W środę 2 października, strażacy 
z Jednostki Ratowniczo-Gaśni 
czej w Strykowie zdjęli mający 

około 0,5 m średnicy kokon szerszeni 
z budynku mieszkalnego przy ulicy 
Piaskowej w Głownie. Strażacy mają 
nadzieje, że było to jedno z ostatnich 
zgłoszeń dotyczących wyjazdów do 
gniazd owadów. W ciągu tegorocznego 
sezonu zanotowali około 70 wyjazdów 
do takich przypadków. Szerszenie były 
już ospałe i ruszały się dosyć anemicz
ne dlatego sądzimy, że było to jedno z 
ostatnich gniazd jakie usunęliśmy w tym 
roku - mówi dowódca JR-G w Stryko
wie, Tomasz Kubiak. (aw) 

dok. ze str. 1 
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Gmina Głowno 

Tarkowski nie ma kontrkandydata, 
Oleiniczak się śmieie 
N ie sprawdziły się informacje o-ubie

ganiu się o fotel wójta gminy Głow
no przez kandydata „Samoobrony", Bo
gusława Olejniczaka. Komitet Wybor
czy „Samoobrona", który wystawił kan
dydatów w połowie okręgów w gminie 
Głowno, nie zgłosił swojego kandydata 
na wójta do godziny 24.00 2 paździer
nika. W związku z tym, że komitet miał 
takie uprawnienie, aw gminie Głowno o 
stanowisko wójta ubiegał się tylko Sta
nisław Tarkowski, zgodnie z ordynacją 
wyborczą przedłużono o 5 dni termin 
zgłaszania kandydatów. Jednak do go
dziny 24.00 7 października KW „Samo
obrona" nie wystawił kandydata na wójta 
gminy. 

W gminie, w której wystawiony jest 
tylko jeden kandydat, wybory odbędą 

się. Mieszkańcy będą głosowali za lub 
przeciw jedynemu kandydatowi, który 
zajmie stanowisko wójta, jeżeli uzyska 
ponad 50% oddanych głosów. Dmga tura 
wyborów jest wykluczona. Gdyby kan
dydatowi nie udało się uzyskać ponad 
połowy głosów, wójta wybiorą radni w 
tajnym głosowaniu. 
Bogusław Olejniczak (ubiegłoroczny 

kandydat na p9sła, z ramienia „Samo
obrony", będzie natomiast w nadchodzą
cych wyborach ubiegał się o miejsce w , 
Sejmiku Samorządowym Województwa 
Łódzkiego. Całe zamieszanie wokół 
ewentualnego ubiegania się o fotel wójta 
- jak twierdzi - rozbawiło go. Przyznał, 
że zależało mu na utrzymaniu atmosfe-
ry niepewności. 

(eb) 

Dzieci maluiq · kup dla nich 
IV Aukcja Twórczości Dzieci Niepełnosprawnych 

D obroczynna aukcja prac uczniów Ze
społu Szkół Specjalnych w Głownie 

odbędzie się już po raz czwarty 20 paź
dziernika o godzinie I I .OO, tradycyjnie w 
budynku Urzędu Miejskiego na ul. Dwor
skiej. Organizatorom aukcji przyświeca 
idea finansowego wsparcia Zespołu Re
walidacyjno- Wychowawczego funkcjo
nującego w ZSS, w którym opieką objęte 
są dzieci głęboko upośledzone. 

Pierwsza aukcja zorganizowana przez 
szkołę specjalną umożliwiła utworzenie 
tego zespołu, podczas niej zebrano 6.000 
zł. Kolejne dwie, w trakcie których ze
brano odpowiednio 8.000 i 13.000 zł, po
zwoliły wyposażyć zespół w sprzęt re
habilitacyjny. Kupiono łóżko wodne, 

stworzono oddzielny węzeł sanitarny, ką
cik sanitarny w sali zespołu itp. Zespół 
Szkół Specjalnych przygotowania do te
gorocznej aukcji rozpoczął już przed wa
kacjami. Uczniowie pod kierunkiem na
uczyciela plastyki, Dariusza Młynarczy
ka przygotowują obrazy malowane akwa
relą, w oleju, rzeźby oraz obrazy na szkle 
malowane. Na aukcji prace można kupić 
średnio za 60 zł, ale są duże roz~ieżności 
cenowe od 10 zł do 500 zł. 

Tegoroczna aukcja zostanie przepro
wadzona profesjonalnie, jej uczestnicy 
wysłuchają koncertu artystów scen Łódz
kich, organizatorzy oferują także poczę
stunek przygotowany zgodnie z trady
cjami kuchni staropolskiej. (eb) 

Twix znowu na podium 
P rzemek Malinowski i Ewelina 

Ostrowska startujący w klasie D 
(wiek 14-15 lat) zajęli I miejsce w tańcach 
standartowych w XI Ogólnopolskim Tur
nieju Tańca Towarzyskiego Grand Prix 
Polski Amatorów rozgrywanym w sobo
tę 5 października w Łodzi. Ta sama para 
zajęła II miejsce w tańcach latynoamery
kańskich. II miejsce w tańcach standarto
wych zajął Kuba Kwiatkowski i Pamela 
Koślin, startujący w tym samym prze
dziale wiekowym, jednak w klasie C. Ta 

sama para zajęła IV miejsce w tańcach la
tynowskich. 
Dzień później, również w Łodzi, roz

grywane były Mistrzostwa Okręgu Łódz
kiego. Para Przemek Malinowski i Eweli
na Ostrowska również w niej startowała i 
zajęła III miejsce w tańcach latynowskich 
i IV miejsce w standartowych. Mistrzo
stwo w standarcie w wieku 12 - 13 łat w 
klasie C zdobyli Adam Rurarz i Justyna 
Podsiedlik. Oboje zostali również wice
mistrzami w tańcach latynowskich~ (aw) 

D zieci z Miejskiego Przedszkola nr 
2 odwiedziły sad państwa War

dzińskich w Kadziełinie. Przedszkolaki 
rozpoznawały i nazywały drzewa owo
cowe, a właściciel sadu opowiedział im 
jak wygląda praca sadownika. Najwięk
szą frajdę sprawiło „starszakom" zry
wanie i zbieranie jabłek. Gospodarz za
fundował swoim małym pomocnikom 
przejażdżkę ciągnikiem z przyczepą, 
która zakończyła się zwiedzaniem prze-

chowalni owoców. Dzieci odwdzięczy
ły się śpiewem oraz wręczyły gospoda
rzom pracę plastyczną o sadzie. Pań
stwo Wardzińscy zaprosili dzieci na cia
sta z owocami z sadu. Przedszkolakom 
najbardziej smakował placek z jabłkami 
i serem. Z dwóch skrzynek jabłek, wrę
czonych przez gospodarzy po powro
cie do przedszkola, dzieci zrobiły sok i 
sałatkę. 

Kaźmierczak lei w blokach startowych 

kronika-~ 
policyjna 
STRYKÓW I OKOLICE 
• 2 października, o godzinie 16.35 

doszło do kolizji dro~owej w Stryko
wie, na skrzyżowaniu ulic: Gmnwałdz
kiej i Stryjkowskiego. Jadący samocho
dem marki Fiat Cinquecento nie dosto
sował się do znaku „Stop" i wymusił 
pierwszeństwo, czym doprowadził do 
zderzenia z samochodem marki Audi. 
W wyniku zderzenia kierowca i pasażer 
Audi doznali obrażeń ciała i zostali prze-

(eb) 

wiezieni do szpitala. W Cinquecento 
powstały stary na 800 zł, w Audi - 1500 
zł. Sprawa zostanie skierowana do sądu 
rejonowego. 

• 3 października, o godzinie 17.45 
w miejscowości Zelgoszcz na trasie nr 
71 miał miejsce wypadek drogowy. Kie
mjąca samochodem marki Volkswagen 
Golf, Aneta M, mieszkanka Swędowa, 
nie dostosowała się do znaku „Stop" 
i wymusiła pierwszeństwo przejazdu na 
samochodzie Toyota Corolla. Obrażeń 
ciała doznał kierowca toyoty, który zo
stał przewieziony do szpitala. Golf zo
stał uszkodzony na sumę 1 O.OOO zł, na
tomiast Corolla na - 20.000 zł. Sprawę 
prowadzi KPP w Zgierzu. 

(eb) 

U kończył Zasadniczą Szkołę Zawo
dową uzyskując uprawnienia elek

tromechanika. Jest żonaty, ma dwoje dzie
ci - dwudziestosześcioletniego syna 
Krzysztofa i dwudziestotrzyletnią córkę 
Barbarę. Przez wiele lat działał społecz
nie w gazecie „Echo (!łowna" i Fundacji 
na Rzecz Rozwoju Miasta Głowna. Obec
nie jest pełnomocnikiem Stowarzyszenia 
Bezrobotnych Miasta Głowna i preze
sem tutejszego Biznes Klubu. W ubiegło
rocznych wyborach parlamentarnych 
ubiegał się o fotel senatora. Od wielu lat 
prowadzi własną firmę „Kamirex", którą 
ostatnio przebranżowił. W tej chwili zaj
muje się ona produkcją szyb zespolonych 
oraz okien PCV. Kaźmierczak prowadzi 
również sklep ogólnobudowlany. Zatrud
nia 5 osób. 

W swym programie wyborczym po 
pierwsze chciałby wyzwolić siłę miejsco
wych przedsiębiorców, a dopiero póź
niej pomyśleć o przyciąganiu inwestorów 
z zewnątrz. Za konieczne uważa obniże
nie podatków. Obok rozwoju przedsię
biorczości za swój cel stawia rozwój 
·oświaty i edukacji w Głownie. Dzieci i 

młodzież naszego miasta powinny llyróż
niać się poprzez zajmowanie czołolrych 
miejsc na olimpiadach - mówi. Myśli o 
utworzeniu młodzieżowej i biznesowej 
rady doradczej przy burmistrzu. W kon
trowersyjnej sprawie niedokończonej 
budowy Szkoły Podstawowej nr 2 opo
wiada się za odstąpieniem od pierwotne
go pomysłu i wdrożeniem nowego, ade
kwatnego do potrzeb uczniów i możli
wości miasta. Dostrzega potrzebę i moż
liwość bezkonfliktowego załatwienia 
sprawy deklaracji gminy Stryków co do 
odstąpienia od głowieńskiego SP ZOZ. 
Jego zdaniem Stryków powinien pozo
stać w strukturach głowieńskiego ZOZ
u, bo jak mówi tylko w sile i wspólnocie 
jest moc przetrwania. Zabiegałby rów
nież o ułożenie dobrosąsiedzkich stosun
ków z gminą Bielawy, gdyż rozwiązanie 
głowieńskiego problemu odpadów komu
nalnych, jego zdaniem, leży w Piaskach 
Bankowych. 
Uważa za konieczne reaktywowanie 

Jednostki Robót Publicznych dla zreali
zowania niezbędnych prac w mieście i 
zatrudniania przy nich osób bezrobot-

nych. Realia życia są takie a nie inne. Na 
początek widzę tam możliwość zatrudnie
nia ok. 200 osób. Po roku pracy będzie 
można li}'Slać ich na zasiłek i zatrudnić 
kolejne 200 osób. Przynajmniej w jakimś 
stopniu pozwoli to zmniejszyć sferę biedy 
w Głownie - oto recepta Kazimierza Kaź
mierczaka. Ma on również bardzo kon
kretny pomysł na zagospodarowanie nie
doszłej ciepłowni na ul. Sikorskiego. Do 
momentu, kiedy Głowno będzie mogło 
wywozić śmieci na własne wysypisko, 
Kaźmierczak widziałby tu sortownię od
padów przekazywanych później innym 
firmom. Jednocześnie, jego zdaniem mógł
by tu powstać punkt przeładunku kru
szywa używanego do budowy autostrad. 
Jako burmistrz chciałby również wrócić 
do projektu przestrzennego zagospoda
rowania zalewu Mrożyczka odłożonego 
na półki przed kilkoma laty. Natomiast w 
miejscu obecnego prowizorycznego par
kingu przy ul. Zgierskiej widzi muszlę 
koncertową. Ten ostatni pomysł zreali
zowałbym.in. dzięki pieniądzom zebra
nym kiedyś na koncie budowy okazałego 
Domu Kultury. (ljs) 
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O CHLEBIE WZRUSZAJĄCO 
I Z HUMOREM 

Na Polagrę z ·WODR 

W Gminie Głowno podsumowano plony 

J ak co roku, specjaliści Wojewódzkiego 
QśrodkaDoradztwaRolniczego zajęli się 

organiz.owaniemwycieczeknatargiPOLA
GRA - Farm do Poznania, które odbędą się 
w dniach 10-13 paź.dziernikaZawsz.e tego 
typu wyjazdy połączone są ze szkoleniem. 
Uczestniczy w nich spora liczba rolników 
z gminy Głowno oraz gminy Stryków. 

Dla mieszkańców gminy Głowno wy
ja7.dorganizuje AnnaMokras. ZapisypfZY.i
mowane są podczas dyżurów specjalistki 
WODR w urzędzie gminy, pod numerem 
telefonu 719-4 I-79. Rolnicy z gminy Głow
no pojadą do Poznania 12 października. 
Z Placu Wolności wyruszą już o godzinie 
4.30. Tak wczesna godzina wyjazdu podyk
tow.ma jest chęcią zobaczenia jak najwięk
si.ej liczby stoisk prezentowanych na wy-

stawie. Zwiedzanie wystawy co roku zaj
ri:naje bardzo dużo czasu, przeważnie rolni
kom nie udaje się obejrzeć wszystkich sto
isk. Urząd Gminy Głowno dofinansował 
wyja7.d kwotą 300 zł. W związku z tym 
rolnicy z tego terenu zapłacą 32 zł od osoby, 
w cenę wliczony jest bilet wstępu na targi (5 
zł). Miejsca w 56-osobowym autokarze są 
już prawie wszystkie zarezerwowane. 

Rolnicy z gminy Stryków na targi ,,Po
łagra" wybiorą się dzień wcześniej, I 1 
października. Wyjazd zaplanowano na 
godzinę 6.00. Z tego terenu miejsce zare
zerwowało sobie 12 rolników, którzy do 
Poznania pojadą w towarzystwie sąsia
dów z gminy Zgierz. Koszt wyjazdu 
wynosi 40 zł. 

(eb) 

N ie huczne dożynki- tak jak w roku ubie
głym, ale uroczystość obrzędowa 

,,Nasz Chleb Powszedni" w minioną nie
dzielę, 6 paź.dziemika, podsumowała tego
roczne płony w Gminie Głowno. Uroczy
stość z.organiz.owano w remizie OSP w Po
powie. O wystrój odpowiedni do okazji 
zadbałapiekamia,,Rogalik''. Jej nie:złiczone 
rodz.aje wypieków stworzyły ciekawą dla 
oka i kusi.ącą dla podniebienia ekspozycję. 
Najwainiejsz.e jednak, że mimo fatalnej po
gody-goście dopisali. Sala wypełniona była 
po brzegi mieszkańcami Popowa i okolic. 
W pierwszych rzędach zasiedli pu.edsta
wiciełe władz państwowych, powiatowych 
i gminnych. 

„Dwóika" zawieszona w próini 
N a nic się zdały zabiegi 7lll'Ządu miasta 

o wprowadzenie do porządku obrad 
ubiegłotygodniowej sesji uchwały dotyczą
cej zaprzestania realizacji budowy Szkoły 
Podstawowej nr 2 według pierwotnego pro
jektu Uchwała ta na przedostatniej sesji zo
stała przez radnych odrzucona, a tydzień 
temu nie wyrazili oni zgody na jej ponowne 
wprowadzenie do porządku obrad. Ozna
cza to, że projekt hali sportowej opracowa
ny przez firmę Przemysłówka „Skanska" 
na bazie niedokończonej nowej ,,Dwójki", 
o którym pisaliśmy w 39 „WG" odłożony 
z.ostanie póki co na półkę. 'Zmzą4, miał czas 
prze.z cztery lata na rozwiązanie problemu 
SP 2, tymczasem wykonano tyllw symbo-

liczne prace »ykończeniowe. Jest mi za to 
wstyd Jestem za halą, ale nie w ostatnięj 
chwili. To jest bardzo poważna uchwała, nie 
Fszystkie komisje pracowały nad tym no-
1-1Jl/11 projektem i myślę, że na podejmowanie 
decyzji jest już za późno- argwnentowałrad
ny Tomasz Jędrzejczak. O wydatkach, ja
kie budżet miasta w mijającej kadencji mu
siałponieść na ,,DwóJ"kę'', po razwtóry przy
pominałi burmistrzowie. Nie pomogły ape
le Macieja Lisowskiego, przewodniczącego 
komisji rozwoju, o zaprzestanie wzajem
nych pretensji i oskarżeń. Mimo podjętej 
w marcu uchwały intencyjnej w sprawie bu
dowy hali sportowej, radni w ostatecznym 
rezultacie nie postawili kropki nad i. (ljs) 

Honory starostów pełnili Bożena Bur
siak z Popówka oraz Mirosław Rzeźnik 
z Popowa. Rolę wodzireja z powodzeniem 
odegrał natomiast znany łowicki ludowy 
gaw~EligiuszPietrucba. Z wła&:iwym 
sobie wdziękiem, kiedy tylko atmosfera na 
sali stawała się zbyt poważna, rozładowy
wał ją dobrym dowcipem lub pasującą do 
sytuacji anegdotą, W tym ostatnim nie ustę
powały mu również członkinie Kół Gospo
dyń Wiejskich z Boczek .zaizecmych oraz 
WJadyslawowa Popowskiego i Popowa. 

Trzeba jednak przyznać, że podsumo
wanie tegorocznych plonów w Gminie 
Głowno nie byłoby tak udane, gdyby nie 
występy ludowego zespołu dziecięcego 
,,Kolorowe Pasiaczki" ze Szkoły Podstawo
wej w Mąkolicach oraz ucmiów ze Szkoły 
Podstawowej w Popowie. Dziewczęta 
i chłopcy z Mąkolic przywitali wszystkich 
wią!.31lką pieśni obrz.ędowych wykonywa
nych na dożynkach. Zespół zaprezentował 
również insceni7.ację prz.edstawiając:ą pro
ces powstawania chleba Po raz drugi moż
na było go słuchać i oglądać podczas arty
stycznej części uroczystości. Wówczas 
prz.ed publicmością zaprezentowali się rów
nież uczniowie z Popowa Dla odmiany 

Dziecięcy zespół ludowy z Mąkolic zaprezentował się w pełnej krasie. 

w ich występie górę nad śpiewem i muzyką okazją do podsumowania kończącej się ka
wzięla poezja Jednak nie tylko młode po- dencji. Stanisław Tarkowski zwrócił uwagę 
kolenie gminy Głowno zaprezentowało przede wszystkim na zmiany, jakich przez 
wminionąniedziełęwPopowieswojez.doł- cztery łata dokonano w gminnej oświacie. 
ności artystyC711e. Nie było chyba osoby, Wybiegając w przyszłość przedstawił na
której nie podobałyby się wieńce uplecione wet konieczność budowy hali sportowej 
przez koła gospodyń, a szczególnie ten z prawdziwego zdarzenia Za duży sukces 
w kształcie roweru wykonany w Boczkach wójt Tarkowski U2Illlł również inwestycje 
Zarzecznych. drogowe poczynione w gminie, oszczędno

Więcei ludzi dobrei woli 

Rower z kłosów zbóż otrzymał wójt ścinaoświetłeniuulicznymiwspieraniewiej
gminy Głowno Stanisław Tarkowski, jako skich organizacji społecznych. 
symbol „wja7.du'' gminy do Unii Europej- Uroczystości towarzyszyły wystawy 
skiej. Ten wątek jeszcze kilkakrotnie prze- prac plastycznych uczniów wszystkich 
winąłsięw trakcie niedzielnego popołudnia gminnych szkół oraz twórców ludowych 
O obawach rolników związanych z wej- skupionych w Gminnym Ośrodku Upo

wszechniania Kultury w Bronisławowie. 
ściem do Unii śpiewały gospodynie, mówili Pyszny, żytni chleb, którym częstowano 
obecni na spotkaniu posłowie Gajda i Olej- gości, upiekła piekarnia ,,Rogalik", a ciasto 
niczak oraz wójt Uroczystość stała się też dla występujących dzieci cukiernia ,,Kek

sik". Oprawę muzyczną ~wniły rów-
Zespół Szkól w Bratoszewicach nież ,,Kalisianki" z Władysfuwowa Popo

wskiego oraz „Ozorkowianie" z Ozorko-
wa 

(ijs) 

dok. ze str. 1 

Wartykule„Wspanialiludzieodobrych 
sercach" opublikowanym w poprzed

nim numerze ,,Wieści", który dotyczyłokrą
głej roc:znicyfimkcjonowania w Głownie Sto
łówki Społecznej Stowarzyszenia Rodzin 
Katolickich przy parafii św. Jakuba w Głow
nie, autor wymienił w tekście osoby, które 
włożyły dużo pracy, pieniędzy i serca 
w pomoc rodzinom najbiedniejszym. Przez 
nieuwagę pominął samego prezesa stowa
rzyszenia Leonarda Rajpołda, który 
wszystkie działania koordynuje, cz.ę,5to zaj-

Sprostowanie 
Wprezentowanej w poprzednim nume

rze „Wieści" liście kandydatów do Rady 
Gminy Głowno przy nazwisku Wiesława 
Kttjawiaka, kandydata z okręgu nr 8 znala
zła się nieprawdziwa informacja, że repre-

mując się transportem. Lokalizacja stołówki 
przy parafii św. Jakuba świadczy o pomo
cy udzielanej stowarzyszeniu przez pro
boszcza tej parafii, księdza dziekana Stani
sława Banacha, który wspiera społecz
ników dobrą radą, użyczonym nieodpłatnie, 
lokalem, finansowo i duchowo. Znacznąpo
moc finansową od początku stołówka 
otrzymtaje ponadto od Alicji i Sławomira 
Wojciechowskich, właścicieli firmy ,,Ał
les". 

(eb) 

zentuje on Komitet Wyborczy ,,Samoobro
ny". Należy on do Komitetu Wyborców, 
jest kandydatem bezpartyjnym. Za błąd 
przepraszamy. 

(eb) Przystępuiq do programu 
,,szkoła z klasq'' 
We wrześniu Zespół Szkół w Bratosze

wicach zgłosił swój udział do progra
muedukacyjnego ,,Szkołazklasą'' propago
wanego przez „Gazetę Wyborczą" pod pa
tronatem prezydentaAleksandraKwaśniew
skiego. Od dawna otrzymywałam książki 
z CenllUm Edukaqi Europejskięj, obserwcr 
walam realizację programu, od dawna by
łam więc dobrze wrientowana co oo za/o
.żeń programu. .Decyzje o zgło.szeniu szkoły 
podjęliśmy wspólnie z radąpedagogiczną -
opowiada dyrektor Zespołu Szkół w Brato
szewicach, Ewa Piórkowska W regulaminie 
programu nie ma kategorii -zespołów szkół, 
dlatego zarówno szkoła podstawowa, jak 
i gimnazjum zgłoszone zostały oddzielnie. 
Bratosz.ewice są drugą szkołą z naszego re
gionu (po Szkole Podstawowej w Koźlu), 
którazgłosiłaswój udział w programie. Obec
nie szkoła zakłada stronę internetową zgod
na z :zaleceniami organizatorów. 

Wybrane z.ostało już 6 zasad, które będą 
realizowane przez poszczególne grupy. 
Do każdej zasady wybrana jest grupa zło
żona z kilku osób z poszczególnej klasy, 
po 3 nauczycieli i jednym z rodziców. 
Jedną z zasad będzie np. lepsze przygo
towanie do sprawdzania umiejętności. 
Uczniowie wypełniali już anonimową 
ankietę, w której odnosili się do szkoły 
i wyrażali swoje oczekiwania co do szko
ły. Zasady muszą zostać zrealizowane 
w ciągu roku s7kolnego. Protokół z wy-· 
pełniania zadań pierwszych dwóch za
sad zgłoszony musi zostać w grudniu, 
z dwóch następnych w marcu, ostatnie 
w czerwcu. Głównym celem, jaki przy
świecał szkole przy zgłoszeniu udziału, 
to zorganiz.owana poprawa jakości pracy 
placówki odnosząca się zarówno do 
uczniów, jak i nauczycieli. 

Mirosław Sui -kandydat „Samoobrony" 

(aw) 

Kandydaci ~,Samoobrony" do rady powiatu 
l ista kandydatów do Rady Powiatu Zgier

skiego „Samoobrony'' z terenu miasta 
i gminy Głowno obejmuje pięć nazwisk. 
Pierwszy na liście jest Lesław Jarzębowski, 
mieszkaniec Ziewanie, właściciel młyna na 
Soplu. Kolejnym kandydatem jest Adam 
Kłębik, rolnik z Kamkowa Grzegorz Paliń-

ski, prowadzący prywatną działalność, re
prezentuje Głowno. Czwarta na liście jest 
Irena Jóźwiak, mieszkanka Głowna, emery
towana pracownica Urzędu Gminy Głow
no. Listę zamyka Marek Kowalczyk, 
ffileszkaniec Głowna 

(eb) 

M
irosław Sut urodził się w 1950 roku 
w Głownie. Chodził do Szkoły Pod
stawowej nr I, szkołę średnią koń

czył w Zgierzu, a było to Technikum Che
miczne. Od razu po maturze zacz.ął praco
wać. Staż odbył w Zakładach Chemicznych 
,,Boruta", następnie pracował jako kierow
nik zmianowy w strykowskiej Spółdzielni 
Chemicznej ARGON. W łatach 1974 - 79 
studiował na Akademii Rolniczo- Technicz
nej w Olsztynie na wydziale weterynarii. 
Po ukończeniu studiów pracował w leczni
cy dla zwierząt w Głownie. Od kilku łat 
dzierżawi lecznicę ze wspólnikiem od Urzę
du Miejskiego. Wraz z żoną mieszka w bu
dynku, w którym znajduje się lecznica, za
wsz.e jest więc na miejscu. Jego 24-łetnia 
córka Monika studiuje prawo na Uniwersy
tecie Łódzkim. W wolnych chwilach Miro
sław Sut jeździ na rowerze, na nartach oraz 
grywa w brydża i szachy. Pasjonujągo kom
putery i fotografia cyfrowa 

Jako lekarz związany jest starą łacińską 

mistrza Głowna, na pewno Urząd Miejski 
będzie pfZY.iazny ludziom. 

Pragnie wykorzystać wiedzę i doświad
czenie ludzi starszych, słuchałby także gło
su uczciwego, lokalnego biznesu. Jego prz.ed
stawiciele, zdaniem kandydata, mogąpomóc 
w gospodarowaniu finansami miejskimi, 
gdyż sami dobrze nimi gospodarują dla sie
bie. 

Mirosław Sut będzie starał się zatrzymać 
powolny upadek Głowna i regres gospodar
czy. Już teraz wie, że nie ma co obiecywać 
cudów, wystarczy ludziom dać nadzieję na 
dobre jutro, odpowiednimi działaniami wzbu
dzić w nich przekonanie, że stopniowo 
w Głownie będzie lepiej. Nie chce wyda
wać miejskich pieniędzy na zbędne fajer
werki. Stawia na pozyskiwanie środków 
z zewnątrz. Szczególnymi względami i 
troską zamierza otoczyć rodzimy handel 
i przedsiębiorcz.ość. To sieć małych i śred
nich sklepów przeciwdziała wypływo
wi pieniędzy z miasta. Należy minimali-

zasadą ,,Primum non nocere'', czyli „po zować czynsze 
pierwsz.e nie szkodzić". Zdaniem kandyda- i inne obciążenia lokali użytkowych, popra
ta łatwo ją przełożyć także na stosunki wła- wito ich konkurencyjność i rentowność. Mi
dzy z mieszkańcami, czyli nic przeszka- rosław Sut stawia na targowiska i bazary, 
dzać im w podejmowaniu inicjatywy, np. które może nie wyglądają okazale, ale dają 
gospodarczej. TWierdzi, że w Głownie jest pracę i możliwość tanich zakupów głownia
inaczej i że jeżeli z.ostanie wybrany na bur- nom. 

Mirosław Sut pamięta o przygotowa
nych przed paroma łatami czterech planach 
zagospodarowania przestrzennego terenów 
wokół :zalewu, o niszczejących domkach 
campingowych, które będzie starał się sprze
dać lub wydzierżawić. Zdajesobie sprawę, 
że tylko be?pieczne miasto przyciągnie tu
rystów. Dlatego będzie starał się poprawić 
sytuacjętutejszegokomisariatupolicj~choć
by poprzez jego komputery7.ację. Opowia
da się także za monitoringiem newralgicz
nych punktów miasta 
Ważnym punktem programu Mirosława 

Suta jest inwestowanie w szkolnictwo. 
Chciałby stworzyć stypendia dla zdolnych, 
ale biednych dzieci oraz zachęcić wykształ
conych mieszkańców Głowna, aby nie 
opuszczali swojego maista. Kontrowersyj
na inwestycja oświatowa - rozbudowa 
Szkoły Podstawowej nr 2, została jego 
zdaniem „przeinwestowana". Władza 
powinna się liczyć z funduszami, jakimi 
dysponuje i nie porywać się z motyką na 
słońce. Kandydat „Samoobrony" dążył 
będzie do dokończenia budowy tej szko
ły, choćby etapowo i skromnie. Ponmiki 
świadczące o nieudolności władzy (a ta
kim zdaniem Suta może stać się ,,Dwój
ka") niekorzystnie wpływają na społe
czeństwo. (eb) 
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DZIESl~CIU NA JEDNO MIEJSCE 
Ekipy obsługujące wybory samo

.• , 17.ądowe w Głownie, Strykowie i 
, Dmosinie długo kazały nam czekać 

na pełne listy kandydatów na rad
nych, ale w końcu możemy je Pań
stwu przedstawić. W Głownie mo
żemy się spodziewać starcia trzech 
frontów: SLD -UP, Centroprawicy 
(Stowarzyszenie Wspólnota Samo-
17.ądowa ,,Nasz Powiat Zgierski'') 
orazNiez.ależnychGłownian. Więk
szośc kandydatów z list tych ugru
(Y.lWań to osoby publicznie znane, 
niejednokrotnie posiadające do
świadczenie w pracy samo17.ądo
wej. W roli tej-debiutują natomiast 
kandydaci nie związani zupełnie 
z żadnym ugrupowaniem, których 
jest również niemało. Łącznie 27 
października wybierać będziemy 
15 radnych spośród 147 kandy
datów. 

W gminie Stryków największy 
tłok jest w jedynym dwumandato
wym okręgu wyborczym - nr I -
obejmującym centrum miasta, gdzie 
o mandaty ubiega się 13 kandyda
tów. W Bratoszewicach o stanowi
sko radnego walczy siedmiu kandy
datów, w tym dwóch sprawujących 
tę funkcję obecnie - dyrektor miej
scowego Zespołu Szkół Rolniczych 
- Mirosław Boncela i Witold Śliw
kiewicz, który starał się zaskarżać 
(bezskutecznie) uchwałę ogranicza
jącą liczbę radnych z Bratoszewc do 
jednego mandatu. Ogółem w gminie 
zarejestrowało się 19 komitetów wy
borczych, z których tylko jeden nie 
zgłos~ swoich kandydatów do pra
cy w komisjach wyborczych. 

W gminie Dmosin w wyborcze 
szranki staną ,;&unoobrona" i PSL, 
ale nie rozgrywki polityczne decy-

dować będą o składzie dmosińskiej 
rady - nadal zdecydowana więk
szość kandydatów to osoby niezłeż
ne. Wygląda również na to, że w 
nowej radzie gminy Dmosin będzie 
bardzo inało łudzi młodych, więk
szośc z kandydatów to osoby po 
czterdziestce. Spośród 43 osób ubie
gających się o tę funkcję, wielu ma 
już doświadczenia w pracy samo-
17.ądowtj • 

Poniżej nie przedstawiamy listy 
kandydatów z Gminy Głowno. Za
mieściliśmy ją w poprzednim nu
meu.e „WG". Wówczas pisaliśmy 
również o ciekawie zapowiadającej 
się walce dwóch kandydatów na 
wójta w tejże gminie. Okazało się, 
jednak, że informację tę musimy zde
mentować. Więcej na ten temat na 
str. 2. 

(ljs, aw) 

Rada Miasta Głowno 
OKRĘGWYBORCZV 

NUMER 1-4MANOATY 

Lista Numer 2 
- KW Samoobrona RR 

I. Jedynak Edward Krzysztof, I. 56, 
Głowno 

2. Marciniak Krzysztof, I. 37, Głow-
no 1 • 

3. Walczewski Grz.egocz, I. 47, Głow
no 

4. Gulińska Wiesława Teresa, I. 41, 
Głowno 

Lista Numer 3 - Koalicyjny 
Komitet Wyborr;zy SLD-UP 

I. Łukaszewski Tadeusz, L 52, Gk>w
no 

2. Milczarek Jerzy Grzegorz, I. 48, 
Głowno 

3. Szczepaniak Krzysztof, I. 42, 
Głowno 

4. Szekałski Janusz, I. 45, Głowno 

Lista Numer 10 
KWN Głowno - Dziś i Jutro 

I. Dałek Bo7.elma Teresa, I. 48, Głow-
no 

2. Figurski Piotr Włodzimierz, I. 41, 
Głowno 

3. Lesiński Marek Jan, I. 57, Głow-
no 

4. Zieliński Andrzej, I. 56, Głowno 

Lista Numer 17 
- Henryka Taflińska 

I. Tatlińska Henryka Dominika, 
I. 56,Głowno 

Lista Numer 8 
- .Niezależni Glowinianie" 

1. Wasilewski Roman, I. 36, Głow
no 

2. Waśkiewicz Albert Marek, I. 39, 
Głowno 

3. Rubaszewski Henryk Andrzej, 
. I. 43, Głowno 

4. Parol Krzysztof, I. 40, Głowno 

Lista Numer 13 
- Wspólnota Samorządowa 

I. Rożniata Tomasz,). 39, Głowno 
2. Lis Elżbieta Józefa, I. 50, Głowno 
3. Bartosiak Teresa, I. 44, Głowno 

OKRĘGWYBORCZV 
NUMER 2 -4 MANDATY 

Lista Numer 2 
- KW Samoobrona RP 

I. Kowalski Wojciech Edmund, I. 52, 
Głowno 

Lista Numer 3 
- Koalicyjny Komitet Wyborczy 

SLD-UP 
I. Grabowicz Dariusz Stanisław, 

1.36,Głowńo 
2. Gwóźdź Mirosław Lucjan, I. 46, 

Głowno · 
3. Hemka Krzysztof, I. 40, Głowno 
4. Podsiadłowicz Włodzimierz, I. 55, 

Głowno 

Lista Numer 18 
- KWW Doroty Nowak 

I. Nowak Dorota Elżbieta, I. 40, 
Głowno 

Lista Numer 18 Lista Numer 17 
- .Niezależni" - Swoboda _ KWW Kukieła" 

I. Gibczyński Bogusław, I. 73, Głow- . t. Kukieła Wło&unierz Tadeusz, 
no I. 57, Głowno 

Lista Numer 14 - Unia Głowno Lista Numer 10 
I. Romanowicz - Makowska Han- _ KWW Głowno_ Dziś i Jutro 

na, I. 47, Głowno I. Dębski Tomasz Narcyz, I. 37, 
2. Hajduk Jakub Henryk, I. 22, Głow- Głowno 

no 2. Bogutczak Mirosław Kazimierz, 
Lista Numer 15 - KW# I. 60, Głowno 

Kazimierza Kaźmierczaka 3. Małecki Przemysław Marek, 
' I. Romanowski Krzysztof, I. 44, I. 37, Głowno 

Głowno 4. Urbanik Włodzimierz Stanisław, 
2. Markowicz Henryk, I. 56, Głow- I. 54, Głowno 

no Lista Numer 19 
3. Jabłoński Wojciech, I. 42, Głowno _ Aleksander Romanowski 
4. Kołaczyński Krzysztof Paweł, I. Romanowski Aleksander, I. 64, 

I. 38, Głowno Głowno 

Lista Numer 12 - .Oświata" Lista Numer 21 -
I. Siciński Jakub Władysław, I. 65, Komitet Wyborczy Wyboroow 

Głowno .Kopernik" 
Lista Numer 9 I. Tomaszewski Tadeusz, I. 70, 

- .Miastu Na Ratunek" Głowno 
I. Ruciński Andrzej, I. 54, Głowno ; Lista Numer 20 - KW 
2. Jagielski Władysław, I. 57, Głow- Stanisława Sędzikowskiego 
. no I. Sędzikowski Stanisław, I. 52, 
3. Okoński Jacek, L 33, Głowno Głowno 
4. RutkowskaKiystyna,1.42,Głow- Lista Numer 14 - Unia Głowno 

no I. Hajduk Ireneusz, I. 52, Głowno 
Lista Numer 19 2. Milczarek Przemysław Andrzej, 

- Komitet Wyborczy Wyborri:Jw I. 36, Głowno 
Doroty Kwolek 3. Lisiewski Wojcit:ch Grzegorz, 

I. Kwolek Dorota, I. 36, Głowno I. 35, Głowno 

4. Adamczewski Grzegorz, I. 47, 
Głowno 

Lista Numer 15 
- KWW Kazimierza 

Kaźmierczaka 
l. Rosak Jakub, I. 56, Głowno 
2. Klepczarek:Bożenna, I. 58, Głow

no 
3. Król Arlcadiusz, I. 36, Głowno 
4. Wieczorek Marek Jacek, I. 53, 

Głowno 

Lista Numer 12 - .Oświata• 
I. Dziewiór Irena, I. 50, Głowno 
2. Kret.Jolanta Bogumiła, I. 50, Głow-

no 

Lista Numer 9 
- .Miastu Na Ratunek" 

I. Dobruchowski Stanisław, I. 45, 
Głowno 

2. Kowanek Elżbieta, I. 46, Głowno 
3. Majewski Paweł, I. 50, Głowno 
4. Mroczek Dorota, I. 27, Głowno 

Lista Numer 16 Dla Głowna 
l. Wojciechowski Waldemar, I. 37, 
Głowno 

Lista Numer 8 
- .Niezalezni Glowinianie" 

I. Fortuna Czesława, I. 54, Głowno 
2. Kuciński Wiesław Henryk, I. 55, 

Głowno 
3. Florczak Andrzej Tomasz, I. 36, 

Głowno 
4. Młynarczyk Dariusz Tomasz, 

1.44, Głowno 

Lista Numer 13 
- Wspólnota Samorządowa 

I. Mitręga Elżbieta Bronisława, I. 48, 
Głowno 

2. ~enes Grażyna Julianna, I. 43, 
Głowno 

3. Markowski Roman, 1.47, Głowno 
4. Piestrzeniewicz Anna Grażyna, 

1.45,Głowno 

Lista Numer 22 
- KWW Macieja Lisowskiego 

I. Lisowski Maciej, I. 36, Głowno 

Lista Numer 11 
-Komitet Wyborczy Wyborr:i:Jw 

.Nasze Głowno" 
I. Żerkowska Marzena Kinga, I. 27, 
Głowno 

2. Wiecha Anna Katarzyna, I. 31, 
Głowno 

3. Romańczuk Anna Aneta, I. 25, 
Głowno 

4. Tomczak Grzegorz Paweł, I. 29, 
Głowno 

OKRĘGWYBORCZV 
NUMER3-2MANDATY 

Lista Numer 2 
- KW Samoobrona RR 

I. Wasilewski Stefan, I. 46, Głowno 
2. Zwoliński Krzysztof, I. 38, Głow

no 
Lista Numer 3 - Koalicyjny 
Komitet Wyborczy SLD-UP 

I. Fabijański Andrzej, I. 46, Głowno 

2. Niziołek Jerzy Bogusław, I. 61, 
Głowno 

Lista Numer 19 
-Komitet Wyborczy Wyborri:Jw 

Teraz - Głowno 
I. Paradowska Anna, I. 52, Głowno 

Lista Numer 10 
- KWW Głowno - Dziś i Jutro 

I . Guliński Mirosław Jan, I. 38, 
Głowno 

2. Kowalczyk Grzegorz Walenty, 
1.32, Głowno 

Lista Numer 14 - Unia Głowno 
I. Babuca Jan, I. 56, Głowno 

Lista Numer 15 - KWW 
Kazimierza Kaźmierczaka 

I. Radomski Sławomir, I. 39, Głow
no 

2. Goraj Mirosław, I. 48, Głowno 

Lista Numer 12 - .Oświata" 
I. OgłozaAleksandra, I. 29, Głowno 

Lista Numer 9 
- ,,Miastu Na Ratunek" 

l. Kubisz Lesław, I. 55, Głowno 
2. Grzyb Robert, I. 36, Głowno 

Lista Numer 17 
.Anna Mostowska" 

I. Mostowska Anna Bogusława, 
1.44, Głowno 

Lista Numer 20 
- Robert Janicki 

I. Janicki Robert, I. 33, Głowno 

Lista Numer 8 
- .Niezalezni Glowinianie" 

I. Jędrzejczak Tomasz Radosław, 
I. 35, Głowno 

2. Wą,-;owski Olgierd Barnaba, I. 38, 
Głowno 

Lista Numer 16 
- KWW Janiny Czarneckiej 

I. CzarneckaJaninaKazimiera, I. 60, 
Głowno 

Lista Numer 13 
- Wspólnota Samorządowa 

I. Komar Edyta ~ I. 32, 
Głowno 

Lista Numer 18 
- Mirosław Godziszewski 

I. Godziszewski Mirosław, I. 44, 
Głowno 

OKRĘGWYBORCZV 
NUMER4-2MANDATY 

Lista Numer 2 
- KW Samoobrona RP 

I. Biedrzykowski Krzysztof, I. 46, 
Głowno 

2. Jóźwiak Alicja Maria, I. 62, Głowno 

Lista Numer 3 - Koalicyjny 
Komitet Wyborczy SLD-UP 

I. Kapusta Jadwiga Elżbieta, I. 50, 
Głowno 

6ul 

2. Kuciński Ryszard, I. 40, Głowno 

Lista Numer 1 O 
- KWW Głowno - Dziś i Jutro 

I. Figurska Zofia, I. 39, Głowno 
2. Janiak Arkadiusz Antoni, I. 62, 

Głowno 

Lista Numer 16 - Komitet 
WyOOrczy .Szymon Mrzygłód" 

I. Mrzygłód Szymon, I. 27, Głow-
no 

Lista Numer 15 
- KWW Kazimierza 
Kaźmierczaka 

I. Zuchora Elżbieta, I. 54, Głowno 
2. Gorzka Jerzy Janusz, I. 56, Głow-

no 

Lista Numer 12 - Komitet 
WyborczyWyborcóN .Oświata" 
I. Kowalska Marzena Maria, I. 39, 
Głowno 

2. Słomska Ktystyna, I. 56, Głowno 
Lista Numer 9 

.Miastu Na Ratunek" 
I. Bontal Urszula, I. 50, Głowno 
2. Łuczak Karo~ I. 61, Głowno 

2. Doardo Bernard Stanisław, I. 57, 
Głowno 

Lista Numer 12 - .Oświata" 
I. Wieteska Jan Stanisław, I. 57, 
Głowno 

Lista Numer 9 
- .Miastu Na Ratunek" 

I. Aniołczyk Stanisław, I. 55, Głow
no 

2. Dałek Tadeusz, I. 50, Głowno 
3. Matejczyk Marek, 1.51, Głowno 

Lista Numer 19 Komitet 
Wyborr;zy Jerzy Marian Kula 

I. Kula Jerzy Marian, I. 45, Głowno 

Lista Numer 8 
- .Niezależni Głownianie" 

I. Prośniak Bartłomitj Macitj, I. 52, 
Głowno 

2. Lewandowska Anna Elżbieta, 
1.43,Głowno 

3. Dolacińska Ewa, I. 50, Głowno 

Lista Numer 16 Komitet 
Wyborczy Krzysztofa Trebll<a 

I. Trebik Krzysztof, I. 43, Głowno 

Lista Numer 13 
Lista Numer 8 - Wspólnota Samorz.ądowa 

- .Niezależni Głownianie" I. Giinther Barbara Stanisława, I. 42, 
l. Golczyk Bogusław Jan, I. 53, · Głowno 

Głowno 2. Kotulski Andrzej, I. 57, Głowno 
2. TulińskaRenataZofia,1.44,Głow- 3. PakulskaAnna Magdalena, I. 40, 

no Głowno 

Lista Numer 13 Lista Numer 18 Komitet 
- Wspólnota Samorządowa Wyborczy Zdzisława Zuchory 

I. Lis Anna Bernadeta, I. 44, Głow- ł.ZuchoraZdzisławJan,I. 71,Gk>w-
no 

OKRĘGWYBORCZV 
NUMER5-3 MANDATY 

LiSta Numer 2 
- KW Samoobrona RP 

I. Kosian Tadeusz, I. 70, Głowno 

Lista Numer 3 - Koalicyjny 
Komitet Wyborc;z)f SLD-UP 

I. KowalczykZygmunt, I. 58, Głow
no 

2. PaI)'s Anna. I. 47, Głowno 
3. Szubert Bogusław Wojciech, I. 37, 

Głowno 

Lista Numer 10 
- KWW Głowno - Dziś i Jutro 

I. Góral Małgomńa Ewa, I. 39, Głow-
no 

Lista Numer 17 
- Komitet Wyborc;z)f Wyborr:i:Jw 

Leszka Lange 
l. Lange Leslek.Andm:j, I. 2 I, Głow-

no 

Lista Numer 15 
- KWW Kazimierza 
Kaźmierczaka 

I. Lubczyński Krzysztof, I. 44, 
Głowno 

no 

Lista Numer 11 Komitet 
WyOOrczyWyborOON .Nasze 

Głowno" 
I. Skurzyński Ireneusz Robert, I. 31, 
Głowno 

2. Mirys Wiesława Maria, I. 42, 
Głowno 

3. Czubak-Klepczyńska Elżbieta 
Teodora, I. 40, Głowno 

4. Dąbrowski SebastianZenon, I. 23, 
Głowno 

!Jsta Numer 16 
KWW Magdaleny Szajder 

I. Szajder Magdalena Maria, I. 44, 
Głowno 

Lista Numer 11 
-KomitetWyborc;z)JWyborcóN· 

.Nasze Głowno" 
I. Olejniczak Mirosław Józef, I. 53, 

Głowno 

2. Gaczewska Beata Dorota, I. 36, 
Głowno 

3. WójcickaiwonaAnita,1.25,Głow
no 

4. Kierus-Stasiak Dorota, I. 25, Głow-
no 

dok. na str. 3 5 

G U D A J AUTORY%0WANA 
STACIA OBSl.UGI 

ZAPRASZAMY DO KORZVSTANIA Z NASZVCH USŁUG 
• naprawy gwarancyjne 
• naprawy pogwarancyjne 
• likwidacja szkód powypadkowych 

- opisywanie szkód 
(PZU, Hestia, Fiat Ubezpieczenia, Samopomoc, Nordea} 

- blacharstwo 
- lakiernictwo 
- pomiary podwozi, nadwozi 
- samochody zastępcze 
- pomoc drogowa • diagnostyka silników 

WYSKOKI 59A k. Głowna 
95·011 Bratoszewice, tel. (042) 719·67·00, tel./fax 719~67-03 
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Dwuletnia Zosia i Julia, która ma rok i dziewięć miesięcy bawią się i uczą angielskiego. 

ANGIELSKI Z PLUSZACZKIEM 
Przedszkolaki uczą się języka Szekspira jak języka ojczystego 

J eszcze kilka lat temu szokował an
gielski wprowadzany w przedszko

lach. Dziś stało się to rzeczą naturalną -
jeśli tylko rodzice tego chcą i stać ich 
na to, ich kilkuletnia latorośl może 
uczyć się języka obcego. Już nikt się 
nie dziwi, że dzieci, które nie potrafią 
dobrze mówić, czytać i pisać po poi-_ 
sku uczą się języka obcego. Pozytyw
ne efekty tej nauki widoczne później 
w szkole podstawowej przekonują ro
dziców, że warto. Ale co sądzić o tym, 
że dzieci, które zupełnie jeszcze nie po
trafią mówić, albo operują dopiero po
jedynczymi, często zniekształconymi 
wyrazami, też „uczęszczają" na lekcje 
angidskiego? 

W Głownie od dwóch lat z powo
dzeniem funkcjonuje szkoła języka an
gielskiego dla dzieci metodą Helen 
Dorn. Początkowo zajęcia odbywały się 
w Poradni Psychologiczno-Pedagogicz
nej, obecnie przeniesione zostały do 
Przedszkola nr I. Prowadząją nauczy
ciele specjalizujący się właśnie w meto
dzie Helen Dom, skupieni w łódzkim 
regionalnym ośrodku szkoleniowym, 
jednym z kilku w Polsce. Metoda He
len Dom, stosowana w wielu krajach 
od ponad 16 lat, oparta jest na natural
nym sposobie nauki języka ojczyste
go, dzięki czemu język obcy jest przy
swajany niemal tak prosto jak własny. 

Dzieci otrzymują specjalnie opracowa
ne kasety, które mają zapewnić im ca
łodzienny kontakt z językiem angiel
skim. Słuchają ich dwa razy dziennie 
podczas zabawy, ubierania się czy przed 
zaśnięciem. W połączeniu z zajęciami w 
małych grupach ( 4-8 osób) prowadzony
mi przez nauczyciel i, umożliwia to dziec
ku przyswajanie języka w sposób na
turalny, przez zabawę. 

Metoda Helen Dorn zaistniała 
w Głownie dwa lata temu, kiedy to do 
łódzkiego centrum szkoleniowego za
dr.vonił głownianin, ojciec trójki ma
łych dzieci z pytaniem, czy któryś 
z nauczycieli nie zechciałby przy
jeżdżać do jego domu i uczyć dzieci an
gielskiego. Wówczas pojawił się pomysł 
uruchomienia szkoły dla większej ilo
ści dzieci, chodziło o stworzenie trzech 
grup wiekowych. Nie było z tym żad
nych problemów. Od połowy września 
tego roku na zajęcia w każdej z trzech 
grup chodzi kilkoro dzieci, ale przyję
cia nie sąjeszcze zakończone. Rodzice 
mogą przyjść ze swym dzieckiem na 
bezpłatną lekcję pokazową. Zajęcia 

trwające pół godziny odbywają się raz 
w tygodniu i polegają na zabawie z ję
zykiem. W ruch idą różnego rodzaju 
rekwizyty: pluszaki, lalki, samochodzi
ki, kolorowe wstążki, poduszki i wiele 
innych zabawek. Dzieci śpiewają, po-

wtarzają słówka, bawią się z nauczy
cielem. Nie ma co ukrywać, że szcze
gólnie w najmłodszej grupie jest to bar
dzo trudne. Nie wszystkie dzieci są 
w stanie skupić uwagę na tym, co mówi 
do nich nauczyciel, od czasu do czasu 
zdarza się „skok w bok" do zabawek 
ustawionych wokół przedszkolnej sali. 
Ale takie są podobno początki. Dzieci 
reagują różnie. Początki, szczególnie dla 
najmłodszych są trudne, ale nauka nie
wątpliwie przynosi efekty. W starszej 
grupie jest na przykład dziewczynka, 
która w ubiegłym roku jeszcze prawie 
nic nie mówiła, a teraz już ładnie śpiewa 
piosenki po angielsku- _ powiedziała 
w rozmowie z nami nauczycielka, Alek
sandra Kurzawa. Zdarzają się również 
i takie przypadki, że rodzice przypro
wadzają dziecko na lekcje, kiedy jeszcze 
zupełnie nic nie mówi. Kiedy przycho
dzi czas mówienia posługuje się jedno
cześnie polskim i angielskim. Zestaw 
materiałów pomocniczych pozwala dzie
ciom nie tylko osłuchać się z nowym 
językiem, ale również czytać i pisać. 
Kolorowanki i książeczki z historyjka
mi budzą ich naturalne zainteresowa
nie. Szkoda tylko, że cena lekcji i mate
riałów pomocniczych nie jest bardziej 
przystępna . Za pół godziny nauki trze
ba zapłacić 20 zł, a za materiały po
mocnicze 137 zł. (ljs) 

Wrailiwym pod rozwagę · pieskie iycie w statystyce 
N ieprzypadkowo w Głownie widzi ce, czyli trzymane przez rolników 

się mało psów w kagańcu i na (wgranicachGłownajestokoło IOOgo
smyczy. Oiwzuje się bowiem, że ofi- . spodarstw rolnych). Fluktuacja czwo
cjalnych posiadaczy tych czworonogów ronogów, zatrudnionych przez rolni
jest w kilkunastotysięcznym mieście za- ków jest bardzo duża - liczba psów 
ledwie ... 21 ! Tylko tyle osób płaci 20- zmienna. 
złotowy podatek (stawka uchwalona Oprócz psów „oficjalnych" i nieofi
przez Radę Miejską) za posiadanie psa! cjalnych (ale posiadających panów), są 
Trzeba jednak wiedzieć, że nie jest to jeszcze psy bezdomne - zarówno te 
podatek obligatoryjny, lecz wymierza- wałęsające się po ulicach (około 70-80), 
ny na podstawie dobrowolnego oświad- jak i przebywające w przytulisku przy 
czenia, zdecydowana większość posia- Miejskim Zakładzie Komunalnym (za
daczy psów dobrowolnie za nie nie pła- wsze jest ich tu kilkanaście). 
ci... Z powyższych, bardzo przybliżonych 

„Oficjalnych" psów jest więcej, choć "Obliczeń mogłoby wynikać, że w Głow
bardzo trudno ustalić ile. Do tej kate- nie jest z grubsza 250 psów. Zdaniem 
gorii należy zaliczyć tzw. psy pracują- właściciela lecznicy zwierząt przy ul. Ło-

wickiej, jest ich jednak znacznie więcej -
około I OOO. Na jakiej podstawie tak są
dzi? Na podstawie liczby psów przyj
mowanych do leczenia i I O-letnich do
świadczeń pracy w Głownie. 

Tak czy owak, najwięcej jest psów, 
które czekają na swoich panów. Po
wyższe bardzo niedokładne dane (inne 
- jak widać - być nie mogą!) obrazują 
mimo wszystko skalę zjawiska psiej 
bezdomności. Każdy, kto jest wrażli
wy na pieskie życie, zawsze może przy
garnąć czworonożną sierotę. Wystarczy 
uczynić pierwszy krok i zadzwonić 
pod numery: 687 2941, 648 80 46 
(godz. I 0-16 lub po 20), 719 20 40. 

OmJ 
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Wspólnie po unijne pieniądze 
Gmina Głowno w Stowarzyszeniu Powiatów 
i Gmin Dorzecza Bzury 

P ierwsze zapytanie o chęć przystą
pienia do Stowarzyszenia Powia
tów i Gmin Dorzecza Bzury gmina 

Głowno otrzymała w 1999 roku, kiedy 
stowarzyszenie dopiero powstawało. Obec
nie uczyniono to po raz drugi. Na sesję, 
która odbyła się w dniu 25 września, za
proszono wiceprezesa stowarzyszenia, 
Wacława Skulskiego oraz kierownika biu
ra, Krzysztofa Olko, aby radni m<;>gli do
kładnie zapoznać się z działalnością tej 
organizacji, jej możliwościami oraz szan
sami, jakie stworzy członkostwo w sto
warzyszeniu. Wiceprezes, a jednocześnie 
członek Zarządu Powiatu Zgierskiego, 
Wacław Skulski przedstawił w skrócie 

Gmina Głowno 

historię stowarzyszenia i jego program. 
Stowarzyszenie Powiatów i Gmin Do
rzecza Bzury powstało w 1999 roku. 
Głównym inicjatorem jego powstania był 
starosta łowicki, Cezary Dzierżek, który 
jest prezesem stowarzyszenia. W lutym 
2000 roku zwołano pierwsze Walne Zgro
madzenie, z udziałem przedstawicieli 8 
powiatów i 20 gmin. Wacław Skulski 
podkreślał, że wówczas większość jed
nostek samorządowych potraktowała 
nazwę stowarzyszenia dosłownie,co 
miałoby oznaczać crganizację skupiającą 

wyłącznie gminy, przez które przepły
wa Bzura, a tak nie jest. 

dok. na str. 38 

Tablice informacyine w kaidei wsi 

M ieszkańcy każdej wsi w gminie 
Głowno mogą korzystać z tablic 
informacyjnych, które po 20 

września zostały zamontowane przez 
sołtysów w najbardziej uczęszczanych 
miejscach. Nigdy wcześniej takich ta
blic nie było. Będą na nich wywieszane 
nie tylko informacje urzędowe. Drobne 
ogłoszenia mogą wieszać także rolnicy. 
Pierwsze informacje przyczepione do 
tablic dotyczyły nadchodzących wy
borów samorządowych. Sołtysi mieli 
dowolność w zakresie wyboru miejsca, 
w którym stanie tablica. Często usta
wiali je przy własnych domach, aby 
mieć na me „oko". Tablica stanęła 
w każdym sołectwie, po dwie ustawia-

no w Mąkolicach i Woli Mąkolskiej, 
z uwagi na wielkość tych wsi. Koszt 
zakupu tablic wyniósł IO.OOO zł. 

(eb) 

W Rudniczku tablica informacyjna 
stoi kolo posesji sołtysa. 

Emeryci chcq się spotykać na herbatce 

S trykowskie koło Związku Emery- sala widowiskowa, jest popołudniami 
tów i Rencistów liczy około 180 tak „obłożone" różnego rodzaju zaję
osób. Większość z nich nie chce ciami dla dzieci i młodzieży, że w prak

spędzać jesieni życia w czterech ścia- tyce nikt inny nie może z niego korzy
nach własnego mieszkania. Chcą się stać. W imieniu emerytów do zarządu 
wspólnie spotykać, rozmawiać, wspo- gminy Stryków ze sprawą tą zwróciła 
minać, wymieniać poglądy o tym, co się na ostatniej sesji, radna Wiesława 
przynosi życie. Tymczasem w Stryko- Ziółek. Emeryci choć raz w miesiącu 
wie nie ma miejsca, gdzie mogliby choć chcieliby spotkać się przy herbatce, w 
raz w miesiącu zorganizować popołu- większym gronie, ale nie mają gdzie 
dniowe albo wieczorne spotkanie. Co tego zorganizować. Prosimy zarząd 
prawda, od dłuższego czasu spotkania o zajęcie się tą sprawą. Nie można prze
takie odbywają się w jednym z po- cież zapominać o osobach starszych, one 
mieszczeń strykowskiego Domu Kul- też chciałyby mieć coś od życia - argu
tury, ale jest ono zbyt cias.ne i nie mie- mentowała radna Ziółek„ Burmistrz 
ści wszystkich. Nie wszyscy emeryci Marek Jarocki zapewnił, że zarząd po
należą również do działającego od kilku dejmie starania o miejsce spotkań eme
lat chóru, który swe regularne próby rytów. Niewykluczne, że będzie to któ
odbywa w Domu Kultury. Jedyne duże raś ze strykowskich sz"l<:ół. 
pomieszczenie w tym budynku, czyli (ljs) 
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• Szyba k=1, 1 z ciepłą ramką 
• Okucia Winkhaus 
• Mlkrowentylacja gratis 
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NICI Z TEGOROCZNYCH , 
WNIOSKOW DO SAPARD 
Mimo wcześniejszych zapowiedzi, 

gmina Stryków nie złożyła w Agen
cji Restrukturyzacji i Modernizacji Rol
nictwa żadnego wniosku o dofinansowa
nie z tegorocznej puli funduszu SAPARD. 
Termin zgłaszania wniosków minął 17 
września. Powodem podjęcia takiej de
cyzji przez zarząd jest niekompletna 
dokumentacja inwestycji, które pierwot
nie typowano. Lepiej poczekać do przy
s7łego roku, skompletować dokumenta
qę i wówczas zgłosić wnioski. Dokona
nie tego teraz naraziłoby nas na pewno 
na odrzucenie wniosków, a z doświadcze
nia wiemy, że wniosek raz odrzucony, dru
gi raz ma o wiele mniejsze szanse zaak
ceptowania - argumentował na sesji, 25 
września, burmistrz Marek Jarocki. Przy
pomnijmy, że 5 lipca zarząd wystąpił 
do radnych z propozycją upoważnienia 
go do złożenia dwóch wniosków o dofi
nansowanie zadań inwestycyjnych w ra
mach programu SAPARD, przewidzia
nych do realizacji w roku 2003 i upo
ważnienie takie uzyskał. Pierwszy z wnio
sków miał dotyczyć II etapu budowy 
kanalizacji sanitarnej w Strykowie wraz 
z rozbudową oczyszczalni ścieków. Ogól-

ny koszt tego zadania, to 3,5 mln zł. Za
rząd proponował sfinansować go przez 
dotację SAPARD w wysokości 1,7 mln 
zł oraz pożyczkę (ewentualnie dotację) 
z Narodowego Funduszu Ochrony Śro
dowiska i Gospodarki Wodnej w War
szawie w wysokości 900 ·tys. zł oraz 
środki własne w wysokości 900 tys. zł. 

Drugi wniosek miał dotyczyć budo
wy drogi w Dobrej - ul. Starowiejska na 
odcinku od posesji 68 do drogi ziemnej 
w kierunku Kiełminy o łącznej długości 
1284,03 m. Posiadany przez gminę kosz
torys inwestorski z roku 1997 opiewa na 
kwotę 811 603, 86 zł. Proponowane przez 
zarząd finansowanie tej kwoty, to dota
cja z SAPARD w wysokości 400 tys. zł 
i pozostałe środki własne. 

Oprócz propozycji zarządu, na tej sa
mej lipcowej sesji, swoją koncepcję przed
stawiła radna Irena Kanwiszer. Zabiegała 
ona wówczas o zgłoszenie wniosku obej
mującego kanalizację na terenie sołectw 
Dobieszków, Ługi i Stary !mielnik, której 
szacunkowy koszt zamknąłby się kwotą 
5 mln zł. Wówczas burmistrz Marek Ja
rocki tłumaczył, że wniosek ten nie bę
dzie miał szans pozytywnego rozpatrze-

Znaki dla krasnali. Kiero_wcy skręcający w Głownie z ulicy Łowickiej na 
plac Wolności mogą - absolutnie nie z własnej winyl - nie zauważyć dwóch 
znaków drogowych, umieszczonych tuż przy samej ziemi. „Obsunęły 
się'; a może obniżono je z myślą o krasnalach? Trzeci ze znaków, 
l'inocowany na tym samym slupie, trzyma się mocno, wskazując z kolei 
tym wyższym (czyżby rekompensata?) drogę do nieba ... 

nia z tego względu, że - w przeciwień
stwie do dwóch wskazanych przez .za
rząd- nie ma pełnej dokumentacji, a kon
kretnie dokumentacji na budowę oczysz
czalni ścieków. Teraz, po dokładnym roz
poznaniu stanu dokumentacji technicz
nej oraz warunków realizacji zadań inwe
stycyjnych, okazało się, że te typowane 
do SAPARD-u przez zarząd nie posia= 
dają jej w komplecie, a typowanemu 
przez radną Irenę Kanwiszer brakuje od
powiednio mocnego poparcia ze strony 
mieszkańców w postaci gotowości do 
współfinansowania inwestycji. O ile ka
nalizacja i oczyszczalnia ścieków w Stry
kowie oraz droga w Dobrej zgłoszone 

zostaną ARiMR wiosną2003 roku, o tyle 
kanalizacja w Dobieszkowie, Ługach 
i Starym I mielniku będzie musiała jesz
cze poczekać. Z danych zarządu wyni
ka, że w chwili obecnej na 170 planowa
nych przyłączy tylko w 40 przypadkach 
jest wyrażna deklaracja współfinansowa
nia i w 40 przypadkach deklaracja wa
runkowa. Zdaniem radnej Kanwiszer, 
która jest członkiem komitetu społeczne
go budowy kanalizacji, liczby te są zani-
żone. 

Będzie forum 
trzeźwościowe i bal 

(ljs) 

12 pażdziemika w Domaniewicach od
będzie się I Forum Trzeźwościowe, któ
re jest częścią obchodów 3 lat istnienia 
Gminnej Grupy Abstynenckiej „Przemi

. nęło z wiatrem". Forum, z udziałem człon
ków zaprzyjaźnionych klubów absty
nenckich, sympatyków grupy i zapro
szonych gości, prowadzić będą osoby 
mające doświadczenie z terapią uzależ
nionych. Podczas spotkania planowana 
jest też prezentacja obecnych na nim grup 
oraz występ miejscowego Zespołu Pie
śni i Tańca „Kalina". Po części oficjalnej 
planowana jest abstynencka zabawa ta
neczna. (mwk) 

Wyeksportowano już 1 OO ton cebuli 
Od 1 O września Gminna Spółdzielnia 

w Bielawach ruszyła ze skupem cebuli 
na eksport. W miesiącu wrześniu wyeks
portowano już I OO ton cebul i. Cena sku
pu kształtuje się w granicach od 30 do 40 
groszy za kilogram. Cebula przyjmowa
na jest codziennie od 7.30 do 15.30w GS 
w Bielawach. (mko) 

I O. I 0.2002 r. Wi6ŚCi z Głowna i Strykowa 

Tynk już nie będzie odpadał. Pracownicy jednej ze strykowskich firm 
budowlanych zmieniają otynkowanie na jednej ze ścian strykowskiego 
Ośrodka Kultury. Stary, odpadający tynk zostanie usunięty i zastąpiony 
f!Owym, a budynek w samym centrum miasta zyska na wyglądzie. (/js) 

Boiowa maszyna dla straiaków z lubiankowa 
J ednostka OSP' z Lubiankowa już gało będzie na wymianie całej nadbudo

ubiegłym roku rozpoczęła starania wy ramy samochodu. Dotychczasowa 
o dofinansowanie karosażu samochodu czteroosobowa kabina zostanie przero
bojowego z Krajowego Systemu Ratow- biona na sześcioosobową, zgodnie z su
niczo - Gaśniczego. Dofinansowanie gestiami strażaków z Lubiankowa. Wy
przyznano jednak dopiero w tym roku. konany zostanie nowy zbiornik na wodę 
Przetarg z 19 sierpnia na wykonanie tej _o pojemności 4,5 tys. litrów, dotychcza
usługi wygrała firma „Osiny" spod Czę- sowy liczył 3,5 tys. litrów. W nowej nad
stochowy, która zobowiązała się wyko- budowie znajdą miejsce schowki na sprzęt 
nać karosaż za 62.500 zł. We wrześniu ratowniczo - gaśniczy. Autopompa zo
poszerzono zakres prac przy samocho- stanie zamontowana z tyłu wozu, a nie 
dzie, tym samym zwiększyła się kwota z boku. Wóz bojowy OSP Lubianków 
inwestycji do 73.000 zł. W połowie zo- zostanie dodatkowo wyposażony w ze
stanie ona zapłacona dzięki dofinansowa- staw do tzw. szybkiego natarcia, czyli 
niu z KSRG, 15.000 zł na ten cel prze- urządzenie do szybkiego podawania 
znaczyli sponsorzy. Pozostała kwota wody ze zbiornika na samochodzie,jesz
pochodzić będzie z Wojewódzkiego Fun- cze przed zamocowaniem węży. Zmia
duszu Ochrony Środowiska i Gospodar- ny te wyposażą OSP w Lubiankowie 
ki Wodnej.Karosowanie zostanie przepro- w nowy samochód. 
wadzone pod koniec pażdziernika i pole- (eb) 

W Głownie .przybywa czytelników 
N ie jest jeszcze tak źle z naszym czy- wzrostu liczby czytelników jest wiele. 

telnictwem, przynajmniej nie wszę- Na pewno jedną z najważniejszych jest 
dzie. Mimo że nadal nie brakuje wiesz- fakt, że w Głownie przybywa studen
czy zapowiadających nadejście ery elek- tów szkół wyższych (zwłaszcza niepu
tronicznej wioski globalnej i kres książki, blicznych), którzy chętnie korzystają 
Biblioteka Publiczna w Głownie (jedyna z dość bogatego. księgozbioru populamo
ogólnodostępna biblioteka wmieście, pro- naukowego biblioteki. Pani dyrektor po
wadzą ca również punkt wypożyczeń twierdziła też nasze przypuszczenia, że 
w Domu Pomocy Społecznej) zanotowała spora część nowych czytelników rekru-
1 O-procentowy wzrost liczby czytelni- tuje się również spośród bezrobotnych -
ków w porównaniu z analogicznym okre- ludzie ci mają mniej pieniędzy na zakupy 
sem roku poprzedniego (do końca wrze- nowych książek w księgarniach, a jedno
śnia). W tej chwili z biblioteki korzysta cześnie -więcej czasu na czytanie. Smut
około 1400 czytelników. Dyrektorka bi- ne, ale prawdziwe ... 
blioteki, Ewa Fijołek uważa, iż przyczyn Om) 

To musi się skończyć 
Ciągle płonące wysypisko w Ziewanicach 
absorbuje strażaków 

Blok i tak powstanie 

W ciągu ostatnich trzech tygodni wy- państwowej straży, jak i jednostek ochot
sypisko śmieci w Ziewanicach pło- niczych. Samochody jeździły po kilka 

nęło aż cztery razy, a w ostatnim półro- razy, aby uzupełnić zapas wody. Do tej 
cza zdarzyło się "tu sześć pożarów. pory nie ustalono faktycznych przyczyn 
Ta ponura statystyka oprócz niepokoju pożarów, z dużym prawdopodobień
mieszkańców Ziewanie o swoje bezpieczeń- stwem można jednak stwierdzić, że są to 
stwo pociąga za sobą również pokażne podpalenia. Tak dłużej być nie może, trze
wydatki i zaangażowanie pracy ze strony ba podjąć konkretne kroki, aby przeciw
strażaków. IO września w akcji gaśniczej na działać ciągle wybuchającym pożarom. 

tym terenie brało udział aż 25 strażaków Nie przynoszą one strat materialnych, ale 
z PSP w Strykowie oraz OSP w Głow- angażują zbyt dużo i zbyt często siły i środ
nie, Woli Zbrożkowej, Ostrołęce i Dorna- ków straży pożarnej - powiedział 

radzynie. Wówczas zachodziła poważna w rozmowie z nami komendant strykow
obawa, że rozprzestrzeniający się ogień skiej PSP, Tomasz Kubiak. W przyszłym 
może zagrozić zbiornikom z amoniakiem tygodniu zaplanowano spotkanie między 
w pobliskiej zamrażalni. 17 września po- dyrekcją MZK w Głownie, komendantem 
żar gasiło 12 strażaków, 28 września - 16, KP oraz komendantem PSP, którego celem 
a 29 września - 14. W każdym z tych będzie wypracowanie sposobu zapobiega
przypadków zaangażowane były siły nia pożarom na wysypisku. (!is) 

Zgierski TBS rozpocznie budowę na jesieni przyszłego roku 

D wie działki budowlane na ul. Targo
wej należące do Towarzystwa Bu

downictwa Społecznego Stryków zosta
ły sprzedane zgierskiemu TBS. Za 3304 
m2 gruntów gmina Stryków, która jest 
głównym udziałowcem towarzystwa, 
otrzymała I 02 tys. zł. W akcie notarial
nym zaznaczono, że działki mogą być 
wykorzystywane tylko pod budownic
two mieszkaniowe, a w razie gdybyrin
westycja w ciągu 5 lat nie doszła do skut
ku, gmina Stryków będzie miała prawo 
ich pierwokupu po niezmienionej cenie 
l 02 tys. zł. 

Transakcja przypieczętowała ostatecz
nie likwidację TBS Stryków. Przewiduje 
się, że procedura likwidacyjna potrwa kilka 
miesięcy. Tyle czasu ma również gmina 
Stryków na uregulowanie zaległości 

w stosunku do firmy budowlanej - mniej
szościowego udziałowca strykowskiego 
TBS -będącej wykonawcą remontu bu
dynku, w którym kiedyś funkcjonował 
Miejski Zakład Komunalny i do tej pory 
nie odzyskała częśri należnej zapłaty. 
Z wyliczeń gminy wynika, że jest to 
79 tys. zł. 

Tymczasem na jesieni przyszłego roku 
powinna ruszyć budowa nowego bloku 
mieszkalnego przy ul. Targowej. Inwe
stor wykorzysta istniejącąjuż dokumen
tację projektową strykowskiego TBS 
z tym, że w nowym bloku kosztem ga
raży zwiększona zostanie liczba miesz
kań. Termin rozpoczęcia zależy w cało
ści od uzyskania przez inwestora kredy
tu w Krajowym Funduszu Mieszkanio
wym, który sfinansuje budowę w 70%. 

Na sesji 25 września, prezes TBS w Zgie
rzu zapewniał, że jego towarzystwo jak 
dotąd ma stuprocentową skuteczność 
w pozyskiwaniu kredytów. W razie jed
nak gdyby tym razem się nie udało, kolej
ny wniosek kredytowy mógłby być zło
żony dopiero za rok i mniej więcej o tyle 
też przesunęłaby się w czasie budowa 
bloku. Jeżeli wszystko pójdzie zgodnie 
z planem, nowe mieszkania zostaną od
dane do użytku jesienią 2004 roku. Będą 
się o nie mogły starać osoby, które do tej 
pory deklarowały chęć przystąpienia do 
strykowskiego TBS oraz wszystkie inne, 
które staną się udziałowcami TBS w Zgie
rzu. Przy podziale mieszkań brana bę
dzie pod uwagę kolejność zgłoszeń wraz 
z zapłaconą zaliczką. 

(ljs) 



ICH POMYSŁY NA ŁO\VICZ 

lchpom!sły Potr11ebnu1·est skok do pr11odu 
na Łowicz "" 'J "" · 
W poprzednim numerze 
obszernie 
zaprezentowaliśmy 

sylwetki kandydatów 

Zdaniem Aleksandra Bacciarellego Łowicz nie może dłużej tracić swych szans, a tak jest do tej pory 

na fotel burmistrza 
Łowicza, koncentrując się 
na ich dotychczasowych 
doświadczeniach, 
dokonaniach, życiu 
rodzinnym, . 
przyzwyczajeniach -
słowem - ukazując ich 
zwykłe, ludzkie oblicze. 
Dziś prezentujemy ich 
„pomysły na Łowicz". 
Pytaliśmy ich o ocenę 
aktualnej sytuacji miasta, 
o sprecyzowanie, co jest 
obecnie Łowiczowi 
najbardziej potrzebne 
i o wskazanie, czemu 
w pierwszym rzędzie będą 
poświęcać swój czc:i.s, jeśli 
zostaną wybrani. Oceny są 
różne, propozycje 
i zamiary też tylko niekiedy 
się pokrywają. Uważna 

lektura tekstów na 
stronach 7-13 pokaże 
PaństWu, że wybierając 
taką a nie inną osobę 
istotnie możemy wybrać 
inny niż u kontrkandydatów 
sposób rządzenia, inne 
priorytety, spodziewać się 
innej dynamiki. Warto 
poznać kto czego chce. 
Redakcja 

B acciarelli bez wątpienia dużo wi
dział. Dla oceny tego, co dzieje 
się w Łowiczu, nie tyle jest jed

nak istotne doświadczenie, jakie zdobył 
za granicą, lecz obseiwacje poczynione 
przezeń we wszystkich zakątkach Polski, 
które odwiedzał nadzorując około 300 
placów budowy jako wicedyrektor, potem 
dyrektor Generalnej Dyrekcji Dróg Pu
blicznych. Musiał współpracować z sa
morządami wielu miast pokonując wspól
nie dziesiątki przeszkód. Na tle innych 
Łowicz stracił - ocenia - Widać w ogło
szeniach w waszej gazecie dużo ofert 
Sprzedam, sprzedam ... - ludzie stąd ucie
kają. I, jego zdaniem, będą uciekać, do
póki miasto nie zapewni im minimum wa
runków cywilizacyjnych na miarę XXI 
wieku. Całe osiedla bez wyasfaltowanych 
dróg, dziesiątki kilometrów ulic bez ka
nalizacji deszczowej, dominujące kotłow
nie węglowe, niesmaczna woda z kranów, 
nierozwiązane podstawowe problemy ko
munikacyjne - to wszystko sprawia, że 
w ocenie Bacciarellego Łowicz stracił swą 
atrakcyjność dla ludzi rozwojowych. 

Inne miasta w tym czasie potrafiły się 
kompleksowo z tymi problemami uporać. 
Jako przykład podaje, zaznaczając, że to 
jeden z wielu możliwych przykładów, 
Świdnicę i Trzebnicę na Dolnym Śląsku. 
Bardziej przykre, bo bliższe, jest porów
nanie z Sochaczewem i Skierniewicami. 
Bacciarelli przypomina, jak przed dwo
ma laty z okładem, występując w imieniu 
Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych, 
przygotowującej się do remontu mostu 
nad Bzurą na obwodnicy łódzkiej, ofero
wał władzom miejskim, zamiast budowy 
mostu tymczasowego na czas remontu, 
skierowanie ruchu objazdem przez Bło
nia do mostu w ul. Mostowej. Dyrekcja 
dawała na to miastu 1,5 mln. zł, miasto 
projekt odrzuciło, bo trzeba byłoby doło-

Ludzie chcą korzystać z centrum dojeżdżając tu samochodami, Bacciarelli nie chce im tego utrudniać. Na zdję
ciu: Nowy Rynek w sobotnie przedpołudnie. 

żyć do wybudowania takiej drogi jeszcze 
7 milionów. Kandydat uważa, że była to 
decyzja zła. Rolą bum1istrzów jest sko
rzystanie z takiej oferty, staranie się o to, 
by do miasta przyciągnąć każdą złotów
kę. Należało zagospodarować te 1,5 mi
liona, dołożyć coś z budżetu, coś z kre
dytu, postarać się o środki pomocowe, 
rozłożyć inwestycję na dwa, trzy lata bu
dżetowe i, zaczynając od prowizoryczne
go objazdu, mieć już teraz gotową ulicę 
przelotową, łączącą wschodnią i zachod-

nią część miasta, odciążającą zatłoczone 
coraz bardziej Aleje Sienkiewicza. Ale jak 
się nie wie, jak to zagospodarować ... -
komentuje - Ktoś, kto tym zawiaduje, po
winien się na tym znać, a trudno podej
rzewać obecną ekipę burmistrzów, którą 
tworzą elektryk i wuefista, o umiejętność 
przygotowania takiej inwestycji. 

I podaje przykład właśnie Skierniewic, 
gdzie potrafiono z tak nadarzających się 
okazji korzystać i wybudowano już drugi 
wiadukt nad torami, a pieiwszy się remon-

tuje, a także Sochaczewa, który aktywnie 
współpracuje przy budowie obwodnicy 
dookoła miasta. 

Łowiczowi, który jest dlań zawsze mia
stem wielkich tradycji kulturalnych, bra
kuje, jego zdaniem, dynamiki, brakuje 
także troski o doszlifowanie tych skarbów, 
którymi miasto dysponuje, a które otwie
rają przed nim szansę stania się miastem, 
do którego na weekend chętnie ściągają 
turyści. 

SKLEP OGRODNICZY RELAKS POMYŚL 
O SWOIM 

OC RODZIE 

Łowicz ul. Armil Krajowej 61 (za Czerwoną Górą) 
tel. (0-46) 837-93-20, 837-94-67 Łowicz, ul. Warszawska 38, tel. (046J 837-37-79 

~ • DRZEWA I KRZEWY OWOCOWE Qabłonie, grusze, śliwy, wiśnie, czereśnie, 
&Aa brzoskwinie, orzechy, borówki, agrest i inne) 
...., • DRZEWA I KRZEWY IGLASTE w dużym wyborze 
~ • D~EWA I KRZEWY LIŚCIASTE (magnolie, rododendrony, azalie i wiele innych) 
~ • ROZE miniaturowe, pnące: na pniu, parkowe, rabatowe 
-.a- • PNĄCZA • BYLINY I ROSLINY SKALNE 
~ • CEBULE KWIATOWE (tulipany, żonkile, krokusy, lilie, hiacynty, szafirki, zawilce) 

~~§!Q~~~~NIA ~ I Budownictwa w Łowiczu 
OFERUJE PAŃSTWU 
• stropy terlva 
• kręgi, przepusty 
• kostkę brukową 
• bloczki betonowe 
• pustaki zasypowe 

• •nadproża 

• galanterię betonową 
99-400 Łowicz, ul. Kaliska 103, 

tel. (046) 837 32 79, 837 41 38, fax 837 47 98 
a-mall: SIB@winkhaus.com.pl; 

Internet: http:l/www.winkhaus.com.pl/slb 

Zapraszamy w godz. 7.00-17.00 ~ 

fK!iJ ~ oo E1:r ~ 
5pRZĘ1 t-.GO ~ ~ RA TY lit 

Z.U.H. „MEBLOMAX B'S" 
Łowicz, ul. Mostowa 28 (budynek Łowiczanki) 

Sprzedaż akcesoriów meblowychlll 

(1[11) CH1 lR1J ~ ~ (R3 
Tel. 0-46 830-34-30, 0608-413-863R.1042 

AUTORYZOWANA 
STAUA OBSŁUGI -iifiill 
ZATRUDNI 
• pracownika Biura Obsługi Klienta 
• mechaników 
• blacharza samochodowego 
• lakiernika samochodowego 
• pomocników 
•diagnostę SKP 
Zgłoszenia pisemne przesyłać na adres: ,_ 

95-011 Bratoszewice, Wyskoki 59A ~ 

PRACUJEMY: 
poniedziałek- piątek 8.00-18.00, 8 

sobota 8.00-14.00 ~ 

ZAPRASZAMY Termo FASADA 
Łowicz, ul. Wojska Polskiego 1 
tel./fax. (0-46) 830-22-39, 0-607-343-336 ~ 

smr MWUMIAIACI 
I NAWOZY OGRODNICZE 
I PODŁOŻA OGRODNICZE 

@§fllW !Pill@[ft)(!f)@&fll'ilćJ R-95 

oferuje EKO-FOL Rząśno 25 tel. (046) 838 74 36 

WYROBY HUTNICZE 
łlA TERIA.I.. Y 
BUDO WIANE 

GAZY TECHNICZNE 
011AI„, NAWOZ\1 ~ 

NISKIE CENY, TRANSPORT GRATIS 

SKLEP "WILFARB" oferuje: 
* samochodowe lakiery renowacyjne: 

* SZPACHLÓWKI, PODKŁADY, LAKIERY 
BEZBARWNE (DYNACOAT, NOVOL) 
* MATERIAŁY ŚCIERNE I AKCESORIA 

LAKIERNICZE 

WSZVSTKO W ATRAKCYJNYCH 
CENACH 

Przy stałej współpracy RABATY! · 

ŁOWICZ, ul. 3-go Maja 15 
R-1101 



8 . ICH POMYSŁY,, NA ŁOWICZ 

W Łowiczu robi się bez planu i po ka- skich dochodów, nie w powiększaniu na komitetów budowy, w kończącej się ka- w której wiele, by nie powiedzieć więk- kanie go jest dla całego miasta ciosem. 
wałku - ocenia - i bierze za mało poży- siłę budżetu. Nieporozumieniem jest na dencji samorządu w praktyce zanikło. On szość miejskich robót przechwytują fir- Takie podejście nie stoi w sprzeczno-
czek. Pasywna polityka kredytowa jest przykład sprzedawanie miejskich nieru- chciałby więc, zabiegając na zewnątrz my z zewnątrz, może rodzić podejrzenia ści ze staraniem o wygląd tegoż śrÓdmie-
dostrzegalna gołym okiem: miastu bardzo chomości drogo, tak by zarobić, chodzi o duże pieniądze na I 0-20 dużych przed- o korupcję, bo poza Łowiczem, poza za- ścia. Bacciarelli mówi nawet o tworzeniu 
daleko ·do poziomu zadłużenia określa- o to, by je sprzedawać tak, by ludziom sięwzięć ·infrastrukturalnych, sporo pie- sięgiem sąsiedzkich uszu i oczu, które turystycznej „scenografii" - dbaniu o es-
nego przez ustawodawcę za dopuszczał- umożliwiać budowanie się i rozwijanie, niędzy, którymi miasto już dysponuje, wszystko widzą i słyszą, łatwiej jest się tetykę, dzielnicy zabytkowej w Łowiczu. 
ny. U siebie w dyrekcji brałem wszelkie ewentualnie szybkie przywracanie doży- przeznaczać właśnie na dofinansowanie nieuczciwie dogadywać. Dziś tej dbałości nie widać, miasto nie 
pożyczki, jakie się dało i wszelkie pienią- cia budynków zrujnowanych. inicjatyw mieszkańców. dość, że prawie w ogóle nie remontuje 
dze pomocowe, jakie się udało ściągnąć. ,,Atakowanie wielu tematów" nie ozna- Nie robić z miasta starych domów komunalnych, których 
W rezultacie w ciągu czterech lat podwo- cza atakowania bez ładu i składu. Bac- Komu pomóc? skansenu, robić 

właśn'ie w centrum jest dużo, to już tym 
iłem budżet, co było widać na drogach - ciarelli wyróżnia trzy obszary, na których bardziej nie poczuwa się, do tego, by wy-
mówi Aleksander Bacciarelli. W Łowiczu trzeba brać się, do pracy. Pierwszy to cy- Drugi obszar zaangażowania to obszar nieustający festiwal móc na właścicielach prywatnych kamie-
też przez cztery lata trzeba dokonać sko- wilizacyjne unowocześnianie miasta. społeczny, przez który Bacciarelli rozu- nic troskę, o ich wygląd - lub tym samym 
ku cywilizacyjnego. Albo taki skok będzie Chodzi o wspomniane drogi, kanalizację, mie wspomaganie lokalnych instytucji. Trzeci wielki temat, który Bacciarelli właścicielom w tych staraniach pomóc. 
- albo młodzi stąd sobie pójdą. ale także o przygotowanie miejskich ko- Taką instytucją, wymagającą według nie- chciałby, używając jego powiedzenia, za- Miasto, które potencjalnie jest atrakcyj-

tłowni do korzystania z gazu jako paliwa, go miejskiej pomocy, choć nominalnie atakować, to turystyczny i kulturalny wi- ne, tę swoją atrakcyjność w ten sposób 
Wspomagać ludzi o rozwiązanie problemu zagospodarowa- powiatową, jest szpital. Miasto mogłoby zerunek miasta. Nie chodzi mu o to, by traci, a przykłady skandalicznie zaniedba-

w tym, co chcą robić 
nia śmieci, o nowe studnie głę,binowe dla pomagać szpitalowi za darmo użyczając czynić z Łowicza miasto sztucznie nasta- nych kamienic mamy nawet na Starym 
miejskich wodociągów. W tym kierunku lokale na przychodnie, ale także na przy- Rynku. Przecież jeśli nawet właściciel nie 

Bacciarelli. nie chce odpowiedzieć na 
nie było nawet wysiłku projektowego - kład fundując mieszkańcom okresowe jest ustalony, to można dać lokatorom/ar-
ocenia Bacciarelli. Miastu jest ponad badania profilaktyczne, do przeprowadze- Jak nie będziemy bę i pędzel, a oni już sami swój dom poma-pytanie, co jest Łowiczowi najbardziej wszelką wątpliwość potrzebny wiadukt nia oczywiście w szpitalu. tują - mówi Bacciarelli. -Ja wierzę, że jeśli potrzebne, bo uważa, że takiej jednej; nad torami, a władze tej kadencji nie po- Podobnie pomocy wymaga klub spor- atakować tylko grać z ludźmi szczerze, to ludzie wiele konkretnej bolączki, czekającej na ulecze- trafiły ani o krok przybliżyć jego budo- towy~bo jest to instytucja w Łowiczu po- z siebie dadzą. Dlatego zapowiada remonty 

nie, nie ma. Przeciwnie, zacofanie cywi- wy. Kandydat Łowickiej Platformy Samo- trzebna. Niedaleko Pelikana natomiast, na wszystkich tematów, budynków komunalnych i organiz.owanie 
lizacyjne jest widoczne w wielu dziedzi- rządowej nie obiecuje, że wiadukt stanie łąkach w okolicy Kaliskiej, chciałby kan- w ·sezonie budowlanym szeroko zakrojo-
nach - i za wiele dziedzin trzeba się brać. od razu w pierwszych latach nowej ka- dydat stworzyć teren rekreacyjny, z płyt- to w ciągu kadencji nych prac porządkowych i budowlanych dla 
Jak nie będziemy atakować wszystkich dencji, ale deklaruje rozpoczę,cie inten- kim, letnim kąpieliskiem, by, jak mówi, bezrobotnych - tak, by z.dążyli oni w tym 
tematów, to w ciągu kadencji wyasfaltuje sywnych starań o jego wprowadzenie do mieszkańcy nie musieli jeździć nad Okręt .wyasfaltuje się trzy czasie zdobyć prawo do zasiłku, który mo-
się trzy kilometry i wybuduje jedną salę planów inwestycyjnych i o pozyskanie na czy na Mazury, by się wykąpać. gliby otrzymywać przez zimę,. 
gimnastyczną - ostrzega. Stawia sobie za jego budowę, pienię,dzy. Kolei trzeba za- Nawet prywatnej wyższej uczelni moż- kilometry Celem tych prac byłoby uczynienie 
cel podwoić budżet Łowicza w cztery lata. proponować układ w sprawie wiaduktu - na pomagać, starając się, o to, by jej wła- z Łowicza małej perełki architektonicz-
Jedna kadencja powinna też wystarczyć, ocenia - Wtedy pojawi się szansa zago- śnie zlecać przeprowadzanie różnych pro- i wybuduje jedną nej, mającej stanowić tło do organizowa-
by z niektórymi problemami się, uporać, spodarowania całego terenu w rejonie ul. gramów badawczych na rzecz instytucji, nia tu licznych impre.z kulturalnych. Kan-
rozwiązywanie innych zaawansować. Klickiego, 3 Maja i Tkaczew. w których samorząd Łowicza jest repre- salę gimnastyczną dydat chciałby stworzyć w Łowiczu coś 
Kandydat uważa za rzucający się w oczy Zacząć chce natomiast Bacciarelli od zentowany i ma wpływy. „Mazowiecka" w rodzaju nieustającego festiwalu, by 
przejaw niekompetencji obecnych burmi- tego, co można robić od razu: od rozpro- jest w oczach Bacciarellego na tyle dla mieszkaniec Warszawy czy Lodzi wie-
strzów to, że do tej pory miasto Łowicz wadzania gazu po mieście, prac kanali- Łowicza ważna, że jej rozwój jest jedno- wione na turystów. Turystyka jest dla dział, że do Łowicza może się, wybrać 
nie skorzystało z żadnego funduszu po- zacyjnych, robót drogowych i porządko- cześnie rozwojem miasta. Szczególnie Łowicza szansą, ale nie powinna ona w ciemno w każdy weekend, bo zawsze 
mocowego i nie jest przygotowane do wych na ulicach. Wspomina, że nawet . istotne jest wspomaganie rektora w tym, utrudniać mieszkańcom życia, lecz im słu- coś będzie się, tu działo. Tak jest w Kazi-
skorzystania z nich, mimo że z chwilą w Generalnej Dyrekcji, gdzie obracał du- by udało mu się, sprowadzić do Łowicza żyć. Dla tego też na przykład jest on prze- mierzu Dolnym, dlaczego nie miałoby tak 
przybliżania się, naszego członkostwa żymi pienię,dzmi, starał się, w miarę, moż- więcej nauczycieli akademickich. ciwny zamykaniu dla ruchu kołowego być u nas? Przed dziesię,ciu laty wydawa-
w Unii Europ~jskiej brukselskich pienię- liwości angażować je także w drobniej- Kandydat Łowickiej Platformy Samo- ulicy Zduńskiej. Jeżeli kupcy na Zdwi- ło się utopią, że ktoś w Łowiczu bę,dzie 
dzy możliwych do zagospodarowania jest sze przedsię,wzię,cia, o ile widział zaan- rządowej zapowiada także, jeśli zostanie skiej chcą, by tam podjeżdżały samocho- zarabiał na studentach, dziś zarabiają na 
z roku na rok coraz wię,cej - i mimo że gażowanie, także finansowe, lokalnej spo- wybrany, zlecanie wszelkich możliwych dy. to po co im tego bronić?- zapytuje. nich setki mieszkańców. Kolejne setki 
w ratuszu działa od lat wydział pod po- łeczności, zainteresowanej żywotnie ja- robót wykonywanych za pieniądze samo- Zamykanie starówek ma sens wtedy, gdy mogą zarabiać na turystach, tylko trzeba 
ważnie brzmiącą nazwą Wydziału Ana- kąś drogą czy chodnikiem. W Łowiczu rządu lokalnym firmom. Do prawników chroni się strefę restauracyjną czy miesz- ich przekonać, iż rzeczywiście mają po 
liz i Promocji. takie wspomaganie przez miasto lokal- należy takie sprecyzowanie warunków kaniową - a w Łowiczu nic takiego nie co tu przyjechać. A to zaczyna się od 

Zastrzega przy tym, że interes miasta nych inicjatyw mieszkańców, przejawia- przetargów, by takie preferencje były rnoż- zachodzi, śródmieście jest strefą najbar- chwycenia za ścierkę, i pędzel. 
leży w rozwoju, a nie w zwię,kszaniu miej- jących się zwykle w formie społecznych /iwe - mówi. Jego zdaniem sytuacja taka, dziej intensywnego życia miasta i zamy- Wojciech Waligórski 

·Nie -przeszkadzać o!Jywatelom 
Andrzej Biernacki przypomina, że jest 
przede wszystkim przedsiębiorcą i inwestorem. 
Deklaruje, że na gospodarce zna się lepiej, 
niż obecnie rządzący urzędnicy 

A ndrzej Biernacki jest artystą ma
larzem. Dobrym, cenionym 
w Polsce, sprzedającym też wiele 

swych płócien za granicą. Ilu jest jednak 
w Łowiczu takich, którzy widzieli jego 
obrazy? Bez wątpienia w mieście znany 
jest bardziej jako człowiek, który wyre
montował grożący popadnrę,ciem w ruinę, 
kościół ewangelicki, a obecnie remontu
je basztę, Klickiego. Kościół uratował, in
westując pieniądze swoje i pozyskane 
z zewnątrz, dając przez kilka lat zajęcie 
kilku pracownikom, tworząc w nim Ga
lerię, Browarna, którą w czasie organizo
wanych przez nią wystaw odwiedzają 
dziesiątki, bywa, że setki ludzi. Działając 
jako prezes Mazowieckiej Fundacji Spo
łeczno-Kulturalnej basztę, już zabezpie
czył przed dalszym niszczeniem, remon
tując jej dach i grodząc teren, na któryn1 
w przyszłości powstanie fundacyjna pla
cówka opiekuńczo-edukacyjna dla dzie
ci. Do tego od lat wydaje, z sukcesem tak
że i finansowym, o artystycznym nie 
wspominając, liczne książki, najczęściej 
o charakterze albumowym, zlecając i do
pilnowując druku w łowickiej drukami 
Wiesława Kacprzaka. 

Prowadzi więc od lat w ścisłym tego 

słowa znaczeniu działalność gospodarczą 
i ma sprecyzowane poglądy na to, jaką rolę 
powinien odgrywać samorząd lokalny nie 
tylko w dziedzinie kultury - czego zwykle 
ludzie się po nim spodziewają, ale także 
w dziedzinie gospodarki. Ma swoją wizję 
miasta, którą streszcza w kilku punktach. 

• Gmina minimum. Samorząd, czy 
to miasta, czy gminy, powinien pozosta
wić jak najwięcej dziedzin życia wolnych 
od wpływu miejskich urzędników. Miesz
kańcy powinni mieć jak najwię,cej wol
ności w podejmowaniu swoich inicjatyw, 
realizowaniu swoich pomysłów, przY jak 
najmniejszej ilości obciążeń i ograniczeń 
administracyjnych. Przeciwnie: to miasto 
właśnie powinno stwarzać warunki do 
pobudzania aktywności obywateli. 

•Zakaz konkurowania z obywa
telem. Gmina nie powinna prowadzić 
żadnej działalności gospodarczej, bo tam 
gdzie się za to bierze, stwarza konkuren
cję swoim własnym mieszkańcom. Taka 
konkurencja przynosi tragiczne skutki. 
Przykład pierwszy 'z brzegu dotyczy tej 
właśnie, kończącej się kadencji Rady 
Miejskiej. Na Podrzecznej wyremontowa
no w tym i ubiegłym roku dawny budy
nek Łowickiego Ośrodka Kultury, anga-

Ten cenny budynek uratował dla Łowicza prywatny przedsiębiorca, które
mu miasto pośrednio sńtforzylo konkurencję. Ile lat trzeba będzie czekać 
na następnego odważnego? 

żując w to 2,5 miliona złotych z budżetu 
miejskiego. W tym samym prawie czasie za 
mniejszą kwotę, prywatny łowicki przedsię,
biorca budowlany wyremontował i rozbu
dował starszy; wię,kszy i cenniejszy budy
nek dawnego sądu na rogu Browarnej i Po
drzecznej, urządzając w nim bardzo porząd
nie kilkanaście mieszkań. Działał bardziej 
efektywnie niż miasto, ale przegrał, chę,tnych 
na budynek było za mało, nieruchomość 
przejął kredytujący przedsię,wzię,cie bank. 
Według Biernackiego jedną, z przyczyn 
niepowodzenia było to, że w tym samym 
czasie za miejskie pieniądze zbudowano 
blok komunalny na kilkadziesiąt miesz
kań, które„. rozdano za darmo. Po takich 
doświadczeniach Łowicz przez długi czas 
może się, nie doczekać kogokolwiek inne
go, kto zaryzykuje budowę mieszkań na 
sprzedaż. Urzę,dnicy oczywiście to przeży
ją, miasto zamiast remońtować stare kr.mie
ni ce wybuduje kolejne bloki komunalne, 
budując oczywiście drogo, a więc i niedużo 
-ale ludzie przedsię,biorczy otrzymali sygnał, 
że w tej dziedzinie na wsparcie samorządu 
liczyć nie mogą, przeciwnie, miasto jest dla 
nich konkurentem. 

Innymi przykładami takiej konkurencji 
uprawianej przez samorząd wobec obywa
tela są: funkcjonowanie kawiarni w domu 
kultury, finansowanie samorządowej gaze
ty, a także sprzedawanie mieszkańcom grun
tów miejskich po horrendalnie wysokich 
cenach, gdy jednocześnie inwestorom z ze
wnątrz obiecuje się, ceny wielokrotnie niż
sze i zwolnienia podatkowe. 



ICH POMYSŁY NA ŁOWICZ 

Biernacki przyznaje sam, że hasło za- ono mniejsze, bo na iynku jest mnóstwo 
kazu konkurowania z obywatelem głosi- pracy na C7..arno. Mimo to dostrzega, że jest 
ła już kiedyś Resursa Obywatelska i jej ono realnym problemem i chce z nim wal

. burmistrz Ireneusz Jabłoński - tyle że jego czyć poprzez uruchomienie finansowanych 
zdaniem jedynie głosiła, a w praktyce nie przez ratusz prac publicznych. 
realizowała • Kultura nie potrzebuje tyle pie-

Nie mówmy, że jest źle 
• Minimalizowanie opłat i admini- niędzy. Wbrew temu, czego można byłoby 

stracji. Miasto musi minimalizować opla- się spodziewać po artyśCie malarzu, Andrzej 
ty ściągane z obywateli, bo pieniądz zosta- Biernacki, gdy zostanie burmistrzem, nie 
wiony na iynku zawsze będzie dużo lepiej będzie starał się przekonać Rady Miejskiej 
funkcjonował niż zrobi z niego użytek na- do zwiększenia w budżecie wydatków na 
wet najlepszymzędnik. Gmina powinna być kulturę. Przeciwnie. będę walczył o zmnięj
bogata bogactwem jej mieszkańców, nie szenie środków na kulturę- mówi - ale za to 
wielkością swego budżetu. Praktyka dowo- o doprowadzenie do tego, by były one prze
dzi, że każ.de zwiększenie budżetu prowa- kazywane rzeczywiście na kultw:ę. bo teraz 
cizi do zwiększania biurokracji, do sytuacji, na twón::zość nie zostaje prawie nic, obsłu
w których urz.ędniczki w ratuszowym Za- ga administracyjna ŁOK pożera wszystko. 
kładzie Obsługi Przedszkoli zarabiają wię- Kultura może wychowywać ludzi i promo
cej niż nauczycielki w przedszkolu. Admi- wać miasto, ale tylko wtedy, gdy jest to god
nistracja zaczyna tworzyć byty, których je- ne i ma styl. Zresztą, patrząc z boku i bez 
dyną racją istnienia jest zapewnienie pracy uprzedzeń, można dostrzec, że właśnie oso
ludziom w nich zatrudnionym. O ile baBiemackiegojestpotwierdzeniemtejtezy, 
w pietwSZej kadencji samorządu, w latach bo jeśli w ostatnich latach pisze się w cen-
1990-1994, miasto obywało się bez jakie- tralnej prasie o Łowiczu, to najczęściej 
gokolwiek wydziału promocji, o tyle teraz w kontekście jego osoby, książek, jakie wy
mamy już takie dwa, w ratuszu i w staro- daje, i wystaw, jakie urządza Takich Bier
stwie, każdy zatrudniający po trzy osoby nackichmożnabyłobywyszukiwaćwmie
i jeszcze myśli się o utworzeniu jakiejś ście więcej, wśród amatorsko rysujących, 
wspólnej, miejsko-powiatowej komórki tego malujących, czy grających - i zapewniać im 
typu! Wszystko przy praktycznie zerowych dalszą opiekę, by się rozwijali, ale na to po
efektach działania już istniejących. trzeba pieniędzy. Potrzeba na pomoc wszel-

Ryszard Budzałek obecny burmistrz Łowicza, 
uważa, że sytuacja miasta na tle całego kraju nie jest zła. 

• Rozdzielenie funkcji. W tej kaden- , kim inicjatywom rzeczywiście twórczym -
cji nie wypleniono nieczystego zwyczaju a te pieniądze pożerają obecnie urzędnicze 
zatrudniania radnych miejskich w placów- pensje w LOK. Podobnie jest zresztą 
kach podległych miejskiemu samorządowi. w OSiR, w którym trzy czwarte pieniędzy 
Zielone światło dla tego typu praktyk dała pochłaniają płace, a dla sportowców amato
poprzednia władza, kiedy to radny Dariusz rów zostają resztki. 
Mroczek został wicedyrektorem Miejskie- Identyczny brak zainteresowania przeja
go Ośrodka Pomocy Społecznej, radny wia miasto działaniami organi7..acji pozarzą
i członek zarządu miasta Zbigniew Kuczyń- dowych, takich jak choćby wspomniana fim
ski został dyrektorem OSiR, a radny Jacek dacja, jak stowarzyszenie rodziców dzieci 
Podleśny wicedyrektorem Zakładu Energe- niepełnosprawnych i inne. 011e powi11ny być 
tyki Cieplnej. Teraz Kuczyński jest radnym hołubione - uwa7..a Biernacki. 
powiatowym,awięcprzedstawicielemwła- Czytelnik ma więc jasny, klarowny 
dzyw stosunku do prowadzonej przezeń pia- i zwarty obraz poglądów, sposobu myśle
cówki obcej, stąd problem wygasł, Podle- nia i zamierzeń kandydata. Kandydata, 
śny do żadnej rady nie został wybrany - ale który o stanowisko burmistrza ubiega się 
Mroczek nadal urzęduje, a doszedł nowy zirytowany dotychczasowym, jak to oce
radny lubiący miejskie stanowiska - Zbi- nia, marazmem. Gdyby tu w ratuszu byli 
gniew Łukawski, który został kierownikiem teraz menedżerowie z prawdziwego zda
nowej hali OSiR na Bratkowicach. Ustawa rzenia, to bym w ogóle nosa z Browarnej 
tego nie zabrania, bo obaj są wiceszefami, nie wyścibił - mówi Andrzej Biernacki -
ale są to sytuacje nieczyste, bo manipulo- W porównaniu z tymi, którzy są, jestem 
Wl!nie takimi ludżmi przez burmistrza jest dobry. 
aż nadto proste. Kierując się powyższymi zasadami zamie-

• Walka· z bezrobociem. Biernacki rza zarządzać miastem, podejmując decyje 
nie zgadza się z twierdzeniami, że bezrobo- wwielu różnych dziedzinachJ w sposób zde
cie w Łowiczu przekracza 13%, jak to po- cydowany i oszczędny. „ 
dają oficjalne statystyki, wrzeczywistościjest Wojciech Waligórski 

Z 
daniem burmistrza w Łowiczu 
istnieją dobre warunki dla funk
cjonowania firm. Wyrażają się 

one między innymi w ulgach podatko
wych dla przedsiębiorców, dla których 
stawka podatkowa wynosi 75% - 80% 
maksymalnej stawki. W miastach ościen
nych jest to przeważnie 100%. my wole
liśmy zrezygnować z dodatkowych docho
dów, by sektor przedsiębiorczości w mie
ście się rozwijał. Ma to bezpośrednie od
bicie w powstawaniu nowych' podmiotów 
gospodarczych. Podczas ostatniej kaden
cji powstały w mieście 323 podmioty. 

Na sytuację gospodarczą Łowicza ma 
bezpośredni wpływ sytuacja gospodarcza 
całego kraju. W ostatniej kadencji stopa 
bezrobocia w mieście wzrosła z 9,2% do 
13.1%, ale mimo stagnacji gospodarczej 
kraju i na jego tle, poziom ten nie jest 
wysoki. Burmistrz przyznaje jednak, że 
brak pracy jest jednym z najważniejszych 
problemów mieszkańców Łowicza. 

Istotnym wskaźnikiem korzystnym dla 
miasta jest jego atrakcyjność. W rankin
gu Instytutu Badań nad Gospodarką Ryn
kową tworzonym w ubiegłym roku, na 
260 miast powiatowych Łowicz zajmuje 
18 miejsce. Tworząc ranking kierowano 
się następującymi kryteriami: chłonność 
iynku,jakość iynku pracy, klimat społecz
ny, otoczenie biznesu, dostępność komu
nikacyjna, transformacja gospodarcza, 
aktywność marketingowa. Pod względem 
iynku pracy sytuacja na pewno uległaby 
poprawie, gdyby znalazła się firma, która 
zechciałaby zainwestować i zatrudnić 
około 500 osób. Można mieć nadzieję, że 
po wykupieniu Syntexu od syndyka pew
na część osób tam znajdzie zatrudnienie. 

Co najważniejsze? 
W nadchodzącej kadencji najważniej

sze dla Łowicza będzie przede wszystkim 
kontynuowanie zadań rozpoczętych 
w upływającej kadencji, tj. przygotowa
nie dobrych ofert inwestycY.inych, obej-
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• dostawcze • • ciężarowe • 

mujących uzbrojone, duże tereny w 
okolicy Prymasowskiej i ulicy Małszyc
kiej, współpraca z przedsiębiorcami po
legająca na bezpośrednim kontakcie z 
nimi, być może w formie spotkań cy
klicznych, które pomogłyby wypraco
wać wspólne stanowisko związane z 
funkcjonowaniem firmy na terenie mia
sta, promowanie Łowicza jako miasta 
przyjaznego, otwartego na inicjatywy 
oraz wykorzystanie tego co mamy naj
cenniejsze, między innymi kultury lu
dowej i dobrych warunków turystycz
nych. 

Konieczna jest budowa 

nowych dróg, 

na przykład przedłużenie 

Broniewskiego 

do Kaliskiej, budowa 

ulicy Matejki łączącej 

Armii Krajowej 

i Strzelecką ( ... ) 

Miasto musi się zająć 
też mostem na ulicy 
Mostowej, który wyma

ga kapitalnego remontu. 

Zdaniem Ryszarda Budzałka z zakre
su inwestycji należałoby kontynuować 
przede wszystkim doprowadzenie gazu 
do Łowicza. Miasto musi się zająć też 
mostem na ulicy Mostowej, który wy
maga kapitalnego remontu. Kolejną 
kadencję być może czeka również roz
budowa parkingu za ratuszem, koniecz
ność ta wynika z planowanego zlikwi
dowania możliwości parkowania samo
chodów na Starym Rynku. To miejsce 

•osobowe• O PONY· rolnicze• 

Bezwstydnie niska nowa cena 
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mogłoby być przeznaczone na ogródki, 
może jakąś scenę. Można by wtedy 
wprowadzić latem jakieś imprezy stale, 
pomysłów jest wiele. Jednak prace te po
przedzą rozmowy z mieszkańcami, 
głównie z zarządami osiedli. Parking 
planowany za ratuszem byłby podob
nej powierzchni do obecnego usytu
owanego na Starym Rynku, wjazd na 
niego przewidywany jest od ulicy Mo
stowej. 

Przewiduje się modernizację oświe
tlenia, wymianę opraw na nowoczesne, 
energooszczędne. Już w bieżącym roku 
udało się wymienić ponad jedną trze
cią opraw. Należy przygotować tereny 
inwestycyjne i uzbroić je. Związane jest 
to ze zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego, który należy stworzyć. 
Przewiduje także prowadzenie działań 
w zakresie modernizacji stacji uzdatnia
nia wody, by poprawić jej jakość. 

Miasto powinno oddawać jeden, 
względnie dwa bloki komunalne co dwa 
lata. Powinno się zająć także unormo
waniem stanu prawnego wysypiska, 
które znajduje się pod Łowiczem 
i wprowadzić selektywną zbiórkę od
padów. W nadchodzącej kadencji nale- · 
ży też modernizować i usprawniać or
ganizację handlu na targowisku miej
skim. Usprawnienie wyraża się przede 
wszystkim w doprowadze11iu wody do 
pawilonów handlowych. utwardzeniu 
przejść między pawilonami oraz zadba
nia o bezpieczeństwo sanitarno - epi
demiologiczne. 

Koniecznie trzeba doprowadzić do fi
nalizacji rozwiązań w zakresie kina 
Bzura. Sąd (rozstrzygający w trwającym 
sporze prawnym - przyp. red.) musi 
wskazać właściciela budynku. Jeżeli 
miasto się nim okaże, należało będzie 
przystąpić do jego remontu, jeżeli ktoś 
inny - będzie trzeba z nim prowadzić 
rozmowy, w jakim celu ten obiekt bę
dzie miastu służył. 
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P9winno się pomyśleć o przywróceniu 
miastu „płuc", a to wiąże się z zagospo
darowaniem parku na Błoniach. Mamy 
dwie koncepcje zagospodarowania tego 
miejsca, należy podjąć działania, które 
spocznąjuż na kolejnej Radzie Miejskiej, 
w celu opracowania ostatecznej koncep
cji, a następnie poddać ją szczegółowe
mu projektowi. W nadchodz.ącym czasie 
należy kontynuować zadania związane 
z infrastrukturą, w takim tempie, na jakie 
pozwolą pieniądze. Kilka osiedli nie ma 
jeszcze dróg utwardzonych i kanalizacji 
- zdaje sobie sprawę burmistrz. Poza tym. 
należy udoskonalić funkcjonowanie 
Urzędu Miejskiego tak, by był on jeszcze 
bardziej przyjazny dla petenta, jego rola 
powinna być służebna, aby mieszkańcy 
swoje sprawy załatwiali szybciej. Przewi
duje się szeroki udział mieszkańców 
w rozwoju miasta oraz prowadzenie ja
snej gospodarki budżetowej miasta. 

Żeby było bezpieczniej 
W zakresie bezpieczeństwa burmistrz 

przewiduje dalszą realizację programu 
Bezpieczne Miasto oraz zmianę organi
zacji ruchu samochodowego. Należy 
w tym celu przeprowadzić analizę ozna
kowania, szczególnie na tych skrzyżowa
niach, na których często dochodzi do ko
lizji. Konieczna jest budowa nowych 
dróg, na przykład przedłużenie Broniew
skiego do Kaliskiej, budowa ulicy Ma
tejki łączącej Armii Krajowej i Strzelec
ką, udział w budowie zjazdu z autostrady 
pomiędzy Nieborowem a Bełchowem. 
Zdaniem burmistrza budowa autostrady 
A2 wpłynie na ograniczenie wjazdu do 
miasta samochodów ciężarowych. 

W zakresie oświaty i wychowania na
leży w nadchodzącej kadencji zadbać 
o dobre warunki pracy i nauki w szko
łach, o poprawienie bazy lokalowej szkół 
oraz utrzymanie przyjętych standardów 
dotyczących na przykład ilości uczniów 
w jednej klasie. 

Istotnym zadaniem jest tworzenie sze
rokiej oferty spędzania wolnego czasu dla 
młodzieży. Aktualnie jest tworzona Mło
dzieżowa Rada Miasta, która będzie mo
gła podsuwać ciekawe pomysły. Z pro
gramami dla młodzieży powinny też wyjść 
Łowicki Ośrodek Kultury, Ośrodek Spor
tu i Rekreacji oraz Biblioteka Miejska. 

W nadchodzącej kadencji powinno się 
przeznaczyć wiele miejsca na kultywowa
nie tradycji ludowych oraz utrzymywa
nie stałego kalendarza imprez masowych 
i kulturalnych. 

Jeżeli Polska wejdzie do Unii Europej
skiej w planowanym terminie, tj. w 2004 
roku,-będzie należało dostosować się do 
standardów obowiązujących w Unii Eu
ropejskiej, na przykład w zakresie ochro
ny środowiska i administracji. (mko) 
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.Zadowolenie, ale nie ze wszystkiego 
Eugeniusz Furman, 
·kandydat na burmistrza 
SLD - UP obecną 
sytuację miasta, 
zarówno w aspektach 
społecznych, jak 
i gospodarczych ocenia 
jako zadowalającą, widzi 
jednak morze potrzeb, 
których zaspokojeniem 
jako burmistrz chciałby 
się zająć. 

F urman przez okres 3,5 roku peł
nił w mieście funkcję wicebur
mistrza. W rozmowie z nami 

powiedział, że uważa, iż w mijającej ka
dencji miasto zostało przygotowane do 
wielu działań, które muszą być podjęte 
przez nowego burmistrza, by Łowicz miał 
szanse zmniejszyć na swoim terenie bez
robocie. 
Mówiąc o okresie, przez który pełnił 

swoją funkcję, Furman podkreśla, że jest 
zadowolony z kilku spraw, które udało się 
zrealizować. Wśród nich wymienia dro
gi, podkreślając, że do Łowicza można 
wjechać już z każdej strony po dobrych 
nawierzchniach, przybyło także dróg 
utwardzonych na osiedlach, szczególnie 
na osiedlu Górki, przybyło kilkanaście 
kilometrów kanalizacji sanitarnej, przy
było mieszkań socjalnych, a kolejna in
westycja w tym zakresie jest aktualnie 
prowadzona. 

Furman jest szczególnie zadowolony 
z dwóch rzeczy, o które, przyznaje, oso
biście mocno zabiegał: z rozwiązania pro
blemu z energią cieplną na terenie Łowi
cza. Miasto nie musi już rocznie dopła
cać miliona złotych do przynoszącego 
straty ZEC. Udało się stworzyć spółkę, 
zaangażować do tego kapitał ~wnętrzny 
i aktualnie ZEC normalnie pracuje, a sieć 
ciepłownicza w mieście się rozrasta i uno
wocześnia. Drugą rzecząjtłt remont bu
dynku Łowickiego Ośrodka Kultury na 
Podrzecznej. Remont wzbudzał wiele 
kontrowersji i sprzecznych opinii, zwłasz
cza dotyczących kosztów stojących za tą 
inwestycją, które zamknęły się w kwocie 
bliskiej 2,5 mln zł. Ale Furman w rozmo
wie z nami podkreśla znaczenie tego kro
ku dla miasta. Budynek ŁOK przy Pijar
skiej w ogóle nie nadawał się 40 tego, by 
w jego pomieszczeniach można było pro-

Prace przy modernizacji miejskiej sieci ciepłowniczej - jednej z efektów utworzenia spółki ZEC. 

wadzić jakąkolwiek działalnóŚĆ kultural
ną. Młodzież rozwijająca swoje talenty 
w sekcjach czy prezentująca swoje prace 
ng wystawach w Małej Galerii, praco
wała w pomieszczeniach, których stan 
urągał słowu kultura - uważa. Za remon
tem przemawiał także niepewny los bu
dynku kina, który już niedługo może 
W)'jść spod administracji ratusza. Teraz 
mamy budynek zapewniający młodzieży 
możliwość rozwijania talentów w dosko
nałych waronkach. Budynek pozwolił sku
pić w jednym miejscu organizacje zajmu
jące się kulturą z terenu całego miasta, 
oprócz tego ożywi tę część Łowicza - ma 
nadzieję Furman. 

Powodem do zadowolenia jest także dla 
niego sposób, w jaki miasto dbało o szkol
nictwo. Nie dążyliśmy do tworzenia du
żych kombinatów, w których uczyłoby się 
po 1 OOO dzied, za niższe pieniądze. Po
stawiliśmy na efekt edukacyjny. Wprowa
dzone zostały dodatki motywacyjne dla 
-dyrektorów i nauczycieli za wyniki pracy 
z uczniami, same pensje dzięki staraniom 
miasta także są na wyższym poziomie niż 
przeciętna krajowa. 

Bezrobocie za duże 
- Zadowolony jest także z tego, ze mia

sto, mimo - jak uważa - braku możli
wości prawnych, by walczyć z rosną-

cym bezrobociem, starało sięjednak to 
robić. W porównaniu z innymi miasta
mi stawki podatku od działalności go
spodarczej nigdy nie osiągnęły w Ło
wiczu maksymalnej wysokości, utrzy
mują się one na poziomie ok. 75% -
80% kwoty określonej przez ministra 
finansów jako maksymalna. W ten spo
sób ratusz chciał pomóc przedsiębior
com, by utrzymali się na rynku, a dzię
ki temu utrzymali zatrudnienie. 

Mimo zadowolenia, że odsetek bez
robotnych w mieście jest niższy niż 
w powiecie (13% wobec 13,9%), to 
właśnie jego skala jest dla Furmana 
pierwszą spośród wymienianych prze
zeń porażek ratusza. Inną porażką jest 
niedoprowadzenie do Łowicza gazu 
ziemnego, mimo że był on już w zasię
gu ręki. Jednak, co podkreśla Furman, 
miasto nie ponosi tu winy, ale czynniki 
zewnętrzne. Teraz na gaz trzeba pocze
kać. Inne porażki to nieutworzenie, 
mimo -chęci i poczynionyc_h przygoto
wań, wspólnie z powiatem jednostki or
ganizacyjnej, która zajęłaby się wdro
żeniem tzw. „Produktu Turystycznego 
Ziemi ŁowicKiej". · 

Nie udało się też sprowadzić do Ło
wicza dużego inwestora z zewnątrz, nie 
powiodła się próba zaktualizowania 
planu zagospodarowania miasta, za co 
winę ponosi nierzetelny wykonawca 
wybrany do tego celu przez miasto, nie 
udało się wprowadpć także nowej or
ganizacji ruchu samochodowego w mie
ście, co przy narastającej ilości pojaz
dów_ staje się coraz większą bolączką 
kierowców, nie udało się utworzyć 
szkoły sportowej. 

Może tym razem 
Na bazie tego·; czego nie udało się 

zrealizować w mijającej kadencji, Fur
man buduje swój program wyborczy. 
Jego zamiarem zdaje się być to, by kon-

tynuować przede wszystkim rzeczy za
częte. Proszony o to, by jednym zda
niem powiedział, co jest najważniej
szym elementem jego programu wybor
czego odpowiada: Praca dla bezrobot
nych i utrzymanie istniejących już 
miejsc pracy. Chce realizować to po
przez pakiet zachęt w postaci ulg i zwol
nień od podatków lokalnych dla miej
scowych i zewnętrznych przedsię
biorstw, które zdecydują się zainwesto
wać w Łowiczu. Te możliwości są już 
przez miasto realizowane, Furman chce 
jednak stworzyć z tego pakiet będący 
fundamentem rozwoju przedsiębiorczo
ści. Za tym mają iść kolejne kroki, po
moc małym firmom w rozwoju i mło
dym ludziom chcącym założyć własne 
interesy. Tutaj zapowiada, że gdyby go 
wybrano, będzie pilotował uruchomie
nie funduszu poręczeń kredytowych, 
jak i funduszu mikropożyczek. Finan
sowanie obu funduszy oparte byłoby m. 
in. na wprowadzeniu papierów warto
ści9wycb - obligacji samorządowych. 
Furman chce także udostępnić dla ło
wicza11 chcących utworzyć własne in
teresy mienie komunalne, przede 
wszystkim niewykorzystywane budyn
ki, na przykład te po likwidowanych 
kotłowniach osiedlowych, wszystko 
w formie tanich dzierżaw, tak by po
wstające firmy nie musiały już na po
czątku myśleć o wydaniu ogromnych 
pieniędzy na zaplecze lokalowe. 

Furman także nadal zamierza się sta
rać ściągnąć do Łowicza zewnętrznego 
inwestora. Chce wykorzystać do tego 
Łowicki Park Inwestycyjny, którego po
wstaniem miasto zajmowało się w mi
jającej kadencji. -w ramach tych dzia
łań posiada ono ok. l O ha wykupionej 
ziemi między ulicami Strzelecką a Mał
szycką oraz ok. 15 ha przy obwodnicy 
łódzkiej. 

SZKÓŁKA DRZEW I KRZEWÓW OZDOBNYCH 

WAŻYŃSCY 

Ewa i Bartłomiej Ważyńscy 
Oferuje: 

KRZEWY LIŚCIASTE I IGLASTE 
W POJEMNU~ACH. WIERZBY SZCZEPIONE, 
PN.~CZA MWDY .U.\TERIAL LIŚCl.\STY 
DO DALSZEJ PRODUKCJI. 

99-321 ŚLESZYN 28 WOJ. ŁÓDZKIE TELJFAX (024) 285-28-11 
R·1073 
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Teren 'trzeba jeszcze przygotować, 
dozbroić i zacząć szukać poważnego in
westora poprzez przemyślaną promocję. 
Dla takiego inwestor-a także przewidu
je Furman s;·ereg zwolnień, które go do
datkowo zachęcą w zainwestowanie 
w mieście. Jedynym warunkiem, który 
musi być spełniony jest ten, by przed
siębiorstwo, które miałoby powstać, nie 
było uciążHwe dla środowiska. 

Przede wszystkim asfalt 
Zbigniew Kuczyński: Nie można nJYśleć o kręgielniach, gdy nie ma dobrych dróg 

Jeszcze inny sposób, który Furman 
chce wykorzystać dla zmniejszenia bez
robocia, to organizacja robót publicz
nych, w ramach których bezrobotni zaj
mowaliby się pracami porządkowymi 
na terenie Łowicza, począwszy od 
udrażniania rowów przydrożnych, by 
umożliwić spływ z nich wód opado
wych, do koszenia traw na niezagospo
darowanych terenach. Furman myśli, że 
uda się w ten sposób zatrudnić w Ło
wiczu kilkadziesiąt osób rocznie. 

W swoim programie kandydat komi
tetu SLD - UP dużo miejsca poświęca 
także szkolnictwu. Stawia tu przede 
wszystkim na ciągłe podnoszenie po
ziomu nauczania oraz na informatykę 
i naukę języków obcych. Młodzi łowi
czanie muszą być przygotowani, że nie
długo będą żyli w świecie, w którym 
aktualnie obowiązujące granice zaczną 
się zacierać, a przed nimi otworzą się 
nowe szanse - powiedział nam Euge
niusz Furman. Oprócz tego chciałby 
zająć się rozwojem szkolnictwa wyższe
go w Łowiczu. Jako samorząd nie 
mamy kompetencji w tym zakresie, ale 
możemy podejmować działania zachę
cające do tego, by w Łowiczu rozwija
ło się wyższe szkolnictwo. Myślę tu 
o i1~yższym szkolnictwie zawodowym, 
kierunki lmmanistycznejuż teraz wspa
male wypełnia Mazowiecka Wyższa 
Szkota Humanistyczno - Pedagoj?iczna 
- powiedział nam. Ponownie mówi też 
Furman o planach powołania do życia 
szkoły sportowej. Chciałby także zająć 
się ośrodkiem sportowym przy ulicy 
Jana Pawła II i doprowadzić do tego„ 
by miejsce to stało się ośrodkiem spor
towym z prawdziwego zdarzenia. Ma 
tu na myśli wykonanie prac remonto
wych hali i boiska sportowego, dodat
kowo zastanawia się nad możliwościa
mi utworzenia tam zaplecza hotelarskie
go dla zawodników. 

Mając w perspektywie integrację Pol
ski z Unią Europejską, Furman widzi 
miejsce Łowicza jako ambasadora kul
tury polskiej na Zachodzie, poprzez wy
korzystanie do tego celu zespołów folk
lorystycznych. Chciałby też wprowa
dzić w życie program, w którym każda 
z łowickich szkół miejskich miałaby 
partnerską placówkę w jakimś kraju 
Unii. 

Uważa, że jako doświadczony urzęd
nik od 17 lat sprawujący różne funkcje 
kierownicze jest właśnie tą osobą, któ
ra powinna poprowadzić Łowicz przez 
kolejne lata. 

(tb) 

W
edług nas Lewica, tzn. koali
cja SLP-UP złapie w wybo
rach samorządowych 20-25 

procent głosów. a pozostałe 75 procent 
przypadnie do podziału na pozostałe ko
mitety wyborcze. Próbowaliśmy scalić 
prawą stronę, ale na razie udało się wczo
raj podpisać porozumienie tylko z łowic
ką Ligą i Sprawiedliwością - powiedział 
nam od razu na początku spotkania kan
dydat na burmistrza popierany przez Ko
alicję Ziemi Łowickiej i od środy, 2 paź
dziernika również przez łowicką Ligę 
i Sprawiedliwość - Zbigniew Kuczyński. 

Jego ocena mijającej kadencji jest kry
tyczna. W kadencji rady, która sk01zczyła 
się w 1998 roku, programy i budżety były 
spójne i ambitne, mpelnie inaczej stało 
się za obecnej kadencji samorządu, w la
tach 1998-2002. Wcześniej zarzti.d two
rzył budżet wspólnie z dyrektorami po
szczególnych placówek i to było bardzo 
dobre podejście. W tej kadencji natomiast 
składamy projekt i ktoś go obcina bez kon
sultacji z nami. Nie jest to zdrowa sytu
acja, bo przecież to dyrektor placówki wie 
najlepiej, z czego można jeszcze coś 
urwać - ocenia obecną kadencję samo
rządu Kuczyński. Według niego ta kaden
cja samorządu była pasywna i od dyrek
torów zarząd nie oczekiwał aktywności 
i kreatywności. Nawet więcej - pod for
mą aktywności doszukiwano się podstę
pów i forteli. Wynikało to z wzajemnej an
typatii burmistrzów do siebie, której nie 
dało się nie zauważyć i nie odczuć. To 
przenosiło się na wszystkich pracowni
ków urzędu i również na dyrektorów pla
cówek miejskich. Jak jeden burmistrz 
patrzył na coś życzliwym okiem, to moż
na było jednocześnie narazić się drugie
mu. Wynikało z tego, że najlepiej nie wy
różniać się i niewiele robić, żeby się ni
komu nie narazić. Proszę zauważyć, że 
oceny tej kadencji samorządu mogę do
konać będąc w dwóch rolach - radnego 
powiatowego i dyrektora Ośrodka Spor
tu i Rekreacji - twierdzi Kuczyński. 

Jako przykład podaje tzw. „strategię 
miejską'', w której był wpisany między 
innymi remont stadionu i boiska do piłki 
nożnej przy hali OSiR przy ulicy Jana 
Pawła II. Zwracałem się o pieniądze na 
wykonanie potrzebnych planów i na tym 
się kończyło -mówi. Po wyremontowaniu 
stadionu można by przystąpić do remon
tu generalnego obiektu Pelikana przy uli
cy Starzyńskiego. Remont taki można 
przeprowadzić przy całkowitym zamknię
ciu tego obiektu i przeniesieniu rozgry
wek na rok na stadion przy Jana Pawła Il. 
Strategia miasta, która istnieje, miałaby 

Przy takich ulicach mieszka co trzeci mieszkaniec miasta. Im Kuczyński 
obiecuje: w tej kadencji przede wszy~tkim drogi. 

sens, ale tylko pod warunkiem, gdyby 
miała realistyczny finał - stwierdza Ku
czyński. 

cie. Przecież ten dług nie powstał w cią
gu miesiąca - mówi. Wysypisko, zdaniem 
Kuczyńskiego, również jest problemem 
nie tylko samego miasta, ale całego po
wiatu. Najpierw należy znaleźć dobrą lo
kalizację dla wysypiska i zakładu utyli
zacji, który powinien tam powstać. Nale
ży też pozyskać przyzwolenie społeczne 
na taką lokalizację. 

Pomóc tym, którzy sobie 
chcą pomóc 

Podobnie jak u innych kandydatów na 
burmistrza, jednym z elementów progra
mu jest ograniczenie bezrobocia. Kuczyń~ 
ski myśli realnie - nie uda się go zlikwi
dować całkowicie. Około 34% bezrobot
nych to młodzi ludzie, w wieku do 24 lat, 
a więc osoby, które niedawno opuściły 
mury szkolne. Według Kuczyńskiego 
znaczna część z nich to ludzie dynamicz
ni, pełni wiary we własne siły i posiada-

W 1997 roku (Kuczyński był wtedy 
radnym miejskim) Rada Miejska w Ło
wiczu podjęła ll,Chwałę pozwalającą na 
komcrcjaliwcję Zakładu Usług Komunal
nych. Uchwała ta jest ważna. ale dalej 
nic się z nią nie dzieje. Od dwóch lat ZUK 
płaci podatek VAT i wchodzi w podatek 
dochodo"'y - mówi Kuczyński. To oczy
wiście obniża możliwości finansowe za
kładu. W programie wyborczym zawarł 
zapis mówiący o konieczności wydziele
nia z zakładu Wydziału Wodociągów 
i Kanalizacji i przekształcenie go w spół
kę prawa handlowego. Spółka ta przeję
łaby wszystkie zadania inwestycyjne wo
dociągowe i kanalizacyjne, obciążające 
teraz budżet miasta. Dział Drogowo-Re
montowy, który powstałby z połączenia 
części ZUK z Zakładem Gospodarki Miesz
kaniowej, zajmowałby się drobnymi napra
wami i miałby służyć do bieżącej obsługi 
majątku trwałego miasta (budynki, drogi, 
place). Administrowaniem zasobami miesz
kaniowymi gminy miałby zajmować się nie
wielki twór o nazwie ADM (Administracja 
Domów Mieszkalnych). Nie zamierzamy 
blokować działalności wspólnot mieszkanio
wych oraz administratorów kome1r:yjnych 
na zasadzie konkurencyjności - deklaruje 
Kuczyński. 

Tak powinffy wyglądać wszystkie miejskie osiedla. Na zdjęciu: ul. Chro
brego - urządzona przy współpracy miasta i mieszkańców w roku 1997. 

Jeżeli chodzi o miejską komunikację au
tobusową MZK Kuczyński ma dwa pomy
sły. Obydwa z nich są zupełnym odwróce
niem obecnej sytuacji, polegającej na doto
waniu zakładu z budżetu miasta. Wariant 

pierwszy to dotowanie pasażerów, a nie za
kładu -więc dokładanie do każdego wyko
rzystanego w autobusie biletu. Wariant dru
gi to zorganizowanie przetargu na dopłaty 
do jednego kilometra - wtedy o usługi prze
wozowe konkurowałoby kilku przewoźni
ków. 

Spytany o współpracę miasta z powiatem 
Kuczyński widzi trzy główne aspekty tejże 
współpracy, od których należy rozpocząć: 
szpital, wysypisko śmieci i wykorzystywa
nie funduszy strukturalnych. Szpital to nie 
jest problem jednej kadencji. Dług cały 
czas rośnie, a obecnej władzy można za
rzucić całkowitą pasywność w tym tema-

jący pomysły na własne życie zawodowe, 
jednak napotykające na bariery finansowo
biurokratyczne. Pomocny ma okazać się in
kubator przedsiębiorczości, który powinien 
zostać utworzony w pierwszvm lub drugim 
roku kadencji nowej rady i burmistrza. In
kubator powinien mieć swój obiekt oraz 
wykształconą kadrę. Instytucja taka może 
być prowadzona przez stowarzyszenie lub 
fundację i wspierana przez sarnorząd. Inku
bator miałby zapewniać dostęp do atrakcyj
nych cenowo powierzchni na działalność go
spodarczą, dostęp do pełnego zakresu usług 
biurowych, księgowych i pomocy prawnej. 

~ 

J1P PPHU uMEBEL PROJEKT" PRODUCENT MEBLI KUCHENNYCH, 
BIUROWYCH, SZAF WNĘKOWYCH itp. 

GMINNA SPÓŁDZIELNIA „SAMOPOMOC CHŁOPSKA" 
· w Łyszkowicach, powiat łowicki 

MEBEL PROJEKT MEBLE NA WYMIAR - OD PROJEKTU DO MONTAŻU! 
KOMPUTEROWE PROJEKTOWANIE I ARANŻACJE WNĘTRZ 

ŁOWICZ - ul. Napoleońska 12 tel. 837-35-18 (wjazd od ul. Klickiego, za stacją CPN) 
Na miejscu stolarnia - sprzedaż płyt, blatów, cięcie, oklejanie 

Czynne w godz. 9 -18, sobota 9-14. 

- Meble kuchenne 
- Szafy wnękowe z drzwiami 

przesuwnymi typu: 
• Komandor", .Sevroll", .Sogal" 

- Meble biurowe 
- Meble systemowe do mieszkań 
- Sprzęt AGD do zabudowy 
- Boazerie korkowe, panele korkowe 

korek techniczny 

ogłasza przetarg nieogranie.zony . , 
NA SPRZEDAZ NAST~PUJĄCYCH NIERUCHOMOSCI 
1. BUDYNKU CIASTKARNI o powierzchni - 300 m2. 

Obiekt ten po niewielkiej adaptacji może być przeznaczony na działalność 
produkcyjną, usługową lub handlową. Cena wywoławcza 60.000 złotych. 

2. BUDYNKU BIUROWEGO o powierzchni - 200 m2• 
Cena wywoławcza 30.000 złotych . 

• Bliższych informacji o warunkach przetargu można uzyskać codziennie w biurze Spółdzielni 
w godzinach 8.00-15.00 lub telefonicznie pod numerem 838-87-67. 

• Warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 10% ceny 
wywoławczej w kasie Spółdzielni. 

• Wyniki przetargu podlegają zatwierdzeniu przez WZCz. 
• Zastrzega się prawo unieważnienia przetargu bez wyboru oferenta bez podania przyczyn. 
•Przetarg odbędzie się w dniu 22 pażdziemika 2002 o godzinie 10.00 w biurze Spółdzielni. 

R-1150 



Nie jest to pomysł no\1)' i nie twierdzi
my, że „ odkrywamy Amerykę", ale spraw
dził się w innych miastach, dlatego nale
ży doprowadzić do powstania inkubato
ra w Łowiczu. Niech młodzi ludzie zosta
ją u nas w mieście. Tymczasem na razie 
niektórzy uciekają nawet z małymi firma
mi do)nnych miast. Znam wiele młodych 
ludzi, którzy wykształcili się gdzieś 
w Polsce i już do Łowicza nie wrócili, po
nieważ nie mieli tutaj perspektyw rozwo
ju. Zamiast zarabiać tutaj pieniądze, przy
jeżdżają czasami na weekend odwiedzić 
rodziców - mówi Kuczyński. 

Kolejną barierą na drodze rozwoju firm 
i tym samym tworzenia nowych miejsc 
pracy jest problem poręczeń kredytowych 
dla rozwijających się firm. Lekarstwem 
na taki stan może być według Kuczyń
skiego utworzenie Lokalnego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych, który miałyby 
tworzyć samorządy lokalne, banki i przed
siębiorcy. Realne jest również wsparcie 
tej inicjatywy przez Ministerstwo Skarbu 
Państwa. 

Dla osób bezrobotnych o niskich kwa
lifikacjach i słabo wykształconych Ku
czyński proponuje powołać na bazie jed
nostek komunalnych agendę oferującą 
~. prace proste, typu sprzątanie ulic, 
porządkowanie terenów zielonych, drob
ne remonty w budynkach komunalnych 
itp. Agenda taka może również świadczyć 
usługi porządkowe na terenie prywatnych 
nieruchomości. 

To będzie nasz pomnik 
Inwestycje? Ta kadencja nie postawiła 

zbyt wysoko poprzeczki, jeieli chodzi 
o inwestycje. Należy podwoić 11)'datki in
westycyjne - twierdzi kandydat. W cią
gu najbliższych czterech lat zamie
rza utwardzić wszystkie drogi 
gruntowe w Łowiczu oraz pobudo
wać wszędzie tam, gdzie jeszcze 
nie ma, kanalizację. Pieniądze na te 
inwestycje można pozyskać m.in. 
z komercjalizacji ZUK, ograniczenia wy
datków na administrację oraz z ograni-

ICH POMYSŁY NA LO\VICZ 

czenia wysokości diet radnych. Pierwsza 
rada postawiła sobie pomnik w postaci 
basenu, druga wyremontowała ratusz, 
trzecia budynek Łowickiego Ośrodka 
Kultury przy Podrzecznej, a my chcemy 
być postrzegani jako ta rada, która utwar
dzi wszystkie drogi gruntowe i polepszy 
stan tych, które już są utwardzone, ale 
11)'magają remontu. Nie możemy myśleć· 

np. o kręgielniach, kiedy nie ma dobrych 
dróg - mówi Kuczyński. Zadanie to ma 
być realizowane przez całą kadencję. 

Pod hasłem zmniejszenia wydatków na 
administrację kandydat rozumie zmniejsz.e
nie co najmniej o połowę wysokości diet 
radnych - zarówno miejskich, jak i powiato
wych. Konieczny jest również szcz.egółowy 
przegląd kadr urzędu i poszczególnych jed
nostek Zatrudnienie w urzędzie powinno 
zostać zmniejszone o około 15%, a niektó
rzy urzędnicy wymienieni na bardziej kom
petentnych i pracowitych. Na ilość pienię
dzy wydawanych na administrację związa
ną z miastem miałaby wpływ również ko
mercjalizacja zakładów komunalnych. 

Niech szkoły rywalizują 
Pomysłem na uaktywnienie nauczycieli 

i uczniów z łowickich szkół jest powrót 
rywalizacji edukacyjnej, która była pro
wadzona za poprzedniej kadencji samo
rządu. Wszystkie łowickie szkoły przez 
rok szkolny zbierały punkty za udział 
w konkursach, olimpiadach itp. i były 
nagradzane zakupami sprzętu i finan
sowo, podobnie nauczyciele. Trzeba 
wynagradzać za dobrą pracę i wymu
szać też konieczność dokształcania się 

nauczycieli - mówi. Zamierza również 
utworzyć klasy językowe, np. na bazie 
absolwentów istniejącego w Łowiczu 
kolegium językowego. Z tego co wiem, 
poprzeczka w łowickim kolegium jest po
stawiona bardzo wysoko. Dlaczego ab
solwentom nie dać możliwości pracy 
i pozostania w Łowiczu? - zadaje reto
ryczne pytanie. Konieczny jest też powrót 
pielęgniarek do szkół. 
Poprawę bezpieczeństwa, zdaniem 

kandydata, można osiągnąć między inny-

mi poprzez doprowadzenie do .wykona
nia jak największej ilości oświetlenia 
ulicznego, ciągów komunikacyjnych oraz 
parków i skwerów z ławkami. Do tego 
warto dodać kompleksowe opracowanie 
projektu organizacji ruchu oraz zwiększe
nie ilości parkingów, w tym również strze
żonych. Innym pomysłem, a w zasadzie 
kontynuacją prac porzuconych na etapie 
planowania ze względu na wysoki koszt 
urządzeń i montażu, jest monitoring tele
wizyjny w miejscach szczególnie zagro
żonych przestępczością. Zdaniem Ku" 
czyńskiego należy również dokładniej 

przyglądać się zasadności wydawania ze
zwoleń na sprzedaż alkoholu w mieście . 

Chciałbym, żeby Łowicz stał się bez
piecznym i porządnym miastem - marzy 
kandydat - Chciałbym, żeby, gdy wyjdę 
na wieczorny spacer ze swoim psem 
w okolice Nowego Rynku, niedaleko któ
rego mieszkam, było tam mniej ludzi ocze
kujących na to, że im dam brakujące 20 
groszy ... 

Marcin A. Kucharski 

Wszyscy muszą się angażować 
Nie kandydowałbym, 
gdybym nie widział 
realnych możliwości 
poprawienia sytuacji 
we wszystkich obsza
rach - mówi .kandydat 
na burmistrza Paweł 
Lisowski. - Stawiam 
na spokojny, zrównowa
żony rozwój, nie pozba
wiony jednak dynami
zmu i radykalnych 
działań. 

Ł 
owicz zmienia się na lepsze, ale 
tempo zmian jest zbyt wolne -
uważa kandydat - W porówna

niu z innymi miastami, mamy wielką 
szansę, która dotąd nie została 11)'ko
rzystana. Według niego ta szansa to tra
dycja, folklor, którego nie należy się 
wstydzić i położenie między dwiema 
aglomeracjami. Łowicz może być od
skocznią dla ludzi z wielkich miast, 
atrakcyjnym miejscem, do którego 
przyjeżdża się wypocząć i do którego 
się wraca. Może stać się perełką tego 
regionu. 

czającymi swój towar rolnikami. Lisow
ski pragnie wspierać takie uznane już 
przedsiębiorstwa, poprzez promowanie 
ich na arenie międzynarodowej, umoż
liwianie udziału w różnego rodzaju tar
gach czy spotkaniach biznesowych. 
Chce stawiać na ludzi aktywnych, któ
rzy przyjdą do niego z konkretną wizją 
i konkretnym planem tego co chcą osią
gnąć. Dużą troskę przykłada również do 
branży drobniejszych przedsiębiorców, 
odcinając się jednocześnie od wielkich 
supermarketów. W gestii burmistrza 
leżą bowiem decyzje o warunkach za
gospodarowania tereńów i to on jest 
w stanie zatrzymać ekspansję tych wiel
kich molochów. 

Wspieranie prywatnych inwestycji, 
stawianie na ludzi przedsiębiorczych, to 
w konsekwencji nowe miejsca pracy dla 
bezrobotnych : o których tworzenie 
chce zabiegać Lisowski. Przewiduje 
nawet dwuletnie zwolnienia z płacenia 
podatków lokalnych dla firm, które 
będą w stanie zatrudnić nawet od kil
ku do kilkunastu bezrobotnych. - Nie 
bójmy się takich rozwiązań - mówi - bo 
to jedyna skuteczna metoda. Jest rów
nież zaangażowany w pozyskiwanie 
rządowych pieniędzy na aktywne for
my walki z bezrobociem. 

P
iętą Achillesową Łowicza jest 
zła organizacja ruchu drogo
wego. Lisowski chciałby 

w przyszłym roku zakończyć wreszcie 

Według Pawła Lisowskiego miasto 
musi być jednak bardziej aktywne, bar
dziej widoczne na zewnątrz, w kraju program reorganizacji ruchu, rozwiązać 
i za granicą. Brać udział w konkursach też problem tranzytu TIR-ów przez śro
miast, nawiązywać partnerskie stosun- dek miasta, co jest sytuacją uciążliwą 
ki z gminami i regionami w Polsce i za . i niebezpieczną zarówno dla mieszkań
granicą. Taka promocja miasta przy- ców, jak i dla uczestników ruchu. 
nieść ma konkretne, wymierne efekty. Od lat Łowicz cierpi na brak miejsc 
Łowicz nie do końca wykorzystuje swo- parkingowych. Kandydat chciałby roz
ją szansę - mówi Paweł Lisowski - za- wiązać ten problem we współpracy 
równo jeśli chodzi Q turystykę, jak z mieszkańcami, wprowadzając na nie
i spra\1'.Y logistyczne - składy magazy- których ulicach system czasowego par
nowe, hurtownie, które znaleźć się mają kowania. To wszystko będzie trochę 
przy głównych trasach ruchu kołowe- kosztować - mówi - ale to jest koniecz
go. Nowe czasy stawiają przed nami ność. Rozwiązaniem problemu miejsc 
nowe wyzwania związane z tymi dzie- parkingowych będą też prywatne pla
dzinami, a to wymaga konkretnych, ra- ce, co stwarza możliwość zarobku dla 
dykalnych działań. mieszkańców Łowicza, a także zago-
Paweł Lisowski nie widzi w Łowi- spodarowanie nadających się do tego 

czu miejsca dla wielkiego przemysłu. celu terenów dotychczas niewykorzy
Jego zdaniem nie leży to w interesie stanych. 
miasta. Łowicz jest natomiast marko- Koniecznością dla miasta jest rów
wym miejscem, jeśli chodzi o przetwór- nież wiadukt, który wyeliminuje wresz
stwo rolno-spożywcze. Łowicka mle- cie uciążliwe korki na przejeździe ko
czarnia, Agros - Fortuna czy firma bra- lejowym nieopodal dworca. Lisowski 
ci Urbanek, cieszą się już. pewną reno- pragnie zająć się i tą sprawą, rozumie
mą. Mogą być także wzorem, jeśli cho- jąc jednocześnie, iż tutaj działać trzeba 
dzi o współpracę między nimi, a dostar- koncepcyjnie. Partnerem inwestycyj-

nym będzie tutaj kolej. Można także po
zyskać pieniądze przeznaczone na roz
wój regionu, a pozostające w dyspozy
cji marszałka województwa. - Częścio

wo z tych właśnie pieniędzy finansowa
na jest budowa wiaduktu w Skiernie
wicach - mówi Lisowski - Ale tam mia
sto miało przygotowany projekt inwe
stycyjny. 

Bardzo istotną i stale powracającą, 
w programach zresztą wielu kandydatów 
sprawą, jest brak ładu i porządku w mie
ście . Aby poprawić bezpieczeństwo 
mieszkańców, Lisowski chce wprowadzić 
monitoring w miejscach szczególnie nie
bezpiecznych czy strategicznych (banki, 
prywatne firmy, sklepy). Chce stworzyć 
służby szybkiego reagowania, współdzia
łające z policją, rekrutujące się z pracow
ników istniejących już agencji ochrony. 
Do regulacji współpracy między tymi 
podmiotami, powołana ma zostać specjal
na spółka. 

Lisowski pragnie do wszystkich swo
ich projektów angażować mieszkańców 
miasta. - Wiem, że trudno jest wykrze
sać z ludzi entuzjazm, kiedy nie mają 
co do garnka włożyć - mówi - ale trze
ba pamiętać, że miasto bogate, to bo
gaci ludzie. Mieszkaniec Łowicza musi 
się bogacić. Ludzie nie chcą się zaan
gażować, ale to przez trudną sytuację 
gospodarczą, którą trzeba zmienić. 
Według koncepcji Lisowskiego to sa

morząd ma być inspiratorem wszelkich 
działań. Inspiratorem, ale i tym, kto po
maga osobom z ciekawymi pomysłami. 
- Nie przeszkadzać. Szanować i pielę
gnować inicjatywę mieszkańców - mówi 
kandydat - Oni muszą być aktywni. Pra
gnę realizować stojące przede mną za
dania, stawiając na ludzi, którzy chcą 
się w daną sprawę w pełni zaanga~o
wać. Jak choćby wolontariat, w przy
padku pomocy ludziom biednym czy 
chorym. Jak w tworzenie na terenie 
szkół, tzw. dyrektorskich telefonów za
ufania, mających zwalczać patologicz
ne zachowania wśród młodzieży. 

Kolejny pomysł Lisowskiego to pro
jekt sprzedaży starych, sypiących siąka
mienic w ręce osób prywatnych. W za
mian za tci kandydat chce wybudować 
tanie mieszkania komunalne. 

Nieobce są Lisowskiemu także pro
blemy służby zdrowia. - To, że właści
cielem łowickiego szpitala jest powiat, 
nie zwalnia nas od obowiązku pomocy 
dla tej placówki. Jeżeli jest ktoś mogą
cy w jakiś sposób pomóc, nie powinien 
odwracać się plecami. Burmistrz ze 

swej strony służy wsparciem finanso
wym, pewnymi ulgami podatkowymi. 

W dokonywaniu inwestycji kandydat 
stawia na partnerstwo prywatno - pu
bliczne, jako na wspólny interes samo
rządu i mieszkańców. Podążając za naj
nowszymi trendami Lisowski chce 
wprowadzić w szkołach naukę przed
siębiorczości, zapraszać na lekcje ludzi, 
którym się udało. Pokazywać na przy
kładach, jak to się dzieje, że ktoś od
niósł sukces. - Czasy są takie, że ludzie 
muszą zmieniać pracę - mówi - Należy 
przygotowywać młode społeczeństwo 

do dzisiejszego rynku pracy. 

w:
elką wagę przywiązuje kan

dydat do zabezpieczenia mia
sta na wypadek powodzi. Nie 

jest to dziś sprawa tak znów nieistotna, 
co pokazują wypadki na terenie Czech 
i Niemiec. Budowa mocnych wałów 
przeciwpowodziowych, usprawnienie 
kanalizacji deszczowej i ściekowej - to 
sprawy priorytetowe. Już dziś powsta
je projekt zbiornika retencyjnego, ma
jącego zabezpieczać teren Górek. Jest 
to częścią kompleksowego, przeciwpo
wodziowego planu Wisła, obejmujące
go swym zasięgiem cały kraj. Łatwiej 
będzie zatem pozyskać na ten cel pie
niądze z funduszu ochrony środowiska. 
Z tych samych pieniądzy zakończyć bę
dzie można prace nad bezpiecznymi 
ujęciami wody pitnej dla miasta. 

Czerpiąc ze wspomnianego fundu
szu, rozwiązać bądzie można definityw
nie problem miejskiego wysypiska śmie-

ci. Dziś istniejące składowisko, wyma
ga w trybie pilnym rekultywacji, syste
mu odgazowania terenu, izolacji odcie
ków. Sprawa śmieci to również dodat
kowe miejsca pracy przy selektywnej 
zbiórce odpadów poproduktowych. 

L isowski postuluje otwarcie się mia
sta w stronę błoni, tworzenia tam 

terenów rekreacyjnych, ścieżek 
rowerowych, kąpielisk. Również grun
ty Skitrbu Państwa, znajdujące się na 
terenie Łowicza, muszązostać pozyska
ne przez miasto ( bocznice PKP - od lat 
w rękach zarządu kolei). - To trzeba 
przejąć i zagospodarować - mówi kan
dydat - Taki teren nie może straszyć 
w mieście. 

Przy całym swoim zaangażowaniu 
i planach, Lisowski stawia - jak mówi 
- na uczciwość wobec mieszkańców. 
Otwarcie mówi, że wszyscy będą mu
sieli się zaangażować. On wraz z kom
petentną kadrą urzędniczą służą pomo
cą, mogą inspirować, doradzać, ale 
wszyscy muszą się poczuć gospodarza
mi w swoim mieście . . _ Urzędnik nie 
może tworzy9 tajemnic i chować papie
rów do szafy - mówi kandydat - To 
wszystko jest naszym wspólnym intere
sem i naszym wspólnym dobrem. Czło
wiek przychodzi do urzędnika i o coś 
prosi. Urzędnicy mają obowiązek go 
obsłużyć, a jeśli ktoś tego nie rozumie, 
niech szuka pracy gdzie indziej. Naj
ważniejsza jest dobra wola, uczciwość 
i współpraca. 

Wojciech Czubatka 

BEZ RYZVKA I PARTY JNICTWA 
Małgorzata Antosik 
lat34, syn 
wykształcenie wyższe - nauczycielka 

Ukończyła filologię germańską na Uniwersytecie Adama Mickie
wicza w Poznaniu. 11\/ychowanka Liceum Ogólnokształcącego 
im. J. Chełmońskiego w Łowiczu. Od 1990 r. nauczycielka języka 
niemieckiego w Szkole Podstawowej nr 6 w Łowiczu, później 
w Gimnazjum nr 1, a od 1999 r. w Gimnazjum nr 2. 

Lektor języka niemieckiego w Mazowieckiej 11\/yźszej Szkole Humanistyczno
PegadogicznejwŁowiczu iw Zespole Doskonalenia Zawodowego. 

Żywo interesuje się problemami młodzieży. Pracując w Szkole Podstawowej nr 6, 
pełniła funkcję opiekuna samorządu uczniowskiego. Była organizatorem wielu 
szkolnych imprez. Na niwie zawodowej może się poszczycić przygotowaniem kilku 
laureatów konkursu języka niemieckiego na szczeblu wojewódzkim. Od dwóch lat 
aktywnie realizuje w Gimnazjum nr 2 swój program autorski nauki języka. Współpra
cuje z Komendą Powiatową Policji w Łowiczu jako tłumacz języka niemieckiego 
i rosyjskiego. Pragnie wspierać system kształcenia dzieci i młodzieży. 

Rekomendacja Związku Młodzieży Wiejskiej „Wici". ~ 
Kandyduje do Rady Miejskiej w Łowiczu w okręgu wyborczym nr 2 :::: o: 
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·Z komputerem w herbie Pomysły jak z kapelusza 
czyli Stanisława Sliwińskiego wizja 

Tadeusz Rojek - ostątni zarejestrowany rządzenia Łowiczem 

P rzez dwa kolejne tygodnie wyda
wało. się, że kandydatów na sta
nowisko burmistrza Łowicza bę

dzie siedmiu, w środę, 2 października 
w ostatnim terminie zarejestrował sięjesz
cze ósmy - Tadeusz Rojek. Urodził się 
w 1956 roku w bardzo bie.dnej rodzinie, 
bowiem straciła ona cały swój dobytek 
we wrześniu 1939 roku. W 1961 roku 
poszedł do Szkoły Podstawowej Nr 4 
w Łowiczu, potem do Technikum Mecha
nicznego przy Podrzecznej. W czasie na
uki w technikum interesowałem się elek
troniką, montowałem generatory 
i 11'=macniac::e- wspomina Należał wów
czas do Klubu Krótkofalowców. Przera
białem stare radia na odbiorniki krótko
falarskie. Ukończyłem kurs organizowa
ny przez Państwową Inspekcję Radiową, 
który pozwolił na uruchomienie radiosta
cji na wysokich częstotliwościach. Losy per 
toczyły się inaczej i radiostacji nie urucho
miłem. Po ukończeniu technikum Tadeusz 
Rojek podjął pracę biurową w PZU, 
a wl980 roku został powołany do woj
ska. 

Po wyjściu z wojska zajął się działal
nością handlową. Wspólnie z matką pro
wadziłem sklep rolniczo - ogrodniczy 
w Centrali Nasiennej w Łowiczu. Sklep 
ten prowadzony był na zasadach ajencyj
nych, tzn. wynagrodzeniem była prowi
zja od obrotu w wysokości 2%. Nasze wy
nagrodzenie zależało od utargu, w naszym 
interesie było, żeby jak najwięcej sprze
dać. Lata osiemdziesiąte to czas pustek 
w sklepach, ale nasz sklep był zaopatrzo
ny wtedy bardzo dobrze. Bywało tak, że 
jednego dnia udało się sprzedać towar 
z całego Stara. Wtedy, jak na owe czasy, 
zarabialiśmy duże pieniądze. Ze wzglę
du na szkodliwość dla zdrowia sprzeda
wanych produktów, a były to środki 
ochrony roślin, po pięciu latach zrezygno
wał jednak z tej działalności. W 1987 roku 
założył spółkę z o.o. Roypol prowadzącą 
działalność budowlaną, w 1990 roku spół
ka przestawiła się na działalność handlo
wą i istnieje w tej formie do dnia dzisiej
szego, a zajmuje się sprzedażą i instala
cją sprzętu komputerowego. 

W 1993 roku Tadeusz Rojek zacz.ął inte
resować się rynkiem kapitałowym - giełdą. 

Przez miesiąc rozgryzałem zasady jej fank
cjonowania. Po miesiącu wzUt.łem pożycz
kę w wysokości I O. OOO zł i wszystkie pienią
dze wpuściłem w giełdę. Po pół roku odda
łem kredyt i zostało mi dziesięć razy tyle. 

Tadeusz Rojek - żonaty, dwoje dzieci 

W 1998 roku ukończył Zarządzanie 
i Marketing w Wyższej Szkole Kupiec
kiej w-Łodzi. Od ponad 15 lat interesuje 
się prawem gospodarczym, a konkretnie 
przepisami dotyczącymi powoływania 
i funkcjonowania przedsiębiorstw po
wstałych w oparciu o przepisy dawnego 
kodeksu handlowego i obecnego kodek
su spółek handlowych. Ponadto interesuje 
się informatyką. Potrafię montować kom
pute1y, instalować oprogramowanie Win
dows, Linux. budować sieci komputero
we, uruchamiać reutery i serwery inter
netowe. Uruchomiłem Intemetowr Ser
wer Nazw na programie napisanym prze
ze mnie, a pracującym w środowisku 
Unix. Poza tym potrafi wykonywać więk
szość robót budowlanych i zna dobrze ra
chunkowość. Umiem prowadzić uprosz
czoną oraz pełną księgowość. 

Jego zdaniem w Łowiczu wiele jest do 
zrobienia, ale najważniejszym celem, jaki 
stoi przez nadchodzącą kadencją, będzie 
ograniczenie bezrobocia Jeżeli w ciągu 
najbliższych lat zjawisko uciekania mło
<fych z Łowicza nie zostanie zatrzymane, 
Łowicz stanie się miastem emerytów i ren
cistów. Uważam, że w nadchodzącej ka
dencji n·ajważniejszym celem dla miasta 
nie będzie układanie kostki czy wrmiana 
dachów, ale stworzenie nowrch miejsc 
pracy. 

Jego program, jak mówi, zakłada dzia
łania polegające na ściąganiu kapitału 
z zewnątrz, który by umożliwił urucho
mienie produkcji, w tym celu chce pod
jąć szerokie działania marketingowe. 

Chciałbym uruchomić Łowicki Serwer In
ternetowy, który promowałby miasto 
i region łowicki. Promowałby również.fir
my mieszczące się na tym terenie. Portal 
uruchomiony byłby przynajmniej w czte
rech językach: polskim, angielskim, nie
mieckim i rosyjskim i byłby umieszczony 
w wrszukiwarkach na całym świecie. 
Obecne strony internetowe Łowicza są 
bardzo mierne, mało czytelne i trudno 
je znaleźć. Działania marketingowe po
legałyby również na przygotowaniu 
specjalnego planu, który miałby skło
nić przyszłych inwestorów do inwesto
wania w Łowiczu. Obcy kapitał obec
ny jest w Strykowie, Kutnie, Skiernie
wicach, a w Łowiczu go nie ma. 

Prócz działań nastawionych na ze
wnątrz Tadeusz Rojek chce pobudzić ry
nek wewnętrzny. Polegałoby to na stwo
rzeniu tzw. inkubatora przedsiębiorczo
ści, czyli pomieszczeń wyposażonych 
w sprzęt biurowy oraz pomieszczenia na 
uruchomienie małej produkcji. Po przed
stawieniu konkretnego pomysłu na uru
chomienie małej produkcji, zostałoby to 
udostępnione danej osobie. W ten spo
sób przyszli przedsiębiorcy mogliby za
oszczędzić na początek ok. 1 O.OOO zł. In
kubator miałby wykreować liderów go
spodarczych, którzy by pociągnęli za sobą 
innych - chętnych do uruchamiania ma
łych przet.vómi, Jedyną szansą na roz
wój miasta nie jest turystyka, a działa/~ 
ność drobnego przemysłu spożywczego. 
Priorytetowym celem dla Tadeusza Roj
ka jest nakręcenie koniunktury. Inni sta
wiają na budowę dróg, to też jest ważne, 
ale można je·zrobić później. Chcemy lu
dziom dać nadzieję i stworzyć dla nich 
szansę. 

Tadeusz Rojek chciałby zorganizować 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego, 
do którego Miasto jakQ swój wkład wnosi
łoby działki z prz.ezna=niem na budowę 
mieszkań i domków jednorodzinnych. To
warzystwo zajmowałoby się też adaptacją 
poddaszy budynków komurutlnych. 

Rojek stawia na powszechną eduka
cję informatyczną. Chciałby w każdej 
szkole prowadzonej przez Urząd Miej
ski utworzyć świetlicę informatyczną, 
posiadającą stałe łącze z Internetem. 
Świetlica byłaby czynna yv godzinach 
popołudniowych dla uczniów, a w go
dzinach wieczornych ze świetlicy mo
gliby korzystać także rodzice i człon
kowie rodzin. Marta Kolas 

S
tanisław Śliwiński, który w po
przedniej kampanii wyborczej 
był czołowym aktywistą SLD, 

potem zasiadał w zarządzie miasta, jesz
cze później z niego ustąpił i przestał być 
członkiem SLD, kończącą się kadencję 
samorządu określa jako nadmiernie 
ostrożną, zachowawczą, bojącą się ry
zyka - bo taki był zarząd miasta. Wpły
nęła na to polityczna konstrukcja zarzą
du. Za kompetentnych - ale tylko 
w sprawach oświaty - uważa on wobec
nym, funkcjonującym nadal zarządzie, 
jedynie osoby Tadeusza Żaczka i Woj
ciecha Jefimko. Przyznaje, że nie do 
zniesienia były dla niego trwające po 
wiele godzin posiedzenia, na których 
obradowano nad bardzo drobnymi nie
kiedy sprawami. 
Również zapytany o ·to, co jest mia

stu obecnie najbardziej potrzebne, ma 
szybką i jedyną odpowiedź: ogranicze
nie bezrobocia. Sposoby, jakimi chce to 
osiągnąć, jak również inne sposoby na 
rozwiązanie problemów, są co najmniej 
kontrowersyjne, ale dla porządku je 
przedstawiamy. 

Śliwiński wychodzi z założenia, że 
nie uda się w znaczny sposób bezrobo
cia ograniczyć, stąd zamierza„. wywo
zić ludzi do pracy za granicę. Hiszpa
nia jest jednym wielkim placem budo
WY - mówi i zapowiada, że będzie orga
nizował grupowe wyjazdy ludzi z Ło
wicza do pracy w tym i w innych kra
jach. Prace zamierza załatwiać sam 
i przez MSZ. Obiecuje przy tym, że 
z każdą grupą ludzi wyjedzie osobiście 
i na miejscu poczeka jeden dzień, by 
zobaczyć, czy są zadowoleni. A żeby 
nie czuli się na miejscu obco i by nic 
dali się oszukiwać, zamierza organizo
wać w Łowiczu powszechne, bezpłat
ne, dostępne dla każdego kursy języków 
europejskich. Chce ściągnąć w tym celu 
do Łowicza nauczycieli języków, jeśli
by w mieście było ich za mało i nawet 
dać im na rok, dwa mieszkania. 

Bezrobocie w mieście chciałby zmniej
szać także ściągając do miasta inwesto
rów. Nic podaje jednak żadnych konkre
tów, jeśli nie uznawać za konkret tego, że 
twierdzi, iż osobiście zna szefów wielkiej 
firmy niemieckiej produkującej tlen tech
niczny i tego, że ma możliwości dotarcia 
do rosyjskiej elity finansowej ... 

Jeszcze łatwiej, jak magik z kapelu
sza, wyciąga pomysły mające uszczę-

śliwić młodych mieszkańców Łowicza. 

W rozmowie z dziennikarzem NŁ za
powiada budowę nowego basenu za 8 
milionów złotych, obowiązkową naukę 
tańca w podstawówkach i gimnazjach, 
utworzenie zatoki z przystanią kajako
wą na Bzurze i toru samochodowego 
na Czajkach, na kt(>rym młodzież mia
łaby ujeżdżać na samochodach-wra
kach, kupowanych na Zachodzie, spro
wadzanych na części, tu montowanych 
i nie rejestrowanych. 

W dziedzinie zarządzania nierucho
mościami uważa, że grunty przemysło
we, którymi miasto dysponuje, powin
no się, po ich uzbrojeniu, sprzedawać 
zainteresowanym nawet i za symbolicz
ną złotówkę, ale w przetargu powinny 
być preferowane firmy, które zadekla
rują zatrudnienie na nich jak najwięk
szej liczby ludzi. Gdyby firma z obiet
nic się nie wywiązała, grunt wraz z na
niesieniem przechodziłby na własność 
miasta. Jako własny sposób na pozyski
wanie pieniędzy z Unii Europejskiej 
podaje powołanie w ratuszu grupy lu
dzi, którzy wyłącznie tym by się zaj
mowali, a jako swą gwarancję, że będą 
to starania uwieńczone powodzeniem -
fakt, że mama jednego z kandydatów 
na radnych z jego listy wyborczej pra
cuje w przedstawicielstwie Unii w War
szawie„. 

Przy niektórych z tych propozycji 
można się uśmiechnąć, na inne wzru
szyć ramionami, ale jeden z pomysłów 
kandydata zdaje się być wartym uwagi, 
jeśli nie ze względu na samo propono
wane rozwiązanie, to ze względu na po
ruszony problem. Śliwiński proponuje 
przeszkolenie kilkunastu, a może nawet 
wszystkich radnych miejskich do pra
cy w komisjach przetargowych na miej
skie zlecenia po to, by skład komisji do
bierany był w ostatniej chwili, w dro
dze losowania i by wylosowani radni 
wchodzili od razu na salę, na której 
przetarg się odbędzie. W ten sposób, 
jego zdaniem, niemożliwy byłby dostęp 
do rozstrzygających przetarg dla zain
teresowanych łapówkowiczów. - Nie 
starczy im forsy na opłacenie 21 osób -
uważa Śliwiński. Może fakt, że mówi 
to człowiek, który, jak sam przyznaje, 
dorobił się majątku w sposób nieko
niecznie uczciwy, spowoduje, że tema
tem zainteresują się i inni kandydaci? 

Wojciech Waligórski 

Jeden w Zdunach i Chąśnie, czterech w Łyszkowicach 
Z namy już nazwiska wszystkich osób, 

które w wyborach bezpośrednich 
będą ubiegać się o stanowiska wój

tów gmin. W poszczególnych gminach 
wybierać będzie można spośród 2, 3, 
a. nawet 4 kandydatów. Jedynie w dwóch 
gminach komitety wyborcze wysunęły po 
jednym kandydacie. 

W gminie Bielawy jest dwóch kan
dydatów. Obecny wójt Sylwester Ku
biński ma 41 lat, mieszka w Bielawach, 
bierze udział w wyborach z ramienia 
KW PSL. Kandydatem KW SLD-UP 
jest 31-ldni mieszkaniec Psar, Adam 
Krysicki. 

W gminie Chąśno nie zaszły żadne 
zmiany w porównaniu z tym, czego nie
oficjalnie dowiadywaliśmy się przed 2 
tygodniami. Jedynym kandydatem nasta
nowisko wójta jest obecny wójt, 57-letni 

Roman Łaziński, mieszkający w Łowiczu, 
popierany przez KW PSL. 

W gminie Domaniewice również 
nie zmieniła się pierwotna lista osób, które 
w wyborach ubiegać się będą o objęcie 
stanowiska wójta. Obaj są członkami 
PSL. Obecny wójt - Mirosław Grzegorz 
Redzisz ma 56 lat, mieszka w Domanie
wicach i jest kandydatem KWW Jedność. 
Mirosław Karcz ma 46 lat, mieszka 
w Skaratkach, a wyborach startuje jako 
kandydat Komitetu Wyborczego PSL. 

Ostatecznie wyborcy na terenie gminy 
Kiernozia będą wybierać wójta spośród 
trzech kandydatów. Obecny wójt Zenon 
Kaźmierczak ma 44 lata, mieszka w Za
miarach i jest popierany przez Komitet 
Wyborczy Wyborców Ziemi Kiernozkiej. 

Komitet Wyborczy Wyborców Porozu
mienia na Rzecz Gminy Kiernozia wy-

sunęło kandydaturę Zygmunta Dylika, 
który ma 53 lata i jest mieszkańcem So
kołowa Kolonii. Trzecim kandydatem, 
który uzyskał poparcie PSL jest Woj
ciech Lus, 26-letni mieszkaniec Chru
śli. 

Dwóch kandydatów na wójta jest 
w gminie Kocierzew. Obecny wójt Ro
bert Sikorski ma 37 lat, mieszka w Bocz
kach Chehnońskich i jest kandydatem 
KWW Razem dla Wszystkich. Jego 
kontrkandydatem jest 26-Ietni mieszka
niec Wicia, Zbigniew Taraska, który jest 
kandydatem KW PSL. 
Również dwóch kandydatów nawój

ta jest zarejestrowanych w gminie Ło
wicz. Obecny wójt Andrzej Barylski 
ma 43 lata, mieszka w Łowiczu i kan
dyduje z ramienia PSL. Poprzedni wójt 
52-letni Wojciech Szychowski, mieszka-

jący w Łowiczu jest kandydatem KWW 
Wspólnota. 

Największa liczba kandydatów na sta
nowisko wójta jest w gminie Łyszko
wice, w której cztery komitety wybor
cze wysunęły swoich kandydatów. Z ra
mienia KW SLD-UP kandyduje Marian 
Dańozak lat 45, mieszkający w Łyszko
wicach. KWW Liga i Sprawiedliwość 
Ziemi Łowickiej zarejestrowało jako kan
dydata Ryszarda Andrzeja Szymajdę, 51-
letniego mieszkańca wsi Wrzeczko. Z ra
mienia PSL kandyduje Jan Kazimierz 
Markus, 54-letni mieszkaniec Kalenic. 
Obecny wójt Włodzimierz Antoni Traut, 
również członek PSL ma 44 Iata, miesz
ka w Zakulinie i jest popierany przez 
KWW Przyszłość. 

Nie zaszły żadne zmiany na liście kan
dydatów na wójta w gminie Nieborów. 

Aktualny wójt Andrzej Werle ma 53 lata, 
jest mieszkańcem Bednar, a w wyborach 
weźmie udział jako kandydat KWW Nie
borów. Kontrkandydatem jest obecny 
przewodniczący rady gminy 45-lctni An
drzej Janiak, mieszkaniec Bobrownik, 
który startuje z ramienia KW PSL. 

Tylko jednego kandydata zarejestrowa
ły komitety wyborcze w gminie Zdu
ny, jest to obecny wójt Jarosław Kwiat
kowski, 42-Ietni mieszkaniec Zdun, któ
ry jest popierany przez KW PSL. 

W są,<;iadującej z naszym powiatem gmi
nie Bolimów o stanowisko wójta starać 
się będą2 osoby. Andrzej Jagura to kandy
datKWW Samorządu Gminy Bolimów, ma 
53 lata i mieszka w Skierniewicach. 62-
letni Bogdan Okrasso mieszka w Bolimo
wie, kandyduje z ramienia KWW Poro
zumienie Samorządu. (mwk) 
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. Kontynnujemy rozpoczętą w poprzednim numerze N.Ł., listę kandy
datów. na radnych w gminach powiatu łowickiego. Przed tygodniem 
podaliśmy kandydatów z gminy Chąśno, Kiernozia, Łowicz i Zduny, 
teraz ze wszystkich pozostałych, a także z gminy Bolimów w pow~ecie 
skierniewickim. 

.Gmina Kocierzew 
W gminie zgłosiło się 28 

kandydatów, którzy będą 
walczyć o 15 mandatów 
w 15 jednomandatowych 
okręgach. Najwięcej kandy
datów (po trzech na jedno 
miejsce) starać się będzie 
o mandat w trzech okrę
gach: w Różycach, Bocz
kach oraz okręgu obejmu
jącym Lenartów i Wicie. 

OKRĘG NR 1 
- Konstantynów i Wejsce 

I) Stanisław Czubak, Wejsce, lat 63 
KWW Konstantynów i Wejsce, 
Wejsce, 

2) Tadeusz Traku!, Wejsce, lat 42 

OKRĘG Nr 2 - Lipnice 
I) Marian Gładki, Lipnice, lat 46, 

KWW Razem dla Wszystkich 
2) Wojciech Lesiewicz, Lipnice, lat 

24, KWW Nasza Przyszłość 
3) Stanisław Marczak, Lipnice, lat 

51,KWPSL 

OKRĘG Nr 3 - Jeziorko 
I) Robert Basiński, Jeziorko, lat 30, 

KWW Razem dla Wszystkich 
2) Stanisław Dąbrowski, Jeziorko, 

lat 40, KW PSL 

OKRĘG Nr4 
- Kocierzew Północny 

l) Andrzej Siekiera, Kocierzew 
P.ółnocny, lat 42, KW PSL 

2) Jerzy Wróbel, Kocierzew Płn., 

lat 42, KWW Kocierzew Pół
nocny 

OKRĘG Nr5 
- Kocierzew Południowy 

I) Barbara Kołodziejczyk, Kocie
rzew Południowy, lat38, KWW 
Razem dla Wszystkich 

2) Stanisław Miazek, Kocierzew 
Południowy, lat 45, KW PSL 

OKRĘG Nr 6 - Osiek 
I) Zenon Domińczak, Osiek, lat 46, 

KWPLS 
2) z.dzisław Kowalczyk, Osiek, lat 

47, KWW Razem dla Wszyst
kich 

OKRĘG Nr 7 • Różyce 
I) KrzysztofUrbański, Różyce, lat 

38, KWPSL 
2) Andrzej Mucha, Różyce, lat 45, 

KWW Razem dla Wszystkich 
3) Zofia Stańczyk, Różyce, lat 42, 

KWW Porozumienie i Jedność 
OKRĘG Nr8 

- Różyce Źurawieniec 
I) Roman Kwasek, Kocierzew Płd, 

lat 38, KWW Różyce Żurawie-
niec 

OKRĘG Nr9 
- Lenartów i Wicie 

I) Jó:zefBrzozowski, Wicie, lat 57, 
KWW Wsi Wicie 

2)AgnieszkaPawlina, Wicie,lat26, 
KW PSL 

3) Piotr Marat, Lenartów, lat 24, 
KWW Razem dla Wszystkich 

OKRĘG Nr 10 
- Gągolin Północny 
i Gągolin Zachodni 

I) Tadeusz Kowalik, Gągolin Pół
nocny, lat 49, KWW Razem dla 
Wszystkich 

OKRĘG Nr11 
- Gągolin Południowy 

I) Stanisław Haczykowski, Gągo
lin Południowy, lat 41, KWW 
Razem dla Wszystkich 

OKRĘG Nr 12 ·Boczki 
I) Mirosław R:ześny, Boczki, lat25, 

KW PSL 
2)MirosławNowak,Boczki,lat43, 

KWW Straż.ale 
3) Stanisław Madanowski, Bocz

ki, lat 61, KWW Razem dla 
Wszystkich 

OKRĘG Nr 13 
- Sromów i Ostrowiec 

l) Stanisław Wróbel, Ostro
wiec, lat 45, KWW Razem 
dla Wszystkich 

2) Krystyna Koncewicz, Ostrowiec, 
lat 35, KW PSL 

OKRĘG Nr 14 - Płaskocin 
I) Waldemar Woliński, Płasko

cin, lat 37, KWW Razem dla 
Wszystkich 

OKRĘG Nr 15 - Łaguszew 
I) Henryk Gruzie!, Łaguszew, lat 

41, KWWRazemdlaWszyst
kich 

NOWOCZESNE SYSTEMY OKIEN GWARANCJĄ JAKOŚCI 
lOWICZ, ul. Seminaryina 6 Nowe modele okien · 

tel./fax (046) 837 88 58 w ofercie: rolety, żaluzje, moskitiery, parapety 
WCZASY W PREZENCIE Pag ofcrw 034 w unk 592 z[ netto 
ZAKUPIE POWYZEJ 5.000 'W sprzufa.ty o{Qta gospotfarae już otl 79 z! 

"' GWARANCJA 1 o LAT ~ PROFESJONALNY MONTAŻ, TRANSPORT GRATIS 

Ma u rzyce 48 te1. <o-46) 839-11-34, 0-601-261-211 
tel. kom. 0-601-508-950 R.
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Gmina Bielawy 
W gminie Bielawy zareje

strowanych zostało 53 kan
dydatów na radnych w 24 
komitetach. Na jedno miej
sce przypadają więcej niż 
trzy osoby. Kandydaci zo-
· stali wystawieni w 9 okrę
gach jednomanadatowych 
i trzech okręgach dwuman
datowych. 

OKRĘG Nr1 
- Bielawy, Rulice 
(dwa mandaty) 

I) Rutkowski Jan Lucjan, Bielawy, 
lat70, KWW Wolni i Samorząd
ni 

2) Bogdan Andrzej Kociak, Biela
wy, lat 52, KWW Przyszłość 
Gminy 

3) Tadeusz Bartosiak,Bielawy, lat 
49, KWW SLD-UP 

4) Jó:zefBuczkowski, Rui i ce lat 60, 
jw. 

5) Dorota Gawrysiak, Bielawy lat 
37, KWW Dobro Dzieci 

6) Marek Piotr Mardofel, Bielawy 
lat 38, KWW PSL 

7) Andrzej Stanisław Zimiński, Bie
lawy, lat 39,jw. 

8) Charucki Marek, Bielawy, lat 36, 
KWW Koalicja Ziemi Łowic
kiej 

9) Jacek Gasik, Bielawy, łat 46, 
KWW Społeczny 

IO) Jó:zefKaluga, Bielawy, lat 49, 
jw. 

OKRĘG Nr 2 - Bielawska 
Wieś, Brzozów 

I) Jan Kasiński, Bielawska Wieś, 
lat 69, KWW SLD-UP 

2) Marek Jedliński, Brzozów, lat 47, 6) Bogdan Bińczak, Sobota, lat 60, 
KWW Przyszłość KWW O leps:ze jutro 

3) Stanisław Leszek Fabis:zewski, I) Jerzy Kolas, Sobota, lat 52, . 
Bielawska Wieś, lat 50, KWW KWW Koalicja Ziemi Łowickiej 
PLS I) Jacek Chudy, Sobota, .lat 36, 

4) Wojciech Stasiak, Bielawska KWW S_połeczny 
Wieś, lat 39, l{WW Społeczny OKRĘG Nr 6 • Chruślin, 
OKRĘG Nr 3 - Marywil, Traby 

Seligi, Walewice I) Ireneusz Gralak, Chruślin, lat39, 
I) Krzysztof Chlebny, Walewice, lat KW PSL 

40, KWW SLD-UP 2) Janusz Adam Bogusiewicz, 
2) Aleksander Przybylski, Walewi- ~hru~lin,. lat 48, ~~ Koali-

ce, lat 69, KWW S.K. Walewi- · CJa Z1em1 Łowickiej 
ce OKRĘG Nr 7 - Gaj, Piotrowi-

3) Grzegorz Łuczak, Walewice, lat ce, Wojewodza, Bogu min, 
36, KWW. PSL Janinów, Waliszew Dworski 

4) Mirosław Zapisek, Marywil, lat I) KrzysztofDąbrowski, Wojewo-
47, KWW Koalicja Ziemi Ło- dza, lat 43, KWW Sołectwa 
wickiej Wojewodza 

5) Stanisław Samulski, Walewice, 2) Edward Chądzyński, Gaj, lat 50, 
lat 58, KWW Społeczny KW PSL 

OKRĘG Nr 4 • Leśniczów- 3) Marek Dziedzieła, Piotrowice, lat 
ka, Sobocka Wieś 38, KWW Wsi Piotrowice 

l)Zieliński Piotr, Leśniczówka, lat OKRĘG Nr 8 -Wola Go-
4 I, KWW PSL sławska, Gosławice, 

l) Jacek Paweł Dudkiewicz, Le- Marianów, Psary, Skubiki 
śniczówka, lat 35, KWW Jed- I) Gabriel Józef Lewandowski, 
ność Wola Gosławska, lat39, KWW 

OKRĘG Nr 5 - Przezwiska, 
Sobota, Zakrzew 
(dwa mandaty) 

l) Władysław Pietrzak, Sobota, lat 
60, KWWNiezrzeszeni 

2) Mieczysława Malinowska, So
bota, lat 36, KKW SLD-UP 

3) Paweł Rogalski, Zakrzew 30, 
KWW Zjednoc:zeni 

4) KrzysztofPaweł Racewicz, Prze
zwiska, lat 39, KW PSL 

5) Jan Marian Rutkowski, Sobota, 
lat57,jw. 

Wola Gosławcka 
2) Kazunierz Kujawski, Wahszcw 

Dworski, lat4 I, KKW SLD-UP 
3) Jan Stanisław Rusek, Janinów, 

lat54, jw. 

OKRĘG Nr 9 ·Stary Wali- . 
szew, Zgoda, Borów, 

Borówek 
I) Adam Krysicki, Psary, lat 32, 

KWW SLD-UP 
2) Antoni Andrzej Warszawski, 

Skubiki, lat 51, KWW Sami 
Swoi 

9 OŚRODEK KSZTAŁCENIA 
ZAWODOWEGO 
WŁOWICZU 

t 
_.,.. ul. Zgoda 13, tel. 837-51-11 

ORGANIZUJE KURSY: 
1. KWALIFIKACYJNE (CZELADNICZO-

MISTRZOWSKIE) W ZAWODACH: 
../ sprzedawca 
../murarz 
../ betoniarz 
../stolarz 

TANIE 
2. PRZYUCZAJĄCE DO ZAWODU: 
../ spawacz elektryczny i gazowy 
../ palacz c.o. 

NAGROBKI 
GRANITOWE 

ORAZ INNE WYROBY 
Z KAMIENIA NATURAlNEGO 

oferuje Zakład Kamieniarski 
Łęczyca, ul. Lotnicza 20 

(obok nowej straży) 

+Na terenie zakładu wzorcownia, 
do obejrzenia ponad 50 wzorów 
nagrobków w różnych kolorach. 

+Kompletny nagrobek z tablicą 
już od 1.800 zł. 

+Montaż i transport gratis. 

Tel. (0-24) 721-36-00 (wieczoremk 
0601-588-385, 0609-604-454 Ę . " 

../ kierowca wózków akumulatorowych 
i spalinowych 

../ drwal - operator pilarek 

../ księgowości z obsługą komputerów 

../ krawiec - szwacz 

3. DOSKONALĄCE W ZAWODZIE: 
../ kierowców przewo:i:ących ładunki 

niebezpieczne 
../ elektromonterów (grupa SEP) 
../ pedagogiczne dla instruktorów 

praktycznej nauki zawodu 
../ obsługi komputerów 
../ uprawnienia budowlane 

4. DLA POTRZEB WŁASNYCH 
../ kroju, modelowania i szycia 

5. BHP I OCHRONY P.POŻ. 
../ dla pracowników na stanowiskach 

ro.botniczych 
../ dla pracowników administracji i kadry 

in:i:ynieryjno-technicznej 
../ dla osób kierujących pracownikami 

6. INNE · 
R-120 

Zapraszamy 
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3) Dariusz Milczarek, Bielawy, łat 
38, KWW Społ~y 

OKRĘG Nr 1 O - Emilianów, 
Łazin (dwa mandaty) 

1) Andrzej Wacławiak., Eńlilia
nów, lat 44, KWW Przyszłość 
Wsi 

2) Paweł Mardofel, Borów, lat 37, 
KWW SLD-UP 

3) &lmund Michał Stępniak, Emi
lianów, lat 51, jw. 

4) Stanisław Bońc7ak, Łazin, lat59, 
KWW Odrodz.enie 

5) Sławomir Kowalski, Borów, lat 
45, KWWDemokratyc:zny Wy
bór 

6) JózefWojciech Walczak, Łazin, 
lat 46, KW PSL 

7)G:t7.egolzGajek,Borówek,lat49, 
KW Koalicja Ziemi Łowickiej 

OKRĘG Nr 11 -Drogusza, 
Piaski Bankowe, Trzasko

wice, Żdżary 
1) Prz.emyslaw Włodarczyk. Żdża

ry, lat 25, KWW Wspólna 
Sprawa 

2) Ryszard Wawrzyniak Tu.asko
wice, łat 37, KWW PSL 

OKRĄG Nr 12 - Oszkowi
ce, Stare Orenice, Stare 

Piaski 
1) Bogdan Andrzejczak Stare Ore

nice, łat 39, KWW Nadzieja dla 
I<raju . 

2) Henryk Jagodziński, Stare Pia
ski, lat 41, KWW Centrum Przy
jaźni 

3) Jerzy Rybus, Oszkowice, lat 56, 
KWPI.S 

Gmina Nieborów 
W gminie Nieborów do 

Komisji Wyborczej zgłosiło 
się 49 kandydatów. Będą 
walczyć o 15 miejsc. Gmi
na podzielona jest na 7 
okręgów wyborczych, z któ
rych tylko jeden jest okrę
giem jednomandatowym. 
Wśród pozostałych okrę
gów cztery są dwumanda
towe, a w dwóch miesz
kańcy będą wybierać trzech 
radnych. 

OKRĘG Nr 1 - Kompina, 
Patoki (jeden mandat) 

l) Gu.egorz Grzywacz, Kompina, 
lat 29 KWW Nieborów 

2) Jan Franciszek WIŚniewsk:i, Pa
toki, łat40 KW PSL 

OKRĘG Nr 2 - Bednary, 
Bednary Kolonia, Janowice 

(dwa mandaty) 
l) Cezary Maciągowski, Bednary 

Kolonia, lat44 KWWNreborów 
2) Jan Stanisław Dziuda, Bednary, 

lat 67 KWW Nieborów 
3) Andu.ej Myczk.a, Bednary, lat 46 

KWPSL 

4l Sławomir Jan Lubinowsk:i, Ja
nowice, lat 42 KW PSL 

5) Adrian Klimek, Bednary, lat 22 
KWW SLD-UP 

6) Jerzy Papiernik, Bednary, lat 62 
KWW Liga i Sprawiedliwość 
Ziemi Łowickiej 

OKRĘG Nr 3 - Nieborów, 
Julianów, Karolew, Sypień, 

Piaski (trzy mandaty) 
l) Tadeusz Kozioł, Sypień, lat 44 

KWW Nieborów 
2) Wladyslaw Moskalewicz, Julia

nów, lat 49 KWW Nieborów 
3) Krzysztof Szymański, Piaski, lat 

41 KWW Nieborów 
4) KazimierzPietrasz.ewski, Niebo

rów, łat 41 KW PSL 
5) Krzysztof Janusz Ambroziak., 

Sypień, lat 27 KWW SLD-UP 
6)Agnies:lkaZwolimka,Nreborów, 

lat 26 KWW SLD-UP 
7) Jadwiga Maria Kucharska, Ka

rolew, łat 45 KWW SLD-UP 
8) Jan Tomasz Iwański, Nieborów, 

lat 50 KWW Miłośnicy Niebo
. rowa 
9) Wiesława Gu.egory, Nieborów, 

lat 63 KWW Nieborów Aleja 
l O) Józef Krzysztof Wtlkaszewski, 

Nieborów, łat 48 KWW Odno
wa 

11) Ryszard Buczek, Nieborów, lat 
58KWWRazem 

OKRĘG Nr 4 - Mysłaków, 
Arkadia (dwa mandaty) 

1) Włodzimierz Marian Papiernik, 
Mysłaków, łat 66 KWW Nie-
borów 

2) Lucyna Szostek, Arlcadia, lat 49 
KWW Nieborów 

3) Jarosław Papuga, Mysłaków, łat 
24KWPSL 

4) Anchzej Jan Kmita, Mysłaków, 
łat50KWPSL 

5) Józef Wojciech Czuba, Mysła
ków, lat 67 KWW SLD-UP 

6) HalinaLepieszka,Arkadia, lat33 
KWW Liga i Sprawiedliwość 
Ziemi Łowickiej 

7) Urszula Jurlciewicz, Mysłaków, 
lat 30 KWW Liga i Sprawiedli
wość Ziemi Łowickiej 

OKRĘG Nr 5 - Bobrowniki 
(dwa mandaty) 

I) Katarzyna Agnieszka Mońko, 
Bobrowniki, lat 25 KWW Nie-
borów 

2) Wiesław Franciszek Gala, Bo-

browniki, lat 47 KW PSL 
3) Adam Franciszek Janiak, Bo

browniki, lat 45 KW PSL 
4) Artur Stefun Zimny, Bobrowni

ki, lat 52 KWW SLD-UP 
5) Gu.egorz Adamka, Bobrowniki, 

lat 35 KWW Liga i Sprawiedli
wość Ziemi Łowickiej 

6) Jolanta Janina Wojenka, Bo
browniki, lat 29 KWW Poro
zwnienie Młodych 

OKRĘG Nr 6 - Bełchów, 
Chyleniec, Dzierzgów, 

Michałówek (dwa mandaty) 
1) Stanisław Jan Wierzbicki, 

Dzierzgów, lat 60 KWW Nie
borów 

2) Jan Pierzankowsk:i, Bełchów, lat 
60 KWW Nieborów 

3) Andrzej Papiernik, Bełchów, łat 
53KWPSL 

4) Karol Kroc, Dzierzgów, lat 30 
KWPSL 

5) Aneta Marianna Laska, Dzierz
gów, łat 31 KWW SLD-UP 

6) Maria Sandomierz, Dzierzgów, 
lat 45 KWW Liga i Sprawiedli
wość Ziemi Łowickiej 

7) Tadeusz Bakalarski, Bełchów, lat 
31 KWW Niezale:żni. 

OKRĘG Nr 7 - Dzierzgów, 
Bełchów Osiedle 

(trzy mandaty) 
1) Krzysztof Ireneusz Cichal, Beł

cMwOsiedle, lat43 KWWNieborów 
2) Mieczysław Maciej Kowalski, 

Dzierzgówek, lat 52 KWW Nie
borów 
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3) Kazimierz Obal, Bełchów Osie-
die, lat 49 KWW Nieborów 

4) Jan Kocemba, Bełchów Osiedle, 
lat54KWWSW 

5) Krzysztof Osóbka, Dzierzgówek, 
łat30KWPSL 

6) Sławomir Kromsk:i, Dzierzgó
wek, lat 42 KWW SLD-UP 

7) Halina Kośka, Dzierzgówek, lat 
45 KWW SLD-UP 

8) Leszek Antos, Bełchów Osie
dle, lat 38 KW Wyborców Osie
dle Bełchów 

9) Henryk Bakalarski, Bełchów 
Osiedle, lat 39 KWW Osiedle 
Bełchów 

1 O) Dariusz Kosmatka, Bełchów 
Osiedle, lat 42 KWW Osiedle 
Bełchów 

Gmina Domaniewice 
W gminie Domaniewice 

49 osób ubiegać się będzie 
o 15 mandatów, średnia 
chętnych na jednn mandat 
wynosi więc 3,27. Najwięk
szą aktywnością wykazali 
się mieszkańcy Domanie
wic, wystawiając 12 kandy
datów mając do dyspozycji 
3 mandaty. Wśród innych 
wiosek najwięcej chętnych 
jest do reprezentowania 
Reczyc i Rogóźna. 

OKRĘG Nr 1 - Domaniewice 
(trzy mandaty) 

1) Wiesława Grabowicz, Domanie-
wice, l. 49, KWW Jedność 

2) Danuta Redzis7., Domaniewice, 
L 38, j.w. 

3) Mirosław Sut, Domaniewice, 
L 42, j.w. 

4) Barbara Doroba, Domaniewice, 
I. 44, KWW Liga i Sprawie.dl.i-

wość Ziemi Łowickiej 
5) Tadeusz Szymajda, Domaniewi

ce, l.45, jw. 
6) Jerzy Wójcik, Domaniewice, 

L 53, jw. 
7) Jacek Eelczyński, Domaniewi

ce, L 43, KWW PSL 
8) Jerzy Jaskurzyński, Domanie

wice, L 57, jw 
9) Stanisław Perzyński, Doma

niewice, L 61, jw. 
l O) Elżbieta Burzyńska, Domanie

wice, L 44, KWW Sojusz Ludzi 
Dobrej Woli 

l l) Dariusz Marlcowicz, Domanie
wice, L 33,jw. 

12) Sylwester Kukieła, Krępa, L 46, 
jw. 

OKRĘG Nr 2 - Krępa 
{dwa mandaty 

l) Kazimiera Imiołek, Krępa, L 49, 
KWWPSL 

2) Bożena Barbucba, Krępa, 1. 44, 
jw. 

3) Tadeusz Kuciński, Krępa, L 58, 
KWW Jedność 

4) Zofia Sujkowska, Krępa, L 51, 
j.w. 

5) Mirosław Pawlata, Krępa, L 48, 
KWW Sojusz Ludzi Dobrej 
Woli 

6) Stanislaw Staniszewski, Krępa, 
L 44, KWW Wspólna Wieś 

OKRĘG Nr 3 - Lisiewice 
Duże, Lisiewice Małe 

(jeden mandat) 
1) Józef Kucharczyk, Lisiewice 

Małe, l. 60, KWW Jedność 
2) Henryk Fijołek, Lisiewice Małe, 

L 55, KWWSojusz Ludzi Do
brej Woli 

3) Leszek Pawlata, Lisiewice Małe, 
l.43, KWWPSL 

OKRĘG Nr'4 ·Reczyce 
(dwa mandaty) 

I) Wanda Osówniak, Reczyce, L 51, 
KWW - Liga i Sprawiedliwość 

Ili· ŁOWICZ ul. Warsz wska 
' 
tel. 830 ·OO 75 
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Ziemi Łowickiej 
2) Urszula Kostrzewa, I. 44, Re

czyce, jw. 
3) Henryk Foks, Reczyce, 1.51, 

KWW Jedność 
4) Waldemar Kostrzewa, I. 26, Re

czyce,j.w. 
5) Kazimierz Bąba, Reczyce, I. 50, 
· KWW Sojusz Ludzi Dobrej 

Woli 
6) Robert Białek, Reczyce, 1.28, 

KWW PSL 
7) Jan Stugiński, Reczyce, 1.44,jw. 
8) Sławomir Karcz, Reczyce, I. 39, 

KWW ROLNIK 

OKRĘG Nr 5 • Rogóźno 
(dwa mandaty) 

1) Jan Krukowski, Rogóźno, I. 63, 
KWW PSL 

2) Sławomir Sałek, Rogóźno, I. 
37, jw. · 

3) Agnieszka Sut, Rogóźno, I. 23, 
Liga i Sprawiedliwość Ziemi Ło
wickiej 

4) Waldemar Chmurski, I. 32, Ro
góźno, KWW Jedność 

5) Marek Gejo, Rogóźno, I. 32,jw. 
6) Sławomir Imiołek, Rogóźno, 

1.43, KWW Sojusz Ludzi Do
brej Woli 

7) Krzysztof Kochanek, Krępa, 
I. 39,jw. 

OKRĘG Nr 6 ·Sapy 
(jeden mandat) 

1) Eugeniusz Wojtysiak, Sapy, 
I. 44, KWWSojusz Ludzi Do
brej Woli 

2) Józef Kolec, Sapy, I. 48, KWW 
PSL 

OKRĘG Nr 7 • Skaratki 
(jeden mandat) 

1) Krystyna Burzyńska, Skaratki, I. 
40,KWWPSL 

2) Tomasz Zuchora, Skaratki, 1.36, 
KWW Jedność 

3) Tadeusz Miedzianowski, Skarat
ki, 1.47, KWW Strażak 

OKRĘG Nr 8 • Skaratki pod 
Rogóźno, Skaratki pod Las 

(jeden mandat) 
1) Iwona Wąsik, Skaratki, I. 36, KWW 

PSL 
2) Zofia Zak, Skaratki pod Las, I. 

36, KWWSojusz Ludzi Dobrej 
Woli 

3) Marek Rutkowski, Skaratki pod 
Rogóźno, I. 27, KWW Jedność 

OKRĘG Nr 9 • Stroniewice, 
(jeden mandat) 

1) Bogdan Kołodziejczyk, Stronie
wice, I. 40, KWW PSL 

2) Ireneusz Kuciński, Stroniewice, 
I. 35, KWW Jedność 

3) Wiesław Janicki, Krępa, I. 51, 
KWW Sojusz Ludzi Dobrej Woli 

OKRĘG Nr 10 • Strzebie· 
szew (jeden mandat) 

1) Grzegorz Jurga, Strzebieszew, I. 
37, KWWPSL 

2) Zbigniew Kruk, Strzebieszew, 
1.42, KWW Jedność 

........... ____ _ Gmina Łyszkowice 
Średnio ponad 4 kandy

datów przypada na jeden 
r:riandat w gminie Łyszkowi
ce, zgłosiło się bowiem 61 
chętnych, a radnych będzie 
15. Charakterystyczna jest 
też duża ilość komitetów 
wyborczych • zarejestrowa
ły się trzy duże, które mają 
po kilkunastU kandydatów 
na radnych we wszystkich 
okręgach wyborczych oraz 
10 komitetów mniejszych, 
które wystawiły swoich 
kandydatów maksymalnie 
w pięciu, ale także w jed
nym okręgu. 

. OKRĘG Nr 1 • Łyszkowi
ce, Kolonia Łyszkowice I 

(trzy mandaty) 
1) Mirosław Andrzej Malewski, 

Łyszkowice, 1.47, KW PSL 
2) Tadeusz Dejak, Kolonia Łyszko

wice I, 1.45, jw. 
3) Stanisław Małecki, Łyszkowice, 

1.66, KWW SLD - UP 
t) Marta Dańczak, Łyszkowice, I. 

32,jw. 
5) Zbigniew Dą!>rowski, Łyszkowi

ce, I. 57,jw. 
6) Stanisław Kazimierz Dondz

bach, Łyszkowice, 1.50, KWW 
Przyszłość 

7) Piotr Radosław Tryzno, Łyszko
wice, 1.32, jw. 

8) Anna Kwestarz, Łyszkowice, 
1.49; jw. 

9) Jacek Borowski, Łyszkowice, 
1.40, KWWB~ieczne Osiedle 

1 O) Jerzy Oraczewski, Łyszkowice, 
1.42, KWW Strażak 

11) Piotr Klimkiewicz, Łyszkowice, 
1.20, KWW Dla Łyszkowic 

OKRĘG Nr 2 • Wrzeczko 
(jeden mandat) 

I) Jerzy Zawadzki, Wrzeczko, I. 62, 
KW PSL 

2) Józef Markiewicz, Wrzeczko, 
1.64, KWW SLD- UP 

3) Ryszard Szymajda, Wrzeczko, 
1.56, KWW Przyszłość 

4) Heruyk:Redzisz, Wrzeczko, 1.52, 
KWW Liga i Sprawiedliwość 
Ziemi Łowickiej 

OKRĘG Nr 3 ·Seligów, 
Bobiecko, Seroki 
(jeden mandat) 

1) Krzysztof Stanisław Stokowski, 
Seligów, I. 31, KW PSL 

2) Marek Rusek, Bobiecko, I. 41, 
KWW SLD-UP 

3) Zdzisław Salamon, Seroki, 1.64, 
KWW Przyszłość 

4) Stanisław Józef Wiśniewski, 
Bobiecko, I. 47, KWW Liga 
i Sprawiedliwość Ziemi Ło
wickiej 

5) Antoni Lesiak, Bobiecko, 1.60, 
KWW Plus 

6) Grażyna Pokora, Seligów, 1.38, 
KWW Zdrowie 

OKRĘG Nr 4 • Stachlew 
(dwa mandaty) 

I )Janusz Roman Papuga, Stachlew, 
1.53, KWPSL 

2) Michał Waldemar Wiercioch, 
Stachlew, 1.44,jw. 

3) Marian Karwat, Stachlew, I. 56, 
KWW SLD-UP 

4) Ryszard Eugeniusz Brzozow
ski, Stachlew, 1.71, KWW 
Przyszłość 

5) Waldemar Wasiak, Stachlew, I. 
39,jw. 

6) Elżbieta Karwowska, Stachlew, 
1.43, KWW Plus 

7) Krystyna Elżbieta Ciesielska, Sta
ch lew, L 44, KWW Wspólna 
Sprawa 

8) Wioletta Pietrasik, Stachlew, 1.40, 
KWWNasza Droga 

OKRĘG Nr 5 • Kalenice 
(jeden mandat) 

I) Stanisław Grzegorz Zawadzki, 
Kalenice, I. 49, KW PSL 

2) Ireneusz Graszka, Kalenice, 1.31, 
KWW SLD-UP 

3) Paweł Tomanik, Kalenice, 1.26, 
KWW Przyszłość 

4) Michał Kruk, Kalenice, 1.23, 
KWW Strażak 

OKRĘG Nr 6 - Bobrowa, 
Trzcianka, Uchań Górny 

(jeden mandat) 
1) Lech Szymański, Uchań Górny, 

1.46, KWPSL 
2) Dariusz Lelewski, Bobrowa, 1.37, 

KWW SLD-UP 
3) Alicja Bożena Bodęga, Bobro

wa, I. 41, KWW Przyszłość 
4) Krzysztof Zbigniew Kruk, Bo

browa, 1.33, KWW Liga i Spra
wiedliwość Ziemi Łowickiej 

OKRĘG Nr 7 • Czatolin 
(jeden mandat) 

I) Henryka Murawska, Czatolin, 
1.39,KWPSL 

2) Grzegorz Wawrzyn, Czatolin, 
1.42, KWW SLD - UP 

3) Grzegorz Graszka, Czatolin, 1.41, 
KWW Przyszłość 

4) Tadeusz Szymajda, Czatolin, ' 
1.64, KWW Liga i Sprawiedli
wość Ziemi Łowickiej 

5) Łukasz Kowalczyk, Czatolin, 
1.20, KWW Młodzi Lewicy 

OKRĘG Nr 8 • Uchań Dolny, 
Zakulin, Kolonia Łyszkowi

ce li, Kuczków, Łagów 
(jeden mandat) 

1) Stanisław Godos, Łagów, I. 43, KW 
PSL 

2) Beata Perzyńska, Grudze Stare, 
1.30, KWW SLD - UP 

3) Bogusław Traut, Zakulin, I. 49, 
KWW Przyszłość 

4) Marek Mateusz Kędziora, Kolo
nia Łyszkowice II, 1.48, KWW Liga 
! SprawiedliwOOć Ziemi Łowickiej 

5} Jan Kazimierz Śnieguła, Kucz
ków, I. 50, KWW Plus 

OKRĘG Nr 9 • Gzinka, 
Grudze Nowe, Grudze Stare 

(dwa mandaty) 
I) Andrzej Foks, Grudze Stare, KW 

PSL 
2) Irena Kwestarz, Grudze Nowe, 

jw. 
3) Waldemar Krajewski, Gzinka, 

KWW SLD-UP 
4) Grażyna Tęsiorowska, Grudze 

Stare, KWW Przyszłość 
5) Kazimierz Wójcik, Gzinka,jw. 
6) Teresa Perzyńska, Grudze Stare, 

10.10.2002 r. 

KWW Gospodarni 
7) Stanisława Gajda, Grudze Nowe, 

KWW Zdrowie 

OKRĘG Nr 10 - Polesie 
(dwa mandaty) 

1) Mirosław Janusz, Polesie, KW 
PSL 

2) Jacek Andrzej Laska, Polesie, jw. 
3) Edward Warda, Polesie, KWW 

SLD-UP 
4) Krzysztof Kowalczyk, Polesie, 

jw. 
5) Kazimierz Zbigniew Kędziora, 

Polesie, KWW Przyszłość 
6) Tomasz Bystroński, Polesie, jw. 

Gmina Bolimów 
W Gminie Bolimów siedem Mogiły, lat 45, KWW Wsi Jo-

komietówwystawiło 36 kandy- achimów Mogiły 
datównaradnychwbzynastu 4) Mońko Jarosław Bolimowska 
okręgach, w tym w jednym Wieś, lat 42, KWW Alternaty-
trzymandatowym, pozostałe wa 
są jednomandatowe. Na jed- 5) Jarosław Wysota Bolimowska 
no miejsce w radzie gminy Wieś, lat 36, KWW Mieszkań-
przypada nieco ponad dwóch cy na rzecz Gminy Bolimów 

kandydatów. OKRĘG NR 3 (Ziemiary, 

OKRĘG NR 1 Bolimów Wólka Łasiecka) 
trzy mandaty 1) AnnaZwolińska, Wólkalasiec-

1) Eugeniusz Cisrewski, Bolimów, ka, lat 28, KWW Porozumienie 
lat 65, KWW Porozumienie Sa- Samon:ądowe 
rnorządowe 2) Mieczysław Przyżycki Wólka 

2) Jan Hubert, Bolimów, lat 56, Łasiecka, lat 56, KWW Sarno-
KWW Porozumienie Samorzą- rząd Gminy Bolimów 
dowe 3) Tomasz Ttynkowski, Ziemiary, 

3)Danie1Mońka,Bolimów,lat47, lat 29, KWW Mieszkańcy na 
KWW Porozumienie Samorzą- rzecz Gminy Bolimów 

dowe OKRĘG NR 4 (Sokołów, 
4) WiesławaBuczek,Bolimów,lat Podsokołów) 

51, KWW Samorząd Gminy 1) Rogoziński Ryszard Podsoko-
Bolimów łów, lat 51, KWW Porozurnie-

5)Jan Kop, Bolimów, lat67, KWW nie Samorządowe 
Samorząd Gminy Bolimów - 2) Andrzej Bogusiewicz Podsoko-

6) And!7.ej Nowak, Bolimów, lat 56, łów, lat 51, KWW Samorząd 
KWW Samorząd Gminy Boli- Gminy Bolimów 
mów 

7)AntoniBuczek,Bolimów,lat51, OKRĘG NR 5 (Jasionna) 
KWW Antoniego Buczka 1) Wojciech Brysiak Jasionna, lat 

8) Roman Jodłowski, Bolimów, lat 56, KWW Porozumienie Samo-
42, KWW Mieszkańcynarzecz rządowe 

Gminy Bolimów 2) Wanda Kochanek Jasionna, lat 
9)z.enonWoźniak,Bołimów,lat40, 42, KWW Samorząd Gminy 

KWW Mieszkańcy na rzecz Bolimów 
Gminy Bolimów 

OKRĘG NR 2 (Bolimowska 
Wieś, Kolonią Bolimowska 
Wieś, Joachimów Mogiły) 
1) HernykSabatowskiKoloniaBo

limowska, lat 47, KWW Poro
zumienie Samorządowe 

2) Hanna Lelonkiewicz Kolonia 
Bolimowska Wieś, lat 45, 
KWW Samorząd Gminy Boli
mów 

3) Ewa Szwarocka Joachimów 

OKRĘGNR6 
(Łasieczniki) 

1) TadeuszAmbroziakŁasieczni

ki, lat 46, KWW Porozumienie 
Samorządowe 

2) Piotr Mazgaj Łasieczniki, lat 36, 
KWW Antoniego Buczka 

OKRĘG NR 7 (Sierzchów) 
1) WtktorTarmanowski Sierzchów, 

lat40, KWW Samorząd Gminy 
Bolimów 

OKRĘG NR8 
(Nowe Kęszyce) 

I) Janusz Łukawski Kic<;zyce Nowe, 
lat4 I, KWW Samorząd Gminy 
Bolimów 

OKRĘGNR9 
(Kęszyce Wieś) 

1) Stanisław Plichta Kęszyce Wieś, 
lat 52, KWW Samorząd Gminy 
Bolimów 

OKRĘG NR 10 ( Ziąbki) 
I) Mirosław Wojcieszek Ziąbki, lat 

38, KWW Porozumienie Samo
rni_dowe 

2) Jacek Paprocki Ziabki, lat 23, 
KWW Samorząd Gminy Boli
mów 

OKRĘG NR 11 (Kurabka) 
1) Stanisław Popowski Knrabka, lat 

63, KWW Porozumienie Samo
rządowe 

2) Albert Jerzak, Kurabka, lat 29, 
KWW Albert 

OKRĘG NR 12 (Humin) 
1) Jan Adamczyk Humin, lat 47, 

KWW Porozumienie Samorzą
dowe 

2) Stanisław Grzegorek Humin, lat 
39, KWW Samorząd Gminy 
Bolimów 

3) Jerzy Kozłowski Humin, lat 58, 
KWW Mieszkańcy na rzecz 
Gminy Bolimów 

OKRĘG NR 13 (Humin DZ, 
Józefów, Kolonia Wola 
Szydłowiecka, Wola 

Szydłowiecka) 

1) Andrzej z.ej er Wola Szydłowiec
ka lat 39, KWW Porozumienie 
Sarnorni_dowe 

2) Władysław Starosta Humin lat 
52, KWW Samorząd Gminy 
Bolimów 

3) Stanisław Linart Wola Szydło
wiecka, lat 48, KWW Aternaty
wa 

Grzegorz Stefański - młoda siła PSL 
cizie, zarządzie i radzie gminy, co jest osobi
stą zasługą wójta Barylskiego. 

Za swój z kolei osobisty sukces uważa 
Stefański prawidłowe i skuteczne opraco
wanie wniosku do Banku Światowego 
o dotację na budowę drogi Jamno - Wygo
da Bezzwrotna dotacja została przyznana, 
gminadostała350.000zł,zawstydzającmia

sto Łowicz. W 1999 roku gmina postarała 
się o dotację z funduszu Phare na szkolenia 
dla rolników, niedawno natomiast Stefański 
opracował wniosek do Agencji Restruktu
ryzacji i Modernizacji Rolnictwa na dotację 
w ramach programu SAPARD na budowę 
drogi Czajki - Zielkowice - Kępy. 

Edwardem Gnatem, dobrze znanym, ni~ 
i z tej nienajlepszej strony, jak choćby z pa
miętnej wyprawy, w towarzystwie innych 
członków Rady Nadzorczej Wojewódzkie
go Funduszu Ochrony Środowiska i Gospo
druki Wodnej, na Cypr, gdzie uczestniczył 
w seminarium na temat .. odsalania wody 
morskiej. 

Polskie Stronnictwo Ludowe na 
naszym terenie od dawna nie mogło 
być nazywane partią ludzi młodych. 
Starzen~s~działaczyn~b~omoże 
w skali całego powiatu tak widocz
ne jak w przypadku SLD, niemniej 
jednak brak młodych sił dało s~ za
uwaźać, szczególnie odczuwalny b~ 
on w samym Łowiczu. 

D
ziś trochę sięjuż zmienia, działają 
młodzi ludowcy, a pa liście kandy
datów na radnych pojawiają się 

nowe nazwiska. Najbardziej widocznym 
zwiastunem nadchodzącego nowego jest 
wystawienie przez PSL na liście kandyda
tów do Sejmiku Wojewódzkiego Grzego
rza Stefańskiego, zaledwie 27-letniego za
stępcy wójta gminy Łowicz. 

Trudno o lepszy przykład młodego, kom
petentnego, sprawnego i pracowitego dzia
łacza PSL, a jednocześnie samorządowca. 
Faktemjest,żewidocznyskokcywilizacyj

ny,jaki w ciągu óstatnich czterech-lat doko-

nał się w gminie Łowicz, jest w ogromnej 
c~ci zasługą obecnego wójta gminy, An
drzeja Barylskiego- co Stefuński cz.ęsto pod
kreśla, ale też tym bardziej dobrze o Baryl
skim świadczy, że takiego jak Stefański 
współpracownika potrafił sobie dobrać. Uro
dzony w niebogatej rodzinie w Jamnie, Ste
fański ukończył dwa lata Ogólnokształcą
cego Liceum Wojskowego w Toruniu, a po 
rozwiązaniu tej szkoły maturę zrobił 
w „Chełmońskim". Ukończył potem, 
w 1999 roku, dzienne prawo na Uniwersy
tecie Mikołaja Kopernika w Toruniu, a rok 
później podyplomowe studium zarządzania 
personelem na Uniwersytecie Łódzkim. Do 
Rady Gminy Łowicz dostał się w 1998 roku, 
będąc jeszcZe studentem i startując jako kan
dydat niezaleźny, dostał 85 głosów. Po wy
borze Andrzeja Barylskiego ponownie na 
stanowisko wójta, w Urzędzie Gminy 
w Łowiczu wakowało stanowisko sekreta
rza gminy- i Barylski właśnie Stefańskiemu 
zdecydował się powierzyć obowiązki swe
go zastępcy i sekretarz.a gminy jednocześnie. 

Początki nie były łatwe, Stefański co
dziennie nosił do dornu stosy przepisów 
dotyczących samorządu lokalnego i po no
cach czytał, bo przecież na uniwersytecie nie 
jest się w stanie poznać wszystkiego, szcze
gólnie. dziś, gdy w państwie stan prawny 
zmienia się niekiedy z miesiąca na miesiąc. 
Wójt Barylski bardzo mi pomagał, o wszyst
ko mogłem się spytać. O gminie, jako jed
nostce samorz({!iu terytorialnego wiem dzi
siaj prawie wszystko - może w konsekwen
cji powiedzieć. W ciągu tych czterech lat 
gmina Łowicz przeprowadziła z powodze
niem 'reformę swej sieci szkolnej, nie ko
rzystając z poźyczek bankowych 
zwiększyła udział inwestycji w swym 
budźeciez niespełna 5% w roku 1998 
do prawie 20% już w 1999, ponad 
22% w 2001 i ponad 30% w roku bie
żącym. Było to możliwe dzięki zmniejsze
niu kosztów funkcjonowania urzędu gmi
ny, racjonalizacji gospodarki finansowej ca
łej gminy i - co Stefański podkreśla - do
bcym stosunkom międzyludzkim w urzę-

Do PSL wstąpił w 200 I roku. Jest to par
tia najbliższa memu sercu z uwagi na fakt, 
że pochcxlz{ ze wsi, poza tym ma program 
wspierania wszystkiego co polskie - mówi 
Grzegorz Stefański. Gdy zbliżały się tego
roczne wybory, zamierzał raczej ubiegać się 
o mandat radnego powiatowego z listy PSL, 
jednak w końcu namówiono go, by kandy
dował do Sejmiku Wojewódzkiego i zgo
dził się. W okręgu nr 3 obejmującym po
wiaty łowicki, zgierski, łęczycki i kutnow. 
ski jest do obsadzenia 6 mandatów, Stefań
ski jest na 4 miejscu na liście PSL, tuż za 
innym kandydatem PSL ~ naszego terenu, 

To sąsiedztwo, a w pewnej mierze i ta 
rywalizacja o głosy sympatyków stronnic
twa odzwierciedla dokonujący się prze
łom pokoleniowy: trudno o dwie postaci 
bardziej różniące się wiekiem, charakte
rem i kwalifikacjami intelektualnymi. Ste
fański jest tego świadomy, ale świa~omy 
jest też wagi tego głosowania dla całej 
przyszłości stronnictwa. Uważam, że 
w PSL potrzebne są bardzo poważne 
zmiany pokoleniowe - mówi. - Muszą ich 
zastąpić młodzi ludzie, otwarci na zmia
ny, zdolni do współpracy także z prawi
cą, nie tylko z lewicą, ludzie, którzy spra
wią, że PSL w końcu wejdzie także do 
miasta. Zdaniem Stef.ińskiego nadal istnie
je duże zainteresowanie PSL wśród młodych 
ludzi, ale trzeba ich zachęcić, by przyszli na 
wybory. Nikt inny lepiej ich nie zachęci niż 
młodzi kandydaci - dodaje. 

Wojciech Waligórski 
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Łowicka Platforma Samorządowa 
DOŚWIADCZENIE I MŁODOŚĆ 

Aleksander Bacciarelli 
pierwszy na liście kandydatów na burmistrza Łowicza 

Szanowni Państwo! 
W niedługim czasie planujemy powołać 

w mieście Młodzieżową Radę Miasta Łowicza, 
dlatego też chcielibyśmy przybliżyć Państwu jej 
założenia. 

Młodzieżowa Rada Miasta ma zostać demo
kratyczną formą reprezentowania młodzieży ze 
szkół gimnazjalnych, ponadgimnazjalnych oraz 
studentów z Łowicza. Organ ten będzie organi
zacją typowo młodzieżową, samodzielną, nieza
leżną pod względem opcji światopoglądowych 
i politycznych. 

w sprawy społeczne miasta Łowicza. 
Członkiem Młodzieżowej Rady Miasta Ło

wicza będzie mógł zostać każdy uczeń i student 
mieszkający na stałe w Łowiczu, w wieku od 13 
do 25 lat. Naszym zdaniem członek Młodzieżo
wej Rady to osoba, która na co dzień przebywa 
w Łowiczu i zna problemy miasta i jego młodych 
obywateli. Szczegółowe zasady wyboru człon
ków do Młodzieżowej Rady Miasta określać bę
dzie Ordynacja Wyborcza. Wybory będą w peł
ni demokratyczne, powszechne i przeprowadzane 
bezpośrednio w szkołach i na uczelniach. Mło
dzieżowa Rada Miasta pawinna liczyć 28 rad
nych, a ich kadencja trwać dwa lata. 

wspierać, pomagać, współtworzyć i realizować 
własne programy, projekty, zadania i stawiane 
cele. W naszych zamierzeniach środki finan
sowe na ich realizację MRMŁ pozyskiwać 
będzie z: 

- budżetu miasta Łowicza (przyznanego 
odrębną uchwałą przez Radę Miasta Łowicza), 

- dotacji i grantów od licznie funkcjonujących 
fundacji, organizacji, samorządów; administra
cji centralnej, firm i instytucji oraz indywidual
nych darczyńców. 

Swoją działalność Młodzieżowa Rada Mias
ta Łowicza powinna również skupić na promo
waniu i wspieraniu wartościowych inicjatyw edu
kacyjnych oraz kulturalńych w mieście. Dzięki 
powołaniu Młodzieżowej Rady pragniemy stwo
rzyć aktywne młodzieżowe środowiska samo
rządowe, które będą w stanie pozytywnie decy
dować o swojej przyszłości. Pragniemy także, 
aby jak najwięcej młodych ludzi zapoznało się 
z zagadnieniami samorządności i stało się przy 
tym aktywnymi uczestnikam~ życia na szczeblu 
miejskim i powiatowym. 

W poprzednich wydaniach „Nowego Łowiczanina" pisaliśmy 
o tym co trzeba zrobić by poprawić warunki życia łowiczan, by 
wszyscy chętni znaleźli pracę, a młode pokolenie miało szansę oso
bistego rozwoju. Aby cele te stały się rzeczywistością konieczne bę
dzie pocfjęcie wielu inicjatyw, a przede wszystkim zachęcenie do 
działania młodych ludzi. Chciałbym, aby nadchodząca kadencja 
samorządowa w Łowiczu była kadencją zmian pokoleniowych Bę
dziemy popierali inicjatywy młodych, chcących przekształcić swo
je miasto. Będziemy słuchać Mlodz.ieżowej Rady Miasta gdyż bę
dzie przemawiać w imieniu pokolenia naszych dzieci. 

Zależy nam, aby młodzi ludzie - mieszkają
cy na stałe w Łowiczu mieli możliwość współ
decydowania o swoich losach i życiu miasta. 
Młodzieżowa Rada Miasta Łowicza powinna 
stać się organem inicjująca - uchwałodawczym 
oraz ciałem opiniodawczo - doradczym dla Ra
dy Miasta i Burmistrza Miasta Łowicza w spra
wach dotyczących młodzieży. 

Uważamy, iż należy dążyć do tnaksymal
nej integracji środowisk młodzieżowych na wie
lu płaszczyznach m.in.: kultury, nauki, sportu, 
biznesu, integracji z Unią Europejską. Jej powo
łanie stworzy doskonałą okazją do kształtowa
nia młodzieżowych elit, będących przyszłością 
naszego miasta. Młodzieżowa Rada Miasta, przy 
współpracy z samorządem, przyczyniłaby się 
do większego zaangażowania młodych Judzi 

Uważamy, iż najodpowiedniejszym miej
scem UJZędowania władz Młodzieżowej Rady 
będzie siedziba Urzędu Miasta Łowicza. W gma
chu tym mogłaby mieścić się prżyszła kancela
ria Młodzieżowej Rady i tutaj odbywać się będą 

. wszystkie jej posiedzenia. Jest to obiekt położo
ny w samym sercu miasta i trudno wyobrazić so
bie, aby młodzieżowe władze samorządowe mo
gły urzędować w innej części naszego grodu. To 
tutaj przyszli członkowie Młodzieżowej Rady 
Miasta, będą mogli uczyć się zasad samorząd
ności i demokracji obserwując pracę Rady 
Miejskiej i Burmistrza Miasta Łowicza. 

Młodzieżowa Rada Miasta Łowicza ma być 
organizacją nie nastawioną na zysk. Powinna 

Wśród partnerów Młodzieżowej Rady Mia
sta Łowicza, przy obopólnym poparciu różnych 
środowisk widzimy: Urząd Miasta, Starostwo 
Powiatowe, Diecezję Łowicką, Rzecznik~ Praw 
Dziecka, nakreślając zadania o charakterze edu
kacyjnym również MENiS, Kuratora Oświaty 
w Łodzi, fundacje, organizacje społeczne, orga
nizacje pozarządowe, organizacje młodzieżowe 
działające na terenie naszego kraju i zagranicą. 
Jesteśmy jedynym komitetem wyborczym, który 
dba o interesy młodych. 

A. Bacciarelli 

Krzysztof J. Olko okr. 2, poz. I 
Łowicz, 32 lata, mgr ekonomii, specjaloolć mar
keting (Wydział Zarządzania UŁ). Kierownik 
biura Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorze
cza Bzmy, współwłaściciel finny szkoleniowo
~j. Praxiwałwdużych~ 
Agros S.A., AMP Polska Sp. z o.o., DEI Po
land Sp. z o.o. WŁowiczu-~wnik I~ 
kalntj prasy i kierownik Klubu Sportowego ''Pe
likan". Interesuje się zagadnieniami sportu, chce 
pracować na rzecz promotji miasta i regionu. 

Andrzej J. Bargieła okr. 1, poz. 3 
Łowicz, ul.Kaźmierczaka, 57 lat, kandyduje 
do Rady Powiatu, posiada wiedzę i upraw
nienia do pracy w samorządzie, jest urbani
stą od ponad 30 lat, uważa za najważniej
sze - wprowadzenie na każdym szczeblu 
władzy rządów fachowców, posiadających 
umiejętność skupiania wokół siebie osób 
z inicjatywą, oddanych realizacji celom spo
łecznym. umiejących znaleźć się w warun
kad1 stwarzanych przez Unię Europejską. 

Marek H. Koper okręg 1, poz. I 
Kandyduje do Rady Powiatu, Łowicz -
Pilaszków, 38 lat, żonaty, dwoje dzieci, wy
kształcenie średnie, współwłaściciel finny 
handlowej KOPER, zatrudnia 16 osób, zna 
problemy małych przedsiębiorstw i małych 
gospodarstw wiejskich, chce aby mieszkań
com żyło się łatwiej i bezpieczniej, chce ich 
reprezentować w radzie powiatu, stawia na 
przedsiębiorczość i aktywność młodych 
ludzi. 

Tomasz Duda okr. 2, poz. 1 
Łowicz, os. Starzyńskiego, 28 lat, wykształ
cenie wyż.sze ekonomiczne, współtwórca 
i prowadzący programy w lokalnej TV, od 
3 lat pracuje w amerykańskiej firmie ubez
pieczeniowej, dobry organizator, sprawny 
w działaniu, młody a już z pewnymi osią
gnięciami , wytrwały w dążeniu do celu, 
swoim zaangażowaniem chce przyciągnąć 
młodych mieszkańców do współdecydo
wania o naszym mieście. 

' 

Anna T. Piorun okr. 1, poz. 3 
Łowicz, HL Żwirki i Wigury, lat47, wy
kształcenie wyższe zawodowe, mężatka, 
troje dzieci, prowadzi wspólnie z mężem 
firmę usługowo-handlową, wolontariusz 
w Mazowieckiej Fundacji Społeczno-Kul
turalnej, chce mieć wpływ na poprawę este
tyki i wizerunku naszego miasta, na bezpie
czeństwo i poprawę zdrowia mieszkańców, 
chce aby w każdej szkole była etatowa 
pielęgniarka i psycholog. 

Andrzej M. Załuski okręg 1, poz. 6 
Łowicz, Al. Sienkiewicza, 4 7 lat, łowiczanin od 
,,pradziada", studia na Wydziale Geologiczno 
-Poszukiwawczym AG-H, praktyka w przed
siębiorstwochgoologicznych, budowlanych oraz 
urzędach administracji państwowej . Prowadzi 
własną finnę zajmującą się geologią, geotech
niką i ochroną środowiska. Program: rozbu
dowa i unow~enie infrastruktury miej
skiej; przygotowywanie terenów pod rozwój 
inwestycji, rewaloryzacja środmieścią miasta 

Piotr M. Gołaszewski okr. 3, poz. 5 
Łowicz, os. Bratkowice, lat 27, żonaty, re
habilitant. Pracownik Oddziału Rehabilita
cji w Stanisławowie, trener odnowy biolo
gicznej w KS „PELIKAN", bezpartyjny, 
współzałożyciel organizacji społeczno-wy
chowawczej „Strzelec",jest zwolennikiem 
walki z korupcją, chce przyczynić się do 
stworzenia w Łowiczu ośrodka wodnego . 
i bazy turystycznej. Jego motto to: Łowicz 
- pora na rzetelność i uczciwość. 

Gnegorz W. Podrażka okr. I, poz. IO 
Łowicz, ul. Turystyczna, 44 lata, bezpartyj
ny, rodowity łowiczanin, wykształcenie 
wyższe techniczne, przedsiębiorca - właści
ciel jednej z największych w Łowiczu sta
cji paliw „rPO" s.j., przy ul. Poznańskiej, 
żona Halina, synowie w wieku 20 i. 16 lat. 
Kandyduje gdyż przez swoją osobę chce 
stworzyć łowiczanom realny udział w ży
ciu i rozwoju miasta. Uważa, że obecne 
władze za mało sh1chająmieszkańców. 

Krzysztof Gajda okręg 2, poz. 3 
Łowicz, wiek 38 lat, kawaler, wykształcenie 
- dziennikarstwo i nauki polityczne na UW. 
Od 19 lat prowadzi własną działalność 
gospodarczą, wspóhvłaściciel hurtowni 
leków i aptek „PANACEUM". Obecnie 
remontuje obiekt dawnego baru „Szkiełka" 
na błoniach. Uważa, że funkcja radnego 
powinna być sprawowana społecznie, bez 
wynagrodzenia. Przyszła rada powinna zająć 
się pomocą dla najuboższych i bezrobotnych. 

Teresa R Wasilewska okręg 1, poz. 1 
Łowicz, ul. Dedala, 51 lat, wykształcenie -mgr 
inż. budow. - Politechnika Warszawska, mgr 
ekonomii Uniwersytet Szczeciński, studia po
dyplomowe w zakresie podatków w Szkole 
Głównej Handlowej w Warszawie, od 11 lat 
prowadzi renomowane biuro rachunkowe 
Agencja ,,JANTER", zatrudnia 5 osób, aktyw
ny działacz Mazowieckiej Fundacji Społecz
no-Kulturalnej, chce rozwoju średniej przed
siębiorczości i miejsc pracy dla naszych dzieci. 



18 IO. I 0.2002 r. 

KANDYDUJĄ DO RADY POWIATU tOWICKIEGO 
Publikujemy niżej listę wszystkich kandydatów na radnych do Rady Powiatu Łowickiego, pogrupowanych 

już według. okręgów wyborczych i list wyborczych. Numery list od 1 do 7 zarezerwowane były dla list ogólnokrajowych, 
numery od 8 wzwyż zostały rozlosowane w dniu 7 października 

OKRĘG WYBORCZY NR 1 
- Miasto Łowicz 
-8 mandatów 

Lista.Nr 3 - Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

I . Eugeniusz Bobrowski, 56 lat, 
Łowicz 

2. Robert Wiesław Wójcik, 33 lata, Łowicz 
3. Andrzej Marek Płacheta, 53 lata, 

Łowicz 
4. Jolanta Irena Kępka, 42 lata, Łowicz 
5. Janusz Ludwiczak. 57 lat, Łowicz 
6. Stanisław Kostrzewa, 66 lat, Łowicz 
7. Maciej Stanisław Wróbel, 45 lat, 

Łowicz 

8. Zbigniew Zając, 49 lat, Łowicz 
9. Armand Ruta, 53 lata, Łowicz 
I O. Wiesława Gębura, 48 lat, Łowicz 
11. Teresa Janicka-Panek, 44 lata, 

Łowicz 

12. Bogdan Sokalski, 56 lat, Łowicz 
13. Grzegorz Posłuszny, 48 lat, Łowicz 
14. Sławomir Kaczor, 42 lata, Łowicz 
15. Iwona Rutkowska, 56 lat, Łowicz 
16. Beata Stabryła , 41 lat, Łowicz 

Lista Nr 8 
- Koalicja Ziemi Łowickiej 

I. Wiesław Andrzej Dąbrowski, 45 lat, 
Boczki 

2. Krzysztof Zdzisław Michalak, 49 lat, 
Łowicz 

3. Wacław Emil Witwicki, 48 lat, 
Łowicz 

4. Zbigniew Jędrzejewski, 59 lat, Łowicz 
5. Artur Balik, 34 lata, Łqwicz 
6. Wojciech Wacław Gędek, 56 lat, 

Łowicz 

7. Marian Dymek, 57 lat, Łowicz 
8. Dariusz Jan Dzik, 34 lata, Łowicz 
9. Joanna Izabela Walczak, 36 lat, 

Lowicz 
I O. Teresa Wojda, 42 lata, Łowicz 
11. Sylwester Władysław Zieliński, 

63 lata, Łowicz 
12. Renata Jadwiga Schilling, 41 lat, 

Łowicz 

13. Waldemar Szaleniec, 29 lat, Łowicz 
14. Marek Demidowicz, 48 lat, Łowicz 
17. Janusz Edward Michalak, 43 lata, 
Łowicz 

Lista Nr 9 - „Jedność Łowicka" 
I. Ludomir Karol Goździkiewicz, 

67 lat, Łowicz 
2. Waldemar Ireneusz Osica, 49 lat, 

Łowicz 
3. Stanisław Olęcki, 52 lata, Łowicz 
4. Bernard Franciszek Białek, 70 lat, 

Łowicz 
5. Józef Kołaczek, 70 lat, Łowicz 
6. Tadeusz Dutkiewicz, ·53 lata, Łowicz 
7. Urszula Maciągowska-Siniarska, 

41 lat, Łowicz 
8. Ryszard CzesławDeluga, 53 lata, 

Łowicz 

9. Jan Antoni Kotecki, 48 lat, Łowicz 
I O. Mirosław Kret, 45 lat, Łowicz 
11. Tadeusz Sękalski, 60 lat, Łowicz 
l2. Janusz Wojda, 51 fat, Łowicz 
13. Rafał Aleksander Kolos, )2 lata, 

Łowicz 
14. Sławomir Mucha, 27 lat, Łowicz 

Lista Nr 10 
- KWW „Liga i Sprawiedliwość 

Ziemi Łowickiej" 
I. Marian Bielecki, 73 lata, Łowicz 
2. Izabela Pawluk, 40 lat, Łowicz 
3. Andrzej Zakrzewski, 57 lat, Łowicz 
4. Jerzy Wieteska, 51 lat, Łowicz 
5. Jolanta Klimkiewicz, 45 lat, Łowicz 
6. Rafał Ulanowski, 33 lata, Łowicz 
7. Wiesław Szkop, 61 lat, Łowicz 
8. Marianna Pawłowska, 62 lata, Łowicz 
9. Dorota Zwolińska, 35 lat, Łowicz 
I O. Anna Staniszewska, 37 lat, Łowicz 
11. Dobiesław Marszałek, 28 lat, 

Zduny Nowe 

12. Jolanta Frątczak, 56 lat, Łowicz 
13. Andrzej Górczyński, 51 lat, 

Dąbkowice Dolne 
14. Alicja Kosmowska, 51 lat, Łowicz 
15. Janusz Szczepański, 47 lat, Łowicz 
16. Lech Grzegorz Kiełbik, 38 lat, 

Zielkowice 

Lista Nr 11 
- KWW Wspólnota Samorządowa 
I. Waldemar Zbigniew Grabowski, 

55 lat, Łowicz 
2. Irena Pierzchała, 57 łl!t, Łowicz 
3. Krystyna Jachimek, 52 lata, Łowicz 
4. Radosław Marek Niewiadomski, 

43 lata, Łowicz 
5. Alina Pucułek, 44 lata, Łowicz 
6. Zofia Kucharska, 40 lat, Łowicz 
7. Jadwiga Wanda Tuka, 55 lat, Łowicz 
8. Czesława Maria Cybulska, 52 lata, 

Łowicz 
9. KrzysztofJanicki, 36 lat, Łowicz 

Lista Nr 12 - Łowicka Platforma 
Samorządowa 

I. Marek Henryk Koper, 38 lat, Pilaszków 
2. Marcin Wiktor Sekuła, 26 lat, Łowicz 
3. Andrzej JózefBargieła, 57 lat, Łowicz 
4. Robert Wilk, 33 lata, Łowicz 

' 5. Zofia Henryka Rogowska-Tylman, 
49 lat, Łowicz 

6. Teresa Sokalska-Lebioda, 28 lat, 
Łowicz 

7. Jolanta Barbara Urbanek, 43 lata, 
Łowicz 

8. Grzegorz Więcek, 39 lat, Łowicz 

OKRĘG WYBORCZV NR 2 
- Gmina Łyszkowice, Gmina 

Nieborów -4 mandaty 

Lista Nr 2 - Komitet Wyborczy 
Samoobrona RP 

1. Agnieszka Jolanta Mitek, 28 lat, 
Pilaszków 

2. Henryk Żakieta, 53 lata, Teresew 
3. Stanisław oUbiel, 59 lat, Złaków Nowy 
4. Marcin Sołtyszewski, 26 lat, Borówek 

Lista Nr 3 - Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

I. Marian Dańczak, 45 lat, Łyszkowice 
2. Radosław Pruk, 26 lat, Bobrowniki 
3. TadeuszBlus, 53 lata, Karolew 
4. Kazimierz Rak, 50 lat, Łyszkowice 
5. Elżbieta Sokołowska, 50 lat, Bełchów 
6. Józef Brzeziński, 59 lat, Trzcianka 
7. Janina Niemira, 42 lata, Mysłaków 
8. Anna Szczechowicz, 34 lata, 

Łyszkowice 

Lista Nr 6 
- Komitet Wyborczy PSL 

I. Stanisław Zdzisław Bednarek, 55 lat, 
Nieborów 

2. Jan Kazimierz Markus, 54 lata, Kalenice 
3. Krzysztof Andrzej Figat, 35 lat, Bednary 
4. Grażyna Barbara Jagieła, 45 lat, 

Czatolin 
5. Bolesław Kowalski, 48 lat, Bobrowniki 
6. Zbigniew Sukiennik, 23 lata, Kalenice 
7. Adam Bieniek, 42 lata, Bełchów 
8. Andrzej Marat, 44 lata, Stare Grudze 

Lista Nr 8 
- Koalicja Ziemi Łowickiej 

I. Roman Nowicki, 29 lat, Bełchów 
2. Hubert Sebastian Demidowicz, 

26 lat, Łowicz 
3. Mirosław Jan Pluta, 40 lat, Stachlew 

Lista Nr 9 - „Jedność Łowicka" 
I. Stanisław Felczyński, 51 lat, / 

W rzeczko . 
2. Zbigniew Marek Milczarek, 50 lat, 

Łyszkowice 
3. Włodzimierz Antoni Traut, 44 lata, 

Zakulin 
4. Mieczysław Tryzno, 55 lat, 

Łyszkowice 
5. Renata Florczak 37 lat, Nieborów 

Lista Nr 10 
- KWW „Liga i Sprawiedliwość 

Ziemi Łowickiej" 
I. Ryszard Malesa, 48 lat, Kalenice 
2. Kazimierz Lemański, 44 lata, 

Mysłaków 
3. Krzysztof Miodek, 51 lat, Bednary 
4. Paweł Bojski, 41 lat, Uchań Dolny 
5. Ryszard Szymajda, 51 lat, Wrzeczko 
6. Zbigniew Maliński, 49 lat, Bednary 
7. Hanna Brzostek, 34 lata, Bobrowa 
8. Agnieszka Szymańska, 32 lata, 

Bobrowniki 

Lista Nr 11 
- KWW Wspólnota Samorządowa 
1. Helena Pełka-Borowicz, 55 lat, 

Nieborów 
2. Tomasz Robert Andrzejczak, 34 lata, 

Łyszkowice 

3. Eugenia Stanisława Kozieł, 62 lata, 
Nieborów 

OKRĘG WYBORCZY NR 3 
- Gmina Bielawy, Gmina 

Zduny - 3 mandaty 

Lista Nr 2 - Komitet Wyborczy 
: Samoobrona RP 

I . Marian Boczek, 57 lat, Łaźniki 
2. Stefan Rutkowski, 62 lata, Klewków 
3. Halina Dobrzyńska, 50 lat, Walewice 
4. Wiesław Guzek, 43 lata, Złaków 

Borowy 

Lista Nr 3 - Koalicyjny Komifet 
Wyborczy SLD-UP 

I. Cezary Olejniczak, 30 lat, Stary 
Waliszew 

2. KrzysztofKubera, 44 lata, Zduny 
3. Krystyna Jercha, 49 lat, Borów 
4. Marcin Muras, 28 lat, Złaków 

Borowy 
5. Bogdan Kosiński, 60 lat, Psary 

Lista Nr 6 · 
- Komitet Wyborczy PSL 

I. Józef Błaszczyk, 44 lata, Brzozów 
2. Jan Znyk, 47 lat, Bąków Dolny 
3. Marek Andrzej Byzdra, 43 lata, 

Maurzyce 
4. Leszek Grzegory, 56 lat, Bielawy 
5. Tadeusz Jaśniewski, 54 lata, Chruślin 
6. Jerzy Wolski, 42 latii, Zduny 

Lista Nr 8 
- Koalicja Ziemi Łowickiej 

1. Jan Antoni Kapruziak, 46 lat, 
Bielawy 

2. Paweł Janikowski, 40 lat, Bielawy 
3. Dorota Czaplicka, 24 lata, Piotrowice 

4. Krzysztof Wasilewski, 46 lat, 
Nowe Zduny 

Lista Nr 10 
- KWW „Liga i Sprawiedliwość 

Ziemi Łowickiej" 
I. Janusz Kołaczek, 42 lata, Złaków 

Kościelny 
2. Zofia Wawrzyńczak, 45 lat, Zduń

ska Dąbrowa 
3. JerzyMarszałek, 44 lata, Piotrowice 
4. Marian Babicki, 51 lat, Łowicz 

OKRĘG WYBORCZY NR 4 
- Gmina Domaniewice, 

Gmina Łowicz - 3 mandaty 

Lista Nr 3 - Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

I. Sławomir Walczak, 43 lata; Rogóźno 
2. Katarzyna Zofia Morawska, 26 lat, Ja-

strzębia 
3. Leszek Gejo, 50 lat, Łowicz 
4. Wiesław Adach, 56 lat, Łowicz 
5. Tadeusz Kapusta, 52 lata, 

Domaniewice 

Lista Nr 6 
- Komitet Wyborczy PSL 

I. Jan Makowski, 43 lata, Klewków 
2. Ryszard Klemens Ogonowski, 3 7 lat, 

Domaniewice 
3. Andrzej Pełka, 40 lat, Jamno 
4. Mieczysław Feliks Szymajda, 46 lat, 

Domaniewice 
5. Leszek Henryk Dróżka, 56 lat, 

Skaratki 
6. Michał Janusz Śliwiński, 25 lat, 

Niedźwiada 

Lista Nr 8 
- Koalicja Ziemi Łowickiej 

1. Jacek Stelmaszewski, 39 lat, Łowicz 
2. Anna Elwira Kowalczyk, 69 lat, 

Łowicz 
3. Bogdan Walczak, 37 lat, Łowicz 

Lista Nr 9 - „Jedność Łowicka" 
I. Wiesław Franciszek Sierota, 64 lata, 

Parma 
2. StanisławWojda, 59 lat, Zielkowice 
3. Sławomir Adam Zn,ajewski, 38 lat, Pi

laszków 

Lista Nr 10 
- KWW „Liga Sprawiedliwość 

Ziemi Łowickiej" 
I. Tadeusz Kurczak, 46 lat, Bocheń 
2. Marek Jędrzejczak, 34 lata, 

Domaniewice 
3. Małgorzata Kosiorek, 44 lata, Świe

ryż Drugi 

OKRĘG WYBORCZY NR 5 
- Gmina Chąśno, Gmina 

Kiernozia, Gmina Kocłerzew 
Południowy - 3 mandaty 

Lista Nr 2 - Komitet Wyborczy 
Samoobrona RP 

I. Waldemar Jan, Wojciechowski, 
37 lat, Wicie 

2. Jan Jabłoński, 42 lata, Różyce 
3. Marek Ziółkowski, 33 lata, Wicie 

Lista Nr 3 - Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

I. Stefan Jędrzejczyk : 56 lat, 
Kiernozia 

2. Wiesław Kędziora, 47 lat, Łowicz 
3. Stanisław Woźniak, 48 lat, Wicie 
4. Jan Ledzion, 45 lat, Natolin 

Kiemozki 

Lista Nr 6 
- Komitet Wyborczy PSL 

I. Julian Adam Nowak, 59 lat, Boczki 
2. Janusz Żurek, 50 lat, Natolin 

Kiernozki 
3. Stanisław Eugeniusz Kaźmierczak, 

61 lat, Łowicz 
4. Wiesław Jan Miazek, 63 lata, 

Łowicz 

5. Wojciech Lus, 26 lat, Chruśle 
6. JózefJreneusz Łacheta, 50 lat, 

Kocierzew 

Lista Nr 8 
- Koalicja Ziemi Łowickiej 

I. Danuta Gudaj, 38 lat, Małszyce 
2. Wojciech Czubak, 48 lat, Łowicz 
3. Piotr Mirosław Wysocki, 27 lat, 

Boczki 

Lista Nr 9 - „Jedność Łowicka" 
I. Stanisław Jan Budzeń, 37 lat, 

Boczki 
2. Zbigniew Deka, 29 lat, Łowicz 
3. Janusz Kozera, 45 lat, Łowicz 
4. Jerzy Szachogłuchowicz, 50 lat, 

Wyborów 

Lista Nr 10 
- KWW „Liga i Sprawiedliwość 

Ziemi Łowickiej" 
1. Krzysztof Dąbrowski, 40 lat, Osiek 
2. Włodzimierz Dylik, 44 lata, 

Kiernozia 
3. Tadeusz Uczciwek, 45 lat, 

GoleńskQ 

4. Stanisław Gładki, 49 lat, Sierżniki 
5 Eugeniusz Wojdą, 58 lat, Boczki 
6. Stanisław Witeczek, 67 lat, Wola 

Stępowska 

Bieg papieski, 1J1odlitwa i kwesta 
J uż w najbliższą niedzielę, 14 paź

dziernika po raz drugi obchodzić 
będziemy Dzień Papieski. W tym 

roku obchody rozpoczną się jednak 
dzień wcześniej, o godz. 19.00 proce
sją różańcową z figurą Matki Bożej Fa
timskiej, która będzie szła z kościoła 
Matki Bożej Nieustającej Pomocy na 
Korabce w Łowiczu. Różaniec będzie 
odprawiony w intencji Ojca Świętego. 
W kościele na Korabce w niedzielę o 
godz. I O.OO odprawiona będzie msza 
św. w intencji papieża, a o 19.00 odbę
dzie się finał diecezjalnego konkursu 
recytatorskiego poezji religijnej. Mul
timedialną prezentację poświęconą Ja
nowi Pawłowi II w wykonaniu Stowa-

Dzień Papieski po raz drugi 

rzyszenia Harcerstwa Katolickiego 
„Zawisza" z Rawy Mazowieckiej będzie 
można obejrzeć o godz. 20.00. Apel Jasno
górski w intencji Ojca Świętego rozpocz
nie się o godz. 20.45 i będzie to zakoń
czenie uroczystości Dnia Papieskiego. 

W niedzielę o 14.30 rozpocznie się 
I Bieg Papieski, którego start zaplano
wano przy kamieniu na boisku Szkoły 
Podstawowej nr 7 - w miejscu, w któ
rym Jan Pawła 11 celebrował w 1999 
roku mszę świętą, a meta biegu będzie 
przy pomniku papieża na Starym Ryn
ku. Ma to być bieg masowy, w którym 
mogą wziąć udział wszyscy chętni. W 
trakcie oczekiwania na biegaczy o godz. 
15.00 na Starym Rynku odbędzie się 

prezentacja szkół- Szkoły Podstawowej 
7 im Jana Pawła 11, Szkoły Podstawo
wej nr 3 - im. Karola Wojtyły i Pijar
skiej Szkoły Podstawowej Królowej 
Pokoju. 
Dzień Papieski jest też okazją do 

zbiórki pieniędzy na stypendia dla zdol
nej młodzieży, które przydzielane są 
przez Fundację Dzieło Nowego Tysiąc
lecia. Publicznązbi.órkę ofiar prowadzić 
będą tego dnia członkowie KSM, Akcji 
Katolickiej i młodzież. Koordynator 
Dnia Papieskiego w naszej diecezji, ks. 
Wiesław Frelek jest przekonany, że pu
szek wystarczy dla wszystkich chętnych. 
ponieważ przygotowano 900 puszek dla 
całej diecezji łowickiej. (mwk) 
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ZOSTANĄ W PAMIĘCI NIE TYLKO NAJBLIŻSZYCH 

WINCENTY JAGIELSKI (1918 • 2002) 
Wincenty Jagielski urodził się 24 lipca 

I 9 I 8 roku w Shenandoah. Wraz z ro
dziną przyjechał do Łowicza z Ameiyki 
w 1931 roku. Miał wówczas 13 lat. Jego 
rodzice wyemigrowali za ocean za pracą. 
Ojciec pracował jako górnik. W czasie tej 
pracy uległ wypadkowi, odszkodowanie, 
jakie mu wypłacono pozwoliło mu na za. 
kup kamienicy przy Staiym Rynku 4, na 
parterze której mieści się teraz restauracja 
Polonia, w której zamieszkali. Jako kilkuna
stoletni chłopak kończył naukę najpierw 
w liceum w Skierniewicach, później studio
wał anglistykę. Pracował w szkołach jako 
nauczyciel angielskiego, ale najbardziej był 
znany jako nauczyciel udzielający piywat
nych lekcji angielskiego kolejnym pokole
niom łowiczan. Przez wiele lat był jedynym 
tego typu anglistą. Wielu jego uczniów, któ
rzy dwa razy w tygodniu przychodzili na 
45-minutowe lekcje, po zdanej maturze wy
bierało jako kierunek studiów anglistykę 
i dobrze sobie na niej dawało radę, do osób 
takich należy Ewa Rogowska - Tylman 
z domu Ochnicka, obecna kierownik sekcji 
języka angielskiego w Nauczycielskim Ko
legium Języków Obcych w Łowiczu. 
Na lekcje do Wincentego Jagielskiego przy
chodziło z niektóiych rodzin więcęj niż jed
na osoba z rodzeństwa. Był samotny. nie 
założył rodziny Był to uroczy człowiek, z nie
zwykłym poczuciem humoru, ale jednocze
śnie bardzo skromny - opowiada o swoim 
nauczycielu Ewa Rogowska - Tylman, nie 
ukiywając, że był dla niej swoistym guru. 
Znana łowicka anglistka mówi, że rodzice 
zapisali ją na naukę angielskiego, gdy miała 
12 lat. Począckowo był to dla niej - podob
nie.jak dla innych młodych łowiczan - tylko 
przymus, obowiązek. Z czasem nauka an
gielskiego stawała się przyjemnością, aż 
wreszcie przeradzała się w prawdziwą pa
sję. Stawało się tak również z powodu bar
dzo nowoczesnych - jak na tamte czasy, 
metod pracy. Jedną z nich była praca nad 
angielskojęzycznymi nagraniami, które prze-

giywał z radiowych rozgłośni, np. BBC czy 
nawet stacji ameiykańskich. Odsłuchiwano 
je w czasie lekcji, następnie były ćwiczenia, 
rozmowa na dany temat. Tak naprawdę w 
tamtych czasach była to „sztuka dla sztuki" 
- mówi Ewa Rogowska- Tylman - Nie moż
na było p1zecież swobodnie podróżować, aby 
wykorzystać zdobyte umiejętności. Nie moż
na było też kupić ani książek, ani gazet, a o 
telewizji kablowej nikt wtedy nie marzył. 

Uczniowie przychodzący na lekcje do 
pana Jagielskiego w siermięźnych czasach 
PRL-u czuli w jego mieszkaniu „posmak 
Zachodu". Niezwykłą atrnosferęjego miesz
kania tworzyły antyki, w tym ogromny 
dębowy stół, przy któiym siadało się pod
czas lekcji, a także całe mnóstwo książek. 
Atrakcją lekcji była możliwość nauki z an
gielskich i ameiykańskich książek, któiymi 
zawsze się posługiwał. Niektórzy do dziś 
pamiętają książki autorstwa Hombiego i 
Candlina. Bardziej zaawansowani w naukę 
mogli też czytać u niego Newsweeka, któiy 
był wówczas w Polsce nieosiągalny, ale pan1,1 
Wincentemu przysyłała pismo do Łowicza 
rodzina, która pozostała w Stanach. Win-

centy Jagielski ubierał się zawsze na sporto
w9, charakteiystyczny dla niego był strój 
sportowy, ale markowy - dobrej klasy. Był 
bardzo bezpośredni, znajomi zwracali się do 
niego mówiąc Wacek, on sam - spotykając 
na ulicy swoich uczniów nie odpowiadał na 
powitanie „Dzień dobry', lecz po prostu 
„ Cześc~', w następnych słowach zwykł do
dawać: Co słychać? Trudno przecenić jego 
wkład w postrzeganie Zachodu w naszym 
mieście. Zdaniem tych, którzy go znali, wielu 
osobom otworzył oczy na Zachód. Poprzez 
naukę_iezyka mieli możliwość przygotować 
się do kontaktu z Zachodem, któiy przecież 
w końcu nastąpił. Na angielskim jego świat 
się nie kończył. - Mówiliśmy o nim „Jan
kes" - mówi Jerzy Garczarczyk, któiy 
wspomina, jak jego brat Stanisław, dostał od 
pana Wincentego dwie prawdziwe ... rakie
ty tenisowe. Przydomka tego używali przez 
wiele lat Jerzy Wojda i bracia Garczarczy
kowie. Pamiętajągo jako czołowego łowic
kiego tenisistę, chociaż formalnie tytułu mi
strza chyba nigdy nie miał. Na pewno inte
resował się sportem, harcerstwem, jak wielu 
innych łudzi z tego pokolenia. W tenisa grał 
z nimi na pierwszych trawiastych kortach w 
rejonie dworca Łowicz Przedmieście, póź
niej przenieśliśmy się na Kataizynów (..). 
Opowiadał o Stanach Zjednoczonych, cho
ciaż niekiedy podejrzewaliśmy. że zmyśla. 
Teraz wiemy. że taknie było- on mówił praw
dę. Zwykł też mówić, że nie powinniśmy wie
rzyć zbytnio w komunizm, o ustroju tamtym 
mówiąc „system" - wspomina J. Garczar
czyk. Miał też Jagielski w swojej bibliotece 
szereg przedwojennych książek o tematyce 
harcerskiej, przekazał je zaprzyjażnionym 
druhom. Z tego, co pamiętają wynika, że 
pan Wincenty jeszcze mieszkając w USA 
należał do polskiego skautingu. Nie mają też 
znajomi wątpliwości, że ten urodzony w 
Ameiyce, wieloletni łowiczanin był wielkim 
patriotą, któiy bardzo-kochał Polskę. Zmarł 
I O września i został pochowany na cmenta
rzu katedralnym w Łowiczu. (mwk) 

MARIA POLIT (1934 • 2002> 
O deszła od nas zbyt wcześnie, mogla-by 

jeszcze długo żyć. Była zdrowa i pełna 
energii, a zmarła tak nagle. Długo nie bę
dziemy mogli wypełnić pustki po jej odejściu. 
Najmłodszy wnuczek nie może zrozumieć, 
dlaczego nie ma babci - tak o śmierci Pani 
Mańi mówi jej córka Wanda. Pani Mańa 
urodziła się 2 czerwca 1934 roku w Głow
nie. Starszy o 6 lat brat przyjął ją bardzo 
ciepło. Podobno przez pierwszy tydzień 
po narodzinach siostry nie odstępował na 
krok od jej łóżeczka, nie pozwalał obcym 
dotykać maleństwa Po kilku dniach zainte
resowanie niemowlęciem osłabło, ale troska 
o młodszą siostrę pozostała Pani Mańa jako 
kilkuletnia dziewczynka oraz jako młoda 
panna zawsze mogła liczyć na pomoc brata 
Pilnował jej, stawał w obronie. Po ukończe
niu szkoły pani Maria rozpoczęła pracę w 
spółdzielni gorseciarskiej im. Włady Bytom
skiej, mieszczącej się przy ul. Swoboda. Z 
zawodu była krawcową i bardzo lubiła to 
zajęcie, sprawiało jej ono przyjemność. Za
wsze nam powtarza/a, ie jak słyszy miaro
il'.Y stukot maszyny do szycia, uspokaja się i 
przy takich dźwiękach może przemyśleć 
wszystkie sprawy i problemy - mówi córka 
pani Mańi, Wanda. 

Jako 20-letnia panna poznała Kazimie
rza, swojego przyszłego męża. Spotkali się 
w Boże Ciało na procesji. Kazimierz, któiy 
był kolegą z klasy brata pani Mań i, od pierw
szego spotkania z Marią zaczął często by
wać w jej domu rodzinnym, pod pretek
stem odwiedzania kolegi. Dopiero po pół
rocznych wizytach zdecydował się zdra
dzić prawdziwy powód odwiedzin. Pani 
Mańa .. ucieszyła się, gdyż i jej spodobał się 
kolega brata. Po dwuletnim okresie narze
czeństwa zdecydowali się na ślub. 

Czasy były ciężkie, młodzi z trudem urzą
dzali własne gniazdko. Po urodzeniu pierw. 
szej córki, Haliny, pani Mańa zrezygnowa
ła z pracy w spółdzielni. Po dwóch Jatach na 

świat przyszło kolejne dziecko, syn - To
masz, a po nim najmłodsza córka - Wanda 
Pani Mańa skupiła się wówczas tylko na 
wychowywaniu dzieci i prowadzeniu domu. 
Nie porzuciła całkowicie maszyny. Szyła 
dla rodziny i znajomych w domu. Dorabiała 
tym sposobem, pomagając mężowi w utrzy
maniu rodziny. Mama wychowywała nas 
praktycznie sama. Tata zawsze gdzieś 'l'.Y
jeżdżał. Wiemy. że bardzo nas kochała, co 
odczuwaliśmy na każdym kroku. Teraz tym 
bardziej czujemy ogromną pustkę i smutek, 
który towarzyszy nam codziennie. Zresztą 
nie tylko nas tak traktowała. Była bardzo 
miła i koleżeńsko, nikomu nie odmawiała 

pomocy i wsparcia. Dla wnuków zawsze 
miała naszykowany jakiś przysmak w to
rebce, dlatego dzieci tak często do niej zaglą
dały w poszukiwaniu łakoci, nawet bez po
zwolenia - mówi córka Wanda Pani Mańa 
bardzo cieszyła się z prajścia na świat wnu
ków, opieka nas nimi przypominała jej Jata 
młodości i okres troski o swoje dzieci. Czę
sto pomagała córkom w opiece nad wnuka
mi, zwłaszcza do skończenia przez nie 3 lat, 
bo później dzieci szły do przedszkola. 

Pani Maria zmarła nagle w marcu tego 
roku, pogrążając w żałobie dwie córki 
i syna z rodzinami. 

(eb) 

Pani EWIE WÓJCIK 
wyrazy współczucia z powodu śmierci 

R-1180 

• 
M~ZA 

składa Stowarzyszenie Wychowanków 
Szkół Technicznych w Łowiczu 

SERDECZNE PODZIĘKOWANIA 
wszystkim, którzy uczestniczyli 

w uroczystościach pogrzebowych 

ś.P. PAWU BRZĄKAtY 
R-1175 składają: żona, córki, zięć i pozostała rodzina 
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t ODESZLI OD NAS (28.09 -3.10) 
~8 września: Stanisław Jaroń, 1.88, Osiny; Władysiawa Kotlarska, 1.79, Róży
ce; Marianna Jemioła, 1.80, Łowicz; Leokadia Czarnecka, 1.72, Brzozów; 
1 października: Ryszard Szczepanik, 1.68, Łowicz; 3 października: Zenon 
Różycki, 1.67, Łowicz; 

Wszystkim, którzy opiekowali się moją najdroższą MAMĄ 

ś.P. ALICJĄ tUKASZEWSKĄ 
przede wszystkim Pani doktor JOLANCIE FRĄTCZAK, 

Siostrom z Caritasu i Opieki Społecznej 
oraz wszystkim towarzyszącym Jej w ostatniej drodze życia, 

zwłaszcza kolegom z Targowicy Miejskiej, 

R-1171 

jak również moim najlepszym przyjaciołom, którzy 
wspierali mnie duchowo 

SKŁADAM SERDECZNE PODZIĘKOWANIA 
Czesława Cybulska z rodziną 

SERDECZNE PODZIĘKOWANIA 
ks. BOGUMIŁOWI KARPOWI 

oraz wszystkim pracownikom Radia Plus 
„Między Łodzią a Warszawą', którzy wzięli udział 

w ostatniej drodze naszego syna i brata , 
UFAtA JELINSKIEGO 

R-1168 składa Rodzina 

W 60. rocznicę powstania 
Oddziału Partyzanckiego Związku Walki Młodych 
w Różycach Zastruga, gm. Chąśno, obecnie gm. Kocierzew 

DOWÓDCY ODDZIAtU ZWM 
oraz KOLEGOM I KOLEŻANKOM poległym 
w walkach partyzanckich SKUDAMY HOłD 

CZEŚĆ ICH PAMIĘCI 
R-1144 Przyjacieje walk partyzanckich ZWM 

PODZIĘKOWANIE 
dla personelu Oddziału Chirurgii 
Szpitala Miejskiego w Łowiczu, 

lekarzom, pielęgniarkom i salowym 
za okazaną pomoc w ciężkiej chorobie 

ś.p. WtADYStAWY KOTLARSKIEJ 
R-1152 

składa najbliższa rodzina 

„ 

Firma H. ·Skrzydlewska "' 
GŁOWNO, ul. Łowicka 7/11 

tel. (0-42) 719-30-24, 710-71-90 
(czynne całą dobę) 

tel. w ŁODZI (0-42) 672-33-33, 672-30-27 (czynne całą dobę) 

OFERUJE UStUGI POGRZEBOWE 
NA NAJWYŻSZYM POZIOMIE 

całość usługi pogrzebowei 1 trumną dębową iui od .600 zł 
'-

Przewóz zmarłych do chłodni i przechowywanie - NIEODPŁATNIE 

ZAKłAD POGRZEBOWY 
~.,,c~o~ 

Dorota Doroba 
OFE RU.JE: 

• sprzeclai tnamien • nekrologi 
• przewóz na cały kraj • kondukty 
• tabllczkl · pogrzebowe 

Łowicz, ul. Jana Pawła li nr 5, tel. (0 .•.. 46) 837-20-22 
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INFORMATOR 

ŁOWICKI 
Telefony: 

Taxi osobowe 837-34-01 

Taxi bagażowe 837-35-28 

Powiatowy Urząd Pracy 837-04-20; 837-03-73 

Biuro Rady Miejskiej 830-91-06, 830-91-11 

Urząd Miejski: Sekretariat 830-91-51 

Awarie oświetlenia ulicznego 830-91-45 do 47; 
0606-60-54-94 czynny całą dobę; 

(024) 254-45-52 od 9.00 do 17.00 

(024) 253-30-96 od 17.00 do 9.00 dnia następnego; 

Urząd Skarbowy 837-65-05 

ZUS 837-69-09 

Rodzinny Klub Abstynenta „Pasiaczek" 

Łowicz, ul. Stanisławskiego 31 (na tyłach SP nr 4), 
tel. 837-66-92, czynny. codziennie 15.00-21.00 

Punkt pomocy dla ofiar przemocy w rodzinie 
(siedziba RKA „Pasiaczek", Łowicz, 
ul. Stanisławskiego 31 ), czynny: pn„ czw„ pt. 
w godz. 16.00-19.00 

Samopomocowa Grupa Abstynencka 
„Nie ma mocnych" w Zdunach (siedziba GOK Zdu
ny) - spotkania w czwartki o godz. 18.00 

Telefon zaufania--dla kobiet z chorobami nowotworo
wymi narządu rodnego i sutka 837-37-07, 
czynny w poniedziałek od 13.00 do 15.00, w czwar
tek od ł 5.00 do 17.00 

Informacje: 

lnfonnacja PKP 837-63-11 

lnfonnacja PKS 837-42-24 

lnfonnacja o numerach telefonów 913 

Infonnacja o numerach; tel. mi<;dzynarodowa 931 O 

Telegramy (nadawanie) 905 
Zegarynka 9226 · 

Rozmowy międzymiastowe 900 

Naprawa telefonów 9224 

Bezpłatna infonnacja gospodarcza o handlu, usługach, 
produkcji i wyższej użyteczności publicznej, 
tel. (046) 94-34, fax (046) 322-555 

Pogotowia: 

Pogotowie ratunkowe 999 

INFORMATOR 
GŁO.WIEŃSKI 

I STRYKOWSKI 

Telefony w Głownie: 

Filia Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu 
719-20-76 

Urząd Miejski: - ul. Młynarska 719-11-51 
- ul. Dworska 719-11-29 

Urząd Gminy Głowno 719-20-81 
Urząd Skarbowy 719-19-01 
Powszechny Zakład Ubezpieczeń 719-23-77 
Taxi osobowe 719-10-14 

Telefony w Strykowie: 
Filia Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu 

719-84-22 
Urząd Miejski 719-80-02 

Straż pożarna 998 

Policja 997 

Telefon infonnacyjncrproblemowy 
(dla osób mających problem alkoholowy) 
837-66-92, codziennie w godz.16-22, 
poradnia 837-36-51 

Policyjny telefon zaufania 837-80-00 

Pogotowie energetyki cieplnej 837-59-16 

Pogotowie wodno-kanalizacyjne 837-35'32 

Pogotowie energetyczne 837-36-05 

Gaz butlowy 837-16-16, 837-26-74, 837-66-08, 
837-41-02, 837-30-30, 837-42-40, 837-72-72, 
837-20-37, 837-47-77, 837-44-44 

Warsztat konserwat. LSM 837-65-58 

Zaklad pogrzebowy: 837-53-85, 
837-20-22, 837-07-1 o 

Lecznica dla zwierząt: 

ul. Starośc>ńska 5, tel. 837-52-48 

ul. Chełmońskiego 31, tel. 837-35-24 

Dyżury przychodni: 

• Pogotowie ratunkowe - tel. 999 

• Dział Pomocy Doraźnej, ul. Ułańska 28, 
tel. 837-56-24 

- Ambulatorium Pomocy Doraźnej czynne: 
w dni robocze w godz. 16-8, soboty, niedziele 
i święta od 8 (przez 24 h) 

Pacjenci objęci opieką medyczną Niepublicz
nych Zakładów Opieki Zdrowotnej- przyj
mowani są w Ambulatorium Pogotowia po go
dzinach funkcjonowania powyższych Zakła
dów. 

- Pedia!ryczne Ambulatorium Pomocy Doraźnej, 
ul. Ułańska 2; czynne: przyjęcia dzieci do 3 r.ż. 
- w dni powszednie w godz. 16-8; przyjęcia dzieci 
do 16 r.ż. - w soboty, niedziele i święta przez 24 
godziny. 

Dzieci objęte opieką medyczną Niepublicznych Za
kładów Opieki Zdrowotnej 
- przyjmowane są w Ambulatorium Pediatrycz
nym po godzinach funkcjonowania powyższych 
zakładów. 

• Poradnia Odwykowa, ul. Kaliska 6, 
tel. 837-36-51 

Msze święte 
w niedziele i święta: 

• Parafia św. Ducha: 7.00, 8.30, IO.OO, 
11.30, 18.00; 

• Parafia Chrystusa Dobrego Pasterza: 7.00, 8.00, 
IO.OO, 11.15, 12.30, 17.00; 

Urząd Gminy 719-81-49 
KRUS 719-95-15 
Powszechny Zakład Ubezpieczeń 719-80-53 
Taxi osobowe 719-81-35 

Informacje w Głownie: 

lnfonnacja PKP 719-10-17 
lnfonnacja PKS 631-97-06 
Naprawa telefonów 96-96 
Naprawa telefonów publicznych 980 

Informacje w Strykowie: 
Naprawa telefonów 924 

PogotO'lyia w Głownie: 
Pogotowie ratunkowe 7 ł 9-28:05 
Policja 719-20-20; 997 a!annowy 
Straż pożarna 719-10-08; 998 alannowy 
Zakład pogrzebowy 719-14-40, 719-30-24 
Lecznica dla zwierząt: 
- ul. Sowińskiego 3, tel. 719-11-04; 
--ul. Łowicka 62, tel. 719-14-40 
Pogotowie energetyczne 71'l-10-60 

• Kościól Sióstr Bernardynek: 8.00, I O.OO; 
e Kościól o.o. Pijarów: 8.00, 9.30, 11.00, 

12.30, 16.00; 
. • Katedra: 7.00, 9.00, I 0.30, 12.00, 18,00, 

20.00; w soboty godz. 18.00 msza z liturgią 
niedzielną. 

• Kaplica seminaryjna: I O.OO 
• Parafia pw. Matki Bożej Nieustającej Pomocy: 

8.00, I O.OO, 12.00, 18.00 

• Kościól św. Leonarda: niedziele IO.OO, 11.30, 17.00 

Apteki: 
Łowicz- dyżury nocne: 
czw. IO.IO. 3 Maja 15 tel. 0-601-781-708 
pt. 11.1 O. Bonifraterska 2 tel.83 7-45-55 
sb. 12.10. Nowy Rynek 36 tel. 837-45-36 
ndz. 13.10. Sikorskiego la tel. 837-42-64 
pott 14.10. Stary Rynek 17 tel. 837-42-93 
"t 15.10. Armii Krajowej 2 tel.837-64-41 
śr. 16.10. Kostka I tel. 837-51-32 
Apteka ,,Sloneako" ul. Stanisławskiego 27, 
tel. 830-22-02 

stały dyżur: od pon. do sb. w godz. 8.00-22.00 
w niedziele w godz. 9.00-15.00 

Stary Rynek 14 
czynna w każdą sobotę w godz 9.00-15.00, 
niedzielę w godz. 8,00-14.00 

Sikorskiego I 
czynna od pon. do piątku 8.00-20.00, 
soboty 8.00-16.00 

Apteka „Bratek", os. Bratkowice, tel. 837-09-20 
czynna od poniedziałku do piątku 
w godz. 8.00-20.00, sobota 8.00-14.00 

Apteka 1Yfmana, ul. Pijarska 
czynna: od poniedziałku do soboty 
w godz. 8.00 do 20.00 

Apteka „Malwa", ul Nowy Rynek 36, 
czynna w sobotę 8.00-20.00, 
niedzielę 8.00-14.00 

Apteka „Bonifraterska", ul. &nifr•terska 2 
czynna codziennie od godz. 8.00 do 20.00 

Bclchów: pn. - pt. 9.00-14.30 
Bielawy: pn. - pt. 8.00-15.00 
Bolimów: R. Kościuszki 

pn. wt. pt. 9.00-16.00; C'ZW. I 0.00-17.00 
Chąśno: pn.-pt. 9.00-14.00, 16.00-18.00, 

sb. 8.00-12.00 
Domaniewice: pn. I 0-17, wt. - pt. 8.00-15.00, 

sb. 8.00-12.00 
Łyszkowice: pn. - pt. 9.00-16.00, sb. 10.00-14.00 
Kiernozia, Rynek Kopernika 12 

czynna: pn.-pt. 8.00-ł 6.00 sb. 8.00-ł 3.00 
Sobota: pn.-pt. 8.30-15.00 

Pogotowia w Strykowie: 
Policja 719-80-07; 997 alannowy 
Straż pożarna 719-82-95; 998 alannowy 
Zakład pogrzebowy 719-86-16 
Lecznica dla zwierząt 719-80-24 
Zakład energetyczny 719-80-1 O 

Dyżury przychodni ZOZ 
w Głownie: 

ul. Kopernika 19, tel. 719-10-27 
- lekarz internista: 8.00-12.00 
- pediatra 8.00 - 12.00 po 12.00 -izba przyjęć w szpitalu 
- niedziela i święta - izba przyjęć czynna przez całą dobę, 

ul. Wojka Polskiego 33 
Przychodnia Specjalistyczno-Psychiatryczna 
ul. Kopernika 19, tel. 719-10-27 

Dyżury przychodni 
w Strykowie: 

ul. Kościuszki 27, 719-80-34, 
- Lekarz ogólny sobota 8.00-12.00 po 12.00 - izba 
przyjęć w szpitalu w Głownie 

Nieborów: pn.-pt. 7.30-15.30, sb. 9.00-12.00 

Zduny: pn.-pt.8.00-17.00, sb. 8.00-12.00 

Imprezy sportowe 
Wszelkie informacje sportowe zamieszczamy 

w lnfonnatorze Sportowym na str. 40. 

Kino Bzura 

Czwartek. I O października: 
• godz. 18.59 - DKF „Bez Nazwy" zaprasza na 

film Francica Vebera pt. „Plotka". 

Księgowy z fabryki prezerwatyw ma po 20 la
tach zostać z niej zwolniony. To nie pierwsze nie
szczęście, jakie spotyka tego nieśmiałego, nud
nego faceta. Dwa lata temu odeszła od niego żona, 
17-letni syn nie chce z nim rozmawiać. Główny 
bohater myśli o skoczeniu z okna, ale od samo
bójstwa odwodzi go emerytowany sąsiad psycho
log. Wpada on też na pomysł, jak uratować posa
dę bohatera. Wysyła do jego pracy spreparowane 
zdjęcia, przedstawiające księgowego w niedwu
znacznej sytuacji w barze w gejów. 

Piątek - niedziela, I 1-13 października: 

• godz. 17.00 - „Scooby Doo" - film prod. USA; 

•godz. 19.00 - „Śmiertelna wyliczanka" - film prod. 
USA; 

Dwóch kalifornijskich licealistów, cytujących 
obficie Nietzschego i popijających absynt, 
postanawiają popełnić „morderstwo doskonałe" -
na osobie zupełnie przypadkowej,- z którą nie mają 
żadnego związku, bez pozostawienia żadnych 
śladów. 

Poniedziałek. 14 października: 

• kino nieczynne 

Wtorek - środa. 15-16 października: 

• godz. 17.00 - „Scooby -DOO:' - film prod. USA; 

•godz. 19.00 - „Śmiertelna wyliczanka" - film prod. 
USA; 

Wystawy: 

• Gminna Biblioteka Publiczna w Nieborowie 

Wystawa malarstwa Stanisławy Kołodziejek 
.ze Skierniewic, którą będzie można oglądać do 15 
października. 

•Muzeum w Łowiczu 
Wystawa malarstwa, grafiki i rysunku Zofii Brcr 

niarek. Wystawa potrwa do końca października. 

• Galeria Browarna 

12 października, sobota, godz. 18.00 - prezen
tacja futurystycznej koncepcji zagospodarowa
nia łowickiego Parku Błonia. 

Dyżury aptek w Głownie: 
czw. IO.IO. ul.Sikorskiego45/47 tel. 719-10-28 
pt li.IO. ul.Sikorskiego45/47 tel. 719-10-28 
sob. 12,10. ul.Sikorskiego45/47 tel. 719-10-28 
ndz. 13.10. ul. Zgierska 27 tel. 719-24-84 
ptt 14.10. ul.Zgierska27 tel. 719-24-84 
"t IS.IO. ul.Zgierska27 tel. 719-24-84 
śr. 16.10. ul. Zgierska 27 tel. 719-24-84 
w każdą niedzielę przerwa 15.00-18.00 
Apteki pełnią dyżury: 
w dni powszechne od godz. 19.00 do 8.00 dnia 
następnego; w soboty od godz. 8.00 do 8.00 dnia 
następnego; w niedzielę od godz. 8.00 do 8.00 dnia 
następnego 

Apteka w Bratoszewicach: 
czynna: od poniedziałku do soboty w godz.. 8.00-14.00 
Apteló w Strykowie czynne: 
ul. Kolejowa Ił: pn. - pt. 9.00-17.00, 
ul. Targowa 14: pn. - pt 8.00-18.00, 

sb. 8.00-14.00; 

Dyżury. aptek w Strykowie: 
ndz.13.10. ul. Kolejowa 11 w Strykowie 

w godz. 9.00-15.00 

Ceny żywności: {dane z 8 października) w Łowiczu 
i w Głownie 
i w Strykowie 

ASORTYMENT 

cukier 1,99 2,00 2,10 2,19 2,19 2,19 

mąka szymanowska 1,95 1,80 2,00 2,05 1,85 2,05 
cheb 1 30 1,00 090 088 o 88 088 
ziemniaki o 50 0,50 0,60 
marchew 1,00 

schab 13 70 12,00 11 50 
wołowe bez kości 11,00 14,30 
wołowe z kością (antrykot) 9,00 

pat a 8,00 8,00 
szynka gotowana 19,30 17,00 . 16,50 17,10 
sa ceson 7,30 8,00 7,10 8,10 
kiełbasa zwyczajna 9,00 7,40 7,10 
kiełbasa wiejska 11,50 13,00 9,00 9,80 
parówki 7,80 7,50 6,50 5,60 5,60 

kaszanka 4,20 5,50 5,00 3,80 3,80 

słonina 3,30 3,00 2,65 2,65 

kurczak 5,49 5,60 5,60 5,60 

filet z morszczuka 12,50 14 90 
makrela wędzona 10 oo 9 50 
mleko tłuste w folii 1 29 1,29 129 
masło extra 2,00 2,30 2 27 2,15 2,27 
masło śmietankowe 

masło roślinne ,7 1 70 1,90 1,63 1 50 
olej 4,78 2,90 3 30 4,40 3,55 3 59 
jaja 0,29 0,20-0,30 0,30 0,30 0,25 0,25 
twaróg 7,72 8,00 8,69 8,69 8,69 

1,99 1,89 2,10 

1,90 1,67 1,95 

1 30 o 79 1 25 

0,50 049 0,70 

1290 13 39 

13,50 12,73 

7,70 

7,80 11,98 

18,90 14,00 18,73 

7,80 6,60 8,34 7,40 

8,00 9,00 9,20 

10,80 12,00 9,97 10,50 

7,50 7,40 6,73 7,90 

5,90 4,60 5,47 4,50 

2,90 3,00 

5,10 4 22 5,64 

15 50 14 70 

1 35 1,37 

2,60 200 2,02 

2,21 

1 62 1 80 140 

3 oo 449 3 89 

0,25 0,35 0,21 

7,72 7,72 8,70 

<:"' 
"' Ol - :::> 
·~o 
(i)-' 

....J :::> 

1,94 2 oo 2,20 1,95 2,00 

1,79 1,90 2,00 1,70 1,90 

1 2 110 1 10 1 30 
0,50„ 040 040 040 

0,60 0,70 0,90 

11 50 

15 oo 
- 8,00 

8,99 9,00 

16,89 17,40 16 oo 
829 540 

7 49 7 80 

9,59 9,00 840 8,20 

559 7 oo 6,40 5 90 

489 3 90 7,20 4 50 

3,45 2,50 2,40 

5 60 5,05 

1080 12,00 

8 60 9,50 

1 20 1,30 

2 20 2,00 

1 90 2,20 
1,55 1,60 

3,40 3,50 

o 20 0,25 

7,80 8,00 

10.10.2002 r. 

KRONIKA , 
WYPAD KO W 
MILO~NYCH 

urotf.zi{i się w .Łowiczu I 
i w (jfownie: ~ 
CÓRECZKI 
- państwu Tylkowskim z Łowicza 
- państwu Szachogłuchowiczom z Łowicza 
- państwu Siekierom z Jeziorka 
- państwu Gajdom z Pilaszkowa 
- państwu Rolińskim z Łowicza 

SYNKOWIE 
- państwu Kłębuckim z Łowicza 
- państwu Chetmanowskim 

z Dzierzgówka 
- państwu Antczakom z Łowicza 
- państwu Zabostom z Łowicza 
- państwu Jankowskim z Łowicza 
- państwu Pawlatom z Łogowa 
- państwu Karlikowskim z Żyehlina 

Hu6owafi sobie: 
- Marta Radtke z Lenartowa 

i Daniel Kowalski z Bełchowa 
- Agata Siwińska z Lodzi 

i Marcin Stacewicz z Łodzi 
- Katarzyna Urbanek z Woli Gosławskiej 

i Marek Wiśniewski z Chruślina 
- Beata Wojda z Grudz Starych 

i Hubert Marcin Orzeł z Grudz Starych 
- Barbara Stobnicka z Woli Stępowskiej 

i Bogusław Wójciech Znaleźniak 
z Rzeszowa 

- Katarzyna Kubica z Łowicza 
i Paweł Kuza z Łowicza 

- Aneta Bartosiak z Krępy 
i Dariusz Marian Stemporowski z Łowicza 

- Beata Zagajewska z Bolimowa 
i Witold Żakowski z Humina 

- Kamila Kapuścińska ze Zduńskiej Dąbrowy 
1 Piotr Muras z Przemysłowa 

• SKARB ROLNIKA e 
REDAGOWANY PRZY WSPÓlPRACY Z WOJEWÓDZKIM 

ODR BRATOSZEWICE • REJON ŁOWICZ 

NOTOWANIA Z TARGOWISKA 
W ŁOWłCZU z dnia 2.10.2002 r. 

jęczmień 
owies. 
pszenica 
ziemniaki 
jaja fermowe 
jaja wiejskie 
brokuł 
brukselka 
buraki 
cebula 
czosnek 
fasola Jaś 
gruszki 
jabłka 
kalafior 
kalarepa 
kapusta biała 
kapusta czerwona 
kapusta kisz. 
kapusta pekińska 
marchew 
ogórki 
papryka czerwona 
papryka zielona 
papryka żółta 
pieczarki 
pomidory 
pietruszka 
por 
rzodkiewka 
sałata 

q 
q 
q 
q 

15 szt. 
15 szt. 

szt. 
kg 
kg 
kg 

szt. 
kg 
kg 
kg 

szt. 
szt. 
szt. 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 
kg 

szt. 
szt. 

włoszczyzna szt. 
miód wielokwiatowy 0,901 

48,00 
40,00 
52,00 
30,00 

4,00 
5,00 
2,50 
3,00 
1,00 
0,80 
0,50 
5,00 
2,00 
1,20 
2,50 
1,00 
1,00 
1,00 
3,00 
2,00 
1,00 
2,20 ' 
3,00 
2,50 
3,00 
4,50 
3,50 
2,00 
0,80 
1,50 
1,50 
1,50 

21,00 

ROLNIK SP.RZEDAJE 
Żywiec wieprzowy: 

• Domaniewice (7.10); 2,25 zl/kg +VAT; 
Żywiec wołowy; 
• Domaniewice (7.10); 
jałówki 2,20-2,40 zł/kg+ VAT; byki 2,80-3,10 
zł/kg + VAT; krowy 1,60 zł/kg + VAT; 

OFERTY PRACY 
Powiatowy Urząd Pracy w Łowiczu 

(stan na 8.10.2002 r.) 

•doradca finansowo-ubezpieczeniowy 
•szwaczki z grupą inwalidzką 
• agent do spraw sprzedaży produktów 

finansowych 
• agent do spraw sprzedaży usług telekom. 
•sprzedawca 
•spawaczelek1ryCZl10i)aZowyzgrupąinwalidzką 
• referent z biegłą znajomością 

języka angielskiego 
• handlowiec 
• sprzedawca - absolwent 
•murarz 
• referent księgowości 
• handlowiec 
• operator liniału pomiarowego 

z grupą inwalidzką 
•frezer 
• inżynier chemik lub technik 
•diagno~a 

Odnośnie ww. ofett PUP nie udziela telefonicznie iadnych 
informacji. Zainteresowani p10SZeni są o kontakt osobisty. 
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Czeski 
film 
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SPOZA 
KADRU 

G lośno
 w ostatnich dniach o po

chodzącym z Sochaczewa, 
ajbardziej znanym polskim de

tektywie, Krzysztofie Rutkowskim. 
Schwytanie bandziora i mordercy 
przez naszego Sherlocka Holmesa tuż 
za polską granicą, w Czeskim Cieszy
nie wzbudziło wiele zamieszania. Obu
rzeni są Czesi, według których Rutkow
ski pogwałcił ich suwerenność i w og.óle 
szarogęsił się na Zaolziu, jakby chciał 
nawiązać do słynnego wejścia polskiej 
armii na te tereny 2 października 1938 
roku. Rutkowski, który wkroczył na Za
olzie niemal dokładnie w rocznicę tam
tych, niezbyt chlubnych dla Polski wy
darzeń, twierdzi, że o całej akcji cze
ska policja bardzo dobrze wiedziała, 
mało tego, wyważanie drzwi do poko
ju w hoteliku, w którym bandzior się 
ukrywał, odbyło się w przytomnej 
obecności czeskich stróżów prawa. Na
sza policja słowami najwyższego 
zwierzchnika policjantów, innego Krzysz
tofa - Janika utrzymuje, że świetnie zna
ła miejsce ukrywania się bandziora, a jego 
ujęcie przez dzielnych funkcjonariuszy 
było kwestią godzin. 

K
ażdemu prostemu człowieko
wi, który naoglądał się amery
kańskich filmów akcji, takiemu 

jak ja, nasuwa się podstawowe pyta
nie: skoro policja wiedziała, gdzie się 
bandzior ukrywa, to na co czekała? 
Czy na to, aż morderca się wyśpi i zje 
hotelowe śniadanko? A może na to, aż 
skończy mu się doba hotelowa, bo {być 
może) miał ten pobyt opłacony z góry 
i szkoda, by się coś miało zmarnować. 

W czeskich hotelach, w takich mia
steczkach jak Cz. Cieszyn, mieszka
łem kilka razy i doświadczeniami chęt
nie się podzielę. Ostatnio zdarzyło mi 
się to podczas mi.strzostw świata 
w skokach narciarskich w Harracho
vie. Hotel był podobno trzygwiazdko
wy, z góry opłacony na trzy doby {bo 
nie mogło być inaczej) przez TVP, 
a mimo to po pierwszej nocy ewaku-

owałem się do Szklarskiej Poręby, by 
dwie następne noce spędzić w zaprzy
jaźnionym hotelu .Las", ryzykując oczy
wiście kolejki na granicy. Szczerze po
wiem, że nie żałowałem tej decyzji. 
Oczywiście w największej desperacji 
nie dałbym ogłoszenia: „Zamienię po
kój w czeskim hotelu na celę w polskim 
areszcie". Podobnego zdania był poszu
kiwany bandyta, któremu do aresztu 
z pewnością się nie spieszyło. Okazało 
się zresztą, że w podróży do naszych 
przyjaciół Czechów, pomógł mu polski 
policjant podwożąc samochodem 
w stronę przejścia granicznego. Być 
może, jeśli miał świadomość, kogo wie
zie, wyszedł z założenia, że w ten pro
sty sposób będziemy mieli w Polsce 
jednego bandziora mniej. 

]J
eśli zaś chodzi o czeskie hotele, 
o oczywiście nie wszystkie pre
entują poziom hoteli robotniczych 

z okresu wielkich budów socjalizmu. By
wają także hotele eleganckie, choć 
rzecz jasria drogie. Nie rozumiem jed
nak, dlaczego w serwisie informacyjnym 
Polskiego Radia usłyszałem wiado
mość zaczynającą się od słów: „W jed
nym z najdroższych hoteli w Pradze 
polski detektyw, Krzysztof Rutkowski 
zorganizował konferencję prasową itd.". 
A jakież do diabła znaczenie dla tej wła
śnie spr!'lwy miało to czy konferencja 
odbyła się w drogim hotelu (nie podano 
zresztą, w którym) czy w jakimkolwiek 
innym miejscu? W całej tej sprawie go
łym okiem widać, że ktoś w Polsce usi
łuje Rutkowskiemu szyć buty. Byłoby 
bardzo niedobrze, gdyby doprowadzo
no do odebrania mu koncesji na pro
wadzenie takich usług. Wprawdzie po
licja może bardzo nie lubić, jeśli ktoś wy
kazuje się większym od niej sprytem, 
determinacją i fachowością, ale prze
cież tu chodzi także o nasze bezpie
czeństwo. Cale zamieszanie z Rutkow
skim zaczyna po trosze przypominać 
czeski film, w którym tylko reżyser wie, 
o co tak naprawdę chodzi. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 
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Kącik Muzvcznv 

I 
czyli Stare (wciąż) Dobre Malieństwo w towiczu 
Nigdy nie spodziewałem się czegoś takiego. Jadąc na koncert SDM troszkę 
obawiałem się o frekwencję. No, bo w poniedziałek, bo zespół już taki bardziej 
nie „topowy", a w dodatku bieda w kraju, więc i te parę złotych na bilet czasem 
staje się ceną zaporową. Tymczasem ... 

Tymczasem spodziewając się lekkiej ob
suwy w rozpoczęciu przedsięwzięcia byłem 
w kinie Bzura kilka minut po osiemnastej. 
Okazuje się jednak, że śpiewający poeci 
znają się na zegarku i obce im jest tak wła
ściwe dla braci rockendrollowej całkowita 
temporalna ignorancja.Rozpoczęli punktu
alnie, więc kiedy byłem przed kasą zastana
wiałem się ile rzędów będzie wolnych. Ale 
zanim wszedłem na salę usłyszałem oklaski 
po pierwszym numerze. Gdzie tan1 oklaski. 
Owację! Klaskało kilkaset rąk co.doprawdy 
wprawiło mnie w zdumienie. Jeszcze bar
dziej zdziwiony (i nie ukrywam, że szczęśli
wy, bo wysoka frekwencja na tego typu im
prezach raduje moje serce) byłem w środku 
bo skonstatowałem, że tak zasadniczo po
bieżnie to nie za bardzo jest gdzie usiąść! 
Tak, moi drodzy. Na łowickim koncercie Sta
rego Dobrego Małżeństwa tylko w górnych 
rzędach było kilka wolnych krzeseł. 

Muszę od razu zaznaczyć, że nie należę 
do fanów poezji śpiewanej . Nie to że bar
dzo nie lubię, ale po prostu ani się za mocno 
nie znam, ani nie mam jakiś faworytów 
wśród wykonawców tej odmiany rock'n'rol
Ja. No ale Stare Dobre Małżeństwo to insza 

. inszość. W końcu każdy nieco starszy mło
dzieżowiec podrywał panny na Stachurę, 
najczęściej właśnie w interpretacji Krzysz
tofa Myszkowskiego. ,)est już za póź
no" czy ,;z nim będziesz szczęśliwsza" to 
niemal hymny, których słuchało się w aka
demikach i prywatkach na rozkleconych 
,,kaseciakach". Ale nie znałem współczesnej 
twórczości grupy, zupełną niewiadomą było 
dla mnie to co teraz prezentują. Wydaje się 
jednak, że byłem tym jedynym w „Bzurze" 

który tego nie widział. To nie był koncert - szych wersów po czym zszedł ze sceny. Ten 
to było spotkanie przyjaciół. Dobrze wie- siwy, brodaty gość emanujący jakimś takim 
dzących o czym będziemy rozmawiać, lu- ciepłem, wspaniale dopełnił występ zespo
biących się wzajemnie, choć już dawno się łu. Bo choć jego twórczość może nie ma 
niewidzących. Prowadzącyrozmowęzpu- lekkości Stachury czy intefigencji Herberta 
blicznością Myszkowski traktował słucha- · to można jej posłuchać. Zwłaszcza w wy
czy jak bliskich znajomych przedstawiając konaniu autora. 
kolejne utwory w sposób zabawny (może Przyznam, że ja wciąż czekałem na te 
tylkozbytwielebyłotakichmałosmacmych najstarsze numery SDM. No i w końcu 
aluzji alkoholowych). w bisach się doczekałem. Myszkowski, 

Zespół koncert rozpoczął swoimi now- zresztą wspominał że na zakończenie zapre
szymi kawałkami. Trzeba przyznać, że Sta- zentują te kawałki z zamierzchłej przeszło
re Dobre Małżeństwo choć już rzeczywiście ści, te z czasów „ rycerstwa, idącego pod 
nie najmłodsze to wciąż muzycznie dobre. Grunwald". Bo rzeczywiście parę lat już 
-Oczywiście centralną postaciąjest Mysz- minęło od czasu gdy się tego namiętnie słu
kowski. To on śpiewa, on trzyma piosenkę. chało ... 
Jest autorem większości muzyki i tekstów. Ale te kawałki wciąż powodująg<;,5ią skór
Ale koledzy dobrze go uzupełniają. Bardzo kę. I nie tylko takim emerytom ja niżej pod
ciekawy (młodyw StaJym ... ) basista Robert pisany. Tuż za mną sadząc po głosach sie
Sidło maniełatwąpracę. Bowiem jeśli ktoś dzieli Judzie bardzo młodzi. Więc kiedy ze
sądzi, że poezja śpiewana to cztery chwyty spół nagrywał w Łowiczu płytę („Live in 
gitarowe jest w błędzie. Myszkowski et con- Łowicz") mogli co najwyżej być w przed
sortes prowadzą bardzo ożywioną podróż szkolnych starszakach. A jednak wspólnie 
muzyczną, choć jednocześnie cały czas na z całą salę intonowali „ .. Jaka epoka, jaki 
planie pierwszym pozostaje tekst No i to rok,jaki dzień,jaki miesiąc,jaki dzieeeeeń .. . " 
instrumentarium. I skrzypce i cymbały (tak, A potem się skończyło i wszyscy chętni 
tak takie od Jankiela) dają utworom sporo mogli kupić sobie książkę śpiewającej oneg
kolorytu, ale to zawsze był znak firmowy daj w zespole Oli Kiełb, opowiadająca hi-
zespołu. storię Starego Dobrego Małżeństwa 

O warstwę słowną dba przede wszystkim Wydaje się, że za rzadko w naszym mie-
Myszkowski. Ale kapelka wykonuje wier- ście odbywają się takie imprezy. Może nie 
sze innych poetów. Adama Ziemianina tylko SDM ma w Łowiczu takąpubliczność. 
również. Jaka więc była radość wtajemni- Może warto czasem zaryzykować i zapro
czonej w meandty poezji nuconej łowickiej sić głośne nazwisko do naszego pięknego 
publiczności, kiedy w pewnym momencie miasteczka. Poniedziałkowy koncert poka
na scenie z najnowszym tomikiem wierszy zał, że i u nas jest na muzykę live popyt. 
pojawiał się właśnie pan Adam. Przy aplau- Zwłaszcza na dobrą muzykę. 

zie sali przeczytał kilka swoich nowych i star- Boguś Bończak 

Hurtownia ,,GLAZPANEL'' MARKA, TYP ROK KOLOR PRZEBIEG CENA DODATKI 

Łowicz, ul. Klickiego 18, tel. (0·46) 8J7·6J·74, 8JO·J4·14 
godz. otwarcia: pn· pt 8.00-17.30, sb 8.00-14.00 

&'-"'""" '""'\' eaaaeEl'ł 1asE10• tt«'-"'ot.-
PONADTO: • SCHODY, TRALKI, PORĘCZE PIANKA 
• PŁYTY GIPSOWO-KARTONOWE • SCHODY STRYCHOWE, OKAPY llONTAto\YA 
•GRESY, PŁYTKI KLINKIEROWE p 9,30:dlszt. 

•KLEJE,FUGl,LISTWY ROMOCJA 
• BOAZERIA PCV, SIDING 
• RYNNY - PANELE PODtOGOWE O WYSOKIEJ TWARDOŚCI, 
• DRZWI ·wewnętrzne KLEJOWE I 8EZKLEJOWE 

• zewnętrzne - PANELE ŚCIENNE MDF 
• antywłamaniowe - GLAZURA, TERAKOTA 
• harmonijkowe - ELEKTRONARZfiDZIA 80SCH i SKIL 

~ Szeroki asortyment • Ceny konkurencyjne • Raty bez pierwszej wpłaty • Upusty 

@~[Q)~® GJ®~®~® ~®u®w[k®wCID 
w ®o~~[]] ~ ~®w~ouo 

tel. (046) 862 76 98, fax (046) 862 76 89 

STILO DYNAMIC 2002 granat met. 4100 
1,8 16V 50 

PALIO WEEKEND 2002 niebieski 2 ooo 
1,216V 

PUNTO 2001 pistacja met. 27 ooo 
1,2 sx 5d 

NISSAN 2001 czerwony 24 700 
ALMERA 1,5 

KREDYTY LEASING 

~ 'Iani k:retfyt 
~ tf{a f(p.żtfegol 
OD 0,5% MIESIĘCZNIE 
• GOTÓWKA BEZ PORĘCZYCIEL/ 

DO 20.000 PLN ! 
• NA ZAKUP SAMOCHODÓW 
• NA ZAKUP NIERUCHOMOŚCI 
• NA BUDOWĘ I REMONTY 
• POD HIPOTEKĘ! 

Łowicz, ul. 3 Maja 5, tel. 837-83-38 
Skierniewice, ul. Pomologiczna 8 

0461832-18-74; www.arsil.biz R-3 

58 ooo ESP, ABS, EBD, BAS, MSR, ASR, S"Air Bag, 
klimatyzacja, centralny zamek, radioodtwa-
rzacz, szyby elektryczne, lusterka elektryczne, 
podgrzewane, aluminiowe felgi, tapicerka 

welurowa, wspomaganie kierownicy, 
siedzenia tylne przesuwane, 

38 ooo szyby atermiczne, wspomaganie 
kierownicy, immobilizer, radioodtwarzacz, 
AirBag 

29 500 szyby atermiczne, szyby sterowane 
elektrycznie immobilizer, radioodtwarzacz, 
centralny zamek, wspomaganie 
elektryczne, Air Bag 

39 900 bogate wyposażenie oprócz klimatyzacji 

przy ul. Długiej 21 

ZAPEWNIA: 
• ATRAKCYJNE CENY 

• SZEROKI ASORTYMENT 
• FACHOWĄ OBStUG~ 

IUPU li 
GODZINY OTWARCIA 6.00-21.00 

R-14 

-

... 

-~ 

-
-



„ 

-

-

22 

SAMOCHODOWE 
l<AŻDY POWYPADKOWY, PEŁNO
SPRAWNY, PŁATNOŚĆ GOTÓWKĄ 
l'AJKORZYSTNIEJSZE CENY. 
TEL. 046/837-46-96, 0609-576-949. 

Kupię powypadkowe: Uno, Punto, 
Seicento, CC • gotówka. 
Tel. 0504-578-939. 

Kupię rozbite niemieckie, japoń

Opel Record kombi, 2300 diesel, 1982 r., Cinquecento 704, 1995 r.; Uno I .O, 1993 Ford Escort 1,3, 1984 rok - sp!7.edam. 
cena 1500zł-sprzedam. r.; Polonez Caro, 1993 r. -sp!7.edam. Tel. 042/719-67-20,0606-644-253. 

Sprzedam motocykl ETZ 250, stan dobry. 
Tel. 0692-702-253. 

Tel. 0691-820-695. Tel. 042/719-20-77, 0604-392-876. 
Opel Vectra 1,6, benzyna+gaz, 1991 rok, Kupię silnik do Simsona „4" lub części

Kia 2700, 1999 r., skrzyniowy-sprzedam. Ford Transit, 1995 r., p=bieg 140tys. km szyber-<lach,alufelgi,alarm-sprnxlam. Tel. bezdokwnentu. Tel. 0602-717-207 
Tel. 0502-132-906. - sprzedam. Tel. 0606-918-282. 0604-076-164, 0692-082-1 %. 

Opel Vectra 2.0, listopad 1992 r. - sprze- Wartburg, 1987 r., cena 650 zł-sprzedam. 
dam pilnie. Tel. 042/719-28-87. Tel. 042/719-22-47. 

Opel Corsa, 1985 r., czerwony, cena 3 .500 
zł (do negocjacji) - sprzedam: 
Tel. 0503-419-755. 

Star, skrzyniowiec, 1990 r., I właściciel -
sprzedam. 
Tel. 042/71O-74-84, 0603-241-360. 

l 26p 1991 rok, zadbany oraz I 26p 1991 
rok- tanio sprzedam. Tel. 046/838-66-86, 
0503-407-736. 

GARAŻE 
Sprzedam garaż murowany. 

ZdecydoW311iekupięPolonez, I996-99rok. Tel. 046/830-33-59,0602-686-509. 
Tel. 046/838-26-13, 0600-161-172. Garażdowynaj~ia Tel. 046/837-50-23. 

I O. I 0.2002 r. 

Sprzedamdwieatrakcyjnectzialkirekreacyj
no-budowlane po 3.500 m' na ul. Wy
spiańskiego w Głownie. 
Tel. 042/719-23-42. 

Sprzedam mieszkanie M-3 w Głownie, 
I piętro, 50 m2, 55 tys. zł. Tel. 059-14-67 
po20.00. 

Sp!7.edam własnościowe M-4, środkowe, 
I piętro. Tel. 046/837-81-09 po 17.00, 
0606-647-107. 

skie i inne marki. Tel. 0606-854-452. VWTransporterT2, 1988rok,gaz,benzy Opel Omega, 2 litry, 1997 r. - sprzedam. 
Tel. 0603-950-339. 

Passat Combi 1300, 1981 rok, tanio sp=
dam. Tel. 042/719-42-85 po 14.00. 

Sp=dam garaż na os. Baczyńskiego. 
Tel. 0609-450-622. 

Sprzedam mieszkanie własnościowe, 
38,5 m2 - pokój z wnęką, kuchnia i wc po 
remoncie (glazura, terakota), łazienka, okna 
PCY, ialuzje przeciwwyważeniowe, parkiet, 
telefon, balkon, cegła, parter na os. Tka
czew. Tel. 046/830-34-59. 

Komis kupi samochody całe oraz 
powypadkowe, wszystkie marki -
gotówka. Tel. 0600-871-223. 

Absolutnie każde auto powypad
kowe, uszkodzone, zniszczone, 
ewentualnie częściowo spalone 
pilnie kupię, płatne gotówką, trans
port gratis, 100% satysfakcji sprze
dającego. Tel. 0604-412-810. 

Kupię każ.de auto, cale lub uszkodzone rów
nież od wszystkich firm, płatne z góry go
tówką. Tel. 0602-705-876. 

Syrena Bosto - sp!7.edam. 
Tel. 046/837-73-04 wieczorem. 

Pilnie kupię auta powypadkowe, 
uszkodzone. Tel. 0604-557-182. 

Żuk, składak, izoterma, z instalacjągazo
W4, stan dobry-sprzedam. 
1e1. 046/837-79-20. 

Kupię Poloneza Caro, uszkodzonego, nie
sprawnego, po wypadku. 
Tel. 024/254-05-11. 

Kupię Ładę Samarę lub Tavrię, może być 
uszkodzona, niesprawna, po wypadku. 
Tel. 024/254-05-11. 

ABSOLUTNIE AUTA POWYPADKOWE 
DO REMONTU - KUPIĘ. 
TEL 046/831..()1-29, 0601-317..()76. 

Kupię auta rozbite, do remontu. 
Tel. 0461831-01-29. 

na, ciężarowo-osobowy 9 osób- sprzedam. 
Tel. 0600-084-186: 

Opel Astra Combi 1997 rok, złoty meta
lik, l ,6i, katalizator, 94 tys. km, wspoma
ganie kierownicy, ABS, elektryczne szyby 
i szyber-dach-sp!7.edam lub zamienię na 
Busa. Tel. 0604-539-560, 046/837~7. 

Fiat l 26p 1990 rok - sp!7.edam. 
Tel. 046/837-84-47,0692-416-250. 

Polonez, 1990 rok - sp!7.edam. 
Tel. 046/838-45-73. 

Himday Pony, 1992 r., instalacja gazowa, 
stan bardzo dobry- sprzedam. 
Tel. 0505-065-351. 

Dwukółkę samochodową kupię lub zami6-
nię na Fiata I 26p. Tel. 046/838-47-66. 

Fiat I 26p el, 1999 rok, stan bardzo dobry
sprzedam. Kompina 15. 
Tel. 046/838/63-29. 

Trabant 60 I, pierwsza rejestracja 1991 r., 
stan techniczny bardzo dobry- sprzedam. 

Fiat 126 p, 1997 rok, kolor niebieski -
sprzedam. Tel. 046/838~37-73 wieczorem. 

Wolkswagen T4, stan bardzo dobry, wspo
maganie, szyberdach, przyciemniane szy
by, cały przeszklony, zarejestrowany na 
7 osób, rocznik 1991. Tel. 042/719-13-11 
wieczorem, 0-505-065-354. 

Sprzedam garaż. 
Tel. 046/837-75-52 po 20.00. 

Kupię lub wynajmę garaż w centrum Ło
wicza. Tel. 0604-652-649. 

Sprzedam garaż na os. Szarych Szeregów. 
Tel. 046/837-28-58, wieczorem 

Cinquecento 704, 1997 rok, kolor czerwo- Sp=dam garaż blaszak w centnun. 
ny. Parma 92a, tel. 839-68-30. Tel. 046/837-24-86. 

Fiat 126 p, 1997 rok, czerwony, stan tech- Garaż do wynaj~ia na os. Szarych Szere-
Żuk, 1979 rok, stan dobry, po przeglądzie, Tel. 046/838-50-73. ruczny dobra -sp=dam. gów. Tel. 046/837--00-05. 
części do Żuka, Nysy -sp!7.edam. 
Tel. 046/838-48-32. 

CC 900 1994 rok, stan dobry- sp!7.edam. 
Tel. 046/837-36-66. 

Łada Samara, 1991 rok- sprzedam. Wybo
rów 17. Tel. 046/838-11-78. 

126p 1992rok-sprzedam. 
Tel. 046/830-21-34. 

Fiat l 25p, 1991 r., garażowany, stan dobry 

Tel. 046/861-21-76. Fiat I 26p el, 1996 r., niebieski, przebieg Sprzedam garaże na os. Bratkowice i os. 
34 tys. km -sp!7.edam. Fiat 126p, 1996rok, zielony, stan technicz- Dąbrowskiego. Tel. 0461837-57-34, 
Tel. 046/830-31-65. ny idealny, pełna dokumentacja. 0606-447-777. 

Fiat 126p, 1993/94 r., stan bardzo dobry, Tel. 0461861 "24-6! po 16·00 Sprzedam plac pod garaż na ul. Tuszew-
cena 3.300 zł do uzgodnienia-sp!7.edam. Opel Kadet 1982, 1.4 z gazem, stan dobry, skiej. Tel. 0600-972-666. 
Tel. 0602-717-931. 1500 zł- sprzedam. Tel. Q-609-230-864 

Sprzedam garaż murowany, ul. Kaliska 
126 p, bis, 1989 rok, uszkodzony silnik- Tel. 046/830-32-22 po 18.00. Zamienię 126 el, 1996 r. na Polone

za z gazem (z dopłataj. 
Tel. 0600-ó26-712. 

sprzedam. Tel. 0-606-290-923, 
Q-501-669-486. Sp=dam garaż na Bratkowicach. 

Tel. 837-72-64. 
-sprzedam.Tel.046/837-33-87po 18.00. Fiat 126p-sp!7.edamtanio. Fiat 126p, 1997rokgranatoWy-sp!7.edam. 

Tel. 0-600-742-486. Sprzedamgarażmurowanynaos. Koperni
ka w Głownie. Tel. 042!719-32-92. Ford Transit 2.5D, 1988 r. -sprzedam. 

Tel. 046/837-27-27. 

Samara 1500, 1992 r. -sprzedam. 
Tel.0501-373-043. 

Fiat I 26p, po wypadku -spt7.edam. 
Tel. 046/838-47-34. 

Polonez, 1990 r. -spt7.edam. 

Tel. 046/837-07-54. 

Fiat I 26p 1986 rok-sp!7.edam. 
Tel. 046/837-46-21. 

Fiat 126 p, 1992 rok -sprzedam. 
Tel. 838-18-02 po )9.00. 

Sprnxlamkompletoponzimowych 13/185 Sprzedam 126p,rok 1989wcałości lub na 
Dębica. Tel. 046/838-51-25. części. Tel. 0-606-123-167 po 14.00. 

I 26p 1992 rok, zielony-11ilnie sprzedam. 
Tel. 046/838-17-64 po 20.00. 

Punto I, I, 1998, 5-<lrzwiowy, 16.800 zł, 
raty, zamiana. Tel. 0461835-33-08. 

NIERUCHOMOŚCI 
-SPRZEDAŻ 

M-3, 48 m', I piętro, cegła, ul. Armii Kra
jowej, cena 1250zł/m2• 
Tel. 046/837-66-84. 

Sprzedam M-3,48 m', li piętro, Bratkowi
ce.Tel. 046'837-72-56. 

Sprzedam M-4, I piętro. 
Tel. 046/837-75-52 po 20.00. 

M-5, 72 nr, środkowe, Ili piętro+ garaż, 
os. Bratkowice. Tel. 0602-182-107. 

Sprzedam mieszkani\:, 45 m', os. Noakow
skiego. Tel. 046/837-'.25-02, 607-244-339. 

Sprzedam własnościowe, 50 m', w cegle. 
Tel. 0600:385-769. 

Sp!7.edam 39 m', II piętro, Starzyńskiego. 
Tel. 0600-836-822. 

Sprzedam dom w Rybnie. 
Tel. 046/861-14-09. 

Budynek po zlewni mleka i sklepie, 
w okolicy Głowna-sprzedam. 
Tel. 0605-326-1 OO. 

Sprzedam mieszkanie, 36 m2, os. 
Bratkowice, 2 pokoje, kuchnia, we, 
łazienka, li piętro. Tel. 0600-441-864. 

Sprzedam M-3, 3,6,11 m2 w nowym bu
downictwie+ garaż. Tel. 0608-693-834. 

Sprzedam gospodar.;two rolne o pow. 14 
ha wraz z budynkami. Tel. 058/672-02-96. 

Fiat I 25p 1990 rok z nowym gazem, uszko- Tel. 024/285-06-53. Seicento, 1998 rok-sp!7.edam. 
dzo ~.,.,l•m Teł.046/830-23-04. 

Opel Astra 1,4(1998), tanio. 
Tel.0-504-914-643. 

Sprzedam M-4 na os. Konopnickiej lub 
zamienię na domek. Tel. 0604-576-263. 

Sprzedam 39 m', własnościowe, IV piętro, 
umeblowane, po modemi7Jlcji, os. Starzyń- · 
skiego. Tel. 046/837-61-46. nyprzód·"I'·~·„ Renault21sedan,1992r.,benzyna+gaz, 

Tel.046/838-91-55wieczorem. alarmnapilota,stanbardzodobry-spt7.e- Seicento 900, 1999 rok- sprzedam. Tel. 
Opel Astra 11, 1998 rok, czerwony-sp=- dam. Tel. 046/831-03-19, 0601-692-240. 0609-101-939, 046/839-60-70. 

Fiat Brava 1,4, 1997,czerwony. 
Tel. 046/833-82-63 po 17.00. 

Sprzedam dom 7 km od Łowicza. ogro- Działkę 1,32 ha, szer. 200 m, Plecka Dą-
dzony. Tel. 0692-166-717, 838-87-64. browa, przy trasie. Tel. 0600-190-769. 

dam. Tel. 046/837-44-45. VWTransporterT4,l,9TD,1997rok- HyundaiAtosl,0,1998rok,50tys.km- OpelCorsal,4,1996,5-drzwiowy. S ed od . zk. 39 , s d m· k · wł "ct"ow prz am zaraz mtes ante m-, prze am 1esz ante asnos e 
AviaA311990rok,skrzyniowy,plandeka, sprzedam.Tel.046/838-30-30. sprzedam. Tel.0692-601-691. Tel.0-600-944-728. 48 8 , IV · tro Sfor>Vńoki 2 pokoje, kuchnia, balkon, li piętro. ul. , m-, ptę , os. -~,.~ ego. 
stan bardzo dobry-sprzedam. Seicento 900, 1998 r. -sp!7.edam. Syrena Bosto i Wartburg 353 - sp!7.edam. Kupię samochód osobowy uszko- Starzyńskiego. Tel. 046/837-24-77. Tel. 046/837-85-85 w godz. 19.00-20.00. 
Tel. 046/837-19-32, 0601-359-244. Tel. 046/838-61-0 I. Tel. 046/838-98-39 po 20.00. dzony do 6 lal Tel. O-ó92-216-417. 

Ford Mondeo Verona 1,8 combi, 1999 rok, . 
ABS, klima, inne bogate wyposażenie, bez
wypadkowy, serwisowany w ASO-sprz6-
d'łJTI. Tel. 0602-623-963. 
-
Volkswagen Jetta l.6i, 1991 r. - sp!7.edam. 
Tel. 046/837-08-69. 

Fiat I 26p, 1986 rok-sp!7.edam. 
Tel. 0609-541-312. 

Cinquecento, 1994 r. - sprzedam. 
Tel. 046/837-57-91 po 16.00. 

Kupię VW Gol fil, Pas.sat, TD, TDI. 
Tel. 046/838-61-24. 

VWGolflll 1400, 1992rok,3-drzwiowy
sprzedam Tel. 0607-343-338." 

Fiat 126 elx, 1998 rok- sprzedam. 
Tel. 046/837-73-50. 

Maruti Suzuki 800, 1992 rok-spt7.edam. 
Zielkowice 211. 

Fiat 126p, 1989rok-sp!7.edam. 
Tel. 0608-409-686. 

Kupię Volkswagena polo. 
Tel. 0-692-829-882. 

Kupię Fiata Uno 1,0, 1997-99. 
Tel. O-ó91-409-370. 

Kupię Fiata Punto. 
Ter: O-ó91-409-346. 

KupięOplaCorsę, 1997-99. 
Tel.0-608-108-139. 

Sp!7.edam mieszkanie, os. Starzyńskiego, Sprzedam działkę pracowniczą 
32 m2• Tel. 0504-503-357, Tel. 046/837-32-14. 

0607-553-137po 18.00. M-3, os. Starzyńskiego, li piętro -sprze-

Sprzedam dom, wolnostojący, 240 m1 ' dam. Tel. 046/837-20-99. 
+ 750 m2 działki, ogrodzony, wszystkie M-4, 3 pokoje, 58 m1. 

media. Tel. 042/719-35-24. Tel. 0692-820-438, 046/837-25-56. 

Sprzedam M-4, os. Konopnickiej. 
Tel. 046/837-80-67. 

Sprzedam działkę o pow. 1,5 ha, szer. 34 
m, przy drodze Uchań-Łowicz. 
Zawady38. 

Opel Astra 1,6, 1993 rok- sprzedam. 
-"- Tel. 046/837-73-46. 

Sprzedam atrakcyjnie położony dom z bu
dynkami gospodarczymi na działce 4 ha, 

Sprzedam M-3, pow. 37 m', os. Dąbrow- blisko Łowicza. Tel. 0604-275-353. 
skiego, parter. Tel. 0461837-56-00, 
837-26-60do 14.00. 

Sprzedam mieszkanie 48 m' - Łowicz. 
Tel. 061/823-62-17, 0506-848-942. 

Sprzedam skrzynię ładunkową do żuka, Kupię alternator do Fiata 126p. 
stan bardzo dobry-tanio. Tel. 0461837-87-23, 0605-775-250. 

Kupięsilnikdofiata 126p,rok 1995-2002 
w całości z dokumentacją, 
Tel.0-691-581-515. Tel. 046/838-12-26. 

Żuk do pt7.ewozu złom - sprzedam tanio. 
Tel. 046/838-12-26. 

Fiat Ptmto 1.1, 55SX, 1997 r., 3-drzwio
wy, stan dobry-sprzedam. 
T-;1.0609:261-494. 

Peugeot205, 1992 r., cena 5.500 zł-sp!7.e
dam. Tel. 046/837-00-01po18.00. 

l 26p, 2.300 zł- sprzedam. 
Tel. 0600-483-989. 

Fiat Cinquecento 704, 1997 r., garażowa
ny, I właściciel, stan idealny -sprzedam lub 
zamienię na Nexię. Tel. 046/837-10-12, 
0605-721-108. 

Peugeot 206 1998 rok, -sprzedam. 
Tel. 046/838-33-87 po 18.00, 
0608-366-925. 

Wartburg, 1988 rok- sp!7.edam. 

Cinquecento, 1994 rok, czerwony, stan do
bry - sp!7.edam. Tel.0-601-567-553. 

Tel. 046/838-60-06. Renault 19, 1992 rok, srebrny metalik, 
Tico SX 800 cm', 1997 r., p!7.ebieg 40 tys. Renault2 l 0 Newada Combi-taniosp!7.e- atrakcyjny wygląd-sp=dam. Tel. 0-501-
km, fiolet metalik, autoalarm, imobilizer, dam. Tel. 0461837_02_39. 567-553 po 18.00, 042/719-62-66. 
c.z., RM-sprzedam. Tel. 046/837-06-05. 

Seat Rontlo 1,2, 1984 rok, stan dobry _ Lublin li, 1997 rok. stan bardzo dobry, 
Tarpan S, 1988 r., p!7.ebieg 56 tys. km, sprzedam. Tel. 046/837_11 _10 po 16.00, p=biegma!y-sprzedam. 

Sp!7.edam mieszkanie dwupokojowe 
45,52 m1

, os. Noakowskiego. 
Tel. 046/837-04-59, 837-20-20. 

Sp!7.edam M-4, os. Bratkowice lub zami6-
nię na kawalerkę. 
Tel. 046/837-72-59, 
0606-:m-55!. 

Sprzedam działkę przy ul. Poznańskiej, 
2100m'. Tel.0504-169-261. 

rejestrowany, sprawny technicznie-spl"Z6-
0603

-6
22

_
526

. Tel. 046/861-16-20 
dam. Tel. 0606-905-743. k I 

6 
TD dam Sprzedam M-3, os. BratkO\vice, I piętro, 

VW Passat 1991 ro • -sprze · Tel.046/837-76-55po20.00, 
FI.at I 26p, 1990 r., stan dobry- sp~Adam. Opel Record 2•3 diesel -sp=dam. ""el 050 I 331-493 

Sprzedam działkę budowlaną na wsi-Oto
lice. Tet. 046/837-15-38. 

Zamienię M-4 na mniejsze. 
Tel.0609-101-958. 

Sp!7.edam budynek wolno stojący w Łowi
czu z przeznaczeniem na działalność gospo
darczą. Tel. 0606-550-348 
w godz. 8.00-18.00. 

Komfortowe M-4, 72 m2, I piętro, środko
we - sprzedam lub zamienię na mniejsze, 
os. Bratkowice. Tel. 046/837-74-35. 

..._ Żuk, 1985 r. -spt7.edam. 
Tel. 046/838-37-24. 

·~ " . - . 0600-247-426,0608-346-241. Tei. 046/838-38-03, wieczorem, Tel. 0603-522-526 . 
0692-789-190. l 26p, 1991 rok, czerwony- sp!7.edam. 

GrudzeStare 13. 

Uno 1996 rok, I 0500 zł. 
Tel. 0691-032-321. 

Sp!7.edam M-4, 65 m1, komfortowe, cegła, Sprzedam działkę budowlaną w Otolicach. 

-

Ford Transit 2,50, 1998 r. - sprze- 126p, 1988r.-sprzedam. 
dam. Tel. 0502-103-236. Tel. 0600-613-823. 

Żuka-tanio kupię. Tel. 0502-214-531. 

Volkswagen Pas.sat TOI, 1992 r., kombi -
sprzedam 
Tel. 0603-626-853, 042/719-25-51. 

Fiat Uno, 1993 r. - sprzedam. 
Tel. 046/838-34-52. 

Seicento 1998 rok- sprzedam. 
Tel. 046/837-45-86wieczorem, 
0601-157-606. 

Opel Kadett, 1983 r., gaz+ benzyna - sp!7.e-
dam. Tel. 046/838-69-57,0609-400-863. Tarpan-sprzedam. 

Renault 19, 1994 r., instalacja gazowa -
sprzedam. Tel. 0692-178-649, 
046/838-50-87. 

Fiat l 26p, 1990 r. - spt7.edam. 
Tel. 046/838-39-96, 0604-567-275. 

Tel. 046/837-94-99. 

Star 200, 1977 r. - sp=dam tanio. 
Tel. 0241277-66-74. 

Seat Ibiza 1.6, 1994/1995 r. - sprzedam. 
Tel. 0604-400-767. 

Honda Cylik 1981 rok - tani spt7.edam. 
Tel. 046/837-70-07. 

Star 200, Star 742 - tanio sp!7.edam. 
Tel. 0502-086-560. 

Nysa towarowo-osobowa, 1993 rok, 70 tys. 
km-sprzedam. Tel. 046/837-31-66. 

Samara 1,5 1993 rok, cena 4 500 zł - sprze
dam. Tel. 024/277-70-31. 

Dożukaramęprzedniązawieszenie-sp!7.e
dam. Tel. 042/719-47-52. 

MOTOROWE 
MotorowerOgar-sprnxlam. 
Tel. 046/838-27-23. 

Motorynkę - tanio kupię. 
Tel. 0502-214-531. 

os. Dąbrowskiego. Tel. 046/837-15-67. 

Tel. 046/837-07-39 po 19.00. Sprzedam mieszkanie65 m',cegła, 

Sprzedam mieszkanie 58 m', 
Łowicz, os. Starzyńskiego, 
wysoki standard. Tel. 0606-534-598. 

Sprzedam M-5 w Borowie. 
Tel. 0602-233-475. 

Sprzedam działki budowlane 
w Nieborowie. Tel. 0600-266-850. 

Tanie działki budowlane -centrum Zdun. 

os. Dąbrowskiego b. 16. 
Tel. 046/837-25-96. 

Sprzedam, zamienię na większe wlasno
ściowe48 m2

. Tel.0604-101-034. 

Sprzedamdzialkęrekreacyjnąnaogródkach 

działkowych przy ul. Bolimowskiej. 
Tel. 046/837-29-92. 

Star 1142, 1992 rok, I właściciel, oryginał- Sp!7.edam Kawasaki, 1988 rok, cena 5000 Tel. 046/838-75-53. 
Sprzedam mieszkanie 48, 16 m', osiedle 
Bratkowice4/3, Łowicz. 

ny-sprzedam. Tel. 046/838-98-91. zł. Tel. 0504-364-168. 

Żuk, stan dobry-sprzedam. • 
Tel. 0504-493-716. 

Sp=dam motorower Komar. 
Tel.046/838-75-01, wieczorem. 

Sprzedam dom z garażem, 240 m1 + 
7 50 m działka, ogrodzona, wszystkie me
dia. Tel. 042/719-35-24. 

Tel. 046/837-11-02 po 20.00. 

Sp!7.edam notarialnie łąkę I ha w Małszy
cach. Tel. 046/830-30-88. 
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Sprzedam działkę 16 tys. m' przy 
NIERUCHOMOŚCI 

Poszukujęjednej lub dwóch wspóllokato- SpraxlamchlcxlziaikęWhirpoo~ 2llll1raŻarkę Sprzedam wózek paleciak- 800 zł, kosiar- Zatrudnię do pomocy w szwalni, Głowno. 
trasie poznańskiej, budowlana, rek. Tel.0501-431-607. Polar. Łowicz, ul. Łęczycka I 06. kę spalinową uszkodzoną - 2000 rok - Tel. 0608-182-860. 
handel, usługi, cena 5 zł/m'. ·KUPNO Do wynajęcia mieszkanie (3 pokoje, kuch- Sprzedam piec oszczędny, mało używany 

70 zł. Tel. 0603-324-391. 
Zatrudnię chalupniczki. Tel. 0506-645-746. 

nia, łazienka). Tel. 046/837-63-39. do c.o., węglowy, typ Ogniwo 1,6. Sprzedam okna drewniane, nowe. Tel. 0608-182-860. 
Sprzedam mieszkanie, os. Kostka, 47 m'. Kupię lokal sklepowy na Zduńskiej. 

Wydzierżawię lub kupię pawilon na targo- Tel. 046/837-92-36. Tel. 046/838-57-90, 046/ 863-61-1 l. 
Zatrudnię szwaczki, tuniące szyć biustono-Tel. 046/837-57-02. Tel. 0502-304-224. 

wicy. Tel. 046/837-63-39. Sprzedam regal pokojowy. Sprzedam palety drewniane -4 zł. sze (ZUS). Tel. 0421719-25-37, 
Sprzedamdomopow.ok. IOOmzdziałką, Kupię dom mieszkalny do 35.000 zł 

Wynajmę pokój studentkom. Tel. 046/839-63-24. Tel. 0501-040-690. 710-72-59. 
ogrodzona o pow. 0,26 ara, woda, inne w Głownie lub okolicy. 

ofiflame- atrakcyjne kosmetyki, atrakcY.i-budynki, garaż, przy trasie Łowicz - Ży- Tel. 0603-367-514. Tel. 0461861-27-21. Sprzedam używanypiecc.o. Kamino. Sprzed= tanio wózek dziecięcy Graco, stan 

chlin- Kutno. Tel. 0691-954-714. Firma poszukuje do wynajęcia Tel. 046/838-77-80 po 20.00. bdb. Tel. 0501-Q40-690. na praca. Jeśli chcesz kupować taniej ko-
Kupię mieszkanie: 3 pokoje z kuchD]ą lub 

mieszkania umeblowanego dla Sprzedam strój łowicki dla dziewczynia 
srnetyki, zarabiać pieniądze-zadzwoń. 

Sprzedam dzialkę rekreacyjno-rolną, 2 ha domek do remontu w Głownie lub okoli- Sprzedam tunel foliowy 6x30m. Tel. 046/837-31-03. 
cy. Tel. 0421719-24-83. pracownika, M-3, M-4. Tel. 046/838-99-37. (ok. IO letniej). Tel. 046/837-22-25. Tel. 046/838-87-89. Tel. 0601-917-425. Kierowca kat A,B,C,T ,E, świadectwo kwa-

Sprzedam pianino i zamrażarl<ę bez szuflad Sprzedam M-4, 70 m2 w Głownie, Dom ok. I OO m2 - może być do remontu. Pianino koncertowe sprzedam. lifikacji podejmie każdąpracę. 
ul. Sikorskiego. Tel. 0421719-19-78. Tel. 0604-400-767. Wynajmę piekarnię. Tel. 046/837-38-62. Tel. 046/837-55-42. Tel. 0602-287-485. Tel. 0421719-10-84. 

Sprzedam bramękutą3,5 m. Sprzedam działkę, 23 ruy w Krępie. Kupię domek w Łowiczu, w rozliczeniu Sprzedam tanio nowe okna plastikowe tatrudnię w sklepie spożywczym, w Ło-
Tel. 046/838-35-35. M-3 (48,19 m2). 

Poszukuję mieszkania do wynajęcia na te-
l,5xl,5m. Tel. 046/837-77-56. Tel. 0604-978-264. wiczu, w charakterze sprzedawcy, młodą, 

Tel. 0604-774-938po 19.00. renie Głowna Tel. 0-504-981-206. 
Sprzedam wózek trójkołowy dla dziecka uczciwą, najchętniej w stanie wolnym, po 

Zalesione działki budowlane w 13ełchowie, Sprzedam grzejni)<i żeliwne 60, I OO szt. 
Mieszkanie, ok. 50 m2, I, II piętro, cen- Wynajmę studentkom pokój 2 osoby z te- do 4 lat. Tel. 046/837-38-45. szkole handlowej. 

I OOO m2 sprzedam. Tel. 046/838-67-09. łewizorem. Tel. 837-3 l-83,t>-604-576-263. Tel. 0421719-28-90. Tel. 046/830-30-05 po 20.30. trum. Tel. 046/838-72-06 po 18.00. 
Sprzedam opony zimowe Dębica Fńgo 

Sprzedam piec doC.O. 1,5 m. 
Sprzedam działkę 3000 m2, koło Łowicza 

Kupię 2-pokojowe, do 40 m2• 
Poszukuję pokój do wynajęcia Tel. 046/839-63-24. Młody, rencista, średnie, obsługa kompu-

Tel.0604-145-065. 
Tel. 0504-966-3!0po 16.00. Tel.0691-355-791. I 85no R 13, używane. Tanio. tera, prawo jazdy kat. B- podejmie pracę. 

Tel. 0421719-27-76. SprzeQain kratę rozsuwaną na drzwi, lawo- Tel. 0503-601-732. Sprzedam działkę. Zielkowice 158. stół. Tel. 0502-778-128, 046/837-20-59. 
Sprzedam oś do przyczepki samochodowej Firma zatrudńi z uprawnieniami lub Zdecydowanie sprzedam M-4, NIERUCHOMOŚCI KUPNO • RÓŻNE lub ciągnikowej i burty. Sprzedam świerki, cena 7-8zł.Tel. 046/ doświadczeniem spawacz, ślu-75 m', I piętro, cegła - łub zamienię -WYNAJEM Tel. 0691-666-967. 838-55-74. sarz, hydraulik, nowe technologie na mniejsze, ul. Bolimowska. Skup złomu metali kolorowych (miedź, 

Sprzedam wagę do herbat, herbaty świata, C.O. Łowicz, tel. 0606-978-23619.00.· Tel. 046/837-63-29 po 16.00. Do wynajęcia hala 500 m2, na dział- mosiądz, brąz, aluminium, puszki)-wyso- Sprzedam chryzantemy. 22.00. 
ce 4500 m2. Łowicz, ul. Kaliska. Tel. kie ceny. Łowicz, ul. Klickiego 66. Tel.0606-523-143. słoje, regały, ladę i kasę. 

Sprzedam dom parterowy w Łowiczu, Tel. 046/832-44-25. Zatrudnię szwaczki na st-<bnówkę i rygiel, I OO m2, garaż 80 m2
, budynek gospodar- 046/837-40-41. Kupię stare meble, zegary, lampki, srebra, Sprzedam kamień łupany i polny. 

Taniosprzedammeblemlodzieóowe+sofa szefa produkcji. Tel. 042/719-40-66. 
czy 40 m', na działce 5000 m2• Wynajmę 30 i więcej miejsc noclegowych, umundurowanie polskie, niemieckie i inne Tel. 0241277-17-40. 
Tel. 0600-276-603. przedmioty przedwojenne. 2-osobowa. Tel. 0502-086-560. Mlódy, średnie wykształcenia z grupą in-pomieszczenia na sklep, zakład lub pra- Sprzedam łóżko rehabilitacyjne z pilotem. 
Kamienicę przy ul. Zduńskiej z du· cownię. PrzY.imę studentów zaocznych na Tel. 0602-727-418, 046/837-44-09. 

Bolimów, tel. 838-05-41. Sprzedam krążki, gryf i ławkę. walidzkąpodejmie pracę stałą lub dodatko-

żym sklepem. Tel. 0602-389-716. noclegi. Usługi koparką. Kupię przedwojenne meble, obrazy, porce- Tel.0604-792-717po 17.00. wą. Tel. 0421719-48-93, 0-692-622-979. 
Tel. 046/837-99-16, Plac Przyrynek 11. Sprzedam suknię ślubną na niską osobę. lanę, zegary, srebra i inne przedmioty. Go- Sprzedam zmywarkę Bosch, kuchnię gazo- Do sprzątania lub prac pomocniczych 

M-5,os. Dąbrowskiego, I piętro. tówkaodzaraz. Tel.0421719-28-67. Tel. 046/837-86-03. (renta chorobowa). 
Tel. 046/837-57-37. Wynajmę pokój studentkom. wą Wrozamet. Tel. 046/837-15-74. 

Głowno, tel. 0-606-663-868. Tel. 046/837-45-11 . Akordeon 80 kupię. Tel. 046/838-48-92. Silnik Poloneza I ,6, po kapitalnym remon-
Sprzedam motorolę V5 I, motorower. Sprzedam własnościowe 28 m2, centrum cie, przebieg 18 tys. km; eternit grubo fali- Lakiemiksamochodowyzpraktykąposzu-Pokój studentce wynajmę. Kupię eternit Tel. 0608-475-473. Łowicza, I piętro. 

Tel. 046/837-46-95. Tel. 046/838-80-91 po 20.00. 
sty 60 sztuk -sprzedam. kuje pracy. Tel. 839-64-57, 0-606-270-547. 

Tel. 0521357-63-03 po 19.00. Tel. 0605-767-834. Wypoczynek, segment, lawy, stolik RTV -
Zaopiekuję się starszą osobą lub dzieckiem Wynajmę lokal mi aptekę i gabinety lekar- PrzY.imę ziemię, piach i drobny gruz. tanio. Tel. 0609-070-999. Sprzedam M-4 z garażem. Kupię domek. Sprzedam okno Thermo Plus 143xl38. w Głownie. Tel. 0-606-663-868. 

Tel.0691-730-180. skie. Tel. 046/837-31-72 po 14.00. Ło- Tel. 0421719-29-49. 
Tel. 046/830-39-92. Szatownica duża- sprzedam. wicz. Pracownik z umiejętnościami manualny-Tel. 0421719-28-04. Sprzedam działkę 1200 m', Mysłąków - Kupię przedwojenne obrazy, :zegal)', meble, 

Przyjmę na stancję. Tel. 046/837-57-77. porcelanę, srebra oraz inne starocie. Sprzedaż blacho dachówki mi. Głowno, tel. 0-601-995-057. 
osiedle. Tel. 05 '11-040-690. szwedzkiej i blach trapezowych Sprzedam I O ton jabłek kortland. 

PrzY.imę studentki na noclegi. Tel. 0421719-25-51. 
oraz rynien plastikowych. Tel. 0421719-47-52. Pracownicę do dekoracji ceramiki. Głow-

Sprzedam mieszkanie własnościowe, no, tel. 0-502-041-342. 
os. Tkacz.ew, 50, I Om'. cegła, parteT. 

Tel. 046/837-58-16. z.decydowaniekupępiecwęglowydoC.0. Tel. 046/830-21-11, 0600-367 -569. Wkład futed<owy(nosidełko)dowćrzkaglę-
używany. Tel. 0503-077-863. Tel. 046/837-32-14. Do wynajęcia lokal handlowo-usługowy, Skupujemy złom po najwyższych, bokiego -sprzedam. Tel. 0-50 I -777-872. 

Sprzedam 75 m2, parter, środkowe. 
ok. 200 m2 w Łowiczu. Kupię telefon komórkowy. konkurencyjnych cenach. Malszy- Spr.redain porzec7.kę czarną Ti tania. USŁUGI WIDEO 
Tel. 0501-129-752. Tel. 0-506-864-403. Tel. 0604-978-264. ce 30. Tel. 0502-432-182, Tel. 0421719-23-42. 
Stancja dla studentów dziennych i zaocz- 046/838-95-11. Wideofilmowanie, fotografowanie, 

Sprzedam działki budowlane, Strzelcew nych. Tel. 0600-879-563. 
SPRZEDAŻ • RÓŻNE 

Sprzedam zbiorniki do mleka 520 1 Alfa pełna obróbka komputerowa, VCD. 
(za Czerwoną Górą). Sprzedam suknię ślubną, roz. 36. Lavat. Tel. 838-98-63. Tel. 046/837·94-85, 0608-484-079. 
Tel. 046/837-94-89 po 16.00. Lokal do wynajęcia. Tel. 0503-634-340. 

Sprzedam: MZETZ 150,SuzukiRg 125, Wideofilmowanie, pełna obróbka kompu-Tel. 0602-716-765. Sprzedaż krokwi, desek, łat. 
SRP Łasieczniki sprzeda działki Sprzed= grzejniki żeliwne. grzejniki metalowe 15; 20; 30 żeberek, terowa-tanio. Tel. 0606-852-557. Tel. 046/837-17-07,0602-633-667. 
rolne od 1-6 ha, położonych przy Posiadam umeblowaną kawalerkę do wy- Tel. 046/838-76-52. kuchnia gazowa 4 palniki elektryczna Wideofilmowanie - Studio Roma. 
trasie Nieborów-Bolimów, termin najęcia -os. Bratkowice. Spr.ledam skrzynki „ I", drewno opałowe, 4 palniki, wypoczynek, sypialnia, segment. 
składania ofert 15 pażdziemik. Tel. 0602-595-208. kominkowe. Sprzedam telewizor Philips, 28 cali. Tel.837-18-79. Tel. 046/837-50-64, 0693-332-555. 

Tel. 046/838-76-52. Tel. 046/838-03-95, 0605-636-177. Poszukl\ję lokalu na sprzedaż pieczywa . Tel. 046/838-15-27, wieczorem. 
Sprzedam Rolanda E-12, stan bardzo do-

Wideofilmowanie, obróbka komputerowa 
Betoniarki 11 O, 150, 200 I. Tel. 046/837-79-81, 0600-225-271. 

Sprzedam działkę rolno-budowlaną o pow. Tel. 0421719-49-39 po 20.00. Piec c.o. używany tanio sprzedam. bry. Tel. 837-28-77. 
Tel. 046/837-38-81. 0,37 ha w Bednarach. Wynajmę pokój studentkom. Tel. 0421710-82-59. 

Sprzedam komplet wypoczynkowy welur 
Wideofilmowanie- pełna obróbka cyfrowa, 

Tel. 046/838-60-06. Tel. 0602-609-751. Pianino - sprzedam. Strojenie, naprawy. Sprzedam kiosk handlowy, witrynę chło- brąz. Tel.837-71-09. 
VCD, miksy i inne dodatki na życzenie -
„NAK Studio Films". 

M-3, I piętro, cegła -sprzedam DowynajęciaM-3,os. Bratkowice24/19. Tel. 046/833-11-54,0602-854-509. dzącą. Tel. 0607-413-818. 
Sprzedam wersalkę 2, I O metra. Tel. 046/838-70-51,0601-804-737. 

Tel. 046/837-23-44, 0501-133-061. Tel. 0461838-98-87. Sprzedam pianino austńackie, motopom- Używane grzejniki żeliwne oraz drzwi bal- Tel. 837-33-98, 0-608-410-038. Wideofilmowanie. Tel. 046/838-85-16, 
Sprzedam własnościowe M-4 na os. Tka- Do wynajęcia lokal o pow. 60 m2, na cizia- pę strażacką w dobrym stanie. konowe. Tel. 046/837-44-20. 

Sprzedaż chryzantem. 0601-292-287. 
czew. Tel.046/837-51-99. Tel. 0461838-45-77. lalność handlowo-usługowo-biurowąprzy Sprzedam kuchnię węglową w bardzo do- Tel. 0-606-523-143. 

ul. Podrzecznej 2.Tel. 046/837-37-28. Najtańsze w rejonie Łowicza: fiuby, lakiery, bryrn stanie, tanio. Tel. o46/830-32-09. Wideofilmowanie, cyfra, 2 kamery- ,,Su-
Sprzedam M-4, 60 m2, os. Bratkowice. Sprzedam 200 kg orzechów włoskich. per-Video". Tel. 046/838-35-38. kleje, pianki, silikony, gładzie gipsowe, Tel. 046/837-71-50. Poznań- do wynajęcia kawalerka w śród- Sprzedam 80 szt. eternitu grubo falistego, Tel.0-691-633-137. 

mieściu, cena 500 zV m2• 
płyty kartonowcrgipsowe oferuje Hurtow- kabel siłowy 60 m. Tel. 0691-645-789. Studio Video „Kroton" - kamery cyfrowe, 

Działka 5.600 'f•2, okolice Głowna, budy- nia Chemiczno-Budowlana w Mysiakowie. DVD, VCD. Tel. 046/837-47-48, 
nek80m2

• Tel. 0502-132-906. Tel. 0607-260-489 lub091/487-06-28. 
Sprawdżceny. Tel. 0604-093-105. Oddam gruz. Tel. 0461838-81-60. PRACA 0692-975-488. 

Sprzedam M-4, 60,5 m2 na os. Mańi Ko- Tanio wynajmę powierzchnię lokalową 
Tanie, oszczędne piece miałowe i węglo- Sprzedam lodówkę. Tel. 0606-977-258. Wideofilmowanie „Kasia'', 2-kamery cy-wcentrumŁowicza Tel.0608-092-917. nopnickiej. Tel. 0-604-576-263. we, grzejniki aluminiowe - poleca sklep 

Sprzedam szatkownik do kapusty. 
Avon -poszukuje konsultantek. frowe,obróbkakomputero'wa, VCD, DVD 

PrzY.imę studentki zaoczne nastantję, bar- hydrauliczny w Zdunach. Montaż pieców Tel. 0421719-44-47, 0608-256-691. - tanio, solidnie. Tel. 046/837-68-87, M-2 łixlź Śródmieście. Tel. 046/838-30-47 po 20.00. dzo blisko uczelni. Tel. 046/837-68-19. nażyczenieklienta Tel.046/838-75-53, 0604-233-821. Tel. 0421719-28-33 po 18.00. 
0601-379-355. Sprzedam tanio czarny segment pokojowy 

Podejmę opiekę nad dzieckiem. 
PrzY.imę 2 osoby (studia zaoczne) na nocie- Tel. 0461837-69-50. Wideofilmowanie F.U. ·Mewa, obróbka Sprzedam gospodarstwo 2,62 lub same 3 m +ławo-stół, stolik RTV. gi. Tel. 046/837-30-85. Sprzedam różne meble. komputerowa. Tel. 046/837-83-96, 060 I-budynki. Tel. 0241282-11-30. Tel. 046/837-63-50. Tel. 046/837-54-88 po 15.00. Zatrudnię szwaczki • dzianina 323-562, po 17.00.-837-77-75. Na gabinety, biura, 60 m2 przy Pijar- (Głowno). Tel. 0608-182-860. Pilnie sprzedam 2 pokoje ź kuchnią, os. skiej. Tel. 0602-192-463. Sprzedam torf. Tel. 0241277-93-48, Sprzedam grzejniki żeliwne nowe. Drogo czy tanio? Zgodnie z życzeniem Kostka Tel. 837-23-98. 0604-642-264. Tel. 0600-012-363. Zatrudnię w Łodzi niepalącą szwaczkę. klienta Kamery cyfrowe, obróbka, blubokx, Do wynajęcia pawilon. Łowicz, ul. Klic-

Sprzedam mieszkanie 42 m' 4-piętro osie- Drzewka świerku sprzedam. Tel. 042/611-17-86. inne, DVD- promocje. kiego 19, róg Napoleońskiej. Sadzonki truskawki Kent i maszyny wiei o-
die Kostka. Tel. 0-501-768-544. Tel. 046/837-42-46,0605-578-502. funkcxjne-~rzedam. Tel. 0503-555-135. Tel. 0421719-20-77,0604-392-876. Zatrudnięszwaczki. Tel. 046/837-17-76. Quartet, tel. 046/837-06-87, 0601-301-417, 

0601-?03-866. 
Sprzedam M3, 48 m2 środkowezwyposa- Do wynajęcia 2 lokale na działalność lub na Sprzedam grzejniki żeliwne nieużywane, Sprzedam dwuigłówkędrabinkową Texti- KierowcaABCDE podejmie pracę. 
żeniem +garaż, os. Bratkowice. gabinety CNC, C.0.). Łowicz, ul. Długa, 2 tregry 14, długość 4,65 m. ma. Tel. 0608-182-860. Tel. 0-604-714-409. 

USŁUGI Tel. 046/837-74-41, 0-605-339-518. tel. 0461837-37-41. Tel. 0461838-58-38. Sprzedam pierze gęsie. Poszukuję osoby sprawnej do opieki nad INSTAl..-BUD.·REM. 4-pokojowe 75 m2 cegła - sprzedam łub Kiosk do wynajęcia. Tel. 046/837-06-83. Oddam gruz. Tel. 046/838-58-38. Tel. 0421719-56-38. leżącym chorym. 
zamienię na domek. Tel. 837-58-01. 

Kloc dębowy, 2 lata po ścięciu sprzedam. Tel. 0461837-66-77, 830-31-15. Układanie głazu!)', terakoty, tapetowanie, Poszukuję lokalu min. 20 m', woda, toale- Sprzedam kuchnięgazowąorazchlodziar-
Sprzedam działkę budowlaną na Mazurach ta, ogrzewany, Głowno. kę. Tel. 046/837-08-98. Tel. 0503-486-558. Kierowca A, B, C, D, E podejmie pracę. inne wykończeniowe. Tel. 046/838-20-56, 
z dostępem do jeziora. Tel. 042/653-82-57 lub 658-07-04 po 20.00. Sprzedam francuską suknię ślubną, roz. Tel. 0604-714-409. 0600-626-760. 
Tel. 0861273-81-16. Sprzedam grzejniki żeliwne, 200 sztuk. -Dom do wynajęcia, Boryszew kolo Socha- Tel. 0600-829-514. 38-40. Tel. 0601-268-289. 

Zaopiekuję się dzieckiem w Głownie. Malowanie, tapetowanie, gladż gipsowa, 
Spraxlam ga;pcxlarstwo rolneopowiern:hni panele. Tel. 046/839-62-30, 0606-428-162. czewa. Atrakcxjna lokalizatja. 

Sprzedam 5 tys. sztuk cegły kratówki. Sprzedam palmę. Tel. 046/830-39-31. Tel. 0421719-26-83 po 19.00. 
5,60zbudynkami. Tel. 0603-934-722. 
Tel. 0-692-013-0SOpo 17.00. Tel. 046/838-45-65. Tanio sprzed,= sprawny komputer. Z1trudnię piekarza, fachbwca piecowego. Instalacje elektryczne, przyłącza, naprawy. 

Tel.046/837-30-52,0600-764-110. Wydzierżawię lub sprzedam pawi- Sprzedam konstrukcję stalową wiaty wraz Tel. 0608-720-448. Tel. 046/838-75-51 po 19.00. Do sprzedania r.zialka budowlana 693 m2 
łon sklepowy, Al. Sienkiewicza. z pokryciem dachowym 42x I 8x3,5. Słupki, tralki toczowe, pon;cze-wykonu-w Głownie przy ul. Akacjowej 7, ogrodzo- Wiadomość: tel. 046/861-23-63 Tel. 0602-255-831. Sprzedam krzesełko dziecinne duże Vox. Chałupniczo podejmę każdą pracę. 

ję. Tel. 0421719-27-45, 0600-376-825. na, w terenie uzbrojonym (woda, kanaliza- 18.00.-19.00. Tel. 0"6/837-39-27. Tel. 0602-813-727. 
cja, elektryka, telefon). Sprzedam beczki plastikowe 120 I. Profeajonalnymontażpaneli podłogowych, 
Tel. 042/719-19-25. Do wynajęcia mieszkanie 75 m', parter, Tel. 046/838-45-65, 0602-255-831. Olej opałowy z Płocka - tanio. Kierowca kat BC+E, świadectwo kwalifi-

ściennych, schody w panelach, malowanie, 
środkowe. Tel. 0604-978-264. Tel. 0600-335-419. kacji, ADR podejmie pracę. 

Sprzedam działkę budowlaną o pow. 3200 . Sprzedam segment pokojowy. Tel.461838-11-66. tapetowanie. Tel. 046/837-10-33, 
m2 w Głownie. Tel. 0-604-368-300. Kawalerka do wynajęcia Tel. 046/837-88-06 po 18.00. Sprzedam Nokię55 I O. 0609-541-373. 

Tel.0692-101-989. Tel. 046/837-08-34. Podejmęspu.ątanie. Tel. 0461838-57-5 l. 
Glazura, terakota, boazeńa, gładzie gipso-Sprzedam M-2, 36 m', osiedle Bratkowi- Sprzedan1 sofę, fotel skórzane, zamrażarkę, 

ce, Ili piętro. Pokój do wynajęcia. organy Yamaha PSR-520 oraz Yamaha Sprzedamwóz.ckglęboki,3-fimkcxjnyicho- Zatrudnię pomoc księgowej. we, panele-tanio i solidnie. Faktury VAT. 
Tel. grzecznościowy, 046/837-70-13. Tel. 046/837-78-25po18.00. QS-300. Tel. 0461837-41-26. dzik. Tel. 0601-297-797. Tel. 0603-649-950. Tel. 0501-707-657. 



24 I O. I 0.2002 r. 

Dachy. Tel. 0502-478-440. Dachy. Konstrukcje, pokrycia. nap!:lłwy Usługi hydrauliczne-tanio i fachowo. Komputeropisanie. Tel. ~-576-338. Udzielam korepetytji z języka rosyjskiego. Sprzedaż suchych wysłodek gmnulowa-

El-Tom Bobrowniki 248 · lnstala-
i konserwacje. Tel. 0461839-18-37, Tel. 0609-158-772. Tel.0-503-418-394. nych. Chąśno 1143, Łowicz, ul.Jasna 18 
0505-227-348. (po 14.00). Tel. 046/837-12-02, cje elektryczne w pełnym zakre- Kredyty- konta bankowe. NAUKA 0602-235-159. sie, projektowanie i wykonawstwo. Parkieciarstwo, cyklinowanie bezpylowe, Tel. 046/839-11-52. ROLNICZE TelJfax. 046/838-68-08, parkiety. Tel. 0421719-98-81, 

Ogrzewanie: wodne grzejnikowe, wodne Matematyka. Tel. 046/837-85-96. Sprzedam kukury~ żyto i psz.enicę. 
0602-461-341, 0602-461-342. 0607-349-994. Tel. 046/838-16-15. 

podłogowe, wodne ścienne - rzetelnie i ta- Baseny schładzające do mleka Biologia, chemia- korepetycje. Cyklinowanie, układanie parkietu, mozai- Montaż in5talatji eleldiyc:znych, pireli ścien- nio. Tel. 0600-335-419. Tel. 0504-937-767. sprzedam, różne pojemności, gwa- Sprzedam przyczepy 4 i 4,5 t, wywrot, 
ki, paneli. Tel. 046/837-07-90. nych, podłogowych, glazura, terakota 

Żaluzje -poziome, pionowe, rolety mate- rancje. Tel. 0505-039-888, U!SUSC-330, 1990rok, UrsusC-360,plug 
Tel.0692..()90..884. Mgr matematyki - korepetycje, egzamin 046/833-73-39. 3-skibowy. Kocierzew Południowy 15. Cyklinowanie, układanie parkietu, mozai- riałowe i antywłamaniowe, ceny producerr gimnazjalny. Tel. 0608-345-423. ki. Tel. 0461837-84-19. Usługi ogólnobudowlane: budowy domów ta, siatki ptzeciw owadom. Ziemia czarna w ciągłej spi=laży. SprzedamciągnikFannot 1996rok. 

Dachy • konstrukcje, krycie. El.bo 
od podstaw, ogrodzenia z cegły klinkiero- Tel. 046/838-78-24,0603-753-973. Angielski. Tel. 046/830-20-50. Tel. 046/837-68-42(10.00-17.00), Tel. 046/838-95-28, Klewków 39. 

s.c., tel. 046/863-31-74, 
wej, glazura, terakota Tel. 046/839-63-72. Wanny-odnawianie, gwarancja Prace magisterskie, wypracowania 046/837-54-98 po 20.00. Sprzedam ziemniaki paszowe. 

0604-645-981. Usługi hydrauliczne oraz naprawy drobne. Tel. 0603-753-973. Tel. 046/830-20-50. Sprzedażschlaqzalnikówdomlekapojem- Tel. 0601-306-070. 

Ocieplanie - tynk strukturalny, &i· 
Tel. 046/837-22-04, 0604-245-722. ·Schudniesz drogo ale skutecznie. Język polski -korepetytje, wypracowania ności I OO - 15000 I: Gwarancja, dowóz, Sprz.edamsadzonkitruskawekElsanta-bar-

ding. Elbo s.c., tel. 046/863-31-74, Producent, okna PCV • pomiary, Tel. 0604-065-357. Tel. 0604-828-861. raty. Tel. 0608-140-233. dzo duża i odporna na szarą pleśń. 
C502·228-972. montaż. Tel. 046/837-41-38, - Lakiernictwo, blacharstwo- tanio. Popław- Język angielski, rosyjski, dojazd, rachun- Sprzedam jałówkę na wycieleniu. Tel. 0691-715-539. 

Gipsy, sufity podwieszane. Elbo s.c., 837-32-79. ski, Zduny 12, tel. 838-76-45. ki. Tel. 046!8_38-80-39, 0609-898-162. Tel. 046/838-67-49. Sprzedam C-355. Tel. 046/838-24-77. 
tel. 046/863-31-74, Solidne układanie glazury, terakoty, pane-

NaprawasprzętuRTV Audio-Video.Ar- Angielski -Bratkowice. Sprzedam drzewka owocowe, podkładki. Sprzedam jałówkę. Tel. 0'.24/285-29-29. 0604-645-981. le, gipsy, murowanie, docieplanie, tynki, tur Wróbel, tel. 046/837-44-32. Tel. 046/837--74-11. Tel. 046/832-14-55, 0604-262-759. 
klinkier. Tel. 0691-961-209, Sprzedam J,7hagruntu, ląka+ome, Bed-lnstalatje elektiyczne. Tel. 046/835-20-64 046/837-10-95. Kamaz-przywóz piasku, żwiru, wykopy. Język niemiecki-tanio. Naprawy bieżą:eciągników, remonty kapi- nary Ruda Tel. 046/838-60-24, wieczorem, 0600-874-689. 

Tel. 046/837-15-76, 0604-285-326. Tel. 046/837-95-02. talne silników C-330, C-360, ,,3" i „4" - wiecz.crem. Tynki zewnętrzne i wewnętrzne oraz inne cylindrowych silników Perkins, gwaran-Usługi hydrauliczne. Tel. 838-67-41. 
usługi ogólnobudowlane- solidnie wyko- Przywiozę wytłoki z jabłek. Korepetytje -matematyka. cja. Usługi u klienta Tel. 0605-695-936, Sprzedam podłoże po pieczarkach. 

Układanie kostki brukowej • tanio. nam. Tel. 0461839-67-46. Tel. 0604-285-326. Tel. 0600-986-099. 046/837-59-47. Tel. 046/838-57-26. 
Tel. 0601-593-011. 

Usługi hydrauliczne- tanio i fachowo. Zespół Muzyczny. Tel. 046/838-66-46. Matematyka, język angielski-korepetycje. Myjka do warzyw, niemiecka z taśmocią- Sprzedam jałówki wysokocielne. 
Cyklinowanie bezpyłowe, układanie par- Tel. 0609-158-772. Tel. 0504-679-073. giem-sprzedam. Tel. 0601-272-521. Tel. 0600-765-269. Brak ci pieniędzy! Zgłoś się. Szyb-kietu, mozaiki. Popów 48, -----
tel. 0604-334-891. 

Terakota, glazura, boazeria, panele podło- kie pożyczki bez żyrantów. Tel. 46/ Język polski - korepetycje, wypra- Sprzedam ciągnik rolniczy T25, 1989 r. Sprzedam kombajn ziemniaczany Anna 
gowe, siding-tanio. Tel. 0607-414-104. 837 -70-04, 0691-569-330. cowania. Tanio. Tel. 0607-328-038. Tel. 046/837-00-26, wiex:z.orem i prasęZ224. Tel. 0421719-71-35. 

Panele, siding, podłogi, terakota, płyty giJ>- Panele, boazeria, glazura, terakota, podło- Kosztorysowanie, kosztorysy budowlane i Matematyka- korepetycje tanio i solidnie, Sprzedam ziemniaki. Spr=lam jałówkę hodowlaną, wysokociel-sowe, ścianki działowe, sufity podwiesza- gi, płyty K/G, ścianki i sufity, gładź, mało- instalacyjne. Tel. 0421710-83-35. nauczycielka Tel.0692-611-848. Tel. 046/839-13-52, wieczorem. ną, 2 cieliczki rasy HF 90"/o. ne, gładzie, malowanie, instalatje elektiycz- wanie, siding, podbitki. Tel. 046/838-98- Tel. 0421719-58-69. ne i hydrauliczne, ocieplenia budynków. 40po 19.00,0609-910-776. Usługi pilą spajinową Angielski -korepetytje. Sprzedam flance truskawek. 
Rachunki. Tel. 0600-815-970, Tel. 046/830-39-92. Tel. 046/837-53-86. Tel. 0605-586-604. Sprzedam śrutownik bijakowy, silnik 7 ,5 
046/837-26-41 po 19.00. Prace remontowo-wykończmiowe, terako-

Profesjonalne instalacje alarmowe, syste- Angielski-profesjonalnie, niedrogo. Sprzedam ciągnik C-360, stan dobry, zare-
kW. Tel. 0503-486-558. 

Budowa kominków, montaż, ser-
ta, glazura, gipsy. Tel. 0605-385-489. 

my dozoru telewizyjnego, instalacje i cen- Tel. 046/837-53-15. jestrowany. Tel. 0607-236-494. Sprzedam suche wyslodki. 
wis. Tel. 046/837-84-92 po 20.00., Projektowanie budynków mieszkalnych, tralki telefoniczne. Tel.0601-207-689. 

Język angielski -korepetytje. Tel. 0602-581-239, 046/839-13-52. 
0607-090-243. gospodarczych. Rozbudowy, nadzór, wy- Sprzedam żyto. Tel, 0600-357-428. 

ceny, kosztorysy. Tel. 046/837-78-38, Jednoosobowy zespól muzyczny. Profesjo- Tel. 0421719-31-43. 
Sprzedam zbieracz do liści buraczanych. 

Przyczepa HL 6 ton sprzedam. 
Osłony przeciw owadom w okna i drzwi. nalna ohsługa wszelkich imprez tanecznych. Tel.0602-581-239. 
Tel. 046/837-44-35,0600-294-318. 

0504-597-117. 
Tel. 046/837-66-11,0606-371-329. Nauka gry na gitarze. Tel. 046/838-17-08. 

Tel. 046/837-62-79, 0505-939-735. Spczedam dojarkę Alfa Lava! z konwią Tel. 
Bramy, ogrodzenia - kute, ozdobne. Arka-

Cyklonowanie, układanie. 
Transport lveco-4910 (3 tony • 15 Kupię burak ~ewny. Tel. 0606-461-688. 046/837-91-26. Tel. 0461837-42-55, 0501-180-959. Angielski, polski -korepetycje, wypraco-~ ć;a 2, tel. 0461838-59-63. m3). Tel. 0604-605-370, 

Kupię pszenicęjarą i ozimą. 
Wykonuję tynki zewnętrzne i wewnętrzne, 0601-385-899. wania. Studentka. Tel. 0501-136-952. Sprzedam dojarkę Alfa Lava!, zgrabiarkę 

Firma ,,Efekt" - usługi hydrauliczne (refe- Tel. 046/839-61-68. do siana. Tel. 046/838-45-26. roboty remontowe. Tel. 0609-879-143. Niemiecki- korepetytje. rencje). Tel. 0604-674-641. Wypożyczam rusztowaniawru=wskie. Siewnik zbożowy przedłużony, zawiesza-Tel. 046/837-79-31. Sprzedam rozrzumik obomika,jednoosio-Remonty od A do Z. Tel. 0602-513-558, Tel. 046/837-77-94. ny, szer. 2,5 m -sprzedam. Rogóźno Il 26. Usługi elektryczne: instalacje, au- 046/837-01-85 wieczorem. Korepetycje z chemii. wy-do remontu, rozsiewacz,,Kos", brony 
tematyka, naprawy, pomiary. Wój- Układanie kostki brukowej. Sprzedam rozrzutnik obornika 6-tonowy N- trzypolowe.-Tel. 046/838-76-53, 
cik Piotr, tel. 046/837-77-05, Malowanie, tapetowanie, gładź gipsowa, Tel.0609-107-737. Tel.0609-541-308. 

218 „Tandem", kopaczkę, Cyklop, rozrzut- 0607-244-368. 
0608-124-443. panele ścienne i podłogowe. 

Transpor- Kamaz, żwir, piasek, pospółka Korepetytjezbiologii. nik jednoosiowy, Orkan, mieszalnik kar- Ciągnik Ursus 5314, 1997 r., 49 tys. zł 
Układanie kostki betonowej, granitowej. 

Tel.046/837-62-71, 0692-095-531. 
Tel.046/837-06-19,0602-471-7%. Tel. 046/837-61-22. my, plug3-skibowy. Tel. 046/838-87-51. sprzedam. Tel. 046/86J-l 7-13, 

Tel. 0505-384-655, Docieplanie, tynki zewnętrzne i wewnętrz-
Uniewa7niain zaświadczenieodziałalnOOci Język niemiecki -przygotowanie do egza- Wytłoki z jabłek-przywożę, 20-25 tjedno- 0600-320-180. 

0461837-57-28po 18.00. ne, gładzie gipsowe. Montaż okien PCV. 
gospodarczejnr6244podnazwąP.H. Im- minów wstępnych na W'fŻS8. uezelnie oraz razowo.oenakonkurencyjna Plug Atlas 5-skibowy, zabezpieczenie sprę-

Przyłącza, elektroinstalacje, pomiazy, video-
Tel. 046/837-91-81,0693-332-588. 

pra KrzysztofPakula. do egzaminów maturalnych. Tel. 0601-288-870. 
żynowe, wgulowana szerokość robocza, 8 Tel. 0692-956-207. domofony, bramo~. Systemy alarmo- Ogólnobudowlane, dachy, klinkier. 

Pogotowie krawieckie „Ula-la". Ło- Kredyty rolnicze.Tel. 0604-148-553. tys. zł-sprzedam. Tel. 046/861-17-13, 
we (sygnalizacji włamania i napadu, kon- Tel. 091-115-781. Nauka gry na instrumentach klawisrowych. 0600-320-180. wicz, ul. Krakowska 9, troli dostępu, telewizji obserwacyjnej). Pro- Tel. 046/837-66-11,0606-371-329. Sprzedam siewnik zbożowy, zawieszany, 
jektowanie, montaż, konserwatja Budow- Instalacje elektryczne, domofony, dzwon- tel. 0608-651-216. przedluż.any. Jamno 41. Sprzedam kłacz 2-letnią. 

ki, naprawa, montaż-najtaniej. Język angielski -korepetycje. Tel. 046/835-22-34. lane prace instalacyjne i wykończeniowe- Szybkie pożyczki bez żyrantów. Tel. 0692-079-ó 18. Tel. 0694-205-869. Spt7tXlamprz.ętrząsac2I>zgrabiarkępasową cały zakres. Tel. 046/837-50-84, Tel. 0694-132-671. Tel. 046/838-37-24. Sprzedam mieszalnik do pasz suchych, 0601-303-858. Remonty mieszkań, glazura, terakota, gła-
Podciśnienioweczys:zx:zeniedywanów, wy- Język polski- korepetycje. poj. I t. Tel. 046/838-98-39 po 20.00. 

Hurtownia świadczy usługi hydrau- dzie gipsowe, panele, płyty GK. malowa-
kładzin, tapicerki meblowej i samochodo- TeL 046/837-42-62. Sprzedam jałówki do zacielenia. 

Uwaga Rolnicy! 
liczne w pełnym zakresie. Łowicz, nie. Tel. 0602-717-207. 

wej u klienta Szczepanik, os. Bratkowice 
Tel. 046/838-39-90, wieczorem. 

Francuski, hiszpański-korepetycje, tlurna- Skup krów, jałówek, buhajów • os. Górki, ul. Z. Nałkowskiej 4. Tanio -solidnie: gładzie, podłogi szwedz- 19/9, tel. 0461837-73-07. czenia,mgrfilologii. Tel. 0608-152-371. Sprzedam podbieraczdo liści buraczanych. 12 pażdziemika 2002 r., 
Tel. 046/837-19-29. kie, ścianki działowe, seading, podbitki, Tel. 0241285-52-85. godz. 10.00, Niedżwiada 34. 

glazura, terakota. Tel, 0-691-637-320, Naprawa pralek automatycznych, lodówek, Korepetytje z niemieckiego. 
Sprzedam kombajn Bolko, 1992 r. Tel. 0504-270-890, 0606-317-861. Profesjonalne wykończenia poddaszy, sufi-

0-505-939-720. zamrażarek. Sprzedaż~iAGD. Ul. Bo- Tel.0504-361-615. 
ty podwieszane, podłogi. limowska 14/18B/05, tel. 046/837-49-19, Tel. 0241277-91-31. Talerzówka, 4 m z wałkami strunowymi, Tel. 0602-287-648. 

,.,.. 
Tanio gładź gipsowa, malowanie. 0692-668-445. Korepetycje -j. niemiecki. 

hydrąulicznie składana, 6 tys. zł - sprze-
Tel. 0-609-810-824. Tel. 0691-026-648 Sprzedam kopaczkę ciągnikową w bardzo 

dam. Tel.046/861-17-13, 0600-320-180. R:toniarlci, rusztowania warszawskie-wy- LICENCJONOWANY KURS PILO· lub0607-142-723po 16.00. dobrym stanie, młocarnię wąskomłotową 
konuję, remontuję, części zamienne. TÓW WYCIECZEK ZAGRANICZ· MZ 4B. Tel. 0241277-48-57, wieczorem. Sprzedam mieszankę ok. 2 t, słomę i siano Tel. 0461837-38-81. INNE USŁUGI NYCH. ORGANIZATOR: BIURO TU- Hiszpański: korepetycje, konwersacje, tiu-

Sprzedam sieczkarnię do kukurydzy For- ze stodoły. Tel. 046/838-66-72. 
RYSTYCZNE „KOWOi". maczenia Tel. 0501-851-719. 

Usługi ogólnobudowlane, od piwnicy po snith 281 E, 1990 r. Tel. 0241277-54-41. Sprzedam żyto i dojarkę. dach. Tel. 0692-413-403. Zespół muzyczny · profesjonalizm TEL. 042/689-10-40. Angielski dla dzieci. 
Porzeczki klasy ekstra, odmiany: Ben Al- Tel. 0609-594-491. i doświadczenie; Tel. 0608-433-199, ProgramowanieCyfra+,czama Wizja. Tel. 046/837-77-41. 

Wykonujemy konstrukcje dachów. der, Ben Tiran, Titania. SKUP CEBULI OBRANEJ. Tel. 046/838-62-32. 
046/838-11:7 4. Tel. 046/830-22-76. Przygotowanie: Akademie Medyczne. Tel. 0461874-74-18, 0607-910-53-5. TEL. 0241264-17-01, Śluby- luksusowymi Lincolnami. Tel. 0601-268-289. Pożyczki gotówkowe bez poręczy- 0606-838-877. Vertal-ialuzjealuminiowe, drewniane. Ver- Tel. 0604-344-609. cieli. Tel. 0600-892-383. 

Sprzedam dmuchawę do siana pionową, 
ticale .: materiałowe, antystatyczne, PCV Język angielski, matematyka-korepetycje. przepływowy ogrzewacz wody. Sprzedam przyczepę 4,5 t, Bizon, Z056 oraz do pracowni komputerowych. Rolety Usługi transportowe - R~nault Master, NowootwartyzakladwulkanizacyjnyGłow- Tel. 046/837-73-59. Tel. 046/838-95-72. i siewnikzbÓź.owy. Tel. 0600-335-473. tekstylne, zaciemniające oraz antywłama- faktury VAT. Tel. 046/837-55-36, no, ul. Czackiego 8 zap.rasza szanownych Tanio korepetycje z angielskiego dla dzie- Sprzedam siewnik ciągnikowy Poznaniak. Sprzedam ciągnik Ursus C-360 3P, niowe. Produktja, montaż. 0607-406-024. klientów. Oferujemy niskie ceny i solidną ci. Tel. 046/837-38-45. Tel.0602-736-692, 0602-297-257. obsługę w pełnym serwisie. Tel. 0461838-04-97. 1989 rok, stan bardzo dobry. 

Meble kuchenne (i nie tylko) na zamówie- Nauczycielka j. angielskiego metodą Helen Kupię cebulę, buraczek, ziemniak jadalny. Tel. 046/838-17-63. 
Usługi hydrauliczne -pełny zakres. nie wykonam - tanio, szybko, solidnie. Doron -udzieli korepetycji. 
Tel. 0461838-75-53, 0601-379-355. FakturyVAT. Tel.0501-707-657. KOMPUTERO Tel. 0608-032-577. 

Tel.-0600-107-861. Sprzedam motoreduktor z silnikiem. 
Tel. 0600-240-752. 

Perfektor - profesjonalne wykań- Przewozy osobowe - Mercedes Sprinter -PISANIE Język niemiecki -korepetycje: 
Kupię4 tziernniakówprzemysłowych. 

czanie i remontowanie domów oraz 15 osób- tanio, profesjonalnie. Tel. 0421710-80-80, 0-603-456-799. 
Tel. 046/837-47-65. Sprzedam psz.enicę glutenową-5 ton, zała-

mieszkań. Tanio. Tel. 0692-865-265. Tel. 046/837-02-57, 0606-634-482. Komputeropisanie, skanowanie - szybko 
Sprzedam dwie jałówki cielne. 

dunek mechaniczny. 
i solidnie. Tel. 046/837-55-36. Prace z języka polskiego i historii. Tel. 0461838-74-29 po 20.00. Docieplanie domów granulatem Tel. 0461838-14-50. Cięcie betonu, ścian, stropów. Tel. 0-604-576-263. 

Tel.0606-192-951. styropianu, m2 tylko 7 zł, dociepla- Komputerowe przepisywanie-szybko, pro-
Sprzedam dmuchawę do siana i zboża, pio-

Sprzedam owies, burak. 
nie stropodachów. fesjonalnie. Tel. 046/837-46-85. Niemiecki w domu ucznia -studentka. Niespusza 13. „ 

Wszelkie usługi stolarskie, drzwi, okna, nową, śrutownik na kamieniach. Tel. 0441714-27-94, wieczorem. Tel. 0-606-230-036. 
listwy, balustrady. Tel. 0607-211-336. Komputerowe przepisywanie prac. Tanio. Tel. 046/838-72-80. Sprzedam jałówkę do zacielenia. 

Zespół muzyczny- bale, wesela, zabawy. Tel. 046/837-78-71. Angielski - studentka, os. Noakowskiego, 
Sprzedam ciągnik rolniczy Zetor 16145. 

Zawady38. 
Roboty remontowo-budowlane, panele Tel. 0461837-05-22. tel. 837-28-52. 

Sprzedam jałówkę na ocieleniu. podłogowe, ścienne, boazeria, glazura, te- Komputeropisanie, obróbka tekstu, grafi- Tel. 0461838-75-74, 0691-517-865. 
r.ikota, gładź gipsowa, płyta GK, poddasza Śluby - białe Audi A6, srebrny mercedes ki. Tel. 0421710-70-33. Korepetycje dla uczniów szkół podstawo- Tel. 046/838-14-14. 
bmpleksowo, klinkier. Tel. 0604-%2-885, okularnik. Tel. 0604-826-416. 

Komputerowe przepisywanie- tanio, Ło- wych I, II klasy gimnazjum szczególnie Sprzedam sad, pow. I ha, Kozłów Nowy 
Sprzedam krowę wysokocielną. Bełchów 0694-192-266. angielski. Tel 0-607-572-996. A. Tel. 046/837-78-95. 

RTV Serwis - szybko i solidnie naprawa -wicz. Tel. 0503-601-732. 2, tel. 046/835-33-78. 
Malowanie mieszkań, gładź gipsowa. telewizorów, magnetowidów, sprzętu au-

Korrąiuterowepriepisywanietd<stów-szyb-
Język niemiecki, korepetytje, tłumaczenia, Sprzedaż pasz z Dobropa5zu dla trzody, kur, 

Sprzedam jałówkę na wycieleniu. Tel. 0461839-60-12. dio, radio code. Łowicz, ul. Krakowska 
ko, tanio, solidnie. Tel. 0461838-49-27. przygotowanie do matury, doświadczenie. kurczaków, bydła Bednary, Al. Legionów 

Tel. 046/838-14-61. 
Profesjonalne układanie kostki 

11, tel. 046/837-28-85. Tel. 837-09-16. Polskich 24 (przy sklepie spożywczym). 
Komputerowe przepisywanie tekstów -so- Sprzedam C-330, stan dobry, nowe ogu-brukowej. Tel. 0502-629-313. Telefony komórkowe, naprawa, 
lidnie i tanio. Tel. 0501-504-719. Udzielę pomocy w nauce dzieciom Sprzedam ładowacz cyklop, kosiarkę rota-

mienie. Tel. 024/252-40-66. simlocki, kody aparatu, użytkowni- w kl. 1-111. Tel. 837-74-51. cyjną, plug2-skibowy i 3-ski!xJwy. 
Usługi wykończeniowe, malowanie, tape- ka, wgrywamy no-we oprogramo- Komputeropisanie- szybko, tanio. Tel. 0461838-49-68, 0602-473-422. Sprzedam krowę cielną. Kato lew 18. towanie, gładź, montaż płyt GIK, sufity wanie i pakiety językowe. Łowicz, Tel. 0461837-53-91. Polski, geografia, historia inne-wypraco-
podwieszane, glazura, terakota, panele. os. Bratkowice 28/6. wania Pracezaliczeniowe. Sprzedam jałówkę wysokocielną. Spr=lam prasę kostkuj~Z-224. Rykow-
Tel. 0600-472-461. Tel. 0502-086-576. Komputeropisanie. Tel. 0-604-576-263. Tel. 0-602-434-546, 046/874-32-18. Tel. 0461838-13-88. ski Jan. Łaźniki 13. 
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Sprzedam jednoosiowy rozrzutnik 
obomika, stan teczniC2lly dobry. 
Tcl.837-14-43 

Sprzedaż drzew owocowych. 
Tel. 838-89-05. 

Sprz.edażdrzewowocowych. 
Tel. 838-80-51, 0-601-245-927. 

Sprzedam ciągnik własnej roboty. 
WiskienicaGóma 10, tel.0-607-930-281. 

Spu.edam przyczepę 1 osiową 
Sietżniki 19. 

Sprzrrlam jałówkę4 rniesią;e, cielna, sprn>
dam prosięta Tel. 838-90-14po 18.00. 

Sprnxlam jałówkę na wycieleniu. 
Tel. 046/838-13-34. · 

Sprnxlam ciągnik C-330, rozrzutnik obor
nika 2 osiowy, pług 2-skibowy, rwsiewacz 
nawozu, siewnik Poznaniak. Lipnice 29. 

Sprzedam wysłodki buraczane mokre. 
Tel. 838-20-29. 

Kupię ramę do glebobryzarki. 
Tel. 042/719-47-52. 

ZWIERZĘTA 

Karp kroczek, ~:nur, lin, karaś-SJl!Zf!dam 
Tel. 046/874-76-13. 

Setery szkockie sz.czenięta - sprzedam. 
Tel. 046/830-39-67, 0692-209-118. 

Oddam kotki w dobre~. 
Tel. 046/837-63-72. 

Koziołki sprzedam. 
Tel.0501-373-043. 

Spu.edam 2 szczeniaki ow=trka niemiec
kiego, dwumiesięane, sz.czą>ione, po ład
nych rodzicach. 
Tel.046/837-10-19. 

Tanio sprzedam owC2llrlca kaukazkiego, 
suka, 6 miesięcy. 
Tel. 046/830-31-65. 

Spu.edam OWczailci podhalańskie. 
Tel.0504-361-615. 

Owczadci szkockie Koli-sprzedam. 
Tel.042!719-1~5, 
719-31-10po 19.00. 

Spr.re.dam owc:zarlci niemieckie 8-tygcdiio
we. Tel. 838-78-38. 

Sprzedam klacz4 lata Dzi~ów4 I, 
tel. 839-66-42. 

Sprzedam owczailci niemieckie po rodzi
cach z rodowodem. 
Tel.838-47-78. 

4-letnią kaukazkę z rodowodem i 7 mit>
sicµną-sprzedam. 

Tel. 0-606-663-868. 

Odrzucona skarga 
mieszkańca 

· Rada Miejska Łowicza jedno-
myślnie przyjęła uchwałę 

w sprawie odrzucenia skargi 
mieszkańca os. Bratkowice Bole
sława Ruczajskiego postulującej 
zorganizowanie parku wypo
czynku w miejscu, w którym ak
tualnie realizowana jest budowa 
dużego pawilonu handlowego 
Centrum Tuszewska. Pisałem te 
pisma, bo chciałem zwrócić uwa
gę na to, że takie blokowisko jak 
Bratkowice mało ma miejsc, gdzie 
młodzież może spokojnie w wol
nym czasie pograć w piłkę. Miej
sce, które zagospodarowali sami 
mieszkańcy na cel rekreacyjrry i 
pobudowali boisko, zostało sprze
dane, teraz powstanie tam dom 
handlowy. Myślę, że każde osiedle 
powinno mieć park, w którym by
łoby dużo zieleni i w którym mo
gliby odpocząć mieszkańcy - po
wiedział nam Ruczajski 

Od początku kwietnia przesłał 
on kilka pism do Urzędu Miej
skiego i - jak powiedział nam „ 

SP Gaj 

Dzieci z „zerówki" 
majq więcej zabawek 

P rzez cały wrzesień w Szkole 
Podstawowej w Gaju Woje 
wodzy trwała zbiórka zaba

wekwśród nauczycieli, przeznaczo
nych dla najmłodszych dzieci z tej
że szkoły. Na ten cel Koło Gospo
dyń Wiejskich przekazało również 
140 zł. W akcji zebrano pluszaki, 
klocki, gry, samochody i wiele in
nych zabawek Podobna akcja od
bywała się w szkole po raz pierw
szy, z jej efektów dyrektor placów
ki Małgorzata .żelazkiewicz jest bar
dzo zadowolona, -zważywszy, że 
oddział zerowy jest stosunkowo 
duży, bo liczący 17 uczniów: 

(mko) 

ostatecznie zdenerwował się, że 
lekceważąco potraktowali ·go 
urzędnicy, którzy nie chcieli się 
nawet z nim spotkać i poznać jego 
zdania. Złożył więc zażalenie do 
wojewody łódzkiego o spowodo
wanie rozpatrzenia jego wniosku 
z kwietnia. Wojewoda przekazał 
pismo z powrotem do Rady Miej
skiej w Łowiczu. 

W wyjaśnieniu uchwały bur
mistrz Ryszard Budzałek podaje, 
że powstanie parku na tym tere
nie jest niemożliwe, ze względu 
na fakt, że został on sprzedany 
przez miasto w styczniu 2002 
roku osobie fizycznej, która po
niosła duże nakłady finansowe, 
zarówno na zakup terenu jak i na 
w rozpoczęcie prac budowlanych. 
Inwestycja zgodna jest z obowią
zującym planem zagospodarowa
nia przestrzennego miasta, który 
przewiduje umieszczenie na tym 
placu usług, a nie parku. Ruczaj
ski swoje prośby zgłosił zbyt 
póżno. (tb) 

Gmina Domaniewice 

Oszaędności -dla szkół 

J ednogłośnie radni gminy Do
maniewice podczas ostatniej 
sesji, która odbyła się we 

wtorek, 8 października rozdy
sponowali oszczędności, jakie 
powstały z działalności tej rady. 
Z wygospodarowanej kwoty 8 
tys. 600 zł przewodniczący rady 
Andrzej Stajuda zaproponował, 
aby po 2 tys. zł przeznaczyć dla 
każdej ze szkół działających na 
terenie gminy - SP w Domanie
wicach, SP w Skaratkach i Gim
nazjum w Domaniewicach, a po
zostałe 2,6 tys. zł przeznaczyć 
na spółkę wodną. (mwk) 

Sprostowanie 
W ubiegłym numerze NL na li

ście Niezależnej Inicjatywy 
Obywatelskiej na 5 pozycji w Il 
okręgu umieściliściliśmy Ireneusza 
Adama Domińczaka i nie napisa
liśmy, kto zajmuje miejsce szóste. 
otóż na 5 pozycji znajduje się Ire
neusz Adam Kucharek, natomiast 
na szóstej Justyna Katarzyna Do
mińczak. 

Wpisując nazwiska, pomyliliśmy 
też na-zwisko kandydatki Marii 

Majdy z listy „Odnowy Samoa.ą
du" oraz Marka Boroskiego z listy 
„Wspólnoty Łowickiej". Opuścili
śmy też trzy nazwiska z listy SLD
UP: Stanisława Szwarockiego, Anny 
Siekierskiej i Bogusława Kieliszka 
Ponadtoprzytychnazwiskach,gdzie 
podawano dwa imiona, ich kolejność 
została niekiedy zmieniona 

Wszystkich zainteresowanych 
serdecznie przepraszamy. 

Redakcja 

Łęczyca 

Cop i-FI ex Skierniewice .....__„..._ 
09-520 Łąck k. Płocka 

Salon: (024)261-47-15: 384-1~8; 261-41-68 
Serwie: [024) 261-47-68; 261-47-09 
Blacharnle-Laklarnle: [024) 261-47-68 
Autokamla: [024) 261-41-68 

Komfort przesbl byt luksusem, Pooiew"'..i.SEAT ~fe~je Ci go~ bardzo p~ępnych 
cenach. Bogate wyposażenie naszych modeli zapewnia spokój podróżowania, 
bezpieczeństwo i poczucie dobrze wydanych pieniędzy. 

Presti żowy 

SEAT Cordoba Signo 
teraz za 38.49oł-

Teraz w specjalnej ofercie proponujemy Ci prestiżowego 
SEAT-a Cordobę 1,4i Sigrio w rewelacyjnej cenie: 38.490 zł! 
Ta kwota uwzględnia teraz: 3000 zł specjalnego rabatu, 
jednak liczba tak wyposażonych samochodów 
w tej cenie jest limitowana. SEAT 

auto emoción 

25 

BYtY PSY, CHOMIKI 
A NAWET PSZCZOtA 

N iewiele, bo ok. 20 osób przy
szło w minioną niedzielę, 6 

października dÓłowickiego schro
n i ska dla psów, korzystając z 
Dnia Otwartego, organizowanego 
przez łowickie Stowarzyszenie 
Miłośników Zwierząt. Schronisko 
otwarte było od godz. I O do godz. 
16, dyżurowali w nim członko
wie stowarzyszenia, jego' człon
kowie w większości też je odwie
dzili i przekazali, każdy z osob
na, kilka kilogramów karmy dla 
psów. Niestety żadno z przeby
wających tam -zwierząt nie znala
zło nowego właściciela, nie zosta
ło spełnione podstawowe założe
nie Dnia Otwartego, by pomóc 

·Gmina Kocierzew 
Południowy 

Czas na posumowania 

N a ostatniej sesji rady gminy 
Kocierzew Południowy, 

która odbyła się we wtorek 8 
października, przewodniczący rady 
gminy dokonał podsumowania mi
jająp!j kadencji 1998 - 2002. Przez 
okres ttwania kadencji rady udało się 
między innymi: zakończyć II i ID 
etap rozbudowy i modernizacji szko
ły w Kocierzewie na potrzeby gim
nazjum, uruchomić klub kompute
rowy w szkole w Gągolinie Połu
dniowym oraz Kocierzewie, wymie
nić stolarkęokienną w budynku urzę
du, odnowić cmentarz wojenny w 
Kocierzewie.Na zakończenie ostat
niej sesji wójt Robert Sikorski po
wiedział: Mam nadzięję, że żaden 
z radnyd1 nie wyjdzie dziś z tej sali 
z pełnym zadowoleniem. Mam rów
nież nadzieję. że nikt z obecnych nie 
zrealizował wszystkiego, bo to zna
czy. że chciał bardzo mało. 

8 października, otwarta 
została na Starym Rynku, 
w miejscu, które przed kil
koma miesiącami opuści/a 

prywatna nCepelianka: ga
leria Fundacji n Cepelia''. 

choćby jednemu psu. Grażyna 
Wołynik, prezes stowarzyszenia 
nie dziwi się małą frekwencją, któ
ra spowodowana była w dużej 
mierze deszczem i chłodem. 

Zadowolona jest natomiast z 
pierwszej Mszy Świętej odpra
wionej w Łowiczu pod kościołem 
na Korabce w intencji osób opie
kujących się zwierzętami. Przy
szło blisko 50 osób, msza wzbu
dziła zainteresowanie i jeśli będzie 
kolejna, to weźmie w niej udział 
jeszcze więcej osób - stwierdziła 

w rozmowie z nami Wołynik. Na 
mszę przybyło sporo osób ze 
-zwierzętami, byłym. in. chomiki, 
które dzieci chroniąc przed zim-

nem i deszczem chowały głęboko 
pod kurtki . Przybył nawet jeden 
ze znanych łowickich pszczela
rzy, który miał ze sobą pszczołę. 
Byli także właściciele psów ad
optowanych z łowickiego schro
niska wraz ze swoimi pociecha
mi. 

Dniem Otwartym w schroniskU 
i mszą stowarzyszenie chciało 
zwrócić uwagę na los zwierząt 
w otaczającym nas świecie, na po
trzebę humanitarnego ich trakto
wania, zaakcentowano w ten spo
sób także kończący się w niedzie
lę Światowy Tydzień Opieki nad 
Zwierzętami. 

(tb) 

2 minuty 50 sekund zajęło uczniom i nauczycie/om nChel
mońskiegon opuszczenie budynku szkoły. Próba ewaku
acji odbyła się w piątek, 4 września po 3 godzinie lekcyjnej 
Co roku przeprowadzamy alarm próbny, sprawdzamy czas, 
ważne jest wyrobienie dobrych nawyków - powiedział w roz
mowie z nami dyrektor szkoły, Henryk Zasępa. W tym roku 
mamy 180 nowych uczniów, każdy z wychowawców roz
mawia! już z nimi o zasadach bezpieczeństwa i ewakuacji, 
ale trzeba to by/o z nimi przećwiczyć. (mwk) 

Studia rolnicze na Blichu 

180 nowych studentów 
J uż w najbliższą sobotę, 12 

października, odbędzie się 

uroczystość rozpoczęcia roku 
akademickiego dla 20 osób, które 
zdecydowały się na podyplomo
we studia w łowickim punkcie 
konsultacyjnym Szkoły Głównej 
Gospodarstwa Wiejskiego z War
szawy. Rozpoczną one naukę na 
dwóch uruchomionym w tym 
roku kierunkach: Przyroda oraz 
Biologia z higieną i z ochroną śro
dowiska. 

Tydzień później w sobotę, 19 
. października o godz. I I.OO póź
niej odbędzie się inauguracja roku 
akademickiego dwóch innych kie
runków SGGW: Agronomia i 
agroturystyka oraz międzywy
działowego Ochrona środowiska. 

W sumie indeksy odbierze, roz
poczynając naukę na Blichu, 160 

osób. Oprócz tego zostanie wrę
czonych 38 dyplomów dla inży
nierów, którzy ukończyli wydział 
Produkcja i zbyt płodów rolnych. 
Wydział, na który szkoła nie pro
wadzi już w Łowiczu naboru, a 
którym rozpoczynała u nas dzia
łalność. 

SGGW rozpoczyna rok akade
micki z nowymi władzami, które 
zostały wybrane w czerwcu. 
Zmiany najważniejsze dla Łowi
cza to oczywiście to, że rektorem 
uczelni został prof. dr hab. To
masz Borecki, dziekanem wydzia
łu rolniczego prof. dr hab. Jan Ła-
'będowicz, a prodziekanem wy
działu rolniczego i odpowiedzial
nym za funkcjonowanie SGGW 
w Łowiczu prof. dr hab. Jan Roz
bicki. 

(tb) 

' ' 

Młodzi straiacy z Bielaw nailepsi w powiecie 
Z arówno druhny jak i druho 

wie z jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Bielawach oka
zali s ię być najlepsi w powiato
wych zawodach OSP dla junio
rów w wieku 12 - 16 lat, które 
przeprowadzono w na boisku pił

karskim Rolniczego Cen trum 
Kształcenia Ustawicznego na Bli
chu w ubiegłą niedzie lę, 6 paź
dziernika. Zawody te po raz 
pierwszy na terenie nas7ego po-

wiatu rozegrane zostały w ramach 
nowego regulaminu CTCF, obowią
zującego w krajach zachodnich. 
Konkurencje różniły się od tych, 
w których młodzi strażacy do tej 
pory s i ę zmagali , przede wszyst
kim w części bojowej nie używa
no motopomp. 

Nowy regulamin spFawił, że do 
zawodów przystąpiło tylko 8 
dmżyn. Wśród dziewcząt zwy~ 

ciężyła drużyna z OSP Bielawy, 

druga była drużyna z Bąkowa , 

trzecia z Bogorii Dolnej, a cZwar
ta z Bochenia. Wśród chłopców 
zwyciężyła także dmżyna z OSP 
Bielawy, druga była z Jackowie, 
trzecia z Wojewodzy a c-zwarta z 
Bochenia. Nagrodzono młodych 
strażaków słodyczam i oraz nagro
dami rzeczowymi. 

Kolejne zawody juniorów od
będa się.za dwa lata. 

(tb) 
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JEDNOŚĆ ŁOWICKA 
PRACA - BEZ°PIECZEŃSTWO - GOSPODARNOŚĆ 

WALDEMAR-OSICA 
lat 49, ionaty, dw6ch syn6w 

wykształcenia wyższa akanamlcz• 
Absolwent Szkoły Głóvmej Planowania I Statystyki w Warszawie obecnie Szkoła 

Główna Handlowa. Pracę zawodową rozpoczął w Zakładach Przemysłu Pończosz
niczego „Syntex" w Łowiczu. Prezes zarządu Spółdzielni Pracy Zakładów Przemysłu 
Drzewnego w Łowiczu. · 

VVychowawca młodzieży i nauczyciel akademicki. Przed laty uczył w szkole przy
zakładowej przy .,Syntexle" oraz w szkołach policealnych. Prowadzi zajęcia z mikro
i makroekonomii na VVydziale Zarządzania i Marketingu oraz w Wyższym Studium 
Polityki Społecznej Mazowieckiej VVyższej Szkoły Humianistyczno-Pedagogicznej 
w Łowiczu. Przygotowuje mateńały do pracy doktorskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu li kadencji samorządu w latach 1994-
1998. W tym okresie przewodniczył także komisji konserwatorskiej. VVsp6łautor 
uchwały dotyczącej opracowania znaków i insygniów miasta. Inicjator budowy hali 
sportowej przy. Szkole Podstawowej nr 2 i orędownik rozbudowy infrastruktury 
miejskiej. 

Przewodniczący Miejskiej Komisj Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
pełniącej ważną rolę w życiu łudzi uzależnionych i ich rodzin. Komisja między innymi 
rekomenduje prowadzenie programów profilaktycznych w szkołach, ściśle 
współpracuje z ruchem na rzecz trzeżwego stylu życia, wspomaga świetlicę 
integracyjną oraz świetlicę profilaktyczno-wychowawczą, współorganizuje 
wypoczynek dla dzieci z rodzin ubogich i niewydolnych wychowawczo. 

Członek Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Łowickiej. Pragnie kontynuować 
działania na rzecz rozwoju naszego regionu i dążyć do poprawy żyda mieszkańców 
Łowicza poprzez utrzymanie dotychczasowych miejsc pracy i tworzenie nowych, 
zwiększenie bezpieczeństwa oraz wykorzystanie potencjału miasta i jego walorów 
kulturowo-oświatowych jako centrum rozwoju usług turystycznych i edukacyjnych. i 

Kandydat do Rady Powiatu Łowickiego z listy nr 9 

96-100 Skierniewice, ul. Mazowiecka 18, tel./fax 0( ... )46 832-11-61(62), 832-51-40 
http://www.wsehsk.home.pl 

e-mail: rektorat@wsehsk.home.pl, informacja@wsehsk.home.pl 

Studia zawodowe: dzienne, zaoczne 
Administracja 

Wydział posiada akredytację Wydziału 
Prawa i Administracji Uniwersytetu Łódzkiego 

Zarządzanie i Marketing 
Pedagogika 

Ochrona Środowiska (zaoczne) 

Socjologia 
Ogrodnictwo (inżynierskie) 
Studia magisterskie w przygotowaniu. 

Prawie 3 tys. studentów, około 300 wykładowców wywodzących się z najlepszych ośrodków akademickich. 
Nowoczesne'pracownie, laboratoria. Biblioteka - ponad 14 tys. woluminów, własne wydawnictwa. 

Zajęcia sportowe w siłowni, basenie, hali sportowej, jazdy konne wśród lasów Puszczy Bolimowskiej, 
aktywne życie studenckie (kabaret, chór, dziennikarstwo, koła naukowe). 

R-1177 

SĄ JESZCZE WOLNE MIEJSCA ! 

10.10.2002 r. 

Piotr Michał Gołaszewski 
Okręg 3, pozycja 5 
na liście Łowickiej Platformy Samorządowej 
Łowicz, os. Bratkowice, lat 27, żonaty, rehabilitant. 

Pracownik Oddziału Fizjoterapii 
i Rehabilitacji w Stanisławowie. 
Trener odnowy biologicznej w K.S. Pelikan. 
Współzałożyciel organizacji społeczno-wychowawczej 
"Strzelec". 
Niezależny politycznie. 

Kandyduję, bo miasto potrzebuje radnych, 
którzy będą pamiętać, że "zgoda buduje, 
a' niezgoda rujnuje"; którzy zamiast się kłócić 
będą prowadzili rzeczowy, konstruktywny dialog 
dla dobra naszego miasta. 

Uważam, że urzędnikom odpowiadającym za przetargi 
i środki publiczne należy dokładniej patrzeć na ręce. 

Jestem zwolennikiem walki z korupcją. 

Moim mottem jest hasło: 
......_."'"'-=""'""----' .ŁOWICZ PORA NA RZETELNOŚĆ I UCZCIWOŚĆ" 

R-1158 

OBWIESZCZENJE ZARZĄDU GMINY W tOWICZU 
o przystqpieniu do spor1qdzenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Stosownie do art. 18 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 7 lipca 1994r.o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 1999 r. Nr 15, 

poz.139, z późniejszymi zmianami) oraz Uchwały Nr 25/2002 Rady Gminy w Łowiczu z dnia 25 września 2002r. 

zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy Łowicz, 

obejmującej obszary położone we wsi Zielkowice, Placencja i Parma. 

Przedmiotem zmiany planu jest: 
./ przeznaczenie terenów oraz linie rozgraniczające tereny o różnych funkcjach 

lub różnych zasadach zagospodarowania, 
./ linie rozgraniczające dróg publicznych, 
./ tereny przeznaczone do realizacji celów publicznych oraz linie rozgraniczające te tereny, 
./ granice i zasady zagospodarowania terenów lub obiektów podlegających ochronie, 
./ szczególne warunki zagospodarowania terenów, w tym zakazy zabudowy, wynikające z potrzeb ochrony 
środowiska przyrodniczego, kulturowego i zdrowia ludzi, prawidłowego gospodarowania zasobami przyrody. 

Celem zmiany planu jest określenie przebiegu gazociągu wysokiego ciśneinia Skierniewice • Łowicz. 
Wnioski do zmiany planu mogą być zgłaszane w terminie do 21 dni 

od daty ukazania się ogłoszenia w Urzędzie Gminy w Łowiczu. R-1153 

./ lokale uslugowo-handlowp 

NASPRZEDAZ 
(20 m2

' 40 nr oraz apteka) 
./ lokale usługowo-handlowe 

Tal. 0601 ·926·517 
DO WYNAJĘCIA 

(kosmetyki, telefony komórkowe i inne) 

W OFERCIE LOKALE Z WEJŚCIEM NIEZALEŻNYM ~ 
Ośrodek Szkolenia Kierowców 

111li({j/pm1 
Krzysztof Bandos 

Łowicz, ul. Słowackiego 44 
Tel. (046) 837-02-58, O 502 278 722 

PROWADZI ZAPISY 
NA KURS PRAWA JAZDY 

KAT. „A, B, B+E" 
UWAGA!!! 
Ośrodek nasz 
jest pod patronatem 
Instytutu Transportu 
Samochodowego 

Rozpoczęcie kursu: 
11 października o godz. 16.00 
Dysponujemy pełnowymiarowym placem 
manewrowym z możliwością doskonalenia 
swoich umiejętności na samochodzie 
własnym bądż szkoleniowym. Łowicz, 
ul. Jana Pawła 11120 (dawna Łódzka) : 

A 

TANIE GRZANIE 
DOBÓR, MOllTAŻ, SERWIS 

ENERGOOSZClfDNE 
AKUMULACYJNE 

W OFERCIE KLIMATYZATORY 
I KURTYNY POWIETRZNE 

KOK Plus ŁOWICZ ul. Magazynowa 11 

•LICEUM 
. OGÓLNOKSZTAŁCĄCE 

młodzieżowe i dla dorosłych 

PlłllNllllONA 11e011 a li&. 
1 Nowego Rynku tl na uli'ę ft ~ W 
lel'ai v ~p•zediiil' •ovniei VłO(ll(A llćJJ[JJUćDSJllaJ[iJ])J ~ 

• POLICEALNE STUDIUM 
KOMPUTEROWE 

PRZY GIMNAZJUM 
W ŁYSZKOWICACH 

Tel. (0-46) 838-89-65 R-1154 
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JUZ NA SWOIM 
' 

Biblioteka Powiatowa pośrednikiem w wypoiyczaniu 
z innych bibliotek 

B iblioteJca powiatowa, powołana 
1 marca ubiegłego roku, której sie

dziba mieściła się w internacie ZSR 
CKU na Blichu, przeprowadziła się do 
budynku muzeum i zajmuje lokal, któ
ry wcześniej należał do Urzędu Stanu 
Cywilnego. Biblioteka powiatowa nie 
powstaje na podwalinach żadnej innej, 
ale tworzy się od podstaw, dlatego tak 
trudno zgromadzić jej obfity, różnorod
ny księgozbiór. Na razie znajduje się 
w niej ok. 200 pozycji książkowych po
chodzących głównie z darów. 

W bibliotece powiatowej będą się 
mieścić dwa pomieszczenia dla czytel
ników. Jedno zagospodarowane zosta
ł.o na tzw. czytelnię multimedialną, 
w której stojąjuż cztery zestawy kom
puterowe podłączone do Internetu. Ko
rzystanie z Internetu będzie płatne ok. 
3 - 4 zł za godzinę. Drugie pomiesz
czenie natomiast przeznaczone zostanie 
na księgozbiór i czytelnię naukową. 

Komputery już stoją, pod koniec mie
siąca zakupione zostaną meble i regały 

na książki, jednak w tej chwili trudno 
dokładnie określić, kiedy biblioteka bę
dzie czekała na czytelników. Terminem 
najbardziej optymistycznym jest począ
tek pażdziernika. 

W bibliotece zatrudnione będą trzy 
osoby: dyrektor 3/5 etatu i po 1/5 dla 
dwóch pracowników - księgowej i star
szego bibliotekarza. Biblioteka będzie 
czynna 12 godzin w tygodniu. Renata 
Frączek, absolwentka bibliotekoznaw
stwa i informacji naukowej Uniwersy
tetu Łódzkiego, dyrektor biblioteki, za
mierza jeszcze w tym roku uruchomić 
wypożyczalnię międzybiblioteczną. 

Chcemy wyjść naprzeciw oczekiwaniom 
czytelników i umożliwić wypożyczanie 
książek, które znajdują się w księgo
zbiorach innych bibliotek - mówi Re
nata Frączek - Chciałabym, żeby 

w przyszłości była to biblioteka z typo
wo naukowymi pozycjami, tu nie będzie 
raczej można znaleźć czytadeł. 

Celem biblioteki powiatowej jest do
bra współpraca z bibliotekami gminny-

Pomyłka nie była celowa 
W artykule na temat jednego z kan- śmy, Istnieje, wyjaśniamy na podstawie 

dydatów na burmistrza, Pawła dyplomu Pawła Lisowskiego, że w isto
Lisowskiego, który ukazał się w po- cie nazwa kierunku i uczelni jest inna 
przednim wydaniu NŁ, błędnie podana niż we wspomnianym artykule. W la
została nazwa jego studiów teologicz- tach 1984-1987 Paweł Lisowski ukoń
nych. Podczas rozmowy z nami Lisow- c-zył studium dla świeckich przy Aka
ski wspomniał o takim kierunku, nie demickim Studium Teologii Katolic
uważając, że jest to warte pisania. Mó- kiej. Formalnie studium to działało przy 
wił, że był to kierunek, który wynikał Metropolitalnym Seminarium Duchow
z jego wewnętrznej potrzeby i za inte- nym Św. Jana Chrzciciela w Warszawie, 
resowań. My jednak uznaliśmy, że to a nie przy Akademii Teologii Katolic
ciekawy szczegół i chcemy o tym nap i- kiej. Pomyłka była być może wynikiem 
sać, ale nasz rozmówca nie sprawdził skrótu myślowego, ponieważ studium 
dokładnie daty i nazwy tej &;Zkoły. Po- dawało możliwość kontynuowania na
nieważ wnikliwi czytelnicy naszego ty- uki na ATK lub KUL i prowadziło je 
godnika zwrócili się do nas z wątpli- wielu wykładowców z tych uczelni. Za 
wościami, czy kierunek, o jakim pisali- pomyłkę przepraszamy. (mwk) 

mi. To my będziemy szczeblem pośred
niczącym między biblioteką wojewódz
ką a bibliotekami gminnymi. 

Obecna lokalizacja biblioteki powia
towej na pewno będzie sprzyjać ocze
kiwaniom czytelników, jeśli znajdą się 
pieniądze na zwiększenie etatów, biblio
teka będzie czynna pięć dni w tygodniu 
przez osiem godzin. Na pytanie, o czym 
marzy, dyrektor nowej biblioteki Renata 
Frączek odpowiada: Żeby po roku lub 
dwóch nikt mi nie zadał pytania, po co 
ona powstała. 

GOK Domaniewice 

Konkurs na rzeźbę 
ogłoszony 

(mko) 

G OK w Domaniewicach ogłosił już 
regulamin II edycji Powiatowego 
Konkursu Rzeźbiarskiego „Tra

dycje i Zwyczaje Regionu Łowickiego". 
Konkurs adresowany jest do uczniów 
szkół podstawowych, gimnazjów i szkół 
średnich powiatu łowickiego. Prace kon
kursowe mogą być dowolnego formatu, 
ale muszą być to rzeźby wykonane z 
drewna, masy solnej, masy papierowej 
bądź gipsu. Prace konkursowe będą oce
niane w trzech kategoriach wiekowych 
- 9-11lat,12-14 lat oraz 15-18 lat. Te
matyka prac musi być związana ze zwy
czajami i obrzędami regionu łowickie
go lub scenami z życia łowickiej wsi. 
Termin nadsyłania prac konkursowych 
upływa 4 listopada, a podsumowanie 
konkursu odbędzie się w połowie listo
pada. Nagrody dla najlepszych rzeźbia
rzy funduje starostwo, najciekawsze pra
ce będzie można oglądać w Domanie
wicach miesiąc po konkursie. 

(mwk} 

UZDROWICIEL Armando Collantes w Łowiczu 

27 

Gołym okiem można zobaczyć mrowie tych czarnych, afrykańskich 
ptaków. 

fyska: z Okrętu do Afryki 
J ednym z liczniej występujących ga

tunków ptaków na stawach Okręt 
i Rydwan jest łyska . W ostatnich latach 
ich populacja wzrosła do niespotyka
nych dotychczas rozmiarów. Jest to też 
zasługa ornitologów opiekujących się 
tymi terenami. Rok 2002 jest według 
szacunku ornitologów rekordowy pod 
względem ich występowania. Gołym 
okiem można zobaczyć szczególnie na 
stawie Okręt, mrowie tych czarnych, 
afrykańskich ptaków, które w chwili 
obecnej są pod względem liczebności na 
drugim miejscu po szpakach. Około 
2500 tys. sztuk tych pta~ów tylko nasta
wie Okręt to dowód, że warunki środo
wiskowe mają wyśmienite . Lecz nie 
wszyscy są z tego powodu zadowoleni, 
a najbardziej pracownicy Gospodarstwa 
Rybackiego, bowiem łyska żywi się nie 
tylko wodorostami i drobnymi rybkami, 
ale przede wszystkim żeruje w miejscach 
przeznaczonych do karmienia ryb. 
Łyska swe gniazda buduje w gęstych 

trzcinach, turzycach i w sitowiu. Do lotu 
zrywa się tylko z konieczności. Podry
wa się po dłuższym starcie wlokąc nogi 
po wodzie. Gdy jest w powietrzu, leci 
dobrze i bardzo szybko. W locie ma cha
rakterystyczny wygląd, przy krótkim 
ogonie ma dobrze widoczne zielono -
szare długie nogi, mające przy palcach 

po trzy małe półokrągłe błony pławne. 
Ptak ten na głowie i szyi ma upierze

nie czarne, a na pozostałych częściach 
ciała popielato - czarne. Na głowie (czo
le) i u nasady czoła biała blaszka rogo
wa oraz biały dziób. W połowie wrze
śnia i na początku października łyski 
gromadzą się w większe stada przygo
towując się do odlotu na południową 
półkulę ziemi. Do miejsc o cieplejszym 
klimacie lecą stadami. W swoich pod
niebnych wędrówkach przemierzają 
Morźe Śródziemne, Północną i Środko
wą Afrykę docierając aż do jej południo
wych krańców, by tylko przezimować, 
nie zakładając gniazd. Przeloty łysek 
odbywają się wyłącznie nocą. 

Sławomir Walczak 

SP Gaj 

Chłopcy tei obchodzą święto 

W ubiegły poniedziałek w Szkole 
Podstawowej w Gaju Wojewo
dzy zorganizowano Dzień 

Chłopca, w którym urządzono ognisko 
połączone z pieczeniem kiełbasek, śpie
wem i zabawami. W ognisku uczestniczyli 
uczniowie z klas II - VI. Dzień chłopca 
stał się już tradycją w tej szkole, żeby nie 
czuli się pokrzywdzeni, że tylko kobiety 
niająswoje święto. (mko) 

Gimnazjum w Popowie 

FILIPIŃSKA SZTUKA UZDRAWIANIA Bocian w pasiaku 
Przed zabiegiem nie mogłem wejść na czwarte piętro, a teraz wbiegam na szóste i nie czuję zmęczenia - cieszy się 
pacjent, który właśnie wyszedł od filipińskiego uzdrowiciela ARMANDA COLLANTESA 

Inni pacjenci bez problemu 
tracili kilka zbędnych 
kilogramów wagi, przesta
wała ich boleć wątroba i 
żołądek. I chociaż wielu z 
pacjentów fil i pińskiego 
uzdrowiciela trafiło do niego 
przypadkiem, to jednak 
„bezkrwawe operacje" są 
faktem. 
Na całym świecie filipińscy 

healerzy zasłynęli za sprawą 
operacji lfez użycia skal-pela 
i znieczulenia. Armando 
Colłantes podchodzi do 
każdego pacjenta z niezwy
kłym skupieniem i modlit
wą. Wprowadza się w trans 
będący połączeniem medyt
acji i modlitwy. Gdy jest w 
odpowiednim skupieniu 
rozpoczyna się seans. Naj
pierw stosuje masaż energe
tyczny, wibracyjny i pw1-
ktowy. Gdy wyczuje. że 
chory t<;go potrzebuje 
wchodzi w jego ciało, by 
przeprowadzić operację. A 
robi to jedynie za pomocą 

własnych dłoni. Leżący 
plasko pacjent nie widzi co 
robi uzdrowiciel , czuje 
jedynie palce wnikające w 
ciało. Chory czttje lekkie 
swędzenie i szczypanie. Na 
jego ciele pozostaje niewie
lka plamka, która jednak 
szybko znika. 
Życiodajna energia 
Annando potrafi każdego 

wprowadzii; w rozluźnia-

odczuwa wzrost energii cierpienie. Umysł. Wspomniany umysl 
życiowej i poprawę sarno- Filipiński healer Armando jest tak silny, iż wibracja 
poczucia. 
Filipiński uzdrowiciel był już 
w Polsce 2 razy. W czasie 
swoich wizyt <lał się pomać 
jako healer niez-wyklc 
skuteczny. Zawsze podkreśla, 
że jest jedynie przeka7.nikiem 
boskiej energii. Dzięki niej 
jest w stanie pomóc w bardzo 
wielu trudnych przypa
dkach. Czasem zabieg trwa 
15 minut, czasem 40. wszy
stko zależy od schorzenia. W 
czasie zabiegu pacjenci 
odczuwają silny impuls 
energetyczny. to on stawia ich 
na nogi w dosłownym tego 

ogarnia całe moje ciało i 
powoduje. że ręce moje 
wyciągają chore tkanki lub 
niepotrzebne rzeczy 
(toksyny), powodujące ból i 
cierpienie pacjenta. Ręka 

moja w tamtym momencie 
zachowuje się jak magnes. 
który automatycznie 
wyciąga chorobę z ciała 
pacjenta. Armando 
Collantcs będzie przyjmo
wał indywidualnie: 

w Łowiczu 
Ili słowa znaczeniu. 

Collantes o swoich wła.~ci
wościach dowiedział się 
mając zaledwie J 2 lat. Od 
tamtej pory był przygoto
wywany przez swoją matkę. 
która także jest słynną uz
drowicielką na Filipinach, do 
wykonywania trudn~j sztuki 
uzdrawiania. Posiada wiele 
dyplomów. które 
potwierdzają jego umie
jętności, dar i doświadcze

nie. Ar.mando Collantes to 
jeden z najzdolniejszych i 
najbardziej obleganych dziś 
uzdrowicieli, tak opisuje 
odczucia podczas wykony
wania operacji : 

Dom 
Nauczyciela 

jący trans. Osoba poddająca 
się zabiegowi czuje się 
zrelaksowana jak po długim 
odpoczynku i jeszcze przez 
wiele godzin (czasem dni) 

Postawny męż.czyzna z 
zapałem relacjonuje swoją 
wizyt<; u uzdrowiciela: 
- Miałem bardzo powięk
szoną wątrobę, problemy z 
prostatą i oddawaniem 
moczu. Już po pierwszym 
zabiegu dolegliwości ustą

piły, minęły bóle i moje 

Kiedy kładę ręce na ciele 
pacjenta, czuję w palcach 
nagły przypływ uzdrawia
jącej energii, która powodu
je wibracje i stymuluje chore 
komórki w <;:iełe pacjenta. 
Kiedy znajduję się w tym 
stanic. nic jestem sobą. a 
raczej kieruje mną inny 

• 
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od godziny 10.00 (piątek) 

Informacje i zapisy 

tel. 042/ 632 51 24 
kom. 0501 659 683 

na okładce 
E kologiczne, ogólnopolskie pismo „Pro Natu

ra", zajmujące się od kilku lat badaniami po
pulacji bocianów w Polsce, na okładce ostat

niego numeru umieściło rysunek bociana w ło
wickim pasiaku autorstwa Eweliny Masztanowicz 
- do czerwca uczennicy Gimnazjum w Popowie 
w gminie Łowicz. Ewelina skończyła w czerwcu 
tamtejsze gimnazjum i p(}szła dalej kształcić się 
do Liceum Plastycznego w Łodzi. Praca była wy
konana na zakończenie ubiegłorocznej akcji licze
nia bocianów przez uczniów ze szkoły w Popo
wie. 

Gimnazjum z Popowa współpracuje z pismem 
i fundacją„Pro Natura" już trzeci rok. Uczniowie 
zaangażowani są w program polegający na licze
niu i obserwowaniu bocianów w gniazdach 
w okresie lęgowym . W trakcie obserwacji wypeł
niany jest szczegółowy formularz opisujący za
chowanie się bocianów w gniazdach, ilość mło
dych i terminy ich wykluwania się itd. Udział 
w programie jest dobrowolny, a obserwacją bo
cianów zajmują się osoby, które znajdą gniazda 
w pobliżu swoich miejscowości. W tym roku na 
terenie gminy Łowicz uczniowie z Popowa ob
serwowali 37 bocianów, które miały 14 młodyĆh . 

ł (mak) 

... 

• 
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ZE SZWAJCAREM 
O PRAKTYKACH POD ALPAMI 

23 września w szkole na ĘJ/ichu gościł Jakob Etter, dzięki któremu 
najlepsi uczniowie mogą odbywać praktyki zawodowe w Szwajcarii 

„ ' przyjechałem tu, aby poznać waru.nki, 
w jakich się kształcicie, zobaczyć Wa

sze miasto, dowiedzieć się jak mieszkacie 
i jak pracujecie - tymi sło~ami Jakob Et
ter rozpoc?.ął rozmowę z pedagogami, ab
solwentami i uczniami ostatnich klas bli
chowskiej szkoły. Spotkanie stanowiło 
okazję do podzielenia się refleksjami ze 
strony organizatorów i uczestnik.ów prak
tyk w Szwajcarii. Dzięki. prywatnym kon
taktom pana Jerzego 'Zabosta (nauczyciel 
przedmiotów ekonomicznych w ZSR) nasi 
najlepsi uczniowie wyjeżdżają na praktyki. 
do Szwajcarii - mówi dyrektor szkoły 
Maciej Mońka. Od trzech łat współpracu
jemy z 15 gospodarstwami z rejonu Bema 
i Zurychu. 

Idea przyjmowania polskich praktykan
tów w szwajcarskich gospodarstwach na
rodziła się, bo była taka potrzeba W Szwaj
carii potrzebujemy młodych ludzi, p1zygo
towanych do pracy w gospodarstwach 
rolnych i eztefących powołanie, mających 
serce do jej J.\'.)!konywania. Gospodarze, 
którzy przyjmowali praktykantów z Łowi
cza, są zadowoleni ze współpracy z nimi -
ocenia Etter. Barierę w rozwijaniu współ
pracy stanowią kwestie prawne. Szwajca
ria uregulowała sprawę zatrudniania oby
wateli Unii Europejskiej, problem pozo
stałych nie został jeszcze rozwiązany. Go
spodarz chcący zatrudnić osobę zamiesz
kującą poza terenem unil, musi załatwić 
więcej fonnalności. 

Jakob Etter dysponuje pozwoleniem na 
przyjmowanie uczniów na cztery miesią
ce, niebawem rozpocznie starania o dłuż
sze,_ osiemnastomiesięczne ,,kontrakty''. 
Niestety, szwajcarskie prawo nie pozwala 
zatrudnić ponownie tego samego prakty
kanta. Jakob Etter nie wykluczył jednak 
możliwości powrotu - absolwenci chcący 
kontynuować współpracę ze szwajcarski-

.... , . mi gospcx:la=mi, mają szansę na realiza
cję tych zamierzeń, jeżeli utrzymają kon
takt z dyrekcją szkoły. Etter skierował 
w stronę uczniów pytanie dotyczące ich 

odczuć i oczekiwań związanych z zagra
nicznąpraktyką. Jestem trochę zawiedzio
ny - Odpowiedział jeden z uczestników 
praktyk- Gospodmze mieli negatywny~ 
sunek do Polaków. Gospodyni nie iifiiła 
mi, podczas mojej nieobecności potrafiła 
przeszuki.wać moje osobiste rzeczy. Prak
tyka zapłanowana była na cztery miesi.ą
ce, po dwóch zabrakło dla mnie pracy. 
Częściej jednak słyszeliśmy głosy pozy
tywne. Odbywałam praktykę_ w miejsco
wości Winkel, w rejonie Zurychu. W na
grodę za sumienne J.\'.)lkonywanie obowiąf!
ków gospodyni organizowała J.\'.)!cieczki.. 
Praca była dobrze zorganizowana, czuli
śmy się potrzebni - powiedziała jedna 
z dziewcząt 

Praktykanci mają zapewnione ubezpie
. czenie chorobowe i wypadkowe, gospo
darze 711pewniają podstawowe lekarstwa. 
Na miejscu otrzymują płaszcze przeciw
deszczowe i kalosze, w inne wierzchnie 
okrycia niezbędne przy wykonywaniu pra
cy muszą się wyposażyć na własną ręki(. 
Sposób wyżywienia zależy od rozmiaru 
gospodarstwa- w tych, które przyjmująjed
nego praktykanta, można spożywać posił
ki „przy rodzinie". W większych jest do 
dyspozycji mieszkanie z kuchnią. Obec
nie nie jest możliwe uzyskanie wiadomo
ści o profilu gospodarstwa, do którego jest 
kierowany dany uczeń. Chociaż Jakob Et
ter osobiście zna większość gospodarzy, 
trudno przewidzieć, na jakie prace będzie 
w danej chwili zapotrzebowanie. Celem 
wizyty gościa ze Szwajcarii było m.in. ze
branie materiałów potrzebnych do opra
cowania planu współpracy z Polską. W ra
mach tego przedsięwzięcia wśród szwaj
carskich gospodarzy będą przeprowadza
ne ankiety dotyczące ofert i warunków pra
cy dla praktykantów. Z drugiej strony na
rodziła się idea przeprowadzania ankiet 
wśród absolwentów, którzy taką praktykę 
już odbyli. Pozwoli to na pokonanie nie
dociągnięć, które jeszcze istnieją przy or
ganizacji wyjazdów.Czy zdobycie do-

Lekcja na zielonym boisku przy szkole. 

SP4 

świadczenia podczas pracy zagranicąjest 
1Jomocne przy szukaniu pracy w Polsce? 
"f.ijjazd - to dła mojfj córki. szansa pozna
nia czegoś nowego, podszlifowania języ
ka, nauczenia się odpowiedzialności, sa
modzielności, a rów.nież zarobienia pierw
szych własnych pieniędzy. Jest bardzo za
dowolona. Cieszy ją, że ma również oka
?ję i czas, żeby zwiedzić Szwqjcarię. Nie 
sądzę jednak, aby szczególnie pomogło 
jfjtowznalezieniupracywPolsce-mówi 
matka jednej z uczennic. Gość ze Szwaj
carii w towarzystwie stażysty Christiana 
Neberlanda odwiedził też gospodarstwo 
pana Jerzego Papiernika z Ostrowca Za
dawał pytania dotyczące sposobu nawad
niania, wyboru odmian hodowanych ja
błek, opłacalności produkcji i gospodarki 
integralnej, wpływuopadównastanupraw. 
Wymienili również uwagi o fi.mkcjonowa
niu spółdzielni i spółek rolniczych 
w Szwajcarii. W Łowiczu goście obejrzeli 
gospodarstwo pana Ryszarda Slaby, dowia
dując się o zasadach i opłacalności hodowli 
jesiennych pomidorów oraz chryzantem. 

Wiemy co robić 1 brudami 

Nie obyło się bez zachwytu nad pięknem 
sztuki łowickiej - goście zwiedzili muzeum 
w Sromowie. Wieczorem na terenie szkoły 
odbyła się kolacja, w której uczestniczył 
również starosta Miłosława Bednarek 

Wpiątek, 20 września 2002 roku nasza 
szkoła solidarnie z całą Polską, a wła

ściwie światem, włączyła się w wielką akcję 
,,Sprzątanie Ziemi". Przez kilka dni przygoto
wywaliśmy się do tego przedsięwzięcia. Na 
plastyce i lekcjach wychowawczych wykona
liśmy kostiumy, w których nie wstydziliśmy się 
iśĆ sprzątać świat Sprzątaliśmy wyznaczone 
rejony miasta: Nowy Rynek, Błonie, wokół 
OSiR-u, a do czyszczenia terenu przy naszej 
szkole włączyły się tradycyjnie krasnoludki -
dzieci z klas młodszych. 

Uczniowie klasy piątej rozmawiali z miesz
kańcami Łowicza, aby dowiedzieć się, co są
dzą o zorganizowanej akcji, co wiedzą o recy
klingu oraz jakie mają pomysły dotyeące li
kwidacji „dzikich" wysypisk śmieci. Wracali
śmy do szkoły o wyznaczonych godzinach, 

gdyż na zieIOnym boisku, zgodnie z harmo
nogramem, odbywało się sympozjum nauko
we na temat segregacji odpadów. Tam prn:d
stawiliśmy i zinterpretowaliśmy wyniki ankiet. 
Były one zatrważające. Większość pytanych 
nie wiedziała co oznacza pojęcie recykling. 
Żywa lekcja pąyrody uświadomiła nam co 

robić, aby zmniejszyć góry śmieci, że można 
wykorzystać surowce zawarte w odpadach. 
Nauczyliśmy się dzielić „brudy", teraz wie
my, co będzie trzeba z nimi robić, gdy na 
wszystkich osiedlach staną pojemniki do se
gregacji. 

Przekonaliśmy się również, że dbanie 
o środowisko nie musi być nieprzyjemne 
i uciążliwe. . 

Uczniowie Szkoły Podstawowef Nr 4 
w Łowiczu 

Otrzęsiny pierwszoklasistów w „ekonomiku" 
Po pierwszym miesiącu nauki, w po- przystępowali uczniowie, rozgrywane były ta

niedziałek 30 września, w Zespole kie zadania, jak np. wypicie mleka z miseczki 
Szkół Zawodowych nr 4 w Łowiczu bez pomocy rąk. Z każdej klasy do konkuren

- popularnym „ekonomiku" zorganizowa- cji przystępowała mała jej reprezentacja Jeżeli 
nezostały ot:rzey;iny dla pierwszoklasistów. nie było ochotników, organizatorzy wyłaniali 
Organizatorem była klasa III d - zwycięz- osoby posługując się numerem na liście lub 
ca ostatniego konkursu na ot:rzey;iny, roz- wywołując przewodniczącego klasy. Pierwszo
grywanego dwa lata temu. Przypomnijmy, klasiści mogli wykazać się też umiejętnością 
że w poprzednim roku nie było naboru rywalizowania w wyścigu ze związanymi no
w szkołach średnich. W roku obecnym gami, a na melodię znanej piosenki np. „Wlazł 
w 6 pierwszych klasach szkoły uczy się koteknapłotek''uczniowiemusieliwyśpiewać 
okołci 180 osób. W konkursie, do którego fragment artykułu z gazety. 

Były równieżrozgrywane konkurencje dla 
wychowawców pierwszaków. Nauczyciele 
mieli narysować kotka qraz popisać się znajo
mością imion swoich uczniów. Druga z wy
mienionych konkurentji okazała się dla na
uczycieli łatwiejsza niż pierwsza 

Najlepiej zaprezentowała się klasa la LO, 
która okaz.ala się bezkonkurencyjna W nagro
dę, poza dyplomem, klasa otrzymała litr mle
ka, a każdy z uczniów - gumkę do ścierania 
Klasa, która zajęła ostatnie miejsce - lb LO -
sprzątałasalępokonkursie. (aw) 
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MIMO SNIEGU, MIMO STRACHU, MIMO WIEKU 
Sylwetkę Zygmunta Ureusa, pielgrzymkowego weterana z Arkadii, przybliża Mirosława Wolska-Kobierecka 

N iektórzy chwalą się, że już kilka razy 
szli z pielgrzymką tu, czy tam. Pana 

Zygrmmtanie pobije jednak chyba nikt. Zyg
munt Ureus z Arkadii uczestniczył już 
w około 70 pieszych pielgrzymkach do Czę
stochowy. Przez kilka ostatnich lat na Jasną 
Górę chodził dwukrotnie - najpieiw z trady
cyjną majową pielgrzymką, która dochodzi 
na Jasną Górę na uroczystość Zesłania Du
cha Świętego, po raz drugi w sierpniu -
z młodzieżowąpielgrzymką, która na Jasną 
Górę przychodzi w pu.eddzień uroczysio
ści Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Pan
ny. Od roku nie bierze już udziału w piel
grzymkach, ale uczestniczy w nabożeń
stwach poprzedzających wyjście pielgrzym
ki, odprowadza je kilkadziesiąt kilometrów 
poza granice Łowicza, cz.t:i,ć trasy pokonu
jąc rowerem, cz.t:i,ć idąc pieszo. Na Jasną 
Górę po raz ostatni szedł w Roku Jubile
uszowym, podobnie jak w latach popu.erl-

12 łat walczył na frontach trz.ech wojen. 
Swoje dzieci nauczył miłości do Boga i Oj
czyzny. On także na pielgrzymki chodził 
wiele razy. Jego syn Zygmunt poszedł po 
raz pieiwszy do Częstochowy mając 14 lat 
To były duże pielgrzymki, najwięcej szlo wte
dy cztery i pól tysiąca osób - wspomina pan 
Zygmunt. Wszystko trzeba było nieść 
ze sobą. Matko. dala mi 25 ugotowanych 
jajek, które się w torbie pogniotły, wielki bo
chenek chleba, garr:zek masła, solone mię
so z beczki. Szło się boso, często padał des= 
ze śniegiem, wracało się pociągiem. W dro
dze powrotnej chowałem się pod ławkę, 
bo z groszem było wtedy ciężko. 

Te pielgrzymki możenie były jeszcze naj
trudniejsze, bo później - w latach 60. stra
szono pielgrzymów, że spotka ich kara za 
sam udzial. Przyje7.dżali. do nich w cywil
nych ubraniach pracownicy Służby Bezpie
czeństwa i milicji, zniechęcali ich i straszyli. 

Z powodu obaw przez karą, często miesz
kańcy wiosek, przez które szła pielgrzymka 
obawiali się przyjąć ich na nocleg. Nierzad
ko ludziom w studniach brakowało wody, 
nie pozwalali więc pielgrzymom czerpać 
z nich wody. Dopiero wiele lat później or
ganizacja pielgrzymki stała się prawdziwą 
machiną, a przygotowania do kolejnaj roz
poczynały się wkrótce po zakończeniu po
przedniej. 

Z laseczkq w ręku 

Zygmunt Ureus pielgrzymował, bo chciał, 
aby tradycja nie zginęła. Wychodząc z piel
grzymką majową wstawał niekiedy w nocy. 
Był to czas sadzenia ziemniaków. Zrobił ile 
tylko mógł, a o 7 rano już szedł na pielgrzy
mim szlaku. Charakterystycznym rekwizy
tem, który zawsze ze sobą zabierał, była cien
ka metalowa laseczka, której przez kilkadzie
siąt lat używał tylko w czasie pielgrzymek. 
Była tak mocno wysłużona, że aż się zdarła 
Później kupił sobie nową, ale początkowo 
te'ż miała służyć tylko na pielgrzymki. Do
piero w ostatnim czasie zaczyna być mu 

Zygmunt Ureus od lat bardzo lubił zakładać strój łowicki na kościelne uro
czystości, na które jeździł z Arkadii rowerem. 

· podporą, gdy chodzi po podwórku. Po po
wrocie do domu nigdy nie odpoczywał, nie 
skarżył się na zmęczenie. Jeszcze niedawno 
nie wyobrażał sobie nie pójść na pielgrzym
kę, jego rodzina podejrzewa, że prawdopo
dobnie myślalby, że pielgrzymka bez niego 
w ogóle nie dojdzie do skutku. W 1987 roku, 
w wieku 75 Jat, w lutym przeszedł operację, 
a w maju już poszedł na pielgrzymkę. Ro
dzina obawiała się, czy da radę, czy to nie za 
wcześnie. Dzisiaj mówi, że czuł się tak do
brze - jakby fruwał, lekko - jak po kąpieli. 
Od tego momentu nie choruje, nie chodzi 
do lekarzy. Lekarz rodzinny, do którego się 
zapisał, prawdopodobnie by go nie znał, 
gdyby nie niegro:źny upadek ze stołka, po 
którym jednak Ureus udał się doń z wizytą. 

nich dwukrotnie. Chodziłem dwa razy 
w roku, inaczej nie naskładało by się sie
demdziesiąt - mówi pielgrzym - wete
ran z Arkadii. 

Urodził się w 1912 roku w Arkadii i całe 
życie pozapielgrzymkowe spędził w tej wio
sce. Przez 5 lat był w niemieckiej niewoli, 
cudem uniknął śmierci, wrócił do rodzinne
go domu. Nie założył własnej rodziny, ale 
opiekował się tymi, którzy byli mu najbliżsi 
- przez całe życie mieszkał z rodziną swojtj 
siostry Heleny. Ponieważ ona sama wycho
wywała dzieci, on będąc gospodarzem, po
magał im, zastępując siostrzeńcom ojca. 
Mieszka z nimi nadal, teraz syn siostry jest 
gospodarzem, a córka siostry wraz ze swoją 
rodziną mieszka naprzeciwko. Przekrój wie
kowy rodziny jest spory, aon wydaje się być 
szczęśliwy i nadal mieszka między swymi. 

Ojciec pana Zygmunta, Jan Ureus był 
kowalem, pochodził z L'.;łbostowa Jego ży
cie mocno wplecione było w wir historii -
najpierw 14 lat służył w wojsku carskim, 

„Niezłomny pielgrzym" z Arkadii w towarzystwie Prymasa Tysiąclecia. 
Zdjęcie zrobione w ogrodzie Prymasa przy ul. Miodowej w Warszawie 
w latach sześćclZ:iesiątych. 

•• 

Takim go zapamiętają współuczestnicy pielgrzymek - pochylony, z cha
rakterystyczną laseczką - ale idzie do celu. 

Pielgrzymki do Częstochowy to te 
najdłuższe, ale pan Zygmunt chodził też 
pieszo do Miedniewic, Głogowca, Do
maniewic i Studziannej. Nigdy nie za
brakło mu intencji, pytany o nie mówi: 
Za brata, za nich (wskazując na dzieci 
i wnuki swojej siostry), za Ojczyznę. 
Bez niego trudno też wyobrazić sobie 
uroczystości kościelne,jestjednąz tych 
osób, która zawsze w stroju łowickim 
przyjeżdża do katedry w Niedzielę Pal
mową, Wielkanoc, Boże Ciało czy inne 
uroczystości kościelne. · 

Pan Zygmunt nadal jest aktywny, dużo 
i chętnie opowiada o tyni, co w życiu prze
żył i jak to dawnej bywało. Pielęgnuje 
kwiaty, które rosną na balkonie, robi sa
dzonki bukszpanu i rozdaje je znajomym. 
Nadal jest zafascynowany życiem religij
nym, sam czyta cały numer ,,Rycerza Nie
pokalanej". Jego bliscy widzą, jak bardzo 
cieszy go to, że młodzi pielgrzymują i tra
dycja nie Zaginie. Księża, biskupi mówią 
czasami, że mi nie będzie szkoda kończyć 
życia, bo je dobrze przeżyłem, Ja nic nie 
mówię, tylko się cieszę - mówi. 

Ks. Tomasz Jackowski, główny przewod
nik trz.ech kolejnych pielgrzymek w łatach 
1999-2001 zapamiętał to, że pan Ureus za
wsze miał ze sobą strój łowicki i był symbo
lem pielgrzymki dla wielu osób. Nawet jak 
nic nie mówi, jest czytelnym znakiem, świa
dectwem niezłomnego pielgrzyma. Wuiać 
było, że wiele czasu poświęca na modlitwę. 
Wiele osób pokazywało go sobie mówiąc, 
że to jest właśnie ten pan Ureus, który pie
szo do Częstochowy idzie 60 czy 70 raz. 
Każdy pielgrzym go rozpoznawał. 

Tradycja pielgrzymowania w jego ro
dzinie nie zaniknie. Od kilku lat na piel
grzymki chodzą wnuczki siostry pana 
Zygmunta - 18-letnia Marta oraz 20-let
nia Iwonka. Po raz pierwszy szły pod ko
niec szkoły podstawowej, tak ,,z. cieka
wości", wracają bardzo zadowolone, coś 
je ciągnie do pielgrzymowania ... 

- Przeszedł już na pielgrzymkową eme
ryturę, ale wiemy o tym, że jest mu milo, 
że ktoś z rodziny chodzi - mówi Iwona, 
która podobnie jak jej siostra brała już 
udział w pielgrzymce trzy razy. 

Mirosława Wolska - Kobierecka 

• BRAMY• garażowe: przemysłowe, 
, ogrodzeniowe 

e NAPĘDY ELEKTRYCZNE 

„WIŚNIOWSKI" „NICE" „FAAC" 
@ (EG[)fil PCV, ALU 
• parapety • żalu.zje • rolety • moskitiery 

HORMANN: SOBIE RADEK 
Łowicz, ul. Powstańców 15, tel. 837-56-56 

PRODUCENT MEBLI NA WYMIAR 
• meble kuchenne, biurowe 

• szafy wnękowe • drzwi przesuwne 
NA MIEJSCU ZNAJDUJE SIĘ: 

STOLARNIA: • cięcie • oklejanie 
W SPRZEDAŻY: 

• płyty • parapety • blaty 
• akcesoria meblowe 

WYKONUJE8Y ZABUDOWY 
BALKONOW I LOCCI 

ZAPEWNIAMY KOMPLEKSOWĄ OBSŁUG~: a; 
• pomiar • kemputerowe projektewanle • montli ~ 

[0~ 
0LJJJ'§}Yf W~[I{@W 
~~ODffi 

• RATY! • CENY PRODUCENTA 
PROMOCJA!!! Kupuiąc okna 

• parapety zewnętrzne gratis 
FHU „A&M" - Głowno, ul. Kopernika 5a ~ 
tel. (042) 710-73-73, 0503-949-482 ~ 

• DRZWI, OKNA 
- drewniane, AL, PCV 

•ALARMY już w Łowiczu! 
• DOMOFONY, WIDEODOMOFONY 
• INSTALACJE ELEKTRYCZNE POMIAR, SPRZEDAŻ, MONTAŻ: 

FIRMA „JANTAR„ g Zawady 13, 99-400 Łowicz 
tel. 0609-688-506, tel. 0691-715-506 :i 

BRAM-FUT 
Łowicz, ul. Włókiennicza 1 
tel. (046) 837 35 71, O 606 941 304 

OFERUJEMY: 
o bramy garażowe 
o bramy przemysłowe 
o napędy, sterowania 
o drzwi p. pożarowe i wielofunkcyjne 
o okna firmy ASTRA R-1046 

, 

• 
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~=~ru0Cil0cs~ UWAGA. Nzoz LEKARZ" 
SALERONOWA 340/o 399 ztn . · ul. &worco~a s 

Posiadamy szeroki asortyment nawozów najlepszych polskich producentów, 
po gwarantowanych najniższych cenach!.!! UPRZEJMIE INFORMUJE SWOICH PACJENTOW 

Dojazd: 1 km za Łowiczem przy trasie Łowicz- Bielawy, koło Otolic O PRZENIESIENIU PRZYCHODNI tł (0„.46) 837-15-89 tł (0 ••• 46) 837-14-10 e-mall: agrol_hnOwp.pl ~ 

z dniem 30 września 
na ul. Kaliską 6 I piętro (tel. 830-32-21) PCV, DREWNO, ALJJMINIUM - O "Nr A 

POM~MONT:~~c~;:R ftJ 11 W PRZYCHODNI NADAL PRZVJMUJĄ 
INTERNIŚCI: Jarosław Au lich, Marzena Bąbińska-Zygmunt 

(KADMU I OŁOWIU) 

KDK Plus Łowicz, ul. Magazynowa 11 
. el. (0-46) 837-32-77, 0-602-443-678 

Łowicz, ul. Nadbzurzańska 7/9 

WIELU 
PIOID .A 
w sklepach PSS~ 
djJ1d) 1(0Jlddfł ~ 

~1,88 
Najniższe ceny w Łowiczu! 

R-1065 r---------------
ROLETY 
./ zewnętrzne - aluminium 
./ wewnętrzne - tekstylne 

• ZALUZ.JE 
./ pionowe - materiałowe, PCV 
./ poziome - aluminiowe 

i drewniane 

siatki przeciw owadom 
• moskitiery 

Producent Vesal llll 
Łowicz, ul. Ikara 10, tel. 837-44-25 ~I ---------------

./ CEGŁA KLINKIEROWA 
WIELU PRODUCENTÓW 
- duży wybór wzorów 

./ MATERIAŁY 
BUDOWLANE 
- szeroki asortyment 

./WYROBY HUTNICZE 
Dowóz i rozładunek „ HDS" 

BĄKÓW GÓRNY 33 
tel.Hax (0-46) 838-79-12 
tel. kom. 0-604-284-079 

R-1100 

NISKIE CENY ;;; 
~ 

NAJTAŃSZE 
NAWOZV 
oferuje firma PHU ANROB 
- saletra importowana i krajowa 
- śruta sojowa ll.tait11 
- śruta rzepakowa q0w'::~<: 
a także szeroki asortyment 
innych nawozów 
Ponadto: 
deski, krokwie, otręby, stal, cement 

Dąbkowice Górne 44, (046) 838-90-46 

CHIRURG: Filip Wolny NEUROLOG: Witold Wypych DERMATOLOG: Witold Urban 
PEDIATRZY: Joanna Wolny, Danuta Służewska 

R-10 

SZANOWNI PAŃSTWO! 
Byłem alergikiem od 18 lat. Moje tycie było koszmarem,uczulony byłem na wszystko, co nas otacza: 
od alergenów pokannowych po substancje chemiczne. Miałam za sobą kilka prób odczulania róinyml 
metodami, jednak nic nie skutkowało. Alergia nie ustąpiła. Mój organizm reagował bardzo silnie na druk gazety, 
po przyłożeniu palca do gazety ptkała mi skóra I leciała krew. W nocy nie moglem spać,ciągla byłam zmęczony Itp. 
Prosiłem Pana Boga 0 moż.ilwość usunięcia alergii. Tymczasem usłyszałam ALERGIA A 
od znajomych, i:e jest w Polsce najnowsza metoda neutralizowania alergii. r 
Spróbowałem. Za pierwszym zabiegiem 
zostałem odczulony na 700 rój:nych 
alergenów (pokarmowe, wziewne, 
pyłkowe, substancje chemiczne, 
sztuczna środki spofywcze). 
Po zabiegu, który trwał 1/2 godziny 
poczułam ulgę. Od tego czasu 
nie znam słowa „alerglan . Alergia ustąpiła. 

Chciałbym podziękować Paristwu 
ze Szwajcarii, którzy przyjmują w; Łowiczu, 
za zabieg zneutralizowania alergii 

R-1124 
(Biegły Marek) 

SKRPlaskocin,(046)838-46-76 ZM';AN'A ~OOZlll pni.c'I 
s::;:;;:::;3;~:sc:1a lft l'I W " 'ft 
~ := APTEl(l I HURTOWNI LEl(ÓW ft A Al A CE''··~ 
~ NAGROBKI ~ &0w1cz, uL s1tov11E101 rr111r1 u"!-1 
~ ·z GRANITU ~ ~s'IJ 
~ • schody • parapety • płytki _, ~~ 
i • blaty • meble ogrodowe "< R-1106 

1 ~ • inne wybory z granitu := ' 
<> . -----·,----- ;;1111 OKULISla i:r:· DMOSIN k. Głowna ;; „ 
~ tel. (046} 874-73-91, kom. 0-607-364--068 ~ "< 
WYSTAWA WZORÓW NA MIEJSCU 

Specjalista 
ginekolog - położnik 

KIJŚMIERCZTii 
KRZfSZTOF 

PRYWATNY GABINET 
Łowicz, ul. Ułańska 2 w „Medyku" 

czynny codziennie godz. 15.00-20.00 
Tel. (046) 837-00-10, tel. kom. 0601-254-571 S, 

"' 

• PIOTR CZYZ 
przyjmuje w środy 17.30-19.00, 

Łowicz, os. Kostka bi. 1 (obok apteki) . 
tel. 0-601-20-60-40 w godz. 12.00-15.00 

Gabinet Lekarski 

WIESŁAW BIBLECKI 
lekarz chorób wewnętrznych 

Tel. 0-603-890-697, 837-62-52 
Łowicz, Stary Rynek 8 

.Wizyty w domu chorego 
Leczenie homeopatycznie, 
oznaczanie cholesterolu, 

trójglicerydów oraz cukru we krwi ~ 

Lek. spec. MARIA WRONIECKA 
towicz. os. Noakowskiego t/ł9 
tel. 837-25-20, wtorki, piątki 12-15.30. 
Głowno.ul. Wyspiańskiego 8 Iza Szpitalem( 

poniedziałki 9.00·11.00 czwartki 15.00-17.00 

DERMATOLOG 
Lek. spec. ZBIGNIEW WRONIECKI 
towicz. os. Noakowskiego t/ł9 
tel. 837-25-20, wtorki, piątki 16.00·18.00 
Głowno. ul. W_ysplańsklep 8 Iza Szpitalem) 

poniedziałki 9.00-11.00, czwartki 15.00-17.00 
Wydajemy recepty ulgowe - na Kasy Chorych 

Tel. 0-602-276-728 ~ 
············································~ 

GABINET STOMATOLOOIL'LNY 
lek. stom. ELŻBIETA SlYMAJDA 
lek. stom. RENATA CHRÓŚCELEWSKA 
czynny: od poniedziałku do piąt~u : 

8.00-11.00, 15.00 -19.00 : 

CZYNNY CAŁE WAKACJE : 
ul. Wojska PoJsklq:io 1/5, WWICZ !~ 

• (róg stanfsławsklq:io), tel. 83<>-20-62 ~ 
~ ........................................... . 
r Gabinet Lekarski 

lekarz medycyny 

ALEKSANDER JANOWICZ 
Małszyce 16, 99-400 Łowicz, tel. 838-99-70 

Przyjmuje: 8.00-10.00 i 18.00-19.00 

~~~~~~~~~~~~E~~~~~~~~:;.~~~~~Y~H~ 

PRZYCHODNIA 
STOMATOLOGICZNA 

„DENTA-M ED" 
UMOWA Z ŁÓDZKĄ REGIONALNĄ 

KASĄ CHORYCH 
Czynna codziennie od 11.00 do 18.00 
Łowicz, ul. Zduńska 48 (w bramie 5 m) 

tel. gab. 830-31-23, tel. dom. 837-69-66 
tel. kom. 0-608-584-238 R-1068 

Specjalistyczny Gabinet Chorób Wewnętrznych 

BARBARA 
FENC-BffiLECiiA 

Przyjęcia : 

•poniedziałek, środa, piątek: 900.1200·i 1530-1700 

• wtorek, czwartek: 900-1200 

BADANIE KIEROWCÓW 
Porady w domu chorego 

ul. Powstańców 2A, tel. 837-54-76 

Dr nauk medycznych 

JOLANTA 
PIETRZAK 

specjalista laryngolog 
badanie audiometryczne słuchu 

Przyjmuje: w soboty 15.00 - 17.00 
Łowicz, os. Tkaczew bi. 7/12 

Tel. 837-62-82, 837-84-68, 0-601-84-84-20 

).l9 CHOROB~ SERCA, 
V)~ TĘTNIC I ZVI:. 
~ S specjalista Kardiochirurg 

<I ~!u~~in~!~i~~ru~~~t~~~ 
N'ii PRZYJMUJE: wtorki w godz. 16.00-18.00 „ lOWTCZ, os. Noakowsklego 3/39 R-1072 
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OFERUJE PEŁEN ASORTYMENT 
LEKÓW,PARAFARMACEUTYKÓW, ZIÓŁ I KOSMETYKÓW. 
Zapraszamy od poniedziałku do piątku w godz. 8.00 - 19.00, sobota 8.00 - 14.00 

GABINET OKULISTYCZNY SALON OPTYCZNY 
lek. med okulista Dorota Berdys mgr int.. Krzysztof Berdys 

Umowa z ŁRKCH Soczewki renomowanych firm, 
oraz prywatnie najnowocześniejsze technologie 

Głowno, ul. Swoboda 11119, tel. 0421719-24-40 A O ' • 
Odbiór okularów w d~gu I godziny GR.ro 

Ct~TR.VM 
M~DVCVNV 
NATVRAll« 
POLECA: 
.f BIOENERGOTERAPIA 
../ PSYCHOBIOTERAPIA 
../ZASILANIE ORGANIZMU (regeneracja 

i oczyszczanie aury metodą Reiki) 
../TERAPIA MANUALNA KRĘGOSŁUPA 
,/ MASAŻE (polinezyjski Ma-Uri i inne) 
.f WYKRYWANIE I PROFILAKTYKA 

WAD POSTAWY 
.f RADIESTEZJA (wykrywanie cieków wodnych) 
.f ŚWIECOWANIE I KONCHOWANIE USZU 
.f NEUTRALIZOWANIE ALERGII 

WRÓŻKA OLGA: TAROT. KARTY KLASYCZNE 
PRZYJĘCIA: Łowicz, ul. Mostowa 28 
zapisy osobiście lub telefonicznie: 
• pn.-pt 11"-1400 

- tel. 830--08-37 ~. 
• pn.-pt. 1400-22„ - tel. 0-600-251-672 "' 
TERAPIE PROWADZĄ DYPLOMOWANI SPECJALISCI 

LABORATORIUM 
DIAGNOSTYCZNE "HIRUDO" 
ul. Dworcowa 5, tel. (046) 830·93·30 

WYKONUJE ANALIZY 
codziennie (oprócz sobót) 

w godz. 8.00·ł 6.00 R-
1155 

LOTERIA WIZOWA 
ZIELONA KARTA DO USA 

INFORMACJE: ~ 
o 

(046) 832-51-69 (11.00-15.00) ~ 

oferuJe autoryzowany dystrybutor 
oleJu opałowego 

PKN ORLEN S.A. Firma „KOPER" 
tel . (046) 837-13-58 

GWARANTUJEMY: 
.; Jakość ./ fachowość ./ bezpieczeństwo 
Autocysterny wypowone w pompę, przepływomierze, 

filtry, w~ie "')'•fawczc długości 40 rn 

GABINETY LEKARSKIE 
IWONA OLEJNIK 

specjalista pediatra 

PIOTR OLEJNIK 
specjalista chorób wewnętrznych 

USG EKG 
NOWY ADRES: 

GŁOWNO, UL. KILIŃSKIEGO 25 
(RÓG PIĄTKOWSKIEJ) 

lEL. 7-107-400 GR-92 

Łowicz, ul. Starzyliskiego 29 
Łowicz, ul. 3Maja15 

Zl&łPm&~JJL,\} 
od poniedziałku do soboty 6.00·22.00 

niedziela 10.00·18.00 R-114 

USŁUGI 
TRANSPORTOWE 

Citroen C15 
NAWIĄŻĘ WSPÓŁPRAC 

R-1121 

10

i<UP ' 
całe i rozhite tJ ;óVlfCf 
Tel. 0·501-627·276 GO R-1142 

I 

MONTAZ SAMOCHOOOWYCN 
ISTALACJIGAZOYIYCH 

ATilAl(CYJNI CBłY 
Łyszkowice, ul. Polna 3, tel. 0-502-583-965 

TRANSPORT 
WYSŁODKÓW Z JABŁEK 

„ . 

Tel. (046) 838-71-17 po 20.00, 
0605-629-839 

• „ „„ .„ .•.... „ ..... „ •••• „ • -... ...... -. 

R-1095 
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OBWIESZCZENIE 
ZARZĄDU GMINY W NIEBOROWIE 
o przystąpieniu do sporządzenia mieiscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego 
Stosownie do art. 18 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 7 lipca 1994r.o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 1999 r. Nr 15, 
poz.139, z późniejszymi zmianami) oraz Uchwaly Nr XLVl/189/2002 Rady Gminy w Nieborowie z dnia 30 sierpnia 2002r. 

i Uchwały Nr XXXVll/193/2002 Rady Gminy w Nieborowie z dnia 26 września 2002r. 

zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy Nieborów, 

obejmującej obszary położone w Mysłakowie (teren stawów rybackich) 
i Dzierzgówku (trasa gazociągu Dn200). 

Przedmiotem zmiany planu jest: 

,/ przeznaczenie terenów oraz linie rozgraniczające tereny o różnych funkcjach 
lub różnych zasadach zagospodarowania, 

,/ linie rozgraniczające ulice, place oraz drogi publiczne wraz z urządzeniami pomocniczymi, 
a także tereny niezbędne do realizacji ścieżek rowerowych, 

,/ tereny przeznaczone do realizacji celów publicznych oraz linie rozgraniczające te tereny, 
,/granice i zasady zagospodarowania terenów lub obiektów podlegających ochronie, 
,/ zasady obsługi w zakresie infrastruktury technicznej oraz linie rozgraniczające tereny 

tej infrastruktury, 
,/ lokalne warunki, zasady i standardy kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania 

terenu, w tym również linie zabudowy i gabaryty obiektów, 
,/ zasady i warunki podziału terenów na działki budowlane, 
,/ szczególne warunki zagospodarowania terenów, w tym zakazy zabudowy, wynikające 

z potrzeb ochrony środowiska przyrodniczego, kulturowego i zdrowia ludzi, prawidłowego 
gospodarowania zasobami przyrody oraz ochrony gruntów rolnych i leśnych, 

./ wprowadzenie zakazu budowy obiektów handlowych o powierzchni sprzedażowej 
powyżej 1 ooom' lub zmiany sposobu użytkowania obiektu budowlanego 
z przeznaczeniem na taki obiekt. 

Zainteresowani mogą zgłaszać wnioski do wyżej wymienionej zmiany planu . 
Wnioski na piśmie należy składać w siedzibie Urzędu Gminy w Nieborowie w terminie 21 dni 
od daty ukazania się ogłoszenia. Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres 

wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. R-
1156 

a oleje i smary samochodowe, 
przemysłowe 

a oleje luzem: silnikowe, 
hydrauliczne i przekładniowe 

[J oleje do kosiarek i pił łańcuchowych 
[J płyny Borygo i Petrygo 
a filtry oleju, paliwa, powietrza 
[J kosmetyki i akcesoria samochodowe 
a skupujemy olej przepracowany 

Zapraszamy od poniedziałku do piątku 
w godz. 7-17, w soboty od 8 do 14. 

D4-mOsp.J. 
Łowicz, ul. Małseyce 2dl2e, tel. (0-46) 837 36 82 

\\\"·~ P.H.P.U. _____ _ 

\:1 _M_E_T_'.A_L_Z_BJ1 

• śruby • elektrody 
• druty I gJNfJŚdsie 

siatki • liny 
•nanędsia · 

Sklep Firmowy 
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Nie przepłacaj. Zgłoś się i 
Łowicz, STANISŁAWSKIEGO 22 
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Gazeta Prawna 
Pracuj z Gazetą Prawną 

Informacje o prenumeracie: 
www.gazetaprawna.pl 
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ofeluje dystrybutor PKN ORLEN S.A. 

Finna „TAR-POL" 
111. tłf6J SJl.tłOS, NONf J.660 " 

PROPONUJE USŁUGI 
W ZAKRESIE: 

• układanie kostki brukowej 
płyt chodnlkowvch, trellnkl 

• utwardzanie terenu 
• budowanie palisad ourodowvch 
Zapewniamy fachową obsługę, 
niskie ceny, gwarancję jakości. 

ił 0-502-629-313 R-1069 
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. OBWIESZCZENIE
ZARZĄDU GMINY W NIEBOROWIE 
o przystąpieniu do sporządzenia mieiscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego 

IO.I0.2002 T . 

fHUJJ~tr 
= {[)) !E7l A fL 

Stosownie do art. 1!! ust. 2pkt1 ustawy z dnia 7 lipca 1994r.o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 1999 r. Nr 15, 
poz.139, z późniejszymi zmianami) oraz Uchwaly Nr XLVl/189/2002 Rady Gminy w Nieborowie z dnia 30 sierpnia 2002r. 

i Uchwaly Nr XXXVll/193/2002 Rady Gminy w Nieborowie z dnia 26 września 2002r. 

zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
ogólnego zagospodarowania przestrzennego ·gminy Nieborów, 

obejmującej obszary położone w Mysłakowie (teren stawów rybackich) 
KONSUM~CYJNE 

i Dzierzgówku (trasa gazociągu Dn200). ' 
Przedmiotem zmiany planu jest: 

z własnej farmy , 
v" przeznaczenie terenów oraz linie rozgraniczające tereny o różnych funkcjach 

lub ró~nych zasadach zagospodarowania, 
v" linie rozgraniczające ulice, place oraz drogi publiczne wraz z urządzeniami pomocniczymi, 

a także tereny niezbędne do realizacji ścieżek rowerowych, 
v" tereny przeznaczone do realizacji celów publićznych oraz linie rozgraniczające te tereny, 
v" granice i zasady zagospodarowania terenów lub obiektów podlegających ochronie, 

Targowica w towiczu, pawilon 14 
Gospodarstwo Rolno-Handlowe „Błaszczyk" 
Zgierz, ul. Grotnicka 66, tel. 0602-191-243 

v" zasady obsługi w zakresie infrastruktury technicznej oraz linie rozgraniczające tereny 
tej infrastruktury, 

v" lokalne warunki, zasady i standardy kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania 
terenu, w tym również linie zabudowy i gabaryty obiektów, 

v" zasady i warunki podziału terenów na działki budowlane, 
v" szczególne warunki zagospodarowania terenów, w tym zakazy zabudowy, wynikające 

z potrzeb ochrony środowiska przyrodniczego, kulturowego i zdrowia ludzi, prawidłowego 
gospodarowania zasobami przyrody oraz ochrony gruntów rolnych i leśn}tCh, 

v" wprowadzenie zakazu budowy obiektów handlowych o powierzchni sprzedażowej 
powyżej 1 ooom' lub zmiany sposobu użytkowania obiektu budowlanego 
z przeznaczeniem na taki obiekt. 

Zainteresowani mogą zgłaszać wnioski do wyżej wymienionej zmiany planu. 
Wnioski na piśmie należy składać w siedzibie Urzędu Gminy w Nieborowie w terminie 21 dni 
od daty ukazania się ogłoszenia. Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres 

wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. R-nss 

1fd 
Skierniewice, ul. Mszczonowska 33/35 

tel/fax (046) 832 53 32 
www.bis-meble.com.pl 

Meble kuchenne 
Szafy wnękowe 

Sprzęt AGD 
Garderoby 

LIST OTWARTY STANISŁAWA TADEUSZA ŚLIWrŃSKIEGO 
KANDYDATA NA BURMISTRZA ŁOWICZA 

Szanowni Państwo, 

Kontrowersje, jakie zrodziły ·się ostatnio wokół mojej osoby zmobilizowa!Y mnie do napisania listu 
otwartego. Ośmielam się prosić Państwa o zaufanie i spojrzenie na całą sprawę z perspektywy czasu 
przedwyborczego, vy jakim jestem opluwany i pomawiany o rzeczy, których nie zrobiłem. Szczególnie dotkliwe jest 

. dla mnie sięganie do spraw rodzinnych - nigdy nie będę publicznie obwiniał mojej żony ani córki o cokolwiek, gdyż 
rodzina jest dla mnie czymś nietykalnym. Wszystko, co wiąże 'się z uczuciami, za czym stoi miłość - nawet ta 
trudna, przynosząca smutne dni - powinno zostać święte i żadne okoliczności nie zmienią moich poglądów. Nie 
odbiorę żonie majątku, ani córce sklepu czy innych cennych prezentów. które dostała, aby móc samodzielnie żyć 
i rozwijać swoją rodŻinę. Pozostaną zawsze w moim sercu a szczególnie malutka wnuczka - najważniejsza kobieta 
mojego życia, której we wszystkim pomogę. Wiem, że są pod silnym wpływem obietnic i nadziei jednego 
z kandydatów na burmistrza, który nic dla miasta nie zrobił a nawet nic nie osiągnął dla swojej rodziny. Teraz chce 
zdobyć stanowisko burmistrza, żeby mieć wygodną posadkę, z której opłaci alimenty własnej żonie i zostanie mu 
na wygodne życie Państwa kosztem przez cztery lata. Nie może rywalizować ze mną w uczciwy sposób, bo wie, że 
nie potrzebuję urzędniczej pensji, bo umiem zarobić pieniądze poprzez sprawne i kompetentne prowadzenie 
biznesu, umiem być człowiekiem dobrze zorganizowanym, który nie musi wykorzystywać politycznych układów 
dla pozyskania ludzkiej życzliwości. Ludzie, którzy znają mnie bliżej wiedzą, że mogą na mnie liczyć niezależnie od 
swoich poglądów ideologicznych czy religijnych. To ich wiara we mnie, ich przekonanie, że jestem dobrym szefem i 
biznesmenem spowodowało, że postanowiłem kandydować na stanowisko burmistrza. Ludzie oddani Państwu 
swoją społeczną pracą namówili mnie, abym zaprotestował przeciwko wykorzystywaniu Państwa dla załatwienia 
prywatnych interesów. Pragnę udowodnić, że można miastem zarządzać inaczej, widząc problemy tych, którzy 
chcąje rozwijać poprzez gospodarkę, naukę i kulturę ale także tych, którym różne trudności pogmatwały życie. 
Chcę być z Państwem w sytuacjach niosą~ych sukces, ale przede wszystkim w takich, które pokazują, że wśród 
nas są ludzie potrzebujący pomocy. 

Osiągnąłem w życiu wiele, wykorzystałem swoje możliwości organizacyjne, pasje i przedsiębiorczość. 
Swoje dojrzałe życie chcę potraktować jako spłacanie długu wobec losu, który dał mi dużo szczęścia i spełnienia 
więc chcę podzielić się tym z innymi. Jeżeli zostanę burmistrzem, za swoją pensję będę organizował wycieczki dia 
seniorów do sanktuariów w Polsce, pomogę bezrobotnym i rodzinom dzieci niepełnosprawnych. Zrobię wsz}istko, 
żeby Łowiczanie, niezależnie od wieku i możliwości finansowych, mogli bezpłatnie uczyć się języków obcych -
zqrganizuję wyjazdy za granicę, które pozwolą na dokształcanie i znalezienie pracy. Przekonam Państwa, że 
można być prawdziwym Ojcem Miasta, który zawsze jest do Państwa dyspozycji i który jest gotów poświęcić swoje 
prywatne życie dla dobra społecznego. Ostatnie lata, gdy miałem zaszczyt pełnić funkcję radnego, przekonałem 
się, że najwięcej satysfakcji daje służenie drugiemu człowiekowi. Proszę o tę szansę - poddaję się pod Państwa 
osąd z czystym sumieniem, sumieniem człowieka, który nigdy nie złamał danego słowa, swoją pracą udowodnił 
skuteczność i kompetencję. Swoim głosem poparcia razem stwórzcie ze mną w Łowiczu nowy system 
zarządzania miastem, żeby żyło nam się lepiej. 

Już dziś dziękuję Wszystkim, którzy wieloma gestami życzliwości, licznymi telefonami wsparcia, 
budowali w trudnych dla mnie dniach, wiarę w ludzką szczerość i zrozumienie oraz ufność, że mam szansę gościć 
wPaństwasercach. - 1 d, 
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Historię łowickiego rzemiosła przedstawia Edward M. Tomczak (VI) GOK Nieborów 

Dwa konkursy do końca roku 

• NIEPRZERWANIE OD 1475 ROKU 
J eszcze w tym roku Gminny Ośro

dek Kultury w Nieborowie ma za
miar zorganizować i rozstrzygnąć 

dwa konkursy - gminny i powiatowy. 
Od czterech lat placówka organizuje 
konkurs poświęcony twórczości Marii 
Konopnickiej. Konkurs miał charakter 
interdyscyplinarny, rozgrywany był 
w dwóch kategoriach. Uczestnicy mo
gli narysować ilustracje do jednego 
z wybranych przez siebie utworów 
Marii Konopnickiej. Drugą kategorią 
była recytacja wiersza lub fragmentu 
innego utworu autorki. Konkurs ma 

zasięg gminny, a skierowany jest do 
uczniów szkół podstawowych i gimna
zjów. W tym roku konkurs dotyczyć bę
dzie tylko części plastycznej, a jego roz
strzygnięcie zaplanowane jest na pierw
szą połowę listopada. Tuż przed święta
mi Bożego Narodzenia zakończony bę
dzie konkurs związany z wykonywaniem 
ozdób choinko~ch, kart świątecznych 
i pozostałych rzeczy kojarzących się 
z tym okresem. Konkurs ma rangę po
wiatową, startować mogą uczniowie 
gimnazjów i szkół podstawowych. Roz
grywany będzie czwarty raz. (aw) 

Zapewne szewcy w Łowiczu pojawili 
się dość wcześnie, lecz pierwsza wia

domość dotyczy przywileju dla cechu 
szewskiego nadanego przez arcybiskupa 
Jakuba Sienińskiego w 1475 roku. Losy 
tego dokumentu są podobne do losu przy
wileju kowalskiego, to znaczy w okresie 
międzywojennym został wywieziony na 
wystawę do Berlina i do Polski już nie 
wrócił. Przywilej ten prawdopodobnie nie 
ograniczał możliwości przybywania do 
Łowicza obcych szewców i zachęcał ich 
do osiedlania się w mieście. Dopiero przy
wilej arcybiskupa Jana Łaskiego z 1529 
r. (wydany w sobotę po św. Janie Chrzci
cielu) zabraniał obcym szewcom sprze
dawania swoich wyrobów w dni targo
we, odbywające się w poniedziałki w No
wym Mieście i na Podgrodziu. Obcy 
szewcy chcąc sprzedawać swoje wyroby 
na jarmarkach w Łowiczu, musieli pod
dać się kontroli przedstawicielom cechu 
łowickiego i wnieść odpowiednią opłatę 
do skrzynki cechowej. Niedopełnienie 
tych formalności groziło konfiskatą całe
go towaru. Konfiskaty dokonywał sędzia 
targowy i po niewykupieniu skonfisko
wanego towaru, większa część szła na 
potrzeby zamku, a pozostała dla cechu, 
tego, którego wyroby zostały skonfisko
wane. 

Prawie do końca XVI wieku szewcy 
wykonywali wszystko ze skóry: nie tylko 
obuwie, ale także siodła, uprząż, różne 
mieszki, sami też trudnili się garbarstwem. 
Ponieważ szewcy zajmowali się garbar
stwem, musieli płacić wyższą daninę, bo 
4,5 grosza, podczas gdy inne zawody pła
ciły po 1,5 grosza. Szewcy do końca XVI 
wieku należeli do najbogatszych rzemieśl
ników, z racji zajmowania się siodlar
stwem i rymarstwem. Jednak wśród nich 
zaczęła się specjalizacja, siodła produko
wali siodlarze, uprząż - uzdziebnicy (ry
marze). W tej sytuacji około 1550 roku 
wyodrębnił się cech rymarski, któremu 
w 1555 r. prymas Mikołaj Dzierzgowski 
nadał dwie połacie ziemi w pobliżu Ło
wicza. 

Pozostawienie w cechu szewskim tyl
ko tych mistrzów, którzy zajmowali się 
produkcją obuwia i garbarstwem wyma
gało nowych przepisów. W 1593 r. arcy
biskup Stanisław Karnkowski nadał nowy 
przywilej dla cechu szewskiego, w opar
ciu o przywilej z 1475 r. W 1616 r. przy
wilej ten przedłużył arcybiskup Wawrzy
niec Gębicki. Z wnioskiem o nadanie tego 
przywileju wystąpili cechmistrz Wawrzy
niec Pękala i starsi mistrzowie Marcin 
Morunia i Jan Wódka. 

Cech ~zewski liczył w 1511 r. 25 mi
strzów, w 1557 r. - 38, a w 1563 r. - 51 
mistrzów. Odejście od cechu siodła~, 
rymarzy i miechowników zaburzyło po
zostałych szewców i cech. Dlatego zapew
ne altarzysta Maciej Sęk 29 kwietnia 1589 
r. dokonał zapisu na rzecz cechu szew
skiego. 

Cech szewski w Łowiczu za swoich 
patronów uważał świętych Kryspina 
i Kryspiniana i już dość wcześnie posia
dał w kościele Świętego Ducha ołtarz po
święcony tym świętym. Po pożarze 
w 1559 r. cech zbudował kaplicę św. Kry
spma 1 Kryspmiana istniejącą do dziś, 
choć już znacznie przebudowaną. Obo
wiązki kościelne dla cechu były sformo
wane już w przywileju z 1475 r„ ale ich 
treść znamy z przywileju z 1593 i 1616 
roku. Cech szewski miał obowiązek na 

Pieczątka cechu szewskiego używa
na-w XIX i XX wieku. 

każdą niedzielę i święto zapalać po dwie 
świece w Kościele Najświętszej Marii 
Panny i w kościele Św. Ducha. Cech był 
zobowiązany do odprawiania mszy żałob
nych oraz zebrań kwartalnych (sesji su
chedniowych) w następujący sposób: 
Pierwszy raz w Kościele Św. Ducha wstą
piwszy w post. Drugi raz w Kościele Pan
ny Mariey drugich Suchych dni, to jest 
po świątkach. Trzeci raz w Kościele Du
cha Świętego trzeciego kwartału w Świę
tego Matteusa. Czwarty raz w Kościele 
Przenajświętrzej Panny Mariey, czwar
tego kwartału w Św. Łucją. Piąty y ostat
ni raz w kościele Trójcy Przenajświętrzej 
u Oyców Dominikanów (pisownia jak 
w dokumencie). 
Władzę cechu stanowiło dwóch cech

mistrzów i dwóch szafarzy, jak w innych 
cechach. Jeden z szafarzy był odpowie
dzialny za zbieranie wosku i funduszy na 
utrzymanie ołtarza, on też najczęściej kie
rował uroczystościami kościelnymi i po
grzebami organizowanymi przez cech. 
Znaczna ilość członków cechu spowodo
wała dzielenie mistrzów na starszych 
i młodszych. Na zebraniach i biesiadach 
organizowanych przez cech przy jednym 
stole zasiadali starsi mistrzowie wraz 
z władzami cechu, a przy drugim stole 
młodsi mistrzowie, wszyscy w kolejno
ści starszeństwa oznaczonego datą uzy
skania tytułu mistrza. Dwóch najmłod
szych mistrzów pełniło funkcje usługo
we dla cechu, a w czasie spotkań towa
rzyskich pełnili funkcje stołowych. Naj
młodsi mistrzowie byli też wysyłani do 
posług w magistracie, jeżeli było takie za
potrzebowanie. 

O rozwoju cechu szewskiego świadczy 
ilość mistrzów należących do niego. 
W 1685 r. było ich 20, w 1767 r.- 82, 
w 1777 r. - 43, w 1790 r. - 42 i w 1793 r. 
- 41, w tym jeden garbarz. 

„Gospoda Czeladzi 
Szewskiei" 

Znaczna ilość warsztatów szewskich 
odpowiadała dużej ilości czeladników 
i uczniów. Mistrzowie, zwani braćmi, 
tworzyli cech, czeladnicy tutułowali się 
towarzyszami. Cech posiadał swoją go
spodę, w której odbywały się zebrania 
i spotkania towarzyskie. Do tej gospody 
mogli przychodzić czeladnicy przeważ
nie na piwo. Z biegiem czasu powstała 
organizacja czeladników szewskich pod 
nazwą Gospoda Czeladzi Szewskiej. Moż
liwe, że w przywileju z 1593 r. zaznaczo
no istnienie takiej gospody, o czym świad
czy związek czeladników z kościołem do
minikanów, w którym istniał ołtarz św. 
Jacka patrona czeladników. Czeladnicy 
i uczniowie mieli obowiązek w niedziele 
i święta bywać na mszy w kościele Naj-

świętszej Marii Panny lub w kościele 
Świętego Ducha lub w kościele domini
kanów. 

Więcej wiadomości o szewskiej gospo
dzie czeladniej pochodzi z XVIII wieku. 
W 1745 r. cech uchwalił Regulamin Szew
ców Czeladzi w Łowiczu. W gospodzie 
urzędował stały szynkarz lub do tego celu 
służył jeden z istniejących szynków 
w Łowiczu. 

W gospodzie czeladnej szewskiej, ma
jącej swoją siedzibę w budynkach domi
nikanów urzędował stały szynkarz lub· 
jednemu z czeladników powierzano funk
cję szynkarza. Mistrzowie mieli gospodę 
stałą od wieków, a szynkarz miał obowią
zek, gdy wędrujący czeladnik się zgłosi 
(wędrujący czeladnik po przybyciu do 
Łowicza miał obowiązek zgłosić się do 
gospody szewskiej), powiadomić o tym 
cechmistrza, który kierował czeladnika do 
jednego z mistrzów. 

Regulamin ustanawiał władze gospo
dy szewczykowskiej (szewc - mistrz, 
szewczyk - czeladnik). Władze gospody 
stanowili: Ojciec czeladny i dwóch star
szych czeladników. By zapewnić sobie 
kontrolę nad czeladnikami, mistrzowie 
w regulaminie ustanowili dwóch delegatów 
do zarządu gospody czeladnej, którzy mieli 
decydujący głos we wszystkich sprawach. 
Członkiem władz gospody bywał niekiedy 
szynkarz. Omawiany regulamin ujmował też 
prawa i obowiązki czeladnika w stosunku 
do majstra, jak też zasady rozliczeń między 
nimi. Do gospody szewczykowskiej był 
przyjmowany nowo wyzwolony czeladnik, 
wnosząc opłatę zwaną stołkowe. Kiedy oj
cem gospodnym był Andrzej Janiszewski, 
zorganizował on bunt polegający na przy
byciu czeladników w poniedziałek ze swo
im tłumoczkiem do gospody i niepracowa
niu. Wolno było mistrzom mieć szewskie po
niedziałki, chcieli tego też czeladnicy. Za ten 
bunt Janiszewski został wydalony z mia
sta. 

doc. dr Edward M. Tomczak 

Nieborów dla Parmy 

W arsztaty Terapii Zajęciowej 
w Parmie odwiedzone zostały 
w środę 18 września przez za

rząd gminy Nieborów. Była to sesja wy
jazdowa, w trakcie której członkowie 
zarządu chcieli zapoznać się z placów
ką, jej działalnością i potrzebami. 
Warsztaty zwróciły się do Urzędu Gmi
ny w Nieborowie z prośbą o pomoc. 
Ośrodek opiekuje się blisko 30 osoba
mi w różnym wieku i o różnym stopniu 

upośledzenia. Opiekunowie pochodzą 
z terenu powiatu, ale największą grupę 
z nich stanowią mieszkańcy gminy Nie
borów - 9 osób. Gmina zdecydowała 
przekazać na rzecz ośrodka używaną, 
dwuletnią kserokopiarkę po generalnym 
remoncie, zakupi też fax za około I OOO 
zł oraz przekaże 15 elementów ze słup
kami do ogrodzenia. W obecnym tygo
dniu wszystko powinno zostać dostar
czone do Parmy. (aw) 

Forum dyskusyjne o Łowiczu w portalu gazeta.pl 

( 

oraz więcej ciekawych wątków 
można znaleźć w internetowym 
forum dyskusyjnym o Łowiczu 

w portalu www.gazeta.pl. Oprócz zwy
kłego czytania można łatwo włączyć się 
do dyskusji na bardzo różne tematy. 

Jeden z wątków dyskusji dotyczy zbli
żających się wyborów samorządowych. 
Po wnikliwej lekturze postów nadesła
nych w ramach tego wątku okazuje się, 
że uczestnicy dyskusji na łowickim fo-

rum są doskonale zorientowani w tema
tach związanych z poszczególnymi ko
mitetami wyborczymi, a komentarze są 
dosadne i ostre. 

Osoby nie zainteresowane polityką 
i samorządem mogą wypowiadać się na 
wiele innych tematów, np. związanych 
z muzyką, sprawami kulinarnymi itd. 
Forum o Łowiczu należy szukać pod 
adresem www2.gazeta.pl/forum w dziale 
forum regionalnych. (mak) 

Jak edukować niepełnosprawnych 

O mówienie współpracy wszystkich 
instytucji z terenu powiatu łowic
kiego zajmujących się edukacją 

młodzieży niepełnosprawnej będzie 

głównym celem konferencji, organizo
wanej w czwartek 1 O pażdziemika przez 
Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Tu
rystyki Starostwa Powiatowego w Ło
wiczu. Omawiane będą możliwości 

edukacyjne niepełnosprawnej młodzie
ży w warunkach reformy oświatowej. 
Udział w konferencji zapowiedzieli, 
poza placówkami łowickimi, przedsta
wiciele Ministerstwa Edukacji Narodo
wej i Sportu, Wydziału Polityki Spo
łecznej Urzędu Wojewódzkiego w Ło
dzi oraz starostów ze Skierniewic 
i Kutna. (aw) 

Taki widok straszył do niedawna nieopodal wsi Guźnia. Kontener nfJ śmieci w tym miejscu ustawiła gmina, 
ustaliła też z pobliskim mieszkańcem, że gdy kontener będzie pełny, powiadomi on gminę telefonicznie i ta go 
opróżni. Widać, że mieszkańcom chyba taki widok nie przeszkadza, bowiem widząc pełny kontener zwożą 
kolejne śmieci, a może mają nadzieję na magiczne zwiększenie jego pojemności? (mko) 

„ 
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. Tenis stołowY, - Grand Prix Łowicza 

. I I 

PINGPONGISCI DO STOtOW 
W sobotę 12 października 

o godz. 10.00 w hali sportowej 
OSiR Nr 1 w Łowiczu rozegrany 
zostanie pierwszy turniej Grand 
Prix Łowicza w tenisie stołowym. 
Jest to nowa impreza organizo
wana przez OSiR Łowicz, UKS 
„Center-4 Club" i UMKS Księżak 
Łowicz Łowicz, a planowane jest 
rozegranie ośmiu turniejów. 

REGULAMIN I EDYCJI 
GRAND PRIX tOWICZA 
W TENISIE STOtOWYM 

1. Organizatorzy: OSiR Łowicz, 
UMKS Księżak Łowicz i UKS Center-4 
Club Łowicz. 

2. Terminy: Pierwszy turniej zostanie 

rozegrany w sobotę 12.10.2002 o godz. 7. Nagrody: dyplomy i nagrody za 
1 O.OO w hali sportowej OSiR Nr I w Ło- miejsca 1-3 we wszystkich kategoriach 
wiczu, ul. Jana Pawła Il 3. Kolejne tur- wiekowych. 
niejerozgrywanebędąrazwmiesiącuod. 8. Uwagi końcowe: 
października 2002 do maja 2003 roku. a. Kaźdy zawodniki-czka występuje w stro-

3. Miejsce: Turniej rozgrywany będzie ju sportowym (spodenki, koszulka, obu-
w hali sportowej OSiR Nr 1 w Łowiczu wie sportowe) z własną rakietką. 
lub w sali gimnastycznej SP 4 Łowicz. b. Sędziego Głównego wyznacza organiza-

4. Uczestnictwo: Prawo startu mają tor,przystołachsędziujązawodnicywy-
wszyscy chętni nie posiadający licencji znaczeni przez Sędziego Głównego za-
PZTS. wodów. 

5. Kategorie: Turniej zostanie rozegra- c. Turniej zostanie rozegrany zgodnie z re-
gulaminem PZTS, prawo zmian i interny w osobnych grupach dla kobiet i męż

czyzn. 
ROK URODZENIA WPISOWE 

M-9 1992 i młodsi bezpłatnie 
M-12 1990-1991 5,00 zł 
M-15 1987-89 5,00 zł 
M-19 1983-86 10,00 zł 
M-40 1953-1982 10,00 zł 
M-50 1952 i starsi 10,00 zł 
M-open wszyscy 10,00 zł 
6. Zgłoszenia: Na pół godziny przed 

turniejem. 

Tenis stołowy 1 Ili liga 

pretacji zastrzega sobie organizator. 
d. Turniej będzie rozegrany piłeczką 40 mm. 
e. Rozstawienie zawodników do I turnieju 

odbędzie się na podstawie Wakacyjnego 
GP Łowicza, w trnniejach następnych po 
turniejach bieźących. 

f Uczestnicy ubezpieczają się we własnym 
zakresie. Za waźność badań lekarskich ze
zwalających na udział w turnieju odpo
wiedzialni są uczestnicy. 

g. Za rzeczy zaginione organizatorzy nie 
odpowiadają. 

Nowy sezon w Bednarach i tyszkowicach 
W najbliźszy weekend inaugurnje roz

grywki pingpongowa III liga, a na Ziemi 
Łowickiej mamy trzy drużyny, które przy
stąpią do rozgrywek w tej klasie rozgryw
kowej. 

• lll LIGA KOBIET: 
W rywalizacji kobiet będą grały zespoły 

UKS Bednary i UKS Łyszkowice (trener 
Kazimierz Osówniak). 

W ekipie UKS Bednary praktycznie 
bez zrnian kadrowych, w zespole tym w 
sezonie 2002/2003 będą grały: Monika 
Kaźmierczak, Oriana Kocus, 
Agnieszka Ambroziak, Emilia Gala, 
Paulina Lepieszka, Anita Zwoliń
ska, Agnieszka Wójcik, Małgorza
ta Florczak i Iwona Ostaszewska -
trenerem zespołu jest Lech Zatorski. 

W I .kolejce nowego sezonu w niedzielę 
13 października o godz. 12.00 zagrają: LZS 
Roźniatowice - ULKS Kusy Łobudzice, 
Zielpol Moszczenica - UKS Łyszkowice, 

MKS Jedynka III Łódź - STS U Gorzko
wice i UKS Bednary - Elta II Łódź. 

Terminarz UKS Bednai:y: 
I. 13.10 N 12.00 Bemary- Elta II Łódź 
2. 19.1 O S 16.00 STS li Gorzkowice -Bednary 
3. 9.11 S 16.00 Bednaiy- Łyszkowice 
4.24.ll N 12.00 KusyŁobudzice-Bednary 
5. 1.12 N 12.00 Rożniatowice- Bednaiy 
6. 8.12 N 12.00 Bednaiy- Moszczenica 
7. 15.12 N 12.00 Jedynka lll Łódź- Bcdnary 

Terminarz UKS Łyszkowice: 
t. 13.1 O N 12.00 Zielpol Moszczenica- Łyszkowice 
2.19.10 S 16.00 Łyszkowice- Rożniatowice 
3. 9.11 S 16.00 Bednaiy-Lyszkowice 
4.24.11 N 12.00 -Lyszkowice-JedynkaillŁódź 
5. 1.12 N 12.00 STS II Gorzkowice- Łyszkowice 
6. 8.12 N 12.00 Łyszkowice-Elta Il Łódź 
7.15.12 N 12.00 Łyszkowice- KusyŁobudzice 
· •Dl LIGA MĘŻCZrzN: 

Natomiast jedynym przedstawicielem 
powiatu łowickiego w m lidze męźczyzn 
jest drużyna UKS Bednary, a w zespole tym 

występowali będą: Cezary Znyk, Ma
teusz Rudak, Piotr Uczciwek, 
Przemysław Myczka, Kamil Gala, Al
bert Szczepanik, Jakub Placek, 
Łukasz Bakalarski, Paweł Nowak, 
a grającym trenerem zespołu jest Krzysz
tof Placek. 

W I .kolejce nowego sezonu w niedzielę 
13 października o godz. 12.00 zagrają: 
El ta Łódź - WCKS Legion Skierniewice, 
Energetyk II Łódź - MKS Jedynka II 
Łódź, Opoka Zduńska Wola - PKTS ID 
Pabianice i UKS Bednary - LUKS Pod 
Dębem Dębowa Góra 
I. 13.10 N 12.00 Bednaiy -Pod Dębem Ditb. Góra 
2.19.10 S 16.00 PKTS lllPabianice-Bednary 
3. 9.11 S 16.00 Bednaiy-LegionSkierniewice 
4. 24.11 N 12.00 Jedynka IIŁódż- Bednaiy 
5. l.12 N 12.00 Energetykl!Lódż-Bednaiy 
6. 8.12 N 12.00 Bednaiy- Elta Łódź 
7.15.12 N 12.00 Bednary-OpokaZduńskaWola 

Paweł A. Doliński 

I O. I 0.2002 r . 

Na zdjęciach od góry: podczas pamiętnego meczu Pelikan - Polonia War
szawa; bieg na 800 m oraz grupa łowickich zawodników. Stoi Jerzy Kuciń
ski - alfa i omega łowickiego sportu w latach 1945-1965. 

Ruch to zdrowie 

Kto_ się przyłączy? 
Bieganie jest najkorzystniejszą fm:mą ru

chu. Niedawno w Łowiczu obejrzałem 
wspaniałą imprezę biegową: na stadionie 
pamiętającym czasy przedwojenne rywali
zowały dzieci o nagrody ,,Nowego Łowi
czanina". Wspaniałą formę wykazywało 
w tym czasie na trasie wiodącej przez ulice 
miasta 150 maratończyków z Polski, Ukra
iny, Białorusi, Litwy, Niemiec, Francji, 
Włoch i Hiszpanii. Postacią nr 1 wśród licz
nych widzów był mistrz olimpijski Zdzi
sław Krzyszkowiak, bardzo pochlebnie 
wyrażający się o łowickiej inicjatywie. 

Teraz, myślę, trzeba iść za ciosem. 
W grodzie nad Bzurą czas przywrócić ma
sowe sportowanie. Samo oglądanie, kiep
skich zresztą, wyczynów kopaczy Pelika
na, czy wspaniałych siatkarzy w TV, nic 
nie daje. Jestem przekonany, źe główny 
inicjator półmaratotu - Zbyszek Ku
czyński zebrał sporo punktów przed 
zbliżającymi się wyborami, zwłaszcza 
u ludzi myślących perspektywicznie z tro
ską o dobro wchodzącej w źycie młodzie-

ży. A cóź waźniejszego od zdrowia? Bo 
biegać moźe właściwie każdy. Pamiętam 
.czasy, gdy na tym samym, skromnym sta
dionie, prawie co tydzień odbywały się za
wody· lekkoatletyczne, czasami z udziałem 
gwiazd dużego kalibru. Największy rozgłos 
miał Puchar Pokoju z udz1ałen1 reprezenta
cji Chodakowa, Skierniewic, Tomaszowa 
i Łowicza. Asami naszej ekipy byli: Ala 
Śmiałkówna, MarysiaŁysio, Marian 
Szymański, Kosiorkowie, Bursa, 
Salamon, Pawlak i późniejszy rekor
dzista kraju w rzucie dyskiem - Gienio 
Wachowski z Niedźwiady. 

Jestem za stworzeniem we władzach mia
sta lobby na rzecz ,,królowej sportu". Po
trzebni są nowocześni działacze, pomoc 
mediów, solidna baza, fachowi trenerzy ... 
Stadion OSiR, a zwłaszcza jego bieźnia, wy
maga generalnego remontu. PZLA, 
a zwłaszcza szef fundacji lekkiej atletyki -
Marian Woronin obiecują pomoc dla ta
kich inicjatyw. Ja teź się dołoźę. Trzymam 
za słowo - kto się przyłączy? Stagar 

CENTRUM' BUDOWLANE t 
EEKOCENTR KUPUJ NAJTANIEJ 
ŁOWICZ, ul. Chełmońskiego 2, tel./ fax. (046} 8374154, tel. (046) 8373659, eko3@ekocentr.pl 

't?B1r 
PRODUKCJA 
ISPRZEDAZ 

OŚRODEK,SZKOLENIA L 
KIEROWCOW -

„DROGt\" 
Łowicz, Nowy Rynek 5 
tel. 837-77-05 

1· 

f 

( 558,45 zł/szt.) 
---1 

[112,15 zł/szt.) 

SKRZYDŁA PEŁNE PŁYTA DACHOWA OKNA PCV 
034 1465 X 1435 białe .60, 70, 80, 90, 100" .ONDULINE" 0,95m x 2m 

264,80 zł/t 

CEMENT350 
w workach 25 kg 

PAPA POKRYCIOWA 
W 400 / 1200, 15m w rolce 

· ~fA\ ra?" SIĘ U NAS TO NAJKRÓTSZA 
,,,-::!) U~ DROGA DO DOMU 
e KREDYTY HIPOTECZNE, GOTÓWKOWE, SAMOCHODOWE , 
• POŻVCZKI HIPOTECZNE na spłatę innych wysokooprocentowanych kredytów lub dowolny cel 

Długi okres spłaty! Szybki termin realizatji! ZAMIEŃ DROGIE NA TANIE! , 
• POŻVCZl<A HIPOTECZNA to doskonałe rozwiązanie dla firm 

Kredyt łatwo dostępny, łani, na długi okres! -- -NOWOSC! WEZ KREDYT I ZAINWESTUJ! 
STAFF - Pośrednictwo Finansowe, ul. Słowackiego 9, li p, 97-300 Piotrków Trybunalski 

tel. (044) 732-66-24, tel./fax (044) 732-66-25 
R-1 66 

ZNICzy 
-DUzYWYBÓR 
- ATRAKCYJNE CENY 

Łowicz, ul. Armii Krajowej 26 
Tel. 837-90-57 

R-1148 

[N!AJ ~ CE5 [JL, ~ 
5pRtĘ1" AGO ~ ~ RATY I!! 

Z.U.H. „MEBLOMAX BIS" 
Łowicz, ul. Mostowa 28 (budynek Łowiczanki) 

Sprzedaż akcesoriów meblowych!!! 

~~lNĄ}D~Lm 
Tel. (0-46) 830-34-30, 0608-413-863R·1042 

Prowadzi zapisy na kursy 
prawa jazdy kat. B 

Rozpoczęcie 15.10.2002 r. godz. 16.00 

RA TY KONKURENCYJNE CENY 
Badania lekarskie · Gratis ! 

RATY 

STANLEY 
Szafy wnękowe z drzwiami 
przesuwanymi i składanymi 
NOWOCZESNE ZABUDOWY WNĘTRZ 

ORAZ MEBLE KUCHENNE NA ZAMÓWIENIE 

MEBLE KUCHENNE 
I OKNA PCV 

Łowicz, Nowy Rynek 16, 
tel. (0-46) 837-89-01, 0-502-384-929 



WiCŚCi z Głowna i Strykowa I O. I 0.2002 r. 

dok. ze str. 4 

DZIESl~CIU 
NA JEDNO MIEJSCE 

Rada Miejska w Strykowie 
Okręg wyborczy Nr 1 

(2mandaty) 
I. Zygmunt Bronisław Maciński, 

I. 56, Stryków, KW Henryk 
Kurczewski 

2. Henryk Kurczewski, I. 55, Bra
toszewice, KW Henryk Kur
czewski 

3. Robert Mariusz Kokociński, 
I. 30, Stryków, KWW K. Ban
durowicza 

4. Paweł Marian Szmechtyk, I. 45, 
Stryków, KWWK. Bandurowicza 

5. Krzysztof Szewczyk, I. 35, Stry
ków, KW „Nadzieja" 

6. Wiktor Marian Mizak, I. 49, Stry
ków, KW PSL 

7. Jan Dziedziela, I. 42, Stryków, 
Koalicyjny Komitet Wyborczy 
SLD-UP 

8. Janusz Cezary Łopaciński, I. 65, 
Stryków, Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

9. Justyna Alicja Stefaniak, I. 22, 
Stryków, KWW Samorząd 
2002-2004 

I O. Ewa Małgorzata Stefaniak, I. 24, 
Stryków, KWW Samorząd 2002-
2004 

I I. Wiesława Ziółek, I. 68, Stryków, 
KWW Wiesławy Ziółek 

12. Grzegorz Kozłowski, I. 49, Stry
ków, KWW ,,Porozumienie" 

13. Włodzimierz Grochocki, I. 44, 
Stryków, KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 2 
(1 mandat) 

1. Wiesława Bolechowicz, I. 5 I, Stry
ków, „Czas na zmiany - pomyśl 
o przyszłości" 

2. Magdalena Ewa Piątkowska, I. 49, 
Stryków, KWW K.Bandurowicza 

3. Józef Migdałek, I. 69, Stryków, 
Koalicyjny Komitet Wyborczy 
SLD-UP 

Okręg W)(borczy Nr 3 
(1 mandat) 

I. Grzegorz Andrzej Kierus, I. 38, 
KW Henryk Kurczewski 

2. Sylwester Wincenty Kacperski, 
I. 43, Stry,:ów, „Czas na zmiany 
- pomyśl o przyszłości" 

3. Tadeusz Rosiński, I. 42. Stryków, 
KWW K. Bandurowicza 

4. Damian Jerzy Drzewiecki, I. 3 I, 
1 Bratoszewice, KW Wspólnota 

Samorządowa 
5. Maria Malej, I. 61, KWW Samo

rząd 2002-2004 
6. Witold Bronisław Kosmowski, 

I. 24 Stryków, Koalicyjny Komi
tet Wyborczy SLD-UP 

7. Andrzej Pożarlik, I. 41, Stryków, 
KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 4 
(1 mandat) 

1. Bogdan Walczak, I. 53, Stryków, 
„Czas na zmiany-pomyśl o przy
szłości" 

2. Mirosława Anna Walczewska, 
I. 40, Stryków, KWW K. Bandu
rowicza 

3. Jarosław Jakub Maciak, I. 41, Stry
ków, KW Wspólnota Samorządowa 

4. Hieronim Kibler, I. 60, Stryków, 
KWW „V.1spólna sprawa" 

5.AnnaAgnieszkaBauer, I. 31, Stry
ków, KWW Samorząd2002-2004 

6. Jarosław Piestrzeniewicz, I. 32, 
Stryków, Koalicyjny Komitet 
Wyborczy SLD-UP 

7. Mieczysław Sokołowski, I. 64, 
Stryków, KWW „Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 5 
(1 mandat) 

I. Krzysztof Piotr Bandurowicz, 
I. 45, Tymianka, KWW K. Ban
durowicza 

2. Ryszard Paweł Tomczak, I. 36, 
Osse,KWPSL 

3. Sabina Trofimczuk, I. 53, Tymian
ka, Koalicyjny Komitet Wybor
czy SLD-UP 

4. Czesław Polit, I. 37, Osse, KWW 
„Porozumienie" 

5. Andrzej Jankowski, I. 46, Tymian
ka, KWW A Jankowskiego 

Okręg wyborczy Nr 6 
(1 manąat) 

I. Andrzej Gawrysiak, I. 44, Brato
szewice, KW Henryk Kurczewki 

2. Teresa Władysława Popielska, 
I. 68, Bratoszewice, KWW 
K.Bandurowicza 

3. Halina Danuta Tańska, I. 51, Bra
toszewice, KW Wspólnota Sa
morządowa 

4. MirosJaw Kazimierz Boncela, 
I. 59, Bratoszewice, KW PSL 

5. Barbara Feliksa Antczak-Sadow
ska, I. 34, Bratoszewice, KWW 
SLD-UP 

6. Witold Śliwkiewicz, I. 43, Brato
szewice, KWW Samorząd 2002-
2004 

7. Krystyna Świderska, I. 47, Brato
szewice, KWW K. Świderskiej 

Okręg wyborczy Nr 7 
(1 mandat) 

I. Henryk Franciszek Piestrzenie
wicz, I. 52, Kalinów, KW Henryk 
Kurczewski 

2. Małgorzata Zofia Florczak, I. 34, 
Woła Błędowa, KWW K. Ban
durowicza 

3. Cezary Sasin, I. 49, Kalinów, 
KW Wspólnota Samorządowa 

4. Sylwester Sasin, I. 23, Kalinów, 
KW PSL 

5. Roman Mariusz Antczak, I. 28, 
Wola Błędowa, Koalicyjny KW SLD-UP 

6. Marcin Wiesław Krzeszewski, 
I. 56, Wyskoki, KWW Samorząd 
2002-2004 

7. Bożena Motylińska, I. 45, Wola 
Błędowa, KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 8 
(1 mandat) 

I. Jan Eugeniusz Bolechowicz, I. 55, 
Stryków, KW Henryk Kurczewski 

2. Marcin Maciej Gudej, I. 25, Goz
dów, „Czas na zmiany - pomyśl 
o przyszłości" 

3. Liliana Piłacik, I. 38, Bronin, KWW 
K. Bandurowicza 

4. Stanisław Sobieszczyk, I. 54, Goz
dów, KWW S. Sobieszczyka 

5. Wojciech Jacek Cichosz, I. 40 
Koźle, KW Samoobrona RP 

6. Piotr Sasin, I. 48, Koźle, KW 
Wspólnota Samorządowa 

7. Marzena Góralczyk, I. 28, Lipa, 
Koalicyjny Komitet Wyborczy 
SLD-UP , 

8. Andrzej Zych, I. 31, Koźle, KWW 
Samorząd 2002-2004 

Okręg wyborczy Nr 9 
(1 mandat) 

I. Kazimierz Piestrzeniewicz, I. 64, 
Anielin Swędowski, KW Henryk 
Kurczewski. 

2. Witold Popczyński, I. 38, Stry
ków, „Czas na zmiany - pomyśl 
o przyszłości" 

3. Adam Bogdan Kalinowski, I. 49, 
Smolice, KWW K. Bandurowicza 

4. Ewa Jadwiga Radzikowska-Wie
czorek, I. 53, Anielin Swędow
ski, KWW Samorząd 2002-2004 

5. Aleksandra Agnieszka Kargier, 
I. 27, Swędów, KW Wspólnota 
Samorządowa 

6. Jarosław Majewski, I. 20, Swę
dów, Koalicyjny Komitet Wy
borczy SLD-UP 

7. Jan Jędrzejczak, I. 68, Smolice, 
KWW J. Jędrzejczaka 

8. Zbigniew Kos, I. 51, Swędów, 
KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 10 
(1 mandat) 

I. Renata Barańska, I. 33,Sosnowiec, 
„Czas na zmiany- pomyśl o przy
szłości" 

2. Jarosław Filipiński, I. 36, Dobra, 
KWW K. Bandurowicza 

3. Anna Kolasińska, I. 34, Dobra, 
KW Wspólnota Samorządowa 

4. Zdzisław Gidzgier, I. 50, Dobiesz
ków, Koalicyjny Komitet Wy
borczy SLD-UP 

5. Zbigniew Jaworski, I. 42, Dobra, 
KWW Samorząd 2002-2004 

Okręg wyborczy Nr 11 
(1 mandat) 

I. Jolanta Baibara Piszko, I. 40, Kieł
mina. KWW ,,Kiełmina Nowa" 

2. Edward Jerzy Kowalski, I. 48, 
Zelgoszcz, KWW Samorząd 
2002-2004 

3. Paweł Kasica, I. 40, Zelgoszcz, 
KWW ,,2elgoszcz" 

4. Violetta Oktawiec-Kulik, I. 45, 
Klęk, KW „Bliżej Cywilizacji" 

5. Krystyna Brzezińska, I. 62, Kieł
mina, KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 12 
(1 mandat) 

1. Grażyna Wasilewska, I. 49, Ługi, 
„Czas na zmiany-pomyśl o przy
szłości" 

2. Grzegorz Kuna, I. 38, Sosnowiec 
Pieńki, KW PSL 

3. Irena Maria Kanwiszer, I. 67, 
Dobieszków, KWW Samorząd 
2002-2004 

4. Marian Grochocki, I. 44, Dobiesz
ków, Koalicyjny KW SLD-UP 

Okręg wyborczy Nr 13 
(1 mandat) 

I. Karol Stanisław Lenart, I. 41, Nie
sułków, „Czas na zmiany - po
myśl o przyszłości" 

2. Daniel Walak, I. 46, Niesułków, 
KWW K. Bandurowicza 

3. Ryszard Adam Prusinowski, I. 51, 
Sierżnia, KW PSL 

4. Narcyz Paweł Szubert, 1.43, Sierż
nia, KWW Samorząd 2002-2004 

5. Anna Ślęzak, I. 46, Niesułków, 
KWW ,,Porozumienie" 

Okręg wyborczy Nr 14 
(1 mandat) 

1. Daniela Szychowska, I. 40, No
wostawy Górne, KW Henryk 
Kurczewski 

2. Renata Borowska, I. 33, Niesuł
ków Kolonia, „Czas na zmiany
pomyśl o przyszłości" 

3. Paweł Mirosław Sadzak, I. 43, 
Niesułków Kolonia, KWW 
K.Bandurowicza 

4. Agnieszka Bystrońska, I. 25, Lip
ka, Koalicyjny KW SLD-UP 

5. Witold Darnowski, I. 43, Niesuł
ków Kolonia, KWW Samorząd 
2002-2004 

6. Wojciech Milczarek, I. 51, Niesuł
ków Kolonia, KWW „Porozumienie" 
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Gmina Dmosin 
- każdy z okręgów jest okręgiem jednomandatowym 

Okręg nr 1 - Dmosin · 2. Wanda Michalska, 1.56, Komitet 2. Stanisław JózefKowalik, 1.37, KW 
1. Andrzej Dratkiewicz, 1.38, KW Wyborczy PSL PLD 

Samoobrona RP 3. Marianna Wacława Racułt, 'I.45, 
2. Małgorzata Żuraw, 1.45, Koali- KWPlacówka 

Okręg nr 11 
- Borki, Kuźmy, Rozdzielnia 

cyjny Komitet Wyborczy SLD
UP 

3. Marian Czapnik, 1.66, Komitet 
Wyborczy PSL 

4. TadeuszHymka, 1.51,KWPSD 
5. Ryszard Strzelczyk, 1.56, KWW 

Błękitni Dmosin 

Okręg nr 2 - Dmosin Drugi 
I. Krzysztof Lucjan Madra, 1.45, 

Komitet Wyborczy PSL 
2. Remigiusz Owczarek, 1.31, KWW 

R. Owczarka 
3. Kazimierz Władysław Chak, 1.53, 

KWW ,,Kazimierz" 

Okręg nr 3 ·Osiny 
I. Eugenia Stanisława Walewska, 

1.47, KW Samoobrona RP 
2. Maria Lis, 1.26,KWW ,,Maria Lis" 
3. Stanisława Golasa, 1.48, KWW 

Osiny - Przyjazne 
4. Krystyna Kapusta, 1.42, KWW 

„OSINY 2002" 

Okręg nr 4 - Dmosin 
Pierwszy, Lubowidza 

I . Krzysztof Tomasz Wojciechow
ski, 1.37, KW Samoobrona RP 

2. Jerzy Wojciechowski, 1.67, Ko
mitet Wyborczy PSL 

3. Teresa Włodarczyk, 1.41, KWW 
Teresy Włodarczyk 

Okręg nr 5 - Grodzisk, 
Nagawki 

I. Jadwiga Anna Pasek, 1.47, KW 
Samoobrona RP 

Okręg na 6 
- Nadolna, Teresin 

1. Wojciech Maciej Orawiec, 1.40, 
Komitet Wyborczy PSL 

2. Jerzy Grzegorz Lenkiewicz, 1.42, 
KWW Nadolna 2002 

Okręg na 7 - Nadolna 
Kolonia, Kraszew, Kamień 

I. Marek Jan Świerczyński, 1.39, 
KW Samoobrona RP 

2. Wacław Bartosiewicz, 1.50, 
KWW Nasza Przyszłość 

3. Andrzej Jan Lenkiewicz, 1.46, 
KWW Andrzeja Lenkiewicza 

Okręg nr 8 - Kołacinek 
1. Wojciech Ireneusz Węgrzynow

ski, 1.35, KWW „Rozwój Koła
cinka" 

2. Lesław Szczepaniak, 1.56, KWW 
Kołacinek 2002 

3. Ryszard Krawczyk, 1.46, KWW 
Krawczy_ka 

Okręg nr 9 - Kołacin 
I. Stanisław Burzyński, 1.43, KWW 

Burzyńskiego 

2. Grzegorz Wieczorek, 1.34, KWW 
„Wieczorek'' 

3. Zenon Adamczyk, 1.56, KWW 
Nasza Wieś XXI wiek 

Okręg nr 10 -Ząbki, Kałę
czew, Kraszew Wielki 

I. Paweł Stanisław Urbanek, 1.38, 
Komitet Wyborczy PSL 

1. Mirosław Kazimierz Rudnicki, 
1.59, Komitet Wyborczy PSL 

2. Halina Tomaszewska, 1.44, KWW 
Tomaszewski 

Okręg nr 12 
- Wola Cyrusowa, Koziołki 

1. Wiesław Skura, 1.40, KW Samo
obrona RP 

2. Stanisław Kazimierz Piórkowski, 
1.60, Komitet Wyborczy PSL 

3. Janusz Drożdżyk, 1.40, KWW Ja
nusza Drożdżyka 

Okręg nr 13 
-Wola Cyrusowa, Kolonia 

I. Sylwester Sych, 1.32, Komitet Wy
borczy PSL 

2. Zbigniew Krakowiak, 1.47, KWW 
Lepsza Wieś 

Okręg nr 14 - Nowostawy 
Dolne, Szczecin 

I. Juliusz Błaszczyk, 1.46, KW Sa
moobrona RP 

2. Sławomir Adam Kmieciak, 1.29, 
KWW „KMIECIAK" 

3. Dionizy Szczepaniak, 1.47, KWw 
Nowostl!wy 14 

Okręg nr 15 
- Osiny, Zarębów 

I. Jerzy Piestrzeniewicz, 1.54, KWW 
Piestrzeniewicza 

2. Jerzy Kujawiak, 1.58, KWW Je
rzego Kujawiaka 

SPORT • SPORT • SPORT 
Sport szkolny- sztafetowe biegi przełajowe 

BIEGALI W GtOWNIE 
Głowno, 4 października. W 

Głownie na ,,Marakanie" odbyły się 
mistrzostwa naszego miasta w szta
fetowych biegach przełajowjch 
szkół podstawowych. W zawodach 
startowały reprezentacyjne sztafe
ty, w których mogli uczestniczyć 
zawodniczki i zawodnicy z klas N 
- VI (po pięciu zawodników w-każ
dej kategorii wiekowej - w sumie 
piętnastu zawodników w każdej 
sztafecie). Na starannie przygoto
wanej trasie <!zielnie rywalizowało 
90 uczennic i uczniów głowieńskich 
podstawówek, ambitnie pokonując 
kolejne metry trudnej trasy, która dla 
chłopców liczyła l OOO metrów, na
tomiast dla dziewcząt była o dwie
ście metrów krótsza. W rywalizacji 
sztafet dziewcząt najlepszą repre
zentację wystawiła Szkoła Podsta
wowa m I (nauczyciel wychowa
nia fizycznego pan Zbigniew 
Ubysz). Natomiast wśród chłop
ców zwyciężyła ekipa Szkoły Pod
stawowej m 2 (nauczyciel wycho
wania fizycznego pan Roman 
Włodarczyk). 

Klasyfikacja zawodów: 
Dziewczyny 
1.SPm I 
2. SPnr3 
3. SPnr2 
Chłopcy 

I. SP nr2 
2. SP nr l 
3. SPnr3 
Po dwie najlepsze ekipy z każdej 

kategorii będą reprezentować Głow
no w zawodach powiatowych, któ
re odbędą się już w najbliższy pią
tek (11 pażdziemika) w Aleksan
drowie. 

Stryków, 3 września. Sztafety 
dziewcząt i chłopców z Niesułko
wa były rewelaqągminnych biegów 
przełajowych w Strykowie. W obu 

Strefa zmian podczas sztafetowych biegów przełajowych 
szkół podstawowych rozegranych w Głownie. 
biegach prowadziły od startu do 
mety i zwyciężyły z bardzo dużą 
przewagą nad pozostałymi ekipa
mi. W rywalizacji gimnazjów zespo
ły Strykowa również nie pozosta: 
wiły wątpliwości, kto powinien re
prezentować gminę na zawodach po
wiatowych. Dziewćzęta od razu 
„uciekły'' swoim rywalkom z Bra
toszewic, a chłopcy uczynili to na 
czwartej zmianie. 

Gimna;jum - tkiewczęta 
I. Stryków 
2. Bratoszewice 
Gi111na'lju111 - chłopcy 
I. Stryków 
2. Bratoszewice 
Szkoły podstawowe-dziewczęta 
1. Niesułków 
2. Stryków. 2 
3. Koźle 
4. Dobra 
5. Bratoszewice 
Szkoły podstawowe-chłopcy 
I. Niesułków 
2. Bratoszewice 
3. Koźle 
4. Dobra 
Sztafeta Strykowa 2 nie ukończy

ła biegu. 
Gimnazjum Stryków dziew

częta: Ewelina Wlaźlak, Monika 
Leszczyńska, Eliza Kwiatkowska, 

Anna Kicińska, Anna Zaborowska, 
Joanna Witczak, Karolina Zdziarska, 
Marcelina Szadkowska, Małgorza
ta Biesiada, Judyta Czerniejewska 

Gimnazjum Stryków chłopcy: 
Marek Perek, Paweł Jaszczak, Prze
mysław Karwacki, Marcin Maków
czyński, Dariusz Słoma, Przemy
sław Wężyk, Kamil Jarzyński, Mi
chał Skudlarski, Adrian Podsiedlik, 
Czernek 

Szkoła podstawowa Niesuł
ków dziewczęta: Anna Matu
szewska, Justyna Kurczewska, 
Karolina Michalak, Dorota Pietra
siak, Monika Sicińska, Marzena 
Kurczewska, Beata Sicińska, Mar
tyna Pawłowicz, Karolina Pietra
siak, Monika Margo, Iza Jedynak, 
Martyna Loba, Paulina Gozdera, 
Ola Jarzębowska, Marzena Kur
czewska 

Szkoła podstawowa Niesulków 
chłopcy: Sebastian Markowicz, Pa
tryk Proga, Damian Kacprzak, 
Krzysztof Pmsinowski, Mateusz 
Błaszczyk, Robert Król, Norbert 
Borowski, Michał Prusinowski, Se
bastian Komenderski, Damian 
Błaszczyk, Maciej Matuszewski, 
Damian Rembowski, Marcin Kubic
ki, Kamil Kowalski, Mateusz Kar
liński. (ak) 
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Piłka nożna - 8 kolejka V ligi 

• BLAMAZ WICELIDERA 
• POLONIAAndnejów-ZJEDNO

CZENI Stryków 3:0 (1:0) 
Zjednocr.eni: Korus (65 Machniewicz) 

- Majewski (62 Kozieł), Różycki, Romań
ski (74Stefański)- Kuźmiński, Wnuk, Ma
kowski, Jęcek, Fortuna-Olszewski ( 46 Ro-
baszkiewicz), Walaszek. · 

Andrzejów, 5 października. Polonia 
Andrzejów w pieiwszych czterech spotka
niach nowego sezonu nie zdobyła nawet 
punktu (między innymi Polonia doznała 
wysokiej porażki z Włókniarz.em Pabianice 
0:6) i okupowała miejsce przeznaczone 
zwykle dla tak zwanej „czeiwonej latami" 
rozgrywek Jednak w ostatnich trzech spo
tkafuach zawodnicy z Andrzejowa odnieśli 
trzy kolejne zwycięstwa i ich pozycja w 
tabeli znaczenie siępoprawiła Podbudowa
ni psy,chicznie, z wolą zwycięstwa gracze 
Polonii przystąpili do meczu z wiceliderem, 
a walka z tak silną - jak na warunki V ligi -
drużyną, za jaką uchodzili do tej pory stry
kowianie, wyzwala u przeciwników dodat
kowe wydzielanie adrenaliny. Tak też było 
w sobotnie popołudnie w Andrzejowie. Go
spodarze ambitnie, nie przebierając w środ
kach, skutecznie wybijali z uderzenia gra
czy Zjednoczonych, koncentrując się tylko 
na sporadycznych kontratakach. Trzeba 
przyznać, że ta prosta taktyka, przyniosła 

miejscowym niespodziewany efekt w po- oczekiwań. Druga bramka dla miejscowych 
staci pewnej wygranej i ezwartego kolejne- padła po rzucie rożnym i zamieszaniu pod
go zwycięstwa Jednak tego dnia goście nie- bramkowym. Najpieiw piłkę, po mocnym 
zwykle ułatwili zadanie swoim rywalom. strzale z pustej bramki wybił Rafał Ro
Najpieiw w 36 minucie, po nieporozumie- mański, ale przy dobitce nie było już szans 
niu z Piotrem Korusem piłkę do własnej na skuteczną obronę. W 65 minucie poobija
bramki wpakował Zdzisław Różycki, a nego Piotra Korusa w bramce zastąpił Ma
dwie minuty później po faulu na Prze- rek Machniewicz. Jednak zanim zdążył 
mysławie Fortunie rzut kamy wykony- pokazać się kibicom z dobrej strony, musiał 
wał Adrian Walaszek i niestety po raz niestety WY.imować piłkę z siatki. W 69 mi
drugi z rzędu napastnik strykowian - etato- nucie meczu napastnik Polonii pięknym 
wy wykonawca ,jedenastek'', pomylił się. strzałem w samo „okienko" bramki zdobył 
Te dwie sytuacje nie przygnębiły jeszcze trzeciego gola dla swoich baiw i na dwadzie
podopiecznych trenera Korusa, którzy ru- ścia minut przed końcem spotkania można 
szyli jeszcze do bardziej zdecydowanych było już mówić, że jest „po meczu". Piłka
ataków. Najdogodniejszą pozycję do strze- rze Zjednoczonych próbowali zdobyć ho-
lenia bramki wypracował sobie Rafał norowego gola, ale robili to zbyt chaotycz
Wnuk,jednak piłka po jego uderzeniu trafi- nie i anemicznie by zaskoczyć nie do poko
ław słupek. W drugiej połowie za Witolda nania tego dnia obronę i bramkarza gospoda
Olszewskiego wszedł Dawid Robasz- _rzy. Wydaje się, że mecz w Andrzejowie 
kiewicz, który miał za zadanie wraz z Wa- był najslabszym wyste(pem naszych zawod
laszkiem rozmontować skonsolidowaną li- ników w ostatnim czasie, zatem blamaż wi
nię defensywną Polonii. Niestety tego dnia celidera stał się faktem. Pozostaje na koniec 
naszym zawodnikom nic nie wychodziło. jedno pytanie - czy niektórzy zawodnicy 
żaden ze strykowian nie potrafił wziąć od- Zjednoczonych kpią sobie z trenera, kibi
powiedzialności i ciężaru gry na siebie, a u ców i działaczy, czy to jest tylko chwilowy 
Krzysztofa Jęcka, który niespodziewa- spadek formy? Ale odpowiedź na to pyta
nie pojawił się w drużynie po dłuższej prze- nie zapewne otrzymamy już w najbliż.5zą 
rwie, widać było, że jeszcze nie wkompo- sobotę, kiedy to nasi futboliści zmierzą się z 
nował się do składu zespołu i zagrał poniżej GKS -em Ksawerów. ( ak) 

Piłka nożna- 6 kolejka klasy „B" 

Tylko Ziednoczeni nie zawieli 
W szóstej serii spotkań o mistrzostwo 

klasy „B" jedynie rezerwy Zjednoczonych 
Stryków odniosły zwycięstwo. Po cieka
wej i emocjonującym meczu strykowianie 
pokonali ŁKS Ptak 2: I, strzelając bramkę w 
ostatniej minucie spotkania Sygnalizujący 
zwyżkę fom1y piłkarze Sokoła Popów nie
spodziewanie ulegli w Pęczniewie miejsco
wemu Sazanowi l :2. Błękitni Dmosin mimo 
ambitnej postawy ulegli w Szczawinie ze 
Startem 2:4, choć do przerwy wynik był 

. remisowy i to raczej dmosinianie byli bliżsi 
uzyskania kolejnych bramek. Znowu nie 
popisali się gracze Strugi Dobieszków, któ
rzy w składzie dziewięcioosobowym nie 
mieli szans w meczu z Miazgą Brójce. 

KIASA „B" GRUPA I 
•ZJEDNOCZENI II Stryków-LKS 

Ptak 2:1 (0:0) 
Bramki dla Zjednoczonych: Jarosław 

Stefański (68) i Jerzy Piela (90). 
Zjednocr.eni: Machniewicz - Głowac

ki, Ciołek, Kamiński, Leszczyński-Tokar
ski,(46Kapuściński), Smyczek (46 Stefań
ski), Brewiński, Piela-Robaszkiewicz, Ma
!r 5wczyński. 

Stryków, 6 października. Mecz był 
bardzo wyrównanym i zaciętym widowi
skiem piłkarskim, w którym nieznacznąprze
wagę posiadali gospodarze: Kiedy w 68 mi
nucie meczu Jarosław Stefański uzy
skał pieiwszego gola, wydawało się, że na
stępne bramki będą kwestią czasu. Jednak 
goście nie tylko mądrze się bronili, ale także 
konstruowali niebezpieczne ataki w obrębie 
pola karnego strykowian. Na dwie minuty 

przed końcem spotkania ambicja gości zo
stała im wynagrodzona i mało kto przypusz
czał, że gospodarzy będzie jeszcze stać na 
decydujący atak. Na szczęście piłkarze Zjed
noczonych grali do końca i po strzale Je
rzego Pieli w 90 minucie meczu uzyskali 
zwycięską bramkę. 

• STRUGA Dobies-Dców - MIAZGA 
Brójce 0:9 (0:5) 

Struga: Wojciechowski - Szubert, R. 
Ciesielski, Walak, Siniarski- Krzeszewski, 
M. Rogulski, T. Rogulski - Kuna 

Bys-zewy, 6 października. Piłkarze Strugi 
ponieśli kolejna porażkę. Tym razem tre
ning strzelecki urządzili sobie zawodnicy 
Miazgi, którzy bezlitośnie wykorzystali 
osłabienie gospodarzy i strzelili dziesięć goli. 
Dobieszkowianie byli w stanie wystawić 
drużynę, składającą sięjedynie z dziewięciu 
zawodników. A to jest za mało nawet na 
wymogi i poziom rozgrywek klasy ,,B". Za
wodnicy Strugi nie tylko przeżywają kiy
zys sportowy, ale jak widać także organiza
cyjny. Szkoda by było zmarnować pracę i 
dorobek ubiegłych lat, bo ten klub stać na to 
by nadawać ton rozgrywkom klasy ,,B". 

KIASA „B" GRUPA 2 
• ST ART Szczawin - BŁĘKITNI 

Dmosin 4:2 (2:2) 
Bramki dla Błękitnych: Tomasz Stec

ka w 13 i 16 minucie meczu 
mękitni: Borkowski - M. Stecko, Ko

tecki, Sobierajski, Radzikowski ( 46 J. Wa
lak) - Wawrzyńczak, Pilarski, Ł. Walak (P. 
Jezierski), Rzeczulski - T. Stecko, M. Je
zierski. 

Szczawin, 6 października. Gospoda
rze już w drugiej minucie meczu zdobyli 
prowadzenie. Na szczęście dmosinianie nie 
załamali się i już dziesięć minut później, po 
strzale Tomasza Stecko padło wyrów
nanie. Radość piłkarzy Błękitnych nie trwa
ła długo, bo już minutę później Borkowski 
wyjmował piłkę po raz drugi z siatki wła
snej bramki. Riposta gości była niemal na
tychmiastowa Ponownie Stecko wykorzy
stał niezdecydowanie obrońców miejsco
wych i po raz drugi i mieścił piłkę w siatce. 
Po przerwie niestety nie udało się Błękit
nym utrzymać korzystnego wyniku. Szko
da, bo. remis z zawsze trudnym przeciwni
kiem ze Szczawina byłby sukcesem zespo
łuz Dmosina 

• SAZAN Pęczniew - SOKÓŁ Popów 
2:1 

• WŁÓKNIARZ Zgierz - BŁĘKITNI 
Ciosny7:0 

• POGROMCY Rosanów - LZS Beł
dów l :1 

•LKS Dąbrówka-CZARNI Smardzew 
2:1 
l. Włókniarz Zgierz 
2. Czarni Smardzew 
3. LKS Dąbrówka 
4. LZS Bełdów 
S.SokólPopów 
f.. Start Szczawin 
7. Sazan Pęczniew 
8. Błękitni Dmosin 
9. Pogromcy Rosanów 

IO. Błękitni Ciosny 

6 16 35-5 
6 15 18-6 
6 14 25-12 
6 13 20-9 
6 12 23-11 
6 7 16-19 
6 6 14-18 
6 3 11-23 
6 1 9-44 
6 o 3-27 

(ak) 

Piłka nożna - 8 kolejka V ligi 

·stal w górę, Zjednoczeni w dół 
Ósma kolejka była udana dla rezeiw trze- werów. Zważywszy, że piłkarze Zjedno- 2. MKS Tuszyn 8 17 18-11 

cioligowej Stali, które pokonały solidny PTC czonych są obecnie w nie najlepszej formie 3. Justynów 8 16 14-12 
Pabianice 3:2. Było to już trzecie zwycię- Guż drugi kolejny mecz bez zwycięstwa), 4. Zjednoczeni Stryków 8 14 16-11 
stwo z rzędu podopiecznych trenera Arka- każdy wynik na boisku w Strykowie jest 5. Pogoń Rogów 8 14 7-8 
diusza Janiaka, którzy znacznie zbliżyli możliwy. Na fotelu lidera rozgrywek umoc- 6. PTC Pabianice 8 13 14-7 
się do czołówki piątoligowej tabeli. Teraz nił się pabianicki Włókniarz, który rozgro- 7. GOSSO Stal II 8 13 20-15 
już tylko cztery punkty dzielą głownian do mił LKS Różycę 6:2 (po tym meczu do 8. Gałkówek 8 12 15-10 
wiceliderów rozgrywek MKS-u Tuszyn. W dymisji podał się trener Leszek Kwaśnie- 9. Polonia Andrzejów 8 12 9-13 
rastępnym spotkaniu „stalowcy'' zmierzą wicz). Najbliżsi przeciwnicy Stali - justy- JO. KKS Koluszki 8 li 22-15 
się w Justynowie z trzecim w klasyfikacji nowianie, po dobrym meczu pokonali w 1 I. Dłutów 8 6 7-24 
LZS-em i jeśli zwyciężą, tQ mogą ,,minąć Rogowie Pogoń 2: 1, natomiast przeciwnik 12. GKS Ksawerów 8 3 11-19 
się" w tabeli ze strykowskimi Zjednoczo- Zjednoczonych - GKS Ksawerów uległ na 13. Różyca 8 3 8-21 
nymi, którzy podejmować będą w najbliż- własnym terenie Gałkówkowi l :3. 14. Zawisza Rzgów 8 2 8-21 
szą sobotę zawsze nieobliczalny GKS Ksa- 1. Włókniarz Pabianice 8 19 26-8 (ak) 
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Piłka nożna - VI liga 

Trzy punkty po cięikiei walce 
• GOSSO Stal II Głowno - PTC 

Pabianice 3:2 (2:2) 
Bramki dla Gosso: samobójcza, Grze

gorz Gorący i Michał Białas 
Gosso: Wykrętowicz-Z. - Kowalczyk, 

Redo (Bednarski), Kukuła, Skrydalewicz 
- Gorący, Lenart (Borkowski), Baba, Sa
ganowski - Białas (Banasiak), Jachym
czak (Olszewski) 
Głowno, 6 października. PTC oka

zało się bardzo wymagającym przeciw
nikiem dla Gosso II Głowno. Piłkarze Stali 
musieli się bardzo namęczyć i zostawić 
dużo zdrowia na boisku aby odnieść zwy
cięstwo i zainkasować trzy punkty. Po
czątkowe minuty to zdecydowana prze
waga Gosso, udokumentowana dwiema 
bramkami. Pierwsza to kuriozalny gol. 
Piłkę z rzutu roźnego uderzał Bogdan 
Saganowski, do dośrodkowania wysko
czył Jarosław Kukuła i zgrał piłkę na 
11 metr, a tam zawodnik gości, tak nie
fortunnie próbował wybić piłkę, że skie
rował ją do własnej bramki. Nie minęło IO 
minut a Stal II prowadziła już 2:0. 
Pięknym uderzeniem z lewej nogi z 

około 20 metrów popisał się Grzegorz 
Gorący. Bramkarz PTC tylko odprowa
dził piłkę wzrokiem która wpadła w samo 
„okienko" jego bramki. Dalsza część me
czu powinna przebiegać pod dyktando 
Stali, tak sięjednak nie stało. Tuż po stra
cie gola goście uzyskali bramkę kontakto
wą. Po rozpoczęciu od środka wymienili 
kilka podań i znalezli się pod bramką, nie
zdecydowanie naszych obrońców i na
pastnik gości strzela pod porzeczkę i jest 
już tylko 2: I dla Gosso. Po stracie bramki 
Stal chciała znowu uzyskać bezpieczną 
przewagę i strzelić szybko trzecią bram
kę. Jednak zamiast 3: 1 zrobiło się 2:2. 
Strata piłki w środku pola przez Saga
nowskiego i szybka kontra gości, całko-

wicie zagapi li się nasi obrońcy, którzy po
zostawili bez opieki napastnika gości. Ten 
po dokładnym dośrodkowaniu jednego ze 
swoich kolegów strzałem głowa pokonał 
Zbigniewa Wykrętowicza który w tej 
sytuacji niemógł nic zrobić. Do przerwy 
wynik nie uległ już zmianie, pomimo usil
nych starań Gosso (m.in. strzał Marci
na Skrydalewicza, obroniony z tru
dem przez bramkarza). 

Po przerwie Stal zaatakowała z dużym 
impetem. Przez pierwsze 1 O minut dru
giej połowy to gospodarze nadawali ton 
grze, nie schodząc z połowy przeciwni
ka .. Trójkowa akcja Tomasz Lenart 
Skrydalewicz, Białas przyniosła w koń
cu Stali upragnione prowadzenie. Błąd 
popełnił w tej sytuacji bramkarz gości 
przepuszczając piłkę miedzy nogami. 
PTC w drugiej części meczu poza rzuta
mi rożnymi nie stworzyło wielu okazji 
do zdobycia bramki. Stal za to mogła pod
wyższyć wynik. Strzał z wolnego Sła
womira Olszewskiego, który poja
wił się na boisku po przetwie z dużym 
trudem wybił bramkarz PTC. 

W ostatniej minucie spotkania goście 
mogli doprowadzić do wyrównania , po 
dośrodkowaniu z rzutu wolnego strzał 
głową zawodnika z Pabianic przeszedł 
nad poprzeczką. Odnosząc zwycięstwo 
Stat zrównała się punktami z PTC. Prze
grał zespól Zjednoczonych, do którego 
Stal traci już tylko -punki. 

Szkoda teraz straconych punktów w 
Ksawerowie i Strykowie a także w prze
granym meczu u siebie z Gałkówkiem 
Gdyby nie to Stal mogłaby nawet prze
wodzić w tabeli IV ligi. Teraz Stal jedzie 
na mecz do Justynowa i miejmy nadzieje, 
że przywiezie stamtąd komplet punk
tów. 

(ak) 

Piłka nożna - turniej szkól podstawowych 

,,Jedynka'' nailepsza 
Głowno, 26 września. Na boisku przy 

Szkole Podstawowej numer 1 w Głownie 
zorganizowano turniej piłki nożnej szkół 
podstawowych. Do zawodów zgłosiły się 
reprezentacje głowieńskich podstawówek 
(nr 1,2 i 3)orazszkolneekipyzpobliskiego 
Waliszewa i Dmosina Drużyny przydzie
lono do dwóch grup, których zwycięzcy 
grali w finale o pieiwsze miejsce w turnieju, 
natomiast zespoły, które zajęły drugie miej
sca walczyły potem o trzecią pozycję w 
zawodach. Wszystkie mecze dostarczyły 
kibicom wiele emocji i trzeba przyznac sta
ły na niezłym poziomie świadczącym o nie 
małych jużumięjętnościach piłkarskich mło

dych zawodników. Po meczach eliminacyj
nych w grupach o pieiwsze miejsce w tur
nieju rywalizowały zespoły SP nr 1 i SP nr 
2 z Głowna Minimalnie, bo tylko o jedno 
trafienie, lepsi okazali się uczniowie ,jedyn
ki". ,,Złotego" - jedynego gola finałowego 
spotkania uzyskał Przemysław Amso
lik. W meczu o trzecie miejsce ekipa z Dmo
sina okazała się lepsza od reprez.entacj i „pod
stawówki" z Waliszewa. Zwycięzcy zawo
dów reprezentacja Szkoły P[ odstawowej nr 
1 z Głowna wystąpiła w turnieju w nastę
pującym składzie: P. Adamczik, T. Gosz-

dok. ze str. 40 

czyński, D. Sobczyk, P. Amsolik, P. 
Szczepaniak, M. Michalski, A. Roż
niata, Ł. Trębski, M. Mirys, M. Zucho
ra, K. Szremski, D. Romanowski, G. 
Gołubienko i 8. Dąbrowski. 

lfyniki turnieju: 
Grupa! 
•SP 3 Głowno- SP qmosin 1 :O (bram

kę dla SP 3 uzyskał Dawid Antczak) 
•SP Dmosin-SP 2 Głowno 1 :O (bram

kę dla Dmosina zdobył Michał Urbański) 
•SP3~SP2 \:O(zwycięskabramkędla 

„trójki" uzyskał Rafał Wójcik) 
l. SP 3 Głowno 6 pkt 2-0 
2. SP Dmosin 3 pkt 1-1 
3. SP 3 Głowno O pkt 0-2 
Grupa Il 
• SP 1 Głowno- SP Waliszew 3:0 
Bramki dla SP 1: Łukasz Trębski - 2 i 

jedna samobójcza) 
Finał: SP I - SP 3 1 :O (bramkę dla ,je

dynki" zdobył Przemysław Amsolik) 
Mecz o ill miejsce: SP Dmosin - SP 

Waliszew I :O (zwycięską bramkę dla Dmo
sina uzyskał Krystian Kuna) 

Najl;espOzym strzelcem turnieju okazał 
się Łukasz Tręski zdobywca dwóch bra
mek. (ak) 

„Brąz" dla Pauliny Koc 
Paulina Koc w kategorii 53 kilogramów nia cięż.arów bratoszewickiego klubu bazuje 

wywalczyła brązowy medal. Bardzo dobrze obecnie na uczniach Zespołu Szkół Rolni
zaprezentował się także Krystian Korzew- czych w Bratoszewicach oraz także na 
ski, który w silnie obsadzonej kategorii do uczniach miejscowego gimnazjum i szkoły 
69 kilogramów spisał się dzielnie, plasując podstawowej. Najbliższe zawody rangi mię
się na czwartym miejscu. Trzeba jeszcze dzywojewódzkiej w podrzucie odbędą się 
zaznaczyć, że z powodu choroby nie wy- w Konstantynowie w sobotę 19 paździer
startowala jedna z najlepszych zawodniczek nika, a LKS Agronom Bratoszewice będzie 
LKS ,,Agronom" Daria Ziółkowska, która reprezentować trójka zawodników: Paulina 
z powodzeniem mogłaby o złoty medal w Koc. Krystian Korzewski i Daria Ziółkow
swojej kategorii wagowej. Sekcja poclnosze- ska. ( ak) 
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TRENER NA RYBACH 
Teraz tylko wypada nie patneć za sie

bie, tylko dążyć do jak najwyżs7.ej lokaty, 
tak by przygotowania zimą odbyły się w 
spokoju. Sobotnie spotkanie rol.pOCZ.ęło się 
bardz.o ~!iwie dla gospodarzy. Już w 4 
minuciewsz.ędobylski Luke zacentrował w 
pole karne Wigier, a Wiktor Wiśniewski 
nie zmarnował dogodnej sytuacji, strzelając 
pierws:zą bramkę. Był to już czwarty gol 
tego szybkiego napastnika w bieżących trze
cioligowych rozgl)'Wkach. Dziesięć minut 
później nieporozwnienieAndr.zeja Michal
czuka i Mariusza Jabłońskiego mogło 
z.ak'ończyć się stratą bramki. 

Najlepszy strzelec Wigier czarnoskóry, 
rosły napastnik - Sudy na szczęście nie 
wykorzystał dogodnej pozycji strzeleckiej i 
posłał piłkę obok słupka bramki Stali . .za
wodnicy gospodany w dalszym ciągu nada
wali ton grze, będą zespołem lepiej zorgani
zowanym, a taki.e przewyższającym dru
żynę gości pod względem przygotowania 
szybkościowewgo. W 25 minucie za,,rękę" 
jednego z zawodników Wigier sędzia po
dyktował rzu! wolny. Mirosław Myśliń
ski podsz.edł do piłki,jednak po jego plaso
wanym strzale piłka minimalnie poszybo
wała obok bramki Macieja Kudryckiego. 
Cztery minuty później Wiśniewski prze
wyższający szybkością obrońców gości (i 
taki.e sędziego - asystenta) otrzymał ideal
nie, w tempo podanie z głębi poła i wyda
wało się, że nie zagroż.ony pomknie z piłką 
sam na sam z bramkarzem Wigier. Niestety 
wysoko podniesiona chorągiewka sędziego 
- asystenta lD!iemożliwiła mu sprawdzenie 
się w pojedynku z golkiperem przyjem
nych. Szkoda, bo raczej w tej sytuacji spalo
nego nie było. W39minuciegłownianie:mo
wu prz.eprowadziłi iście ,,podręcznikową" 
akcję. Długie podanie od Myśliń.5kiego przejął 
Luke i dośrodkował dokładnie na nogę Ar
kadiusza Gandzi. Napastnik Stali zpierw
sz.ej piłki uderzył na bramkę Wigier, jednak 
bramkarz gości wykazał się najwyższym 
klDlsztem bramkarskim i z trudem wybił 

piłkę na rzut rożny. Mimo, że jeszcze Gon
dzia w pojedynkę próbował rozmontować 
blok defensywny zespołu z Suwałk, wynik 
do przerwy nie uległ już zmianie. 

Gospodarze drugą połowę rQzpoczęli z 
rozmachem i szybko starali się zdobyć dru
gą bramkę. Okazja nadarzyła się dwukrotnie 
już w 49 minucie spotkania Najpierw Wi
śniewski minimalnie chybił z rzutu wolne
go, a za moment Krzysztof Pakulski w 
sytuacji jeden na jeden z golkiperem gości 
trafił piłką w poprzeczkę. Ale „co się od
wlecze, to nie uciecze". W 54 minucie me
czu bramkarz przyjezdnych złapał piłkę 
zagraną od swojego zawodnika i sędzia po
dyktował rzut wolny pośredni z około 14 
metrów. Wiśniewski poddał krótko do Gon
dzi, a ten momentalnie uderzył na bramkę 
Wigier. Bramkarz gości niemiał szans obro
nić silnie i precyzyjnie bitej piłki, a gospoda
rze mogli po raz drugi cieszyć się ze zdoby
tej bramki. Przyjezdni próbowali zdobyć 
,,kontaktow.f' bramkę, jednak w 6 I minucie 

po rzucie wolnym, kiedy zawodnik gości 
silnie uderzył futbolówkę, na posterunku 
był Jabłoński. Siedem minut później Stal 
mogła zdobyć trzeciego goła. Po szybkiej 
akcji Pakulskiego, Wiśniewski znalazł się w 
dogodnej sytuacji, jednak zamiast oddać pił
kę będącemu na lepszej pozycji Pakulskie
mu sam próbował pokonać Kudryckiego. 
Niestety strzał naszego napastnika był nie
celny. 

W końcówce spotkania tez było cieka
wie. Goście po strzale Sydego mogli uzy
skać honorową bramkę, jednak ponownie 
bardzo dobrze zachował się Jabłoński, wy
bijając końcami palców piłkę, która jeszcze 
spadła na popneczkę bramki i wyszła na 
aut. Głownianie także już w samej końców
ce mogli uzyskać co najmniej dwie bramki. 
Jednak raz Wiśniewskiego, po zagraniu Mi
chała Białasa ubiegli obrońcy gości, a w 
sytuacji jeden na jeden Białas nie potrafił 
zmusić do kapitulacji golkipera zespołu z 
Suwałk. ( ak) 

O meczu po meczu 
Jacek Machciński 

(trener Wigier s'uwał
ki, w przeszłości między 
innymi szkoleniowiec 
pierwszoligowego Wi
dzewa Łódź): „Stal 
stneliła dwie bramki, a 
w grze w piłkę nożną nie liczy się styl, 
tylko właśnie stnelone gołe. My też mie
liśmy kilka sytuacji, ale graliśmy dosyć 
nieszczęśliwie, bo zaraz po stracie goła 
mogliśmy wyrównać. Sudy miał idealną 
okazję, ale stnelił minimalnie obok słup
ka. Były także poprzeczki z obu stron, 
jednak uważam, że wynik 2:0 dla Stali 
jest wynikiem sprawiedliwym, choć z 
przebiegu gry zasłużyliśmy na pewno na 
jedna bramkę." 

Grzegorz Bartczak 
(wiceprezes GOSSO 

Stali Głowno ds. sporto
wo organizacyjnych): 
„Chłopcy sprężyli się po 
ostatni wygranym meczu 
z Hutnikiem Warszawa i 
bardz.o zależało im na zwycięstwie przed 
własna publicznością, Ale tak naprawdę, to 
od początku sezonu nie gramy źle, brako
wało nam trochę szczęścia i boiskowego 
cwaniactwa W końcu nastąpił przełom w 
drużynie. Najpierw zwycięstwo z Hutni
kiem, teraz pokonaliśmy Wigry Suwałki, a 
więc drużyny z tej dolnej połówki tabeli, co 
dla nas jest bardzo waźne. Ozisiaj zabrakło 
nam trochę szczęścia, bo wynik końcowy 
spotkania mógł być bardziej okazały." ( ak) 

Piłka nożna - 9 kolejka I/I ligi 

Stal już nad „ kreską~' 
Po kolejnym, już drugim, zwycięstwie z 9. kolejkn lll ligi: demarStachówiak(6),3:0-PawełTomczyk 

rzędu podopieczni trenera Marka Choj- • POLOMA/OLIMPlA Elbląg- PO- (41), 4:0- Maciej Orłowski (45), 4:1 - Sył-
nackiego dziarsko oddalają się od strefy LONIA Il Warszawa Q:2(0:1) wester Patujuk (67). 
spadkowej, sygnalizując swoją dobrą grą, że O: I - Paweł Bućkiewicz (33), 0:2 - Paweł •ZNICZ Pruszków- WARMIA Gra-
bardziej są zainteresowani górną połówką Bućkiewicz(56). jewo 2:1 (1:1) 
tabeli trzecioligowych rozgrywek. W naj- •MAZOWSZE Grójec-JAGIELLO- I :O- Paweł Staniszewski (7), I : I -Paweł 
bliższą sobotę ( 12 października) głownianie NIA Białystok 1 :3 (1 :2) Sobolewski (23), 2: I -Mariusz Misitrra (78). 
zmier:zą się z rezerwami Polonii Warszawa, I :O- Marcin Przybyliński (I 7), I: I -Woj- • OKĘCIE Warszawa - UNIA Skier-
która wyprzedza nasz zespół w tabeli tylko ciech Marcinkiewicz (I 8), I :2 - Wojciech niewice 2:1 (1:1) 
jednym punktem . .zatem zwycięstwo w Kobeszko (45), I :3-Marcin Danielewicz (84). l:O-JeanBlackNgody(41), !:I-Daniel 
Warszawie pozwoliłoby zespołowi Stali • GOSSO-STAL Głowno - WIGRY Jędrzejewski (43), 2:1 - Dariusz Rembisz 
przeskoczyć rywali i zbliżyć się znacznie Suwałki 2:0 (1:0) (55). 
do Leginovii, która zajmuje z szesnastoma I :O- Wiktor Wiśniewski (4), 2:0-Arka- •GWARDIA Warszawa - MKS Mia-
punktami sz.óstą lokatę. Jednak w Warsza- diusz Gondzia (54). wal:O(l:O) 
wie nie będzie lekko. Warszawianie w ostat- • LEGIONOVIA Legionowo - HUI'- l :O - Paweł Dzięcioł (20). 
nim swoim występie pokonali w Elblągu NIK Warszawa4:1 (4:0) • PELIKAN Łowicz - MZKS Kozie-
solidną Polonię 2:0, a obie bramki były dzie- I :O - Grzegorz Zawadzki (3), 2:0 - Wal- nice 2:3 (1:1) (ak, p) 
łem środkowego pomocnika Pawła Buś-
kiewicza. W swoim składzie Polonia ma 1. Jagiellonia Białystok (2} 9 20 20:6 6-2-1 4 8 11:4 5 12 9:2 
jeszcze czarnoskórego Napoleona Arna- 2. Unia Skfemiewice(1) 9 19 18:9 6-1-2 4 10 9:3 5 9 9:6 
efule , który zdążył już uzyskać sześć bra- 3. Gwardia Warszawa (4) 9 18 17:8 5-3-1 4 12 11:2 5 6 6:6 
mek dla swojej drużyny. 4. Warmia Grajewo (3) 9 17 15:9 S.2-2 5 11 12:5 4 6 3:4 

Piłkarze GOSSO Stali jcili zagrają z ta- 5. MZKS Kozienice (5) 9 17 15:10 S.2-2 3 4 4:4 6 13 11:6 
kim zaangażowaniem i polotem, jak w ostat- 6. Legionovia Legionowo (6) 9 16 16:10 44-1 / 6 12 13:7 3 4 3:3 
nim meczu z Wigrami, nie będą w Warsza- 7. Polonia 11Warszawa{11) 9 13 18:13 4-14 5 6 10:7 4 7 8:6 
wie na straconej pozycji. Na górze trzecioli- 8. Mazowsze Grójec (7) 9 13 11:13 4-14 5 10 8:4 4 3 3:9 
gowej tabeli znowu doszło do zamiany lide- 9. Okęcie Warszawa (8) 9 12 10:10 3-3-3 3 6 3:3 6 6 7:7 
rarozgrywek. Na pierwszym miejscu po 10. Gosso.Stal Głowno (9) 9 12 7:8 3-3-3 5 7 3:3 4 5 4:5 
zwycięstwie w Grójcu z Mazowszem usa- 11. Polonia/Olimpia Elbląg (10) 9 11 14:16 3-24 5 4 10:11 4 7 4:5 
dowiłi się piłkarz.e Jagielonii Białystok, wy- 12. Znicz Pruszków (12) 9 11 15:21 3-2-4 5 11 10:3 4 o 5:18 
korzystując potknięcie Unii Skierniewice, 13. Pelikan Łowicz (13) 9 7 10:17 144 4 5 6:6 5 2 4:11 
która uległa w Warszawie Okęciu I :2. Na 14. MKS Mława (14) 9 6 4:10 1-3-5 4 3 3:5 5 3 1:5 
dole tabeli ciągle niepokoi kibiców z Łowi- 15. WigrySuwałki(15) 9 5 1!:15 1-2-6 5 4 4:7 4 1 4:8 
cza sytuacja ich Pelikana. Łowiczanie tym 16. Hutnik Warszawa (16) 9 1 9:32 0-1-8 5 1 4:12 4 o 5:20 
razem na własnym boisku ulegli MZKS- Po na.zwie drutyny podano. w nawiasie miejsce po poprzedniej kolejce, ilość 
owi Kozienice 2:3 i nie potrafią wydostać meczów. punkty. stosunek bramek, ilość zwycięstw, remisów i pora±ek oraz 1łoś6 
się z dolnych rej6nów tabeli. eczów, punktów i stosunek bramek w meczach u siebie i na lfYjazdach. 

Piłka nożna - liga juniorów 

Tylko ieden ·punkt 
Juniorzy Stali Głowno i Zjednoczonych dążyli do uzysklin!a kontaktowego gola W 

Stryków zdołali wywalczyć tylko jeden 70 minucie w dogodnej sytuacji znalazł się 
punktw swoich meczach ubiegłej kolejki. W Łukasz Nagański i nie zmarnował okazji 
Ozorkowie podopieczni trenera Zbignie- do strzelenia gola. Trzy minuty później ten 
wa Szcześniaka zdołali zremisować · z sam zawodnik zdobył wyrównanie i jak się 
zawsze niewygodną drużyną Bzury, nato- później okazało była to już ostatnia bramka 
miast Zjednoczeni ulegli na własnym boisku tego spotkania. 
silnej drużynie LKS-u 2:3 i była to już druga • ZJEDNOCZENI Stryków - LKS 
z rzędu porażka juniorów ze Strykowa w Łódź 2:3 
ostatnich dwóch kolejkach. Bramki dla Zjednoczonych: Paweł Roż-

• BZURA Oz.orków-STAL GOSSO niata (38) i Kamil Janeta (7 I) 
Głowno 3:3 (1 :O) Zjednoczeni: Bełdziński - Miller (74 

Bramki dla Stali: Łukasz Nagański (70 Danielski), Kacperski, Naumowicz., Świder-
i 73) oraz Marcin Hemka (50) ski - Rubach, Sender, Sujc7';ński , Janeta-

Stal: Mirys - Wielec, Ślęzak, Hemka, Nowakowski (20 Jóź:\viak), Roiniata 
Jóźwiak - Mostowski (Sałuda), Nagański, Stryków, 6 października. Pierwsza 
Domowicz (Szaj der), Adamkiewicz-Dęb- bramkę zdobyli goście. W zamieszaniu pod
ski (Piec), Mitręga (Kotlarek). bramkowym, po rzucie rożnym najwięcej 

Oz.orków, 61pai.dziernika. Już pierw- sprytu wykazał napastnik LKS-u i wpako
sza akcja przyniosła prowadzenie dla miej-_ wał piłkę do siatki bramki Zjednoczonych. 
scowych, którzy wykorzystali gapiostwo W 38 minucie meczu Michał Świderski i 
naszych obrońców. Potem gra się wyrów- Paweł Roiniata przeprowadzili dwójkowa 
nała i częściej obserwowaliśmy grę w środ- akcję, zakończona stzrałem tego ostatniego. 
ku boiska, niż w polu karnym jednego, czy Piłkę „wypluł" przed si!!bie golkiper LKS
drugiego zespołu. Zaraz po wznowieniu gry · u, ale przy dobitce Roiniaty był już bezrad
w drugiej połowie spotkania znowu pod- ny. Po przerwie goście ponownie objęli pro
opieczni trenera Szcześniaka wykazali się wadzenie w 61 minucie spotkania Jednak 
brakiem koncentracji, bo ponownie pop 120 dziesięć minut później, przytomnym lobem 
sekundach gry tym razem drugiej połowy wyrównał Kamil Janeta i wydawało.się, 
straciligola że gospodarze rus:zą za ciosem i zdobędą 
Kontaktową bramkę uzyskał Marcin zwycięską bramkę. Gol padł ale dla przy

Hemka, który strzałem 21Z1Jtu wolnego za- jezdnych i to już cztery minuty po wyrów
skoczył golkipera miejscowych. Goście cie- nującej bramce Janety. 
szyli się ze zdobycia gola tylko I 3 minut. W Gospodarze mogli jeszcze wyrównać stan 
63 minucie spotkania gospodarze, po błę- spotkania, jednak Roźniata nie wykorzy
dzie naszego bramkarz.a podwyższyli stan stał rzutu karnego na osiem minut przed 
spotkania na 3: I na swoją korzyść. Na szczę- końcowym gwizdkiem sędziego. 
ście jlDliorzy Stali nie załamali się i ambitnie ( ak) 

Piłka nożna - liga oldbojów 

Zdecydowana 
przewaga Stali 

• STAL Głowno - WŁÓKNIARZ 
Zgierz 4:0 (1:0); 

Bramki dla Stali: Płoszajski- 2, Króli
kowski, Włodarczyk 

Stal: .zawadzki - Kuciński, Redo, Ka
miński, Pawlak, Królikowski, Nowak, Go
rący, Włodarczyk, .zastocki, Pilarski, Zaręb
ski, Owczarczyk, Rosiński, Płoszajski 

Głowno, 1 września. Stal była zdecydo
wanie lepszym zespołem w ciągu całego 
spotkania, lecz przez długi czas jej napastni
cy nie mogli trafić do siatki Włókniarza, na
wet w sytuacjach sam na sam z bramka
rzem. Najpierw Włodarczyk uderzył zbyt 
lekko, a później Płoszajski trafił w słupek 
Do przerwy napór gospodarzy przyniósł 
jednak efekt w postaci gola Królikowskie
go. Niezbyt mocny strzał po ziemi zasko
czył bramkarza ze Zgierza. W drugiej p-Oło
wie jeszcze bardziej uwidoczniła się prze
waga Stali, a jej napastnicy nareszcie odzy
skali skuteczność, zdobywając trzy kolejne 
bramki. 

Powstałe wyniki VII kolejki: 
• ORLIK Sobień- ChKS Łódź 0:3 
•ZAWISZA Rzgów - LKS Różyca I :O 
• UNIA Skierniewice- WEKO Zgierz 

1:7 
•RELAKS-STARTBrzeziny-WLÓK

NIARZ Aleksandrów O: I 
•ŁKSŁódź-ENERGElYKŁódź 1:1. 
W)'niki VIII kolejki: 

• WEKO Zgierz - ZAWISZA Rzgów 
2:2 
•WŁÓKNIARZ Aleksandrów- UNIA 

Skierniewice 3:0 ( w3łkower) 
• ENERGE1YK Łódź - ORLIK So

bień ł :2 
• WŁÓKNIARZ Zgierz - RELAKS-

START Brzeziny 3:3 
• LKS Różyca- LKS Łódź O: I 
• ChKS Łódź-PTC Pabianice 4:2 
Zaległy mecz: 
• ChKS Łódź- WŁÓKNIARZ Zgierz 

2:0 
I. WEKO 8 20 38:9 
2.WłókniarzA. 8 . 18 22:8 
3. Zawisza 7 17 14:3 
4. ŁKS 7 15 16:6 
5.ChKS 7 li 12:13 
6. Energetyk 7 IO 15: 9 
7. PTC 7 IO 14:14 
8. Relaks-Start 7 9 9:9 
9.WiókniarzZ. 8 6 12:21 

IO. Unia 7 6 4:22 
U. Stal 7 4 6:17 
12. Orlik 7 4 8:22 
13. Różyca 7 1 6:23 

Najlepsi strzelcy: Błażejewski - 9, 
Kozłowski -8, Matusiak i Wdowiak (wszy
scy WEKO Zgierz) - po 7, Zielke (ŁKS 
Łódź), Sobczak (Orlik Sobień), Jęcek (ChKS) 
iKrzyczmanik(WłókniarzAleksandrów)
po 6. (ak) 

Naiskutecznieisi strzelcy w Ili lidze: 
7 - Kobeszko (Jagiellonia), 
6-Napoleon Amaefuele (Polonia II), Bil

ke (Kozienice), Lepka (Polonia Elbląg), Tysz
kiewicz(Warmia); 

5 -~Sobolewski (Warmia); 
4 - Kowalczyk (Znicz), Wiśniewski 

(Stał), 

3 - Sudy, Ołowniuk (obaj Wigry), Żube
rek, Tyczkowski (obaj Jagiellonia), Szyma
niak (Hutnik), Świstek (Unia), Seremak, 
Sykuła (obaj Kozienice), Karaszewski (Le-

gionovia), Gołębiewski (Gwardia), Wiercioch 
(Polonia Elbląg), Konopka, Dołewski (obaj 
Gwardia), Misiura (Znicz), Patejuk (Hut
nik), Zawadzki (Legionovia), 

m.in. 2 - Robert Rzeczycki, Krzysz
tof Skowroński i Robert Stankiewicz 
(obaj Pelikan), Gondzia (Stał), 

m.in. I - Krystian Bolimowski, Au
stin Hamlet, Piotr Gawlik i Jarosław 
Tafliński (wszyscy Pelikan). Skrydalewicz 
(obaj Stał). 

• 
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NIGDY NIE JEST ZA POZNO NA PmJAZN Wspólnie po uniine pieniądze 
Odnaleźli się w Domu Pomocy Społecznej Podstawową ideą przyświecają

cą powstaniu stowarzyszenia 
było zjednoczenie się w celu pozy
skania środków finansowych z Unii 
Europejskiej. Obawiano się, że po
jedynczych jednostek samorządo
wych nie będzie na to stać. 

pierwsze efekty działalności sto
warzyszenia - kiedy będą one wi
doczne? Krzysztof Olko odpowie
dział, że na pewno już w czerwcu 
przyszłego roku. Radny Andrzej 
Jankowski pytał natomiast - Co 
członkostwo w stowarzyszeniu da 
bezpośrednio naszej gminie? Tym 
razem wyjaśnienia złożył Wacław 
Skulski - W ramach Programu Bzu
ra będziemy realizować trzy pod
stawowe zadania w zakresie: go
spodarki odpadami, kanalizacji 
i drogownictwa. Obejmie on 
m. in. wszystkie gminy powiatu zgier
skiego, więc waszą gminę też. Gmi
na Głowno jest bardzo korzystnie 
położona z punktu widzenia nasze
go programu, bo na pograniczu 
dwóch powiatów. Wójt Stanisław 
Tarkowski zapowiedział, źe przede 
wszystkim gmina liczy na dofinan
sowanie ze środków unijnych mo
dernizacji hydroforni w Boczkach 
Domaradzkich. 

Trzeba było dostrzec się w tłumie miesz
kańców, znaleźć osobę o podobnym 

charakterze, z którą będzie się chciało spę
dzać swój czas i powiedzieć jej o wszyst
kich sprawach leżących na sercu - mówi 
Jerzy Szczęsny, mieszkający w Domu 
Pomocy Społecznej w Głownie. Jego przy
jaźń z mieszkającą również w tej placów
ce Stefanią Grzejdziak nie jest dla i1111ych 
tajemnicą. Stefania Grzejdziak była jedną 
z pierwszych mieszkanek DPS w Głow
nie, sprowadziła się tu 4 września 1997 
roku. Wcześniej przez 6 lat mieszkała 
w Domu Pomocy Społecznej w Pabiani
cach. Nie mogła jednak zgodzić się ze 
współmieszkanką, więc zaczęła szukać 
iilllego domu z lepszymi warunkami. Skie
rowano ją do powstającej wtedy placów
ki w Głownie. Stefania Grzejdziak pocho
dzi z Pabianic, wykonywała wiele zawo
dów zawodów, była np. kierowcą w jed
nym z zakładów odzieżowych, ostatnio 
pracowała w zakładach „Połam" w Pabia
nicach. Do domu pomocy poszła po 
śmierci swojego męża Jana. Nie madzie
ci. Nie chciała mieszkać sama, wolała być 
wśród iilllych - dlatego wybrała mieszka
nie w DPS. 

Jerzy Szczęsny do głowieńskiego domu 
trafił 1 lipca 1998 roku. Przywiódł go tu 
strach przez samotnością. Pochodzi z Ło
dzi. Jest wdowcem, ma córkę, wnuka i pra
wnuczkę. Pracował jako mechanik w Za
kładach Metalowych „Protomet" w Ło
dzi. 

Oboje „odnaleźli" się dosyć szybko, bo 
po trzech miesiącach od przybycia pana 
Jerzego. Początkowo mieszkał w pokoju 
z palącym papierosy współlokatorem. Za
prosiłam go na kawę do mojego pokoju 
i tak.się zaczęło - opowiada pani Stefania. 
Połączyły ich podobne cechy charakteru 
oraz przeżycia : oboje stracili swoich 
współmałżonków. Łączy ich wiara kato
licka. Razem spacerują, grają w bilard 
i gotują. Jak robimy placki kartoflane to 
on obiera ziemniaki, aja smażę- opowia
da Stefania Grzejdz1ak. Mogą liczyć na 
siebie w każdej potrzebie. Kiedy jedno 
choruje - drugie chodzi do apteki po le
karstwa, opiekuje się chorym. Jeżdżą 
wspólnie na każdą wycieczkę organizo
waną przez DPS. Czy były między nimi 
jakieś konflikty? Oboje odpowiadają, że 
nie. Tolerują się takimi jakimi są. Pan Je-

Stefania Grzejdziak i Jerzy Szczęsny - para z OPS. 

rzy jest zapalonym modelarzem o czym 
wielokrotnie pisaliśmy na łamach „Wie
ści". Wykonał replikę kościoła i stajenkę 
betlejemską z drewna. Pani Stefania pp
magała mu, zbierając potrzebne patyczki 
i wstępnie przygotowując je do użycia w 
powstających pracach. Widują się co
dziennie, spędzają razem czas do 20.00. 
Nie obchodzi ich to, co mówią na temat 
ich przyjażni pozostali mieszkańcy DPS. 
Niektórzy po prostu im zazdroszczą. 

Ich przyjażń nie ogranicza się tylko do 
Domu Pomocy Społecznej. Każdy Syl
wester para spędza u znajomych V: Ło-

dzi. Razem odwiedzają swoje rodziny. 
Wspólnie byli na weselu wnuczka pana 
Jerzego. Rodzina miłym okiem patrzy 
na przyjaciółkę ojca i dziadka. Przyjeżdża
jąc w odwiedziny do Głowna ~rzyjmo
wani są przez oboje. Pytani o legalizację 
związku oboje zgodnie mówią ... 
nie. To nie jest wiek na zawieranie mał
żeństw - argumentują. Czy przyjaźń jest 
potrzebna, gdy żyje się wśród wielu in
nych osób? Potrzebna jest bliska osoba, 
z którą spędza się czas i która w razie 
potrzeby przyjdzie z pomocą - mówi Je
rzy Szczęsny. (aw) 

Stryków w Stowarzyszeniu Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury 

S towarZ)'.szenie Powiatów i Gmin Do- zyskiwaniu dofinansowania z europejskie
rzecza Bzury od dwóch lat pukało go funduszu spójności na budowę 1 OO 
do drzwi gminy Stryków. W końcu, przydomowych oczyszczalni ścieków. 

na ostatniej sesji, 25 września, radni na Zadecydowano , że w stowarzyszeniu in
wniosek zarządu gminy zadecydowali teresy gminy Stryków reprezentować bę
o przystąpieniu do tej organizacji, podzie- dzie inż. Lech Pach, specjalista do spraw 
łając zdanie burmistrza Marka Jarockie- ochrony środowiska w tutejszym urzę
go, który widzi konieczność zrzeszania dzie. Z tytułu przynależności do organi
się samorządów w perspektywie wejścia zacji gmina zapłaci 1120 zł rocznie. Jeżeli 
Polski do Unii Europejskiej. Co najważ- składki tej nie uiści, zostanie wykluczona 
niejsze jednak, przystąpienie do stowa- ze Stowarzyszenia. 
rzyszenia mogłoby pomóc gminie w po- (ljs) 

Obecnie do stowarzyszenia nale
ży 7 powiatów: łowicki, łęczycki, 
rawski, skierniewicki, sochaczewski, 
kutnowski i zgierski, dwa miasta: 
Łowicz i Skierniewice oraz 18 gmin: 
Chąśno, Łyszkowice, Kiernozia, Ło
wicz, Kocierzew, Zgierz, Parzęczew, 
Rybno, Bielawy, Nieborów, Doma
niewice, Zduny, Piątek, Nowa Su
cha, Regnów, Aleksandrów Łódzki, 
Sadkowice, Biała Rawska. W skład 
Zarządu wchodzi prezes - Cezary 
Dzierżek oraz dwóch jego zastęp
ców: Wacław Skulski i Marian Sta
sik (wicestarosta skierniewicki) oraz 
5 członków. 

Krzysztof Olko poinformował 
radnych gminy Głowno, że stowa
rzyszenie pracuje nad przystąpie
niem do realizacji Programu Bzura. 
Obecnie złożono Kartę Informacyj
ną_ do projektu ochrony wód zlewni 
Bzury w Urzędzie Marszałkow
skim, w celu akceptacji. Sam pro
gram obejmie kompleksowe porząd
kowanie gospodarki wodno - ście

kowej w dorzeczu rzeki Bzury, re
gionalne zagospodarowanie odpa
dów, w tym przede wszystkim ko
munalnych, ograniczenie niskiej emi
sji oraz wykorzystywanie odnawia
nych źródeł energii, zwiększenie lesi
stości regionu, formy aktywnej edu
kacji ekologicznej, ochronę przyrody 
i krajobrazu. Koszt opracowania pro
jektu programu wyniesie 80.000 zł. 
Kwotę tę Stowarzyszenie zamierza 
pokryć ze składek rocznych, wyno
szących 25.000 zł, opłacanych przez 
powiaty z FOŚ oraz budżetu woje
wody, który przyznał 100.000 zł 
z WFOŚ. Niewykorzystane pienią
dze zostaną przeznaczone na reali
zację programu. 

Radny Henryk Jabłoński pytał, 
czy w Programie Bzura uwzględnio
no budowę oczyszczalni przydo
mowych. Niestety, okazuje się to 
niemożliwe, pomimo że pierwotnie 
były programem objęte. Będzie to 
możliwe .dopiero po wejściu Polski 
do UE. Przewodniczącego gminy, 
Marka Jóźwiaka interesowały 

Wszyscy radni byli zaintereso
wani odpowiedzialnością członków 
za zaciągane zobowiązania finanso
we - ile wynoszą składki człon

kowskie oraz kwestią ewentualne
go wycofania się ze stowarzysze
nia. Obawy te wynikały z niemiłe
go wspomnienia przynależności do 
Związku Komunalnego Gmin 
w Konstantynowie. Z zasady sto
warzyszenie- pragnie jak najmniej 
obciążać gminy kosztami realizacji 
programu. Z planu finansowego 
wynika, że 80% środków na jego re
alizację .będzie pochodziło z UE, 
WFOŚ oraz budżetu państwa, a tyl
ko 20% pokryją członkowie stowa
rzyszenia Poszczególne gminy będą 
uczestniczyły w kosztach proporcjo
nalnie do inwestowania na ich tere
nie. Roczne składki członkowskie 

są niewielkie i wynoszą I.OOO zł oraz 
0,01 zł od jednego mieszkańca gmi
ny. Wycofanie się ze stowarzysze
nia następuje na podstawie uchwały 
rady gminy. 

Po rozwianiu wszelkich wątpli
wości radni jednogłośnie podjęli 
uchwałę w sprawie przystąpienia 
do Stowarzyszenia Powiatów 
i Gmin Dorzecza Bzury. Wójta 
Stanisława Tarkowskiego wyzna
czono na delegata gminy Głowno 
na Walne Zgromadzenie członków 
stowarzyszenia. 

(eb) 

. tel Husqvarna 
Grzejnik~• Ogrzewanie podłogowe CENY PILAREK już od 669 zł 

PROMOCJA 
PILAREK 351 zł 
Łowicz, ul. Gdańska 1, 
tel. 0461837-39-23 

ECO·TRANS „ •. tOWICZ 
ROKZAŁOżeNIA 1996 

PROFESJONALNY DOWÓZ 
OLEJU OPAŁOWEGO 

. ekotenn 
• upusty i rabaty cenowe 
• bezpieczeństwo 

przy roztankowaniu 
• krótki czas oczekiwania 

na dostawę 
• węże wydawcze do 80 m. 
• wydruk wydanych litrów i atest ~ 

\ UTOCYSTERNAMI MARKI MERCEDES ATRAKCYJNE LETNIE CENY 
Tel./lax (046) 837-61·81, o-601·JOi·2Sl, 0-601·157·S9S . 

Dit 
TECHNIKA GRZEWCZA 

HURTOWNIE: 

[SBS] 
ŁOWICZ, ul. Magazynowa 11, tel. (0-46) 837-83-93 
GŁOWNO, ul. Bielawska 17, tel./fax (0-42) 719-15-26 --~ -- ..-. .-... -- --- .... -- ~ ' (' . ~ . . ' 

1 · UNIWEB ITET LO ZIO I 
1. g izuje kursy przy-g e I 

t i gzaminó tpDYC I 
· ·wszy tkie wyższe . z ·e 

zajęcia odbywają się 'fi soboty i niedziele' po trzy godziny z przedmiotu I 
Łódź, tel. (0-42) 635-40-35 w godz. 9.00-14,00; (0-42) 640-49-02 w godz. 18.00-21.00 ~ 1 

- http://www.uni.lodz.pl/ulinfo/informator.htm ~ .......,, __ 
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1 NIE ZAPtACĄ RACHU'NiÓWnZA KONSTANTYNÓW 
We wrześniu do Urzędu Gminy 

ownie wpłynęło pismo od Barba
ry Kumor, likwidatora Zak!adu Usług 
Wodnych w Konstantynowie. ZUW 
w Konstantynowie powstał na począt

ku lat 90 - tych i miał za zadanie utrzy
manie infrastruktury wodno - kanaliza
cyjnej na terenie gmin będących jego 
członkami. Gmina Głowno przystąpiła 
do związku w 1995 roku. Wówczas to 
członkami ZUW było 8 gmin: Głowno, 
Stryków, Pabianice, Ozorków, Brujce, 
Zgierz, Rzgów, Nowosolna. ZUW nie 
działał jednak zgodnie z zasadami eko
nomii. Do awarii w Kamieniu przy
jeżdżali pracownicy z Konstantynowa, 
co wpływało na zwiększenie kosztów 
działania zakładu. Problemy zaczęły się 
pojawiać przy płatnościach. To pracow
nicy zakładu pobierali od rolników opła
ty za wodę, jednak zakład nie przeka
zywał ich dostawcom wody. Kiedy ob-

Wola Zbrożkowa 

jąłem stanowisko wójta w 1998 roku 
zadłużenie za wodę wobec miasta wy
nosiło 16.000 zł, podczas gdy opłaty od 
rolników zostały zebralfe zgodnie z pla
nem. Od razu zacząłem dążyć do wy
stąpienia gminy Głowno ze związku, co 
nie by!o łatwą sprawą - mówi wójt Sta
nisław Tarkowski. 

Przed rokiem 1998 cztery gminy pod
jęły uchwały o wystąpieniu ze związku: 
Stryków, Zgierz, Rzgów i Nowosolna. 
Uchwały te nie wywołały skutków praw
nych, gdyż do wystąpienia ze związku 
potrzebna byłjt jeszcze zgoda wyrażona 
w formie uchwały samego związku. 
W 200 I okazało się, że związek tworzy 
nadal 8 gmin. Wówczas przystąpiono do 
procesu likwidacji, który obecnie został 
niemal zakończony. 

Zadłużenie Zakładu zostało już roz
liczone. Długi wobec Urzędu Skarbo
wego i ZUS w części spłacono z docho-

Puste mieszkania w budynku po przedszkolu 
Zainteresowanie mieszkańców Woli 

Zbrożkowej wolnymi mieszkania
mi w budynku po przedszkolu wyra
ziła radna Grażyna Korzuszek na sesji 
Rady Gminy Głowno, 25 września. 
W budynku z II połowy lat 60 - tych, 
w którym mieści się biblioteka gipinna, 
do niedawna mieściło się przedszkole, 
a nadal znajdują się trzy mieszkania 
zwane funkcyjnymi. Były to mieszka
nia wynajmowane pracownikom oświa
ty. Jedno z nich zajmowane jest nadal 
przez emerytowaną nauczycielkę. Dwa 

Gmina Głowno 

mieszkania zostały opuszczone przez 
najemców, którzy się przeprowadzili. 
Wszystkie lokale są dwupokojowe 
z kuchnią, nieznacznie różnią się po
wierzchnią. Ludzie interesują się moż
liwością ich wynajmu lub wykupienia. 
Wójt Stanisław Tarkowski wyjaśnił, że 
na razie nie ma możliwości wynajmu 
mieszkań. Dalsze losy mieszkań oraz 
pomieszczeń po przedszkolu zależą od 
decyzji nowej rady. Istnieje możliwość 
przeznaczenia ich do sprzedaży. 

(eb} 

Dochody większe o 45.000 
w Szkole Podstawowej w Mąkolicach. 

Trzecia uchwała w sprawie zmian 
w budżecie gminy Głowno dotyczyła 
przesunięć między działami. Wyższa re
alizacja dochodów niż założono w bu
dżecie w dziale gospodarka komunalna 
pozwoliła na przeniesienie 25.000 zł do 
innych działów, w których środków 
może zabraknąć. I tak: 5.000 zł przesu
nięto na renowację rowów melioracyj
nych, o I O.OOO zł zwiększył się budżet 
OSP, kolejne I O.OOO zł przeznaczono 
na remonty wakacyjne w Szkole Pod
stawowej w Popowie. Także tę uchwa
łę radni przyjęli jednogłośnie. (eb) 

dów uzyskanych w wyniku sprzedaży 
mienia zakładu, w części zostały one 
umorzone. Jest to spory powód do ra
dości, gdyż długi zakładu wyno~iły pra
wie I mln zł, a w ich spłacie uczestni
czyła by gmina Głowno. Z dniem 
I września Zakład Usług Wodnych zo
stał wyrejestrowany z ZUS jako płat
nik. Nie wyjaśnione zostało jeszcze 
zadłużenie wobec Zakładu Energetycz
nego .;; Łodzi, wynoszące ponad 
100.000 zł. Sąd Rejonowy nie uznał 
roszczeń Zakładu Energetycznego 
z uwagi na ich przedawnienie, ten zaś 
wniósł apelację. Niebawem zapadnie 
wyrok w tej swawie. 

Formalnie Zakład Usług Wodnych 
w Konstantynowie będzie istniał do 
momentu podjęcia uchwały przez 
wszystkich członków o jego rozwiąza
niu oraz skreślenia z rejestru Urzędu 
Rady Ministrów. (eb) 

Romanse i biografie 
kontro sensacje i horrory 

B ardzo trudno byłoby ułożyć listę 
książkowych przebojów na podsta
wie upodobań czytelników korzy

stających z Biblioteki Publicznej w Głow
nie. Zainteresowania poszczególnymi au
torami, a także gatunkami literackimi są bar
dzo „rozstrzelone". Można co najwyżej 
mówić o jakichś ogólnych trendach w po
szczególnych grupach czytelniczych. 

Młodzież na przykład - powiedziała 

nam dyr. biblioteki, Ewa Fijołek- bardzo 
chętnie sięga po modne i głośne pozycje 
ze współczesnych nurtów literatury 
światowej, mniej interesując się literaturą 
polską, a zwłaszcza klasyką. Modna jest 
przede wszystkim literatura amerykań
ska, horrory, książki pokazujące życie 
podobne do uwiecznionego w telewizyj
nym serialu o Beverly Hills. Dziewczy
ny ciągle jednak czytają Krystynę Siesic
ką i Małgorzatę Musierowicz. 
Młodsze i starsze kobiety zaczytują 

się w romansach (szczególne wzięcie ma 
„królowa" tego gatunku, Danielle Steal) 
i biografiach. Mężczyźni wolą sensacje 
i - podobnie jak chłopcy - horrory. Prefe
ntją takich autorów, jak: Graham Master
ton, Stephan King itp. 
Niemałe grono swoich wyznawców ma 

literatura faktu, m.in. jej mistrz (nie tylko 
na skalę polską) - Ryszard Kapuściński. 

OmJ 

W/adze miasta pozostaną jednak przy ulicy Młynarskiej 

dok. ze str. I 

Urząd Mieiski nadal na Mlynarskiei 
Poza tym liczba pracowników MOK 

i biblioteki jest kilkukrotnie mniejsza 
od urzędników Urzędu Miejskiego. Zarząd 
twierdził również, że przeniesienie tych 
ostatnich na ul. Sikorskiego usprawni orga
nizację urzędu, a co za tym idzie zapewni 
komfort obsługi interesantom. Wskazy
wano również na to, że dotychczasowe 
próby dzierżawy wolnych pomieszczeń 
na piętrze budynku przy ul. Sikorskiego 
nie odniosły żadnych rezultatów. Ąrgu
menty te przemówiły tylko do połowy ze
branych na sali obrad radnych. Prawie wszy
scy natomiast zgodzili się z wnioskiem bur
mistrza Jerzego Kucińskiego o przeprowa
dzenie w tej sprawie głosowania imiennego. 
Poniżej podajemy jego wyniki: 

• Bartłomiej Prośniak - przeciw 
• Wiesław Kuciński - przeciw 
• Andrzej Zieliński - za 
• Jerzy Kuciński - za 
•Olgierd Wąsowski - przeciw 
•Janina Elżbieta Kotulska-Wojtasiak 

- za 
• Albert Waśkiewicz - przeciw 

• Bogusława Kantor - przeciw 
• Tomasz Jędrzejczak - przeciw 
• Roman Wasilewski - przeciw 
• Grzegorz Szkup - za 
• Grzegorz Janeczek - za 
• Czesława Fortuna - przeciw 
• Mirosław Olejniczak - za 
• Aleksander Romanowski - za 
• Krzysztof Drzewiecki - przeciw 
• Wojciech Brzeski - przeciw 
• Ireneusz Skurzyński - za 
• Arkadiusz Janiak - za 
• Krystyna Słomska - przeciw, bo prze

niesienie MOK na ul. Młynarską jest 
sprzeczne z jej opinią 

• Maciej Lisowski - za, bo poprawi to 
obsługę petentów i będzie promocją dla 
miasta 
•Mirosław Bogudczak - za, bo Urzę

du Miejskiego o tak małej kubaturze jak 
w Głownie nie spotkał nigdzie. 

Wynik głosowania to I I głosów za 
i 11 przeciw. Oznacza to, że uch.wała 
nie została przyjęta. 

(ljs} 

Rozdysponowano prawie 78 tys. zł 
W związku z umorzoną pożyczką 

w wysokości 77,91 tys. zł, zacią
gniętą w Wojewódzkim Funduszu Ochro
ny Srodowiska i Gospodarki Wodnej w· 
Łodzi na budowę I i II etapu kanalizacji 
Smolice - Stryków - Sosnowiec, radni stry
kowscy na ostatniej sesji, 25 września, 
rozdzielili wspomnianą kwotę na dofinan
sowanie lub sfinansowanie czterech 
przedsięwzięć. Kwotą 13, 5 tys. zł dofi
nansowali koszty zatrudnienia 11 osób 

w Jednostce Robót Publicznych w Stry
kowie w ramach programu socjalnego. Sfi
nansowali koszty aktualizacji dokumen
tacji projektowej dotyczącej ul. Koper
nika sumą20 tys. zł. Sfinansowali kosz
ty wykonania mapy do celów aktuali
zacji dokumentacji projektowej rozbu
dowy oczyszczalni ścieków w Stryko
wie kwotą 930 zł. Dofinansowali wresz: 
cie I etap budowy kanalizacji sanitarnej 
w Strykowie kwotą 43,48 tys. zł. (ljs) 

Gmina Głowno 

Wzwiązku z przekazaniem gminie 
Głowno dotacji wynoszących 

45.155 zł konieczne były zmiany w bu
dżecie. Pochodzące z budżetu wojewody 
15.000 zł przekazano na modernizację 
drogi Sopel - Gawronki. Tradycyjnie już 
BS w Głownie z wypracowanych docho
dów przekazał gminie Głowno I O.OOO zł, 
które zdecydowano się przeznaczyć na 
wykonanie tablic informacyjnych dla po
szczególnych sołectw. 2.1 OO zł (dotacja 
celowa) przeznaczono na zakup podręcz
ników dla 28 pierwszoklasistów, przy 
czym cena jednego kompletu książek wy
nosiła 75 zł. O 16.555 zł zwiększył się 

budżet opieki społecznej, z czego 2.668 
zł przekazano na zasiłki i pomoc w natu
rze oraz składki na ubezpieczenia spo
łeczne, tylko 122 zł- na dodatki mieszka
niowe, 2.61 O zł - na wyprawki dla pierw
szoklasistów (29 kompletów po 90 zł), 
11.155 zł - na dożywianie uczniów 
w szkołach. Starostwo powiatowe 
w Zgierzu dofinansowało imprezę „Pla
styka obrzędowa" organizowaną przez 
Ośrodek Upowszecbniania Kultury 
w Bronisławowie. Uchwałę w sprawie 
rozdysponowania przyznanych dotacji 
radni gminy Głowno podjęli jednogłośnie. 

Zwolniona zgodnie z prawem? 

Podobnie jednomyślnie zadecydowano 
o przyjęciu uchwały w sprawie przyznania 
środków z nadwyżki budżetowej roku 
200 I. W ubiegłym roku wypracowano 
l OO.OOO zł nadwyżki, z czego 80.000 zł prze
znaczono na rozbudowę Szkoły Podstawo
wej w Lubiankowie, która została jllż za
kończona, 20.000 zł na wymianę okien 

S
ąd Okręgowy w Łodzi 27 wrze
śnia oddalił pozew o przywróce
nie do pracy pracownicy Urzędu 

Gminy w Głownie, z uwagi na fakt po-
15ierania przez nią od marca tego roku 
emerytury. Pracownica urzędu czuła się 
skrzywdzona zwolnieniem z pracy, 
w ramach przyjętego przez radę planu 
redukcji etatów w Urzędzie Gminy i wy
nikającą z tego koniecznością przejścia na 
emeryturę. Zarzuty o rzekome „wyrzu
cenie" z pracy, kiedy pojawiła się pierw
szego dnia urlopu w urzędzie, kierowała 
głównie do sekretarz gminy. Przewodni
czącemu rady zarzucała nieprzywiązy-

wanie wagi do sytuacji, w jakiej znalazła 
się osoba obsługująca Radę Gminy. Długo
letnia pracownica zaskarżyła wójta gminy, 
Stanisława Tarkowskiego,jako swojego pra
codawcę, do sądu pracy. Sąd rozstrzygał 
kwestię czy w okresie wypowiedzenia moż
na wysiać pracownika na urlop bez jego zgo
dy, a nawet przy jego oporze, już po za
twierdzonym przez obie strony stosunku 
pracy planach urlopowych. Sąd Rejonowy 
w Zgierzu w lipcu tego roku rozstrzygnął 
na korzyść jednostki samorządowej kwe
stię zwolnienia. Sąd Okręgowy z kolei 
przyznał teraz, że urlop został udzielo
ny z naruszeniem prawa, gdyż pracow-

nica nie została poinformowana w odpo
wiednim czasie o zmianie terminu. Jed
nak nie mógł odnieść się do zarzutu roz
patrywanego przez SR, gdyż powódka nie 
występowała o wypłatę ekwiwalentu za 
urlop udzielony niezgodnie z prawem. By
łoby to nielogiczne, wsytuacji, w której ubie
gałam się o przywrócenie do pracy - mówi 
powódka, zapewniając, że wniesie kasację 
do Sądu Najwyższego. Pracownica UG 
pozostawała bez pracy przez osiem mie
sięcy. Za pierwszych sześć miesięcy, 
czyli od 1 czerwca do 31 grudnia otrzy
mała wynagrodzenie za pracę na podsta
wie art. I O ustęp 3 ustawy z 22 marca 

1990 roku o pracownikach samorządo
wych, mówiącej, że pracownikom mia
nowanym przysługuje wynagrodzenie 
w okresie pozostawania bez pracy, nie . 
dłużej niż 6 miesięcy. Nie mogłam ubie
gać się o wcześniejszą emeryturę, gdyż 
moje dane osobowe przekazane były do 
sądu. Dopiero wniosek o przyspieszenie po
stępowania umożliwił mi złożenie wniosku 
do ZUS. Emeryturę przyznano mi w marcu, 
a w maju osiągnęłam wiek emerytalny -
mówi zainteresowana. 3 października była 
pracownica wysłała do wójta gminy Głow
no wniosek o wypłatę odprawy emery
talnej oraz ekwiwalentu za urlop. (eb) 
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Piłka nożna - 9 kolejka Ili ligi , 
TRENER MACHCl.NSKI 

NA RYBACH 
• GOSSO Stal Głowno-WIGRY Su

wałki 2:0 (1:0) 
Bramki dla Stali zdobyli: Wiktor Wi

- snierwski (w 4 min.) i Arkadiusz Gan
dzia (w 54 min.) 

Żółte kartki: Andrzej Michalczuk 
(GOSSO) oraz Paweł Konopko i Mar
cin Grabowski (obaj Wigcy) 

GO&SO: Jabłoński - Golański, Michal
czuk, Myśliński, Szcześniak - Smakowski 
(78 Saganowski), Luke (86 Slaydalewicz), 
Pakulski, (82 Olszewski), Grącki-Wiśniew
ski, Gonclzia (71 Białas). 

Wigry: Kudrycki - Pietkiewicz, Wy
szyński, Sieczkowski- Trz.askalsk:i, Konop
ko (59 Ołowniuk), Grabowski (79 Zwier-

Po strzale Arkadiusza Gondzi z rzutu wolnego piłka znalazła po raz 
drugi drogę do bramki gości. 

Piłka siatkowa - zebranie organizacyjne IV edycji 
Amatorskich Mistrzostw Łowicza 

Za tydzień początek sezonu 
swojągrępotwierdziła co prawda tylko jed
na drużyna - TIG<.F Księż.ak, ale można się 
spodziewać, że na zebraniu pojawi się wię
cej zespołów chętnych do gcy. 

Zespół można zgłosić i wszelkie infor
macje uzyskać dzwoniąc pod numerami te-

• lefonów: 837-03-00, 0-607-34-33-50, 
a regulamin rozgrywek zamieszczony jest 

ciadłowski), Ornilianowicz, Staniórski -
Sudy, Wojtulewicz (59 Tarocki) 

Głowno, 5 pai.dziernika. Sytuacja go
ści przed sobotnim meczem w Głownie ze 
Stalą nie była wesoła Wigcy po ósmej kolej
ce spotkań zajmowały przedostatnie miej
sce w tabeli. Doszło do rośZad w kierownic
twie klubu, ana ławce trenerskiej pojawił się 
doświadczony szkoleniowiec, znany w 
przeszłości z pracy w łódzkim Widzewie 
Jacek Machciński. Kiedy po meczu 
zapytałem zafrasowanego trenera, dlaczego 
po kilkuletniej przerwie znowu pojawił się 
na trenerskiej ławce i to właśnie w odległych 
od Łodzi Suwałkach. Bez namysłu odpo
wiedział, że ryby, bo jest zapalonym węd
karzem. Zapewne teraz, po kolejnym sła
bym występie swoich nowych podopiecz
nych i porażce, która, gdyby szczęście 
sprzyjało gospodarzom, mogła być jeszcze 
wy713za, będzie miał nad czym rozmyślać, 
wędkującwjednymzsuwalskich jezior. Zgoła 
inny nastrój zapanował w obozie Stali Wszy
scy piłkarze szczerze się cieszyli, a głośny 
śpiew dochodził z szatni ,,stalowców'. 

Piłkarze z Głowna mają się z czego cie
szyć. Po pewnym zwycięstwie nad Wigra
mi podopieczni trenera Marka Choj~ 
kiego awansowali na dziesiąte miejsce w 
tabeliisąjużnadkreskądrużyn,któreewen
tualnie mogą pożegnać się z trzecią ligą. 

dok na str. 37 

Podnoszenie ciężarów 

„Brąz" dla Pauliny Koc 

Dziś upływa tennin zgłoszeń do czwar
tej edycji Amatorskich Mistrzostw Łowi
cza w piłce siatkowej, a już w sobotę - 12 
paź.dziernika 2002 roku (a nie w piątek jak 
wcześniej planowano) o godz. 19.00 w hali 
sportowej OSiR Nr 2 dojdzie do zebrania 
organizacyjnego. Początek tego sezonu pla
nowany jest na 18-19 paź.dziernika 2002 
roku i wówczas do rozgrywek przystąpią 
zarówno zespoły I, jak i Il ligi. Jak dotąd 

na stronie http://www.osir.low.pl 

Po dużych kłopotach finansowych sek
cja podnoszenia cięż.arów LKS ,,Agronom" 
wraca do sportowego życia Drugie półro
cze 2001 roku był niezbyt fortunny dla bra
toszewickiego klubu. Kompletny brak pie
niędzy uniemożliwił wszelkie starty zawod
ników w zawodach okręgowych,jak i ogól
nopolskich. Także z tego powodu z trenin
gów w sekcji podnoszenia cięż.arów zrezy
gnowało wielu potencjalnych medalistów. 
Pomoc finansowa Gminy Strykówwpierw

(p) szyrn półroczu 2002 roku zaowocował 

Golf 

Udane golfowe turnieie 

pierwszymi, po kilkumiesięcznej przerwie 
na zawodach wojewódzkich, startami. Za
wodnicy podnoszenia cięż.arów z Bratosze
wic wrócili także do ligi wojewódzkiej pod
noszenia cięż.arów, gdzie z.dążyli zdobyć już 
pierwsze punkty. Warto zatem przypo
mnieć, że w ostatnich międzywojewódz-
kich zawodach w grupie młodzików LKS 
,,Agronom" reprezentowało dwóch zawod
ników. dok na str. 36 

„ 
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Na zdjęciu dwaj wyróżniający się kolarze GOSSO nDwójki" Stryków, 
którzy dominowali w łódzkiej Lidze Kolarskiej: Michał Prusinowski 
(pierwszy z lewej) i Wojtek Pożarlik. 

Kolarstwo 

Paulina Nowacka i Woitek Pożarlik 
nailepsi wśród naimłodszych 

Lódź, 28 września. W Łodzi na torach 
łuczniczych klubu Sportowego ,,Społem" od
była się ostatnia-dziesiątarunda Wojewódz
kiej Ligi Kolarskiej najmłodszych. Tym ra
zem na starcie stanęło 75 zawodniczek i za
wodników, którzy rywalizowali w czterech 
kategoriach wiekowych. W rywalizacji naj
młodszych adeptów kolarstwa w kategorii 
4-6 lat zwyciężył Wojciech Radwański 
z Łodzi, który wyprzedził Kamila Kara
siewicza i Alana Białeckiego (obaj 
Łódź). W kategorii 7-8 lat Paulina Nowac
ka (GOSSO ,,Dwójka" Stryków) zajęła dru
gie miejsce, :finiszując tuż za Ignacym A~ 
rem z Łodzi. Pozostali w tej kategorii stry
kowianie także pojechali bardzo dobrze: 
Kamil Malczewski (GOSSO) był czwar
ty, a jego kolega klubowy Hubert Sobiń
ski był piąty. W kategorii dziewięcio idzie
sięciolatków trilllllfował Adrian Opase
wicz z Łodzi, a Kuba Malczewski ze 
Strykowa był szósty. W kategorii 11-12 lat 
bezkonkurencxjny był ponownie Wojtek 
Póżarlik (GOSSO Stryków), który z dużą 
przewagą na mecie wyprzedził Michała 
Prusinowskiego (GOSSO). Trzeci nasz 
zawodnik Łukasz Majchrzak uplasował 
się na szóstym miejscu. W klasyfikacji gene
ralnej po dziesięciu wyścigach Paulina No
wacka zajęła pierwsze miejsce w kategorii 
7-8 lat, natomiast Wojciech Pożarlik był 
najlepszy w kategorii 11 i 12-latków. 

Klasyfikacja Generalna po 1 O wyści-
gach: 

Kategoria 4-6 lat 
I. Kamil Karasiewicz (Łódź) 
2. Alan Białecki (Łódź) 
3. Krystian Tomczak (Łódź) 
4. Wojciech Radwański (Łódź) 
5. Weronika Proksa (!,ódź) 
Kategoria 7 -8 lat 
1. Paulina Nowacka (Stryków) 
2. Ignacy Agier (Łódź) 
3. Hubert Sobiński (Stryków) 
4. Kamil Malczewski (Stryków) 
5. Emil Przybysz (Łódź) 
Kategoria 9-10 lat 
I. Igor Opasewicz (Łódź) 
2. Konrad Zatorski (ZgierŻ) 
3. Mateusz Bielicki (Ksawerów) 
4. Karolina Karasiewicz (Łódź) 
5. Szymon Szajrych (Łódź) 
6. Mateusz Szewayk (Stryków) 
7. Jakub Malczewski (Stryków) 
8. Błażej Szewczyk (Stryków) 
Kategoria 11-12 lat 

178 pkt. 
140 pkt. 
120 pkt 
94 pkt. 
72pkt. 

226 pkt. 
214 pkt. 
133 pkt. 
74 pkt. 
56 pkt. 

215 pkt. 
196 pkt. 
98 pkt. 
78 pkt. 
77 pkt. 
72 pkt. 
39 pkt. 
31 pkt. 

1. Wojciech l'ożarlik (Stryków) 250 pkt. 
2. Michał Prusinowski (Stryków) 190 pkt. 
3. Mariusz Bartocha (Łódź) 124 pkt. 
4. Karolina Garczyński (Andrzejów) 78 pkt. 
5. Adrian lnstunajd (Łódź) 53 pkt. 
7. Łukasz Majchrzak (Stryków) 48 pkt. 
8. Mateusz Janowski (Stryków) 31 pkt. 

(ak) 
Wola Błędowa, 28 września. Bardzo 

Ltdanie wypadły dwa turnieje golfowe zor
ganizowane ostatnio przez klub.golfowy 
Golf Pałace w Woli Błędowej. Najpierw 
tydzień wcześniej do rywalizacji przy
stąpiły panie, które startowały w drugim 
turnieju ,,Złotego Liścia". Do zawodów 
zgłosiło się 11 par zawodniczek (w tym 
jeden trzyosobowy zespół), czyli w su
mie do rywalizacji przystąpiły 23 osoby. 
Startujące zawodniczki miały do poko
nania dystans około 4 kilometrów, a do 
zaliczenia 18 dołków. Turniej pań roz
grywano w formie „stableford", w któ
rym uderzenia przeliczane są na punkty. 
Rywalizacja była wyrównana, a poziom 
umiejętności reprezentowany przez 
uczestniczki turnieju całkiem wysoki. 
Zatem do końca zawodów toczyła się 
zacięta walka o pierwsze miejsce. 

tów. Drugie miejsce zdobyły Elwira Zie
lińska i Ewa Duda - 23 pkt., a trzecią 
lokatę wywalczyły Barbara Owcza
rek i Elżbieta Gąsecka, które uzyska
ły 20 pkt. 

Rozegrano także szóstą - przedostat
nią rundę turnieju z cyklu Monthly Me
dal. Jak już podawaliśmy wcześniej w 
tym cyklu turniejów zawodnicy maja do 
zaliczenia na pęciokilometrowej trasie 18 
dołków, a uderzenia przeliczane są na 
punkty (obowiązują zasady punktacji 
„stableford). Tym razem najlepszym za
wodnikiem szóstego turnieju elirninaeY.i
nego okazał się Mirosław Wójcik, któ
ry uzyskał 41 punktów. Tuż za zwy
cięzcą z 40 punktami uplasował się Mi
chał Dąbrowski. Natomiast zaszczyt
ne trzecie miejsce przypadło w udziale 
Edwardowi Podwysockiemu, który 
zdobył 37 punktów. W turnieju tym ra
zem wzięło udział 25 zawodników. 

Informator sportowy 

Ostatecznie zwycięską okazała się para 
Dorota Dabrowska i Magdalena 
Wyrębska, które zgromadziły 26 punk- (ak) 

WIĘCEJ INFORMACJI SPORTOWYCH 
NA STRONACH 34-37 

Z imprez sportowych, które czekają ki
biców w nadchodzącym tygodniu najcieka
wiej zapowiada się mecz piłki nożnej o mi
sttwstwo m ligi pomiędzy GOSSO Stalą 
Głowno i rezerwami Polonii w Warszawie. 
Wydaje się, że ,,satolowcy" są w stanie pod
trzymać dobrą possę także w spotkaniu z 
„polonistami". Natomiastw Strykowie Zjed
noczeni zapewne będą chcieli zrehabilito
wać się za wpadkę w Andrzejowie i powal
czą o trzy punkty z GKS -em Ksawerów, 
którego podejmują w najbłiŻBZą sobotę. Jed
nak tylko zwycięstwo z tym przeciętnym 
zespołem pozwoli strykowianom utrzymać 
kontakt z czołówką.tabeli. Miłośnicy tenisa 
stołowego w końcu doczekali się rozpoczę
cia rozgrywek Łódzkiej Ligi Amatorów. Już 
jutro (w piątek) TKKF ,,Alles" gościć bę
dziewmeczu inauguracyjnym rundy rewan
żowej zespół T.P. SA. 

Czwartek. 10 pai.dziernika 
• Powiatowy Turniej Piłki Nożnej 

szkół ponadgimnazjalnych. Na stadionie 
MOSiR w Zgierzu grają: godz. 9:30 ZSLG 
Głowno-ZSZ Aleksandrów, godz. 10:45 
7BZ Głowno - LO Aleksandrów, godz. 
12:00 7BR Bratoszewice - ZSZ Ozor
ków. 

Piątek, 11 października 
• godz. 19:00, mecz tenisa stołowego, 

I liga amatorska TKKF ,,Alles" Głowno
Zakład Telekomunikacji T.P. S.A.. Spo
tkanie odbędzie sii( w sali przy µlicy Ło
wickiej 8. 

Sobota. 12 października 
• godz. 13:00, mecz o mistrzostwo V ligi 

Zjednoczeni Stryków na własnym obiekcie 
podejmować będą GKS Ksawerów. 

• godz. 12:00, o tej porze w Warszawie 
rozpocznie się trzecioligowe spotkanie, w 

którym GOSSO ~tal zmierzy się z rezer
wami Polonii. 

Niedziela. 13 października 
•godz. 13:00,meczklasy ,,B"(grupa2), 

w Popowie miejscowy Sokół zmierzy się z 
LKS-em Dąbrówka 

• godz. 10:00, turniej golfowy - mistrzo
stwa klubu golfowego Golf Palce, zawody 
odbędą się na polu golfowym w Woli Błę
dowej. 

•godz. 15:00,mecz klasy ,,B" (grupa 1), 
rezerwy Zjednoczonych Stryków udają się 
do Byszew, gdzie zmierzą się z druga dru
żyną miejscowego LKS-1L 

Wtorek, 15 października 
• godz. 17:00, mecz o mistrzostwo 

ligi oldbojów, piłkarze Stali Głowno udają 
się do Łodzi. gdzie zmierzą się z Energe
tykiem. 

(ak) 
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